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KO SMO MI, 
ODAKLE SMO MI?

U prepunoj galaksiji svetlucavih zvezda, među mnoštvom ljudi, 
čovek se ipak oseća sam. Sam sa sobom, prvo oseti i shvati prolaznost 
života i nemoć da nešto promeni, zaustavi jer sve pored njega mimo 
njegove volje teče. Onda se upita, ko sam ja, ko smo mi? Odakle sam 
ja, odakle smo mi? Naročito posle smrti neke naše drage osobe, jer svi 
mi imamo nekoga koga više nemamo stalno se zapitamo o prolaznosti 
života, zar je moguće tako kratak život za dugu smrt. Nešto se buni 
u nama, neka neizvesnost se javlja u nama šta se dešava posle naše 
smrti. Kako smo svi ostali sami u mnoštvu ljudi oko nas, sami sa svojim 
mislima, bez podrške, bez prisustva drugih, bez umrlih dragih osoba 
za koje smo mislili da možemo bez njih, tek kada su otišli shvatili smo 
koliko su nam značili. Zašto nas samo sahrane navode da razmišljamo o 
smislu života, o svojoj prolaznosti. Zašto ne bismo pre nego što i sami 
dođemo u takav položaj da odlazimo i ostavimo drugima u nasleđe da 
razmišljaju, a oni sledećim generacijama i tako u nedogled. Zašto ne 
dignemo glavu i pogledamo uveče u nebeski svod i sami se zapitamo, 
pa ko smo mi? 

Ta unutrašnja borba čoveka, potreba da shvati odakle do la zimo, ima 
li naš život smisla, uvek će naići na prapočetak, ko smo, odakle smo? 
Svi mi nesvesno još od malih nogu tragamo za smislom, za nečim, za 
objašnjenjem, nesvesni da pratimo citat iz Biblije u kome se kaže: „Ako 
me tražite, tražite me svim srcem svojim, daću vam da me nađete“. Svi 
mi tragamo za Bogom i vernici i nevernici, jedni su svesni toga dok 
drugi nisu. U svakom slučaju nameće se jedno te isto pitanje. Šta je Bog, 
ko je Bog? Koliko ima Bogova?

Da nisu Bogovi „Vanzemaljci“? Ko su bili oni? Zašto su došli? Šta 
su ostavili za sobom? Gde su otišli? Hoće li se vra titi?



6

Sam sebi sam postavljao takva pitanja. Nauka ne zna, religija 
ne zna. Pa ko zna? Možda vi? Ono što znam to ću izneti u ovoj kon-
traverznoj knjizi. Tokom ljudske istorije, čovek je gledao gore u zvezde 
sa strahopoštovanjem i u čuđenju. Naši daleki preci nisu samo kao 
ja gledali u zvezde, oni su ih ucrtali, napravili karte, pratili njihova 
pomeranja, identifi kovali sazvežđa i beležili vreme stvaranja nebeski 
orijentisanih kalendara. 

Gde su oni sada? Jesu li došli na Zemlju u prošlosti i onda otišli? 
Ako je tako hoće li se ikada vratiti. Za razliku od nas naučnici nisu 
čekali da se oni vrate već su pošli njima u susret. Hoće li konačno nauka 
biti u prilici da dokaže verovanja naših drevnih predaka? Za to vreme 
NASA ne čeka već pokušava da kon taktira vanzemaljski život direktno 
putem poruka koje šalje svojim svemirskim sondama. 

Šta bi se desilo posle nekog potencijalnog vanzemaljskog kontakta? 
Ne znam, to je pitanje za sada otvoreno i u domenu na gađanja. Mislim 
da svet kakav znamo promeniće se sigurno i to dramatično. Rezultat bi 
bio da se fundamentalistički ortodoksni sistemi verovanja svake orga-
nizovane religije na Zemlji srušili. Što znači da bi se stvarno dovelo u 
pitanje poreklo ljudske rase, priče o postanju i mnoga druga pitanja. 
Same strukture vlasti i religije će se srušiti. 

Ali 2008. godine, zapanjujuće saopštenje je došlo iz vrha iz ne-
nađujućeg izvora. Dokazi, gle čuda, kao što su vanzemaljci, stvarno 
postoje. Vatikan, Rim. Ova ozidana enklava bila je centar Katoličke 
crkve od 5. veka. To nije samo Papina rezidencija, već mesto poštovanja 
za jednu milijardu Katolika i predstavlja skoro 2000 godina hrišćanskog 
učenja i tradicija.

Ali 2008. godine, Vatikan je izdao saopštenje koje je po mom mi -
šljenju moglo biti pretnja njegovom sopstvenom postojanju. Va   ti kan-
ska opservatorija Castel Gandolfo, Italija. Glavni astronom Va ti kanske 
opser vatorije, otac Gabriel Fnes, priznao je mogu   ćnost postojanja van-
zemaljskog života na drugim planetama. U su šti ni su rekli da veruju u 
vanzemaljski život izvan zemlje. Zar to ne negira verovanje pojedinca u 
Boga? Pre 500 godina, da je Vatikan to rekao svi bi bili spaljeni na lomači. 
Benedikt, naravno, ima vrlo naučno gledište i poštuje intelektualni život 
na način koji je vrlo neuobičajen, izgleda prilično otvoren da se pozabavi 
idejom, šta ako ima života na drugim planetama? Mnogi se pitaju koji 
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su motivi crkve. Zašto je posle vekova verovanja u čoveka kao Božju 
vrhunsku kreaciju i jedini inteligentni život u svemiru Vatikan izdaje 
saopštenje koje bi moglo hrišćanstvo da okrene naglavačke. Da li su 
znali nešto što mi ostali nismo? 

Mnogi su odbacili Bibliju kao beznačajnu kolekciju bes ko risnih 
bajki, legendi i predanja. To je velika greška, to je urađeno prerano jer 
njena vrednost leži daleko izvan granica nauke. Ona se bavi konceptima 
koji se mogu analizirati u laboratoriji. Bavi se mnogim pitanjima na koje 
nauka ne može da odgovori. Dakle, nauka ne može da odgovori o tome 
kako se univerzum ponaša i kako se stvari odvijaju unutar univerzuma. 
To jest, ona ne može istinski da objasni fundametalno pitanje postojanja. 
Da li je moguće da su zanemarene stranice Svetog Pisma koje zapravo 
nude precizan uvid našeg porekla? Ako je tako mi se ne nalazimo ovde 
slučajno. Moramo sebe da vidimo kao deo Tvorčevog plana. Mora po-
stojati namera, neka prava svrha, našeg postojanja. Ta namera može se 
jasno videti baš u Bibliji. Ljudi su stvoreni prema obličju svog Tvorca. 
Ali suprotno Bibliji pojavilo se nešto novo što negira i samu Bibliju ako 
se tumači bukvalno. Ako se shvati da je Biblija pisana metaforama onda 
se ima sasvim drugojačije mišljenje i to je nešto potpuno novo u istoriji 
Crkve. Na pitanje o vanzemalj cima ne samo da je odgovoreno, već je 
to i dobro. Mi slim da je glavna promena u mišljenju i nepromenljivom 
stanju. To je razbijena viševekovna dogma. Zašto? 

Hoće li to imati negativne posledice? Naravno. Da li to menja 
nešto? Naravno. Hoće li promeniti religiju ili verovanje u Boga? Zašto 
bi? Sada ćemo pomeriti samo verovanje sa Boga na Tvor ca. Možda se 
Crkva samo prestrojava i hoće da zauzme što bolju poziciju u ovome 
ako bude neko veliko saopštenje o vanzemaljskom životu. Tada će se 
ljudi okrenuti ka svojim religijskim vođama. Zbog instrukcija o ovome, 
kako da se postave, bilo da su Hrišćani, Jevreji, Muslimani, Hindusi. 
Ako bi otkrili vanzemaljski život onda bi Crkva reagovala verovatno 
kao što se radi i sa ostalim informacijama, iskoristila bi ih u svoju korist. 
Ono što bi pronašli da je Bog stvorio inteligentni život na najrazličitije 
načine onda ne možemo isključiti Boga. Postavlja se samo pitanje kako 
bi takav dokaz uticao na ljudsku duhovnost ili na mnoge re ligijske 
institucije. 
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Šta bi se desilo sa knjigom Postanja? Knjiga Postanja gleda na 
svemir sa stanovišta Zemlje. Mi gledamo Sunce, mi gledamo Mesec, mi 
gledamo zvezde. Tako da je shvatanje da je Zemlja samo jedna plaviča-
sta tačka u tom ogromnom svemiru, samo proširila našu interpretaciju 
Postanja. Ne bi se promenila suština Hri šćanstva koja uči da spasenje 
dolazi kroz Isusa Hrista koji je izgleda zemljanin. Šta ćemo uraditi ako 
ima ljudi na Marsu? Jesu li i oni spašeni? Da li i njih treba spasavati? To 
je problem samo za Hrišćane, nije za Jevreje, Budiste, Hinduse. 

Hrišćanstvo je u povlašćenom položaju što jedino među svet-
skim religijama ima inkarnaciju za razliku od Hindusa koji veruju u 
reinkarnaciju. Misli se time da Bog postoji inkarniran u obliku Isusa 
Hrista, zbog toga je bio spasitelj. Hrišćani misle da su prilagodili Ga-
lileja, Darvina pa zašto ne bi i vanzemaljce? Imamo nauku koja se bavi 
rasuđivanjem i činjenicama. Da, ali sa druge strane imamo i religiju 
koja se bavi verom. U budućnosti nauka će biti reformisana a možda 
i velikim delom čak i za menjena. Ako se misli da nauka obezbeđuje 
istinu kao kontrast religiji, mislim da je to greška. Ja tvrdim da je jedino 
istina da nema istine i da postoji samo Tvorac koji je stvorio sve pa i 
istinu. Ali ako moja teorija bude prihvaćena, da li bi morala da menja 
naša uverenja o našem znanju, našoj istoriji i samim počecima ljudske 
istorije? 

Hiljadu godina ljudi su obeležili događaje koji izgleda da nago-
veštavaju da su bića iz drugog sveta došla sa neba i posetila Zemlju. 
Tako se objašnjavaju mnoge misterije koje okružuju našu prošlost. 
Najvažnija je bila religija. Bogovi su se spustili u vreme naših predaka. 
Tako je to ušlo u svete knjige, mitologiju, legende, ljudi su tada pravili 
razne religije od toga. Od toga da su vanzemaljci došli ovde je bio 
početak svih religija. Drevni tekstovi su vrlo jasni da su mnoga od 
naših dostignuća u prošlo sti desila zahvaljujući direktnoj umešanosti 
vanzemaljaca koji su došli sa neba. Zar nema mnogo začuđujućih sli-
čnosti između izolovanih kultura širom planete. Zato su različite civi-
liza cije gradile ogromne građevine u čast bića iz drugog sveta? Zašto 
toliko mnogo drevnih tekstova navode ljude koji lete po nebu? Da li je 
slučajno? Da li su vanzemljci došli samo u posetu i onda nestali, ili su 
došli, ostali i doprineli civilizaciji? U svim drevnim tekstovima stoji 
da će se ti bogovi jednog dana vratiti. Šta ako su vanzemaljci koji su 
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navodno ovde hiljadama godina dolazili napravili nas. Da nismo možda 
mi vanzemaljci? Oni izgledaju kao mi. I, u stvari, tu je opet deo Biblije 
u kojoj je Bog. Ili su Bogovi stvorili nas po njihovom liku? Mislim, mi 
treba da budemo kao oni. Mi treba da ličimo na njih. Mi treba da imamo 
tehnologiju koju oni imaju. Mi treba da idemo u svemir kao što su oni 
radili. Mi smo vrsta istraživača, svi smo mi budući naučnici, tako da 
ćemo na kraju naleteti na neku vrstu inteligencije. I kada se to desi, ako 
je to društvo tehnološki govoreći primitivnije, mi ćemo postati drevni 
astronauti toj kulturi, ili bogovi.

Ljudska istorija je previše postala stvar dogme koju podr žavaju 
profesionalci u kulama od slonovače kao da su sve to činjenice. U stvari 
veći deo ljudske istorije je nametnut. Isto rija koju izučavaju u školama 
počinje da liči na neku vrste baj ke. Imamo logiku, intuiciju, naša čula. 
Ograničiti nas nau čnim putem je greška. Otišli smo na Mesec, šaljemo 
sonde na Mars, pravimo mobilne telefone ali nismo odgovorili na prosto 
pitanje. Odakle dolazimo? Šta bi trebali da radimo ovde? Kuda smo se 
uputili? Mi nismo još dali odgovore i ne znamo više i bolje od drevnih 
naroda koje pokušavamo da objasnimo. 

Istraživanje teorije drevnih astronauta je ultimativni za datak radi 
otkrivanja odakle smo došli? 
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BOGOVI UMIRU

Vekovi prolaze, smenjuju jedni druge, religije se rađaju, umiru i 
nestaju. Naravno nestaju i njihovi Bogovi. U Indiji sam obišao jedno 
mesto Mohenjo Daro. Smatra se da je to najstariji grad na svetu. U 
Mohenjo Daro je pronađeno sedam slojeva. Čini se da je tu civilizaciju 
sedam puta zadesila neka velika nesreća. Otkrivši prvi sloj ljudi su mi sli li 
da je to sve. Utvrdili su njegovu sta rost na nekih sedam hiljada go di na. 
Međutim sprovodeći nova iskopavanja ispod prvog grada pronađen je 
još jedan čija je starost deset hiljada godina. Onda su nastavili iskopava-
nja i otkrili su grad za gradom. Pronađeno je sedam gradova. Starost 
sedmog grada je utvrđena na dvadeset hiljada godina. Tu su nađeni 
hramovi i statue Bogova. Ove civilizacije su nestale; nestali su i ljudi, 
nestale su i njihove religije, nestali su njihovi bogovi. 

Bog hrišćana će nestati čim nestane hrišćanstva; Hindu bogovi 
će nestati čim nestane hinduizam. Tako će sa nestan kom svih religija 
nestati i svi ovozemaljski Bogovi. To je vaša pro jekcija koja će sa 
vama nestati. Ako stalno nešto projektujemo, to i postoji, ako ništa ne 
projektujemo ili ako projektora nema, nema ni Boga. Meni se ne sviđaju 
takvi bogovi koji su projektovani malim ljudskim umom. Naravno tvoj 
maleni ljudski um neizbežno Bogu daje te osobine koje sam poseduje. 
Jevrejski Bog u Talmudu kaže. „Ja sam ljuti Bog. Ja nisam dobar“. 
U jevrejskom kontekstu ima apsolutno smisla isto kao kad bi Hindu 
Bog rekao: „Ja sam ljuti Bog“. To bi bilo apsolutno nemoguće. Bes i 
Bog su nespojivi. Jevrejski Bog je veoma ljut to je po Jevrejima vrlo 
ljudski. Ako se ne klanjate, ako idete protiv njegove volje, onda će vas 
uništiti. On je uništio dva grada jer su ljudi u tim gradovima upustili 
u seksualna izopačenja, a on je bio protiv toga. Sodoma i Gomora, su 
dva grada potpuno uništena. To se ne bi svidelo Hindusima. To se ne bi 
svidelo ni muslimanima koji se mole pet puta svakog dana. „Milostivi 
Bože“... Milost je najdublje osećanje, po njima projektovano na Boga. 
Tako da Bog može biti samo milostiv i ni šta drugo. Hrišćani, katolici 
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imali su do skora oprost grehova gde su veru odnosno oprost grehova 
materijalizovali i pu nili svoju kasu. O tim i takvim Bogovima religije 
pričaju a ljudi ve ruju kao da nemaju svest. Kao da su hipnotisani, kao 
da su im religije isprale mozak. Prestati nešto raditi iz straha od Božje 
kazne znači da ne verujemo u njegovu milost, kakva kontradikcija. To 
je drugi pristup – ali to je isto ljudski pristup. 

Pa kad ja izjavim da Bog ne postoji ja kažem da ne postoji takva 
ličnost kao Bog; Ja želim da vi odbacite ličnost i dopustite Bogu da 
bude slobodan od tereta ličnosti koji ste mu nametnuli. Za mene čitav 
Univerzum je ispunjen energijom koju je stvorio Tvorac i ničim više. 
Energija zaustavljena do tačke vidiljivosti je materija.

Vernici svih religija ne znaju šta je Bog a ipak mu se kla nja ju. 
Oni su samo marionete u rukama tradicije i navike. Oni samo imitiraju 
svoje očeve i pradedove. To što oni kažu nije njihovo, pozajmljeno je 
od sveštenika, porodice, škole. Vaše molitve je napisao neko drugi pre 
hiljadu godina. One nisu deo vašeg bića, nisu deo vas. One ne nose vašu 
ljubav, u njima ne kuca vaše srce. Vi ne znate kome se obraćate. Ima li 
nekoga sa druge strane ili ne. U toj knjizi odakle ste uzeli molitvu piše 
da On postoji. U njoj je rečeno ako se pomolite dobićete odgovor. Da 
li ste dobili odgovor? Pitanje je pozajmljeno, odgovor je pozajmljen, 
molitva je strana jer je od nekog drugog, odgovor je stran.

Karl Marks je pozajmio ateizam od drugih da Bog ne postoji, od 
Epikura i drevnih materijalista. Komunistički svet, a to je skoro pola pla-
nete, je verovao u to pozajmljeno gledište do skora. Pre to ga svi su bili 
teisti verovali su u Boga. Kako su nekada bili tei sti, da li su to neki drugi 
ljudi ili su to isti odjednom posta li ateisti. Ništa nije bilo njihovo već su 
samo prihvatili ne što tuđe a ne svoje, jer nisu mislili svojom glavom i 
nisu imali sve st o tome šta se događa. Svi su oni bili izmanipulisani. Ru-
si ja je bila sedište hrišćanstva, Rusi su bili najveći pravo sla vni hrišćani 
u svetu. Ruska Pravoslavna Crkva je bila pravo slav ni Vatikan. Šta se 
desilo sa ovim hrišćanima? Oni su jednostavno nestali pa su došli neki 
drugi ili su to jedni te isti. Postali su svi ateisti. Malo kasnije isti ti preko 
noći nisu više ateisti nego su sada teisti i svi veruju u Boga. Oni su u oba 
slučaja bili lažni i ovo što su sada i to je takođe lažno. 

Prvo su im nametnuli veru, zatim oduzeli, pa opet naturili. Bog 
postoji, pa Bog ne postoji, pa opet Bog po stoji. Šta je sledeće? Svakako 
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moja teorija koju sam doku men tovano izložio u ovoj kon traverznoj 
knjizi. Niko od vas nije proučavao religiju i veru. Ona vam je jednosta-
vno na metnuta od drugih. Odbacite sve to što su vam nametnuli drugi, 
očistite svoj um pa makar to bio Isus, Marks, Krišna, Muhamed, Buda, 
Konfućije. Upotrebite samo svoj zdrav razum koji vam je nesebično 
Tvorac podario. Krećite se direktno gledajući u stvarnost, svesno sami 
istražujući. Ako ne otkrijete Boga kažite Boga nema, ako ga nađete 
kažite Boga ima. Ako još uvek tražite, onda možete reći: Ja sam još 
uvek u potrazi za Bogom. Onda nastavite da čitate ovu knjigu jer ova 
knjiga razbija svaku dosadašnju sliku sveta. Problem je u tome što su 
ljudima nametnute sve slike sveta koje ima, i nijedna nije istinita. Ljudi 
su programirani kako će videti svet, i ti programi imaju svoje zaštitne 
mehanizme. Svet nije nešto što je dato spolja, nego je čovek ključni 
činilac u njegovom oblikovanju. Čovek je svesni subjekt objektivnog 
sveta. Sve istorijske i naučne knjige pisane su pod kontrolom onih 
koji vladaju ovom planetom s ciljem da ispune njihov program rada. 
One ne govore istinu već samo pomažu da se čovek održi u neznanju, 
i da se održi njihov program razvoja civilizacije. Da bi razumeli kako 
su Iluminati, koji traju još od Vavilona, došli do moći i shvatili šta su 
oni, potrebno je da se upoznamo sa početkom života na ovom svetu i 
njegovim razvojem.

Ispravićemo jednu veliku zabludu koja se odnosi na „van ze maljce“. 
Neki ljudi misle da oni ne postoje, samo zato što ih nisu videli; neki da 
postoje, ali da su „tamo negde“ daleko u kosmosu, ako su i ovde onda 
samo posmatraju i ne mešaju se u naš razvoj jer smo nezreli u odnosu 
na njih, i da su isključivo dobri prema nama. Istina je sasvim drugačija; 
oni su ovde pre ljudi; oni su stvorili nas ljude, i oni kontrolišu apsolutno 
sve na ovoj planeti. Oni su ti „bogovi“ iz svih drevnih predanja „koji 
su sišli s neba“ i čije je „carstvo nebesko“, graditelji hramova koji ni 
ljudskom rukom ni današnjom tehnologijom nisu mogli biti podignuti, 
ali njihova realnost je skrivena u mit. Ljudi su tako programirani da 
veruju u realnost mitova da im je teško da prihvate jednostavnu realnost 
koja stoji iza mita. Koliko je stvarnost za ljude pretvorena u mit, toliko 
mit i sve fi kcije doživljaju kao stvarnost. 

Ali sve ima i svoj uzrok. Ovde ćemo pokušati da to i doka žemo. 
Da li mi oduvek postojimo na ovoj planeti? Ako znamo kako je i kada 
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nastala Zemlja odgovor se nameće svakako sam. Ne postojimo od uvek. 
Čoveka je neko stvorio. Neko više biće, viša sila. Ko? Pa Tvorac koji je 
stvorio ceo Univerzum i to ne samo naš nego ko zna koliko još drugih 
ali ne neposredno već posredno preko naših „bogova“. 

Počinjete pitati sami sebe, „Jesmo li propustili deo te pri če?“ Je li 
drevni čovek posedovao to znanje daleko iznad onog našem veku? Ako 
jeste, odakle je to znanje stiglo?

Mislim da su ljude u drevnim vremenima posećivali bića koja nisu 
bila sa Zemlje, a dali su nam nauku i tehnologiju. Postaje sve više oči-
gledno da bi verovatan odgovor na pitanje „Jesu li nas vanzemaljci 
posetili u prošlosti?“ mogao biti „Da“. Milioni ljudi u celom svetu danas 
veruju da su nas u prošlosti posetila vanzemaljska bića. 

Šta ako je to istina?
Jesu li drevni vanzemaljci zbilja pomogli stvaranje naše istorije? 

Ako jesu, šta ako su ostavilim tragove iza sebe, po nekad sakrivene ispred 
nosa. Šta ako bi smo mogli pronaći te dokaze? Pa hajde da pronađemo te 
dokaze, počećemo od 20.9.1969. Astronauti Nil Armstrong i Buz Aldrin 
postali su prvi ljudi koji su sleteli na Mesec. „Ovo je jedan mali korak 
za čoveka, ali veliki za čovečanstvo“. Ako čovečanstvo može putovati 
svemirom i odlaziti na druge planete, zašto bića sa drugih planeta ne bi 
posećivala Zemlju. Treba pronaći dokaze koji su svuda oko nas. Zašto 
nam trebaju dokazi? Da bi smo odgovorili na jednostavno pitanje. 

Ko su vanzemaljci? Da li su vanzemaljska bića mogla da budu od-
govorna za biblijske potope, srednjovekovne epidemije čak i za drevne 
nuklearne napade. Posete su se dešavale još pre zabe ležene istorije sve 
do danas. Da li su drevni vanzemaljci stvarno pomogli pri oblikovanju 
naše istorije? Šta ako su se posete dešavale ne samo u drevna vremena 
nego i mnogo kasnije. 

Da li ima dokaza o bliskim susretima u stvarnom životu? Ko su 
oni?

Alamogardo, novi Meksiko, ogledno polje White Sands 16. jula 
1945. godine. Testiranje prve atomske bombe. A da li je prva stvar no? 
Tačno u 5:29 časova prva atomska bomba je detonirana.

Ali, šta ako se sve ovo već desilo ranije? Šta ako je eksplo zija još 
veće snage i razornosti davno pre oblikovala ljudsku isto riju?
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Atomski ratovi među drevnim civilizacijama zvuči kao nau čno 
fantastični roman. Ali opisi sličnih smrtonosnih pojava mogu se pronaći 
u samom tekstu koji je dr Oppenheimer citirao posle atomske probe u 
Novom Meksiku. „Sećam se izvoda iz Hindu teksta, Bhagavad Gita: 
Sada sam postao smrt, razarač svetova“. Bha gavad Gita pisan je negde 
između 5. i 2. veka pre Hrista. Ovaj obiman tekst od 100.000 stihova 
obuhvata priče o drevnom carstvu Rama, za koje se kaže da je postojalo 
više od 12. hiljada ili pri bližno do 5000. godina pre najranije zabeleže-
ne civilizacije u Mesopotamiji. Ako čitate drevne indijske epove, oni 
zvuče kao moderna naučna fantastika. Leteće kočije tih bogova, imali 
su neverovatno oružje koje su koristili u tim epskim bitkama. Imali su 
oni što su zvali Brama oružje. Bilo je mnogo ljudi koji su opečeni i 
spaljeni Brama oružjem. Zar to nije nuklearna naprava zbog njenih 
smrtonosnih posledica, koje su zastrašujuće slične efekte izlaganja inte-
zivnoj radijaciji. U opisu tih bitaka dominiraju eksplozije. 

U svetom hinduističkom tekstu poznatom kao Ma hab  harata. Po-
stoje zapisi o očevicima koji su pričali i sve dočili o borbi bogova. Kada 
čitate drevne hinduističke epove oni u njima govore o zastrašujućem 
oružju. Proje kti lima i atomskom oružju. Ogromnom laserskom oružju 
koje je rastapalo i uništavalo čitave gradove. Odbijam razmi šljanje koje 
bi vodilo u tom pravcu da su naši pre ci sve to izmišljali na celoj planeti 
i u svim civilizacijama. Kada je izmišljeno pismo oni su zapisivali svoju 
istoriju. 

Zašto je izmišljeno pismo, ko ga je podario ljudima. Pa onaj ko je 
želeo da ljudi zapisuju svoju prošlost da bi buduće genera cije shvatile 
svoju prošlost i na osnovu nje da izvuku zaključke šta ih čeka i kako 
se treba ponašati u budućnosti da ne bi opet doživeli prošlost. Prve 
stvari koje su zapisane jesu stvarni događaji. U tim prvim zapisima 
opisana su sofi sticirana oružja koja ljudi neće izmisliti u sledećih hiljadu 
godina. Pronađena su u tim zapisima brojna smrtonosna oružja po celoj 
Mahabharati od kojih su neka zapanjujuće slična koje koriste današnje 
vojske. Bog Višna je upravljao jednim oružjem koje je bilo posebno 
opremljeno kako bi pronašlo svoju metu. Bog Višna je imao navođeni 
projektil i kad bi ga lansirao uništio bi sve što se kretalo. Prema tim 
opisima to je oružje bilo sa detektorom pokreta što prilično izgleda kao 
današnje oružje.
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Svestan sam da postoje prirodne sile. Postoje gromovi, mu nje, 
zemljotresi, vulkani ali kako protumačiti te opise o pro jek tilima s 
toplotnim navođenjem. Govorimo o bogovima koji mo gu svoju lete-
licu da učine nevidljivim, o luku sa sedam strela koji pogađa sedam 
različitih ciljeva. Ako pretražujemo drevne zapi se možemo videti budu-
ćnost sadašnje vojske i gde to sve vodi. Jesu li nam vanzemaljci dali 
tehnologiju da ubrzano pravimo sve smrtonosnija oružja kao način za 
ubrzavanje prirodnog odabira? Ili su nam preneli svoje znanje zbog 
nekog određenog možda pod muklog cilja? Treba stalno istraživati i 
osposobljavati se i pripremiti se pre nego što se oni vrate. Ne znamo im 
namere kad se vrate.

Ako pogledamo vedske zapise i čitamo o Vimanima, drevnim lete-
licama koje su vodile rat iznad Zemlje one su bile letelice koje su došle 
praćene vatrom. Oni su svedočili o raketama ili svemirskim brodovima 
kako uzleću i sleću uz svu tu vatru i dim da su tokom vremena pomislili 
da će spaljivanjem svojih mrtvih imitirati ono što su videli u prošlosti. 
Što znači dok telo izgara, a dim se diže prema nebu oni se uzdižu na 
nebo, postaju bogovi. Ako je to sve zasnovano na činjenicama onda bi 
arheologija morala da ponudi fi zičke i radiološke dokaze da se to desilo?

Dolina Indije, Južni Pakistan. Tamo su otkrivene ruševine drevnog 
grada poznatog kao Mohenjo-Daro. Samo ime grada znači „breg mr-
tvih“ bujao je između 2600. i 1900. godine pre Hrista. Kada su ruševine 
otkrivene 44 skeleta je pronađeno kako leže li cem ka zemlji na sred 
ulice, mnoga držeći se za ruke. Pretpeli su nasilnu smrt u jednom tre-
nutku. Na određenim delovima tog mesta je pronađen povećan nivo 
radijacije. A radijacija postoji na svakom mestu, Da li je moguće da je 
taj grad pomenut u Bhagavad Giti. Grad je pretrpeo atomski napad. 

U svojoj knjizi iz 1979. godine „Atomsko razaranje 2000. godi na pre 
Hrista“, britanski istraživač David Davenport tvrdi da je našao epicen tar 
obima 45 metara u Monenjo-Dara gde je sve izgledalo rastopljeno, kroz 
proces transformacije poznat kao „vi  trifi kacija“. Vitrifi kacija je pro ces u 
kojem obične stene budu istopljene u magmatsko stanje i onda po novo 
očvrsnu. Ali jednom kad stena ponovo očvrsne, podseća na staklo. Tu 
nalazim dokaz vitrifi kacije koje se jedino mogu postići ako je mate ri jal 
izložen ekstremnoj toploti neke vrste eksplozije. 

Odakle je došlo to atomsko oružje?
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Postoje dokazi na Bliskom istoku i Africi da se i tamo desi la 
atomska eksplozija koja je pretvorila pustinjski pesak u staklo. I upravo 
se to dogodilo u Alamogordou u Novom Meksiku gde je izvršena prva 
proba atomske bombe. Ko ih je koristio i zašto? Da li stvarno postoje 
dokazi da su drevni astronauti-vanzemaljci posetili Zemlju.
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POSETIOCI IZ KOSMOSA

Praktično svaka ljudska civilizacija bila je u kon taktu sa van-
zemaljskim bićima. Moja je ideja da je postojala jedna ili više van ze-
maljskih grupa koje su nas posetile u dalekoj prošlosti. Mislim da je to 
istina koju pokušavam da dokažem u ovoj knjizi. Ko su ti tajanstveni 
posetioci? Zar nas te vanzemaljske posete ne povezuju sa dugovečnom 
misterijom? Zašto je to još uvek misterija ako postoje nesumnjivi 
dokazi o poseti vanzemaljaca. Verovatno što bi takva informacija bila 
razarajuća po naš pogled na svet. Obe lodanjivanje bi značilo da su 
se neki od naših najnegovani jih mitova o poreklu ljudske vrste i naše 
istorije i arheolo gije raspali. Postoji nešto u ljudskom biću, što teži, što 
je gladno za tim znanjem. Ispitivanja javnog svetskog menja pokazuje 
da više od polovine ljudske populacije veruje da su nas posetili i da po-
stoje vanzemaljci. Šta je to što utiče da ljudi veruju u to? Ljudi gledaju 
u nebeski svod i shvataju koliko je svemir veliki i verovatno da postoji 
inteligentni život negde. Zašto da ne. Misliti da smo mi jedini u ovom 
beskonačno velikom prostoru za mene je apsurdno. 

Mi smo na planeti koja je četiri i po milijarde stara. Naša galaksija 
Mlečni Put, ima preko 100 milijardi zvezda. A u našem svemiru, mislim 
da ima više od 100 milijardi galaksija. Znači ako bi svaka zvezda imala 
planetu sa inteligentnim životom, koli ko vanzemaljskih civilizacija 
bi imali? Nekada smo mislili da smo centar univerzuma, kao ljudi, i 
shvatili vremenom da nismo. Mislili smo da smo u centru galaksije, a 
u stvari Zemlja nije čak ni centar našeg sunčevog sistema. Kada smo 
se 20. jula 1969. godine spustili na Mesec zar mi tada nismo postali 
vanzemaljci. Ovaj događaj postavio je pravo pitanje, ako ljudi mogu 
uspešno da putuju svemirom i istražuju druge svetove, zašto bića iz 
drugih delova svemira ne bi mogla da urade isto? Da li je moguće da su 
već došli hiljadama godina ranije?
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Sve drevne civilizacije imale su neverovatno znanje o zve zdama, 
o planetama i nebeskim kretanjima. Prosečna osoba u dre vnom svetu 
je imala daleko više znanja o tome što se dešavalo na nebu od mnogih 
dobro obrazovanih ljudi danas. Skoro sve velike svetske vere su za-
snovane na pričama o nebeskim bićima koja su posetila Zemlju. Više 
miliona ljudi prihvataju ove legende kao deo njihove srži verovanja. 
U mnogim tradicijama postoji nešto što dolazi odozgo. Mnogi mitovi 
su mnogo specifi čniji i stvar no govore o bogovima, koji fi zički dolaze 
na Zemlju, sleću, izvode čuda i pokazuju ljudima kako da žive. Ako su 
bogovi došli sa zvezda da li je moguće da je to stvarno promenilo način 
mišljenja i života drevnih ljudi? Da li su oni obezbedili intelektual nu 
varnicu praistorijskim civilizacijama? Da li je to mogao da bude razlog 
zašto toliko mnogo različitih kultura mogu da grade tako velike i trajne 
spomenike? To je skoro kao da se primitivni čovek probudi jednog jutra 
i kaže da ima znanje kako da pravi sve to. Mislim da je to nemoguće 
nego da su se drugi spustili na ovu planetu i počeli da podučavaju ljude 
koji su počeli da evoluiraju. Jedino u šta stvarno ne verujem a to je da 
je pećinski čovek tog vremena suštinski kreirao svo to znanje iz ničega. 
Širom sveta imamo precizne opise u drevnim tekstovima koja reč po 
reč kazuju da su neka bića došla sa neba. Kao i da se ovaj intelektualni 
Veliki prasak ili ovaj Veliki prasak znanja pojavljivao u ra zličitim 
vremenskim periodima, a ti različiti vremenski pe riodi su najsažetije 
uvek povezani sa nekom vrstom opisa bo gova koji silaze sa neba. To 
nema veze sa fi zičkom evolucijom, mi već imamo opremu. Kao da se 
nešto desilo našem softeru u to vreme. To je vrlo važan momenat u 
ljudskoj istoriji. Jesu li vanzemaljci odgovorni za mitove posvećene 
stvaranju prve ljudske civilizacije? Ako su došli ovde šta im je misija? 
Mislim da postoji život, prost život, bakterijski život, mikrobski život na 
drugim planetama. Mislim da ćemo to pronaći i ko zna šta još? Možda 
ćemo jednog dana naći neku drugu planetu koja je sposobna za život, 
koja ima evoluirane ljude duži vremenski period koji takođe gledaju 
u zvezde pitajući se ima li još koga tamo ili smo mi jedini? Koje veće 
pitanje možemo postaviti o nama i našem mestu u svemiru? Znate, 
da li postoji život negde u svemiru ili smo samo mi? Kad možemo 
da postavimo ovo pitanje s naučne strane i da stvarno pokušamo da 
dobijemo neke odgovre. Tada možemo izaći sa zaključkom da se nešto 
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vrlo čudno dešava na ovoj planeti. I, ako dolaze izvan ovog sistema 
onda nas je posetilo nešto što ima neke inteligencije iza svega toga. 
Na kraju, istina pobeđuje, i videli smo ovo kroz istoriju da su naučne 
teorije ili ideje koje su bile proglašene nemogućim ispale da su istinite i 
tako je moje čvrsto ubeđenje da će se isto desiti i sa teorijom o drevnim 
vanzemljcima, drevnim astronautima.

Ako već znamo da su vanzemaljci ili drevni astronauti dola zili 
na Zemlju postavlja se pitanje zašto su došli ovde? Koja je njihova 
misija. 20. jula 1969, misija Apola 11 je došla do svog odredišta, i dva 
čoveka, Nil Armstrong i Buz Aldrin, su stvarno hodali po Mesecu. 
Prvi put su ljudi napustili svoj dom i otputo vali kroz svemir na drugu 
planetu. Ili nisu? Jesmo li mi stvarno prva stvorenja u svemiru sposobna 
za putovanja na drugi svet? Za što je teško zamisliti da su čak i pre 
zabeležene istorije, Zemlju posećivali astronauti iz drugog sveta. Ali, 
ako su vanzemalj ska bića u stvari, putovala na Zemlju, zašto su to 
radili? Kasnija istraživanja Meseca su pokazala da on sadrži velike 
količi ne Helijuma-3. neistraženog energetskog goriva. Stručnjaci pro ce-
njuju da bi jedan jedini spejs šatl napunjen ovim materijalom zadovoljio 
sve energetske potrebe u Sjedinjenim država za celu godinu. Zamislite 
sada da fl ote svemirskih brodova iskopavaju Mesec i druge planete za 
prirodnim resursima. Zar zemlja isto tako ne može da bude destinacija 
za putnike iz drugih svetova? Došli bi sa robotizovanom posadom 
rudara i eventualno ljudskom posadom rudara, da kopaju razne planete 
izvlačeći rudu koja im je potrebna pa su tako došli do Zemlje. Letelice 
bi došle uzele rudu i vratile se natrag. Ako su to radili vanzemaljci 
dolazeći na Zemlju sigurno da su ostavili tragove o tome. Da pokušamo 
da ih sami sada pronađemo. Počećemo naravno sa Irakom kolevkom 
civilizacije. Između 3500. i 1900. godine pre Hrista plodno zemljište 
između reka Tigar i Eufrat bilo je dom Sumerskog na roda. Sumeri su 
bili prva napredna civilizacija koja je izumela prvi znani sistem pisanja 
koristeći klinasto pismo na glinenim tablicama. Arheololozi su pronašli 
preko 22 hiljade ovih gli nenih tablica. Kada su kasnije prevedene, tekst 
opisuje mnoge priče slične onima nađenim u Judejsko-Hrišćanskoj 
Bibliji. Gli nene tablice opisuju vanzemaljsku rasu koja je došla na ze-
mlju da isko pa zlato. Planeti drevnih astronauta bilo je potrebno zlato 
za njihovu atmosferu i da je zlato koje se nalazilo u njihovoj atmo sferi 
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iscrpljeno zato su došli na Zemlju da bi iskopali zlato i odneli ga nazad 
na svoju planetu. Ali zašto baš zlato. Ako je jedna od glavnih stvari koje 
su izgradili elektricitet a zlato je jedan od najboljih provodnika. Jedna 
od primena može biti kao izvor energije koji mi još nismo pronašli. 
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PUTNICI KROZ VREME

Istraživanjem radova renesansnih umetnika ono što se može videti 
je slika u čijim pozadinama su prikazane anomalije, one koje mi danas 
poznajemo kao NLO. Postoje slike koje opisuju nešto vrlo neobično na 
nebu. Opisi NLO-a, čudnih prstenova, ili snop svetla koji dolaze sa neba, 
ili padajuće zvezde sa ljudima koji sede u njima. Zašto bi umetnici iz 15. 
veka opisivali misteriozne objekte na slikama sa biblijskim temama. Da 
li pokušavaju da povežu nešto što ima veze sa poreklom Hrišćanstva? 

Mogu li te nezemaljske slike biti povezane sa brojnim vi đe njima 
letećih objekata na nebu? Istraživači pokušavaju da odgonetnu motive 
izrade tih čudnih slika otkrivene na rene san snim slikama. Specifi čna je 
slika, na primer „Krštenje Hri  stovo“, od Geldera. Jednostavno je bizar-
na. Imate na mnogim sli kama prikaze anđela u oblacima i svetlu, ali ako 
pogledate ovu sliku, videćete samo ubedljiv sjajni disk sa četiri laserska 
zraka koji sijaju dole u pravcu Hrista koji je bio dete. Specifi čan primer 
je slika „Madona sa Sv. Jovanom“. Kada pogledate videćete da slika 
nije od onih koje lako mogu objasniti bukvalnim pri kazom, na primer 
anđela u oblacima. Jasno se vidi kada se uveliča kompozicija pokazuje 
pastira kako širi oči gledajući gore prema nebu. To defi nitivno nije oblak 
ni anđeo. Nešto leti, neiden tifi kovano je, pa kad uveličamo imamo sliku 
NLO-a iz 16 veka. Kao da je slikar pokušao da prikaže nekog božanskog 
gla snika i ti su prikazi očigledno NLO. Imamo renesansnog slikara koji 
nam prikazuje Isusa i NLO zajedno u istoj slici. 

Tokom renesanse ljudi poput Da Vinčija su možda posedovali zna-
nje o vanzemaljcima. Mogu li misteriozne slike iz renesanse biti dokaz 
da su Leonardo i njegovi savremenici imali susret sa vanzemaljskim 
bićima tokom 15 veka. Za odgovor ja se ne okrećem ka Da Vinčijem 
umetničkim delima već ka njegovim neverovatnim izumima. Uzeću 
samo jedan primer a to je Boingov AH-64 Apač helikopter. Ova letilica 
sa dva motora može da leti do visine 6400 m. Takođe može da leti i 
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nekoliko desetina cm iznad terena da bi izbegla radarsku detekciju. 
Njegova konstrukcija ne bi bila moguća bez dizajna za vertikalni let 
prvobitno nacrtanog od Leonarda da Vinčija pre skoro 500 godina. 
He li kopter, avion, podmornica. Sve su to Da Vinčijeve zamisli. On je 
izumeo skoro svo moderno naoružanje koje danas koristimo. Bio je 
500 godina pre svog vremena i mnogi od njegovih uređaja nisu mogli 
biti napravljeni u njegovo vreme. Nisu imali tehnologiju. Mogao je da 
napravi prvi na svetu potpuno funkcionalni robot. 

1517. u zamku u Abvazu u Francuskoj šezdesetpetogodišnji Leo-
nardo da Vinči prikazuje kralju Francisu poklon u obliku mehaničkog 
lava. Kao i replika koja se čuva u muzeju zamka, mehanički lav je 
mogao da se kreće nezavisno i posedovao je neverovatnu okretnost. 
Kretao se na sopstveni pogon. Kako je zamislio tako složen i sofi sticiran 
uređaj koji 500 godina nije mogao biti kopiran. Njegova sposobnost da 
svoje crteže projektuje u budućnost i pre dvidi njihovu upotrebu. Sada 
inženjeri reprodukuju preko 60 Leonardovih izuma. Napravio je izum 
pravog tenka, zatim aparat za disanje pod vodom. Najvažnije su bile 
leteće mašine, uključuju ći i letećeg zmaja. Šta je bio izvor njegovih 
neverovatnih i pro ročkih izuma? Da li su oni bili produkt njegovog 
ogromnog genija ili je bio pod uticajem, vanzemaljske inteligencije 
koju je sreo u prošlosti ili one koju je posedovao unutar sebe. 

Ili se odgovor može naći u njegovim beleškama gde centralno 
mesto zauzima beleška kako je pronašao pećinu i bio u njoj. Ne piše 
šta se dešavalo u pećini i da li je tamo nekoga sreo. Možda tu leži 
odgovor umetnikovog neverovatnog genija i odgovor na pitanje šta se 
sa njim desilo u toku njegovog dvogodišnjeg nestanka o kome nema 
ni jedan zapisani trag gde je bio. Ulazi u pećinu i zatim nestaje, što 
me podseća na portal za put kroz vreme. Otvara portal ili zvezdanu 
kapiju i odlazi u budućnost, a potom se vraća u svoje vreme. U istoriji 
imamo određene ljude kao što je Leonardo da Vinči, čija je genijalnost 
neverovatna a vizije koje imaju na mnogo načina izgleda kao da mogu 
da vide budućnost, i neće utica ti samo na svet u kome žive, već se ono 
što će uraditi, dramatično promeniti svet zauvek, i morate se zapitati 
odakle ljudi dobijaju te inspiracije a u Leonardovom slučaju on je bio 
u mogućnosti da vidi i izumi stvari na način na koji mi to nećemo moći 
još par stotina godina. Da li je stvarno moguće da je Leonardo stekao 
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svoje neverovatno kreativno i naučno znanje kao direktnu posledicu 
vanzemaljskog susreta ili je možda Leonardo prolaskom kroz vre men-
ski portal onaj koji dozvoljava put u budućnost, a budućnost su roboti, 
helikopteri, oružja i ostale zapanjujuće mašine koje stvarno postoje a 
koje je umetnik kasnije pokušao da kopira. 

Morate se zapitati da Leonardo nije radio sve ovo zato što je bio 
ohrabren tajnom od neke vrste vanzemaljskih gospodara koji su bili 
nekako iznad njega. Da li Leonardo koga smatramo da je najveći 
genije svih vremena odabran od strane vanzemaljaca da ubrza napredak 
ljudske rase, ili je samo pokušavao da predoči neverovatne pronalaske 
iz budućnosti koju je video svojim očima.

Leonardo da Vinči čovek koji je stvorio neke od najpoznati jih 
umetničkih dela na svetu, dizajnirao mašine 500 godina is pred svog 
vremena i postavio temelje današnje robotike. Da li je bio putnik kroz 
vreme koji je slučajno uspeo da vidi budućnost, ili je izabran da služi 
nekoj nepoznatoj rasi, ljudski glasnik koji je zadužen da čuva tajni pakt 
sa vanzemaljskim bićima? Možda odgovor ne leži u svemiru već pravo 
pred našim očima, sakriven u običnom pogledu i osmehu 500 godina 
starog portreta, Mona Lize.

On je ujedno kroz svoje pronalaske dokazivao da nismo sami u 
kosmosu. On je bio poznat po sakrivanju stvari unutar slika i kao da 
nam je ostavljao poruku koju moramo sami otkriti. Da li je znao kada 
je naslikao anđela koji pod „x“ zracima nestaje da je to poruka koja 
neće biti otkrivena u narednih 500 godina. Ako je tako zašto? Od 1476. 
do 1478. postoji praznina u njegovom životu. Ne znamo gde je bio i 
šta je radio u to vreme. To je vreme kada je nestao iz istorijskih spisa. 
Možda je kao biblijski prorok Enok, odveden na svemirski brod gde je 
podučavan, sa tog broda su mu pokazali Zemlju i sa te visine mu obja-
snili koncept kosmosa. Da li je moguće da je Leonardo dobio smernice 
od vanzemaljaca. Jedno je sigurno posle Leonardovog povratka u Fi-
rencu 1478. njegova genijalnost se odmah pokazala počevši od ume-
tnosti i širila do brojnih drugih disciplina. Napraviće mape gradova sa 
neverovatnom preciznošću što se može videti jedino iznad njih ako ih 
posmatrate. Na svakih nekoliko stotina godina pojavljuju se ljudi koji 
na svoj način doprinose fantastičnom napretku ljudske rase. Setite se 
Nikole Tesle, Ajnštajna, Kopernika, Mike lan đela, Šekspira. On je naj-
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briljantniji um do sada i poznat je još po tome što je poslao brojne 
tajne poruke koje se mogu naći u njegovim čuvenim umetničkim 
delima. Mona Liza, to je samo portret, ali kao da poseduje dimenzije 
i misterije koje tek treba objasniti. Mona Lizin osmeh nije ona vrsta 
osmeha koju želimo da vidimo na portretima. Izgleda da ona zna nešto 
što mi ne znamo. Ono što je počelo kao portret žene pretvara se u nešto 
sasvim drugojačije. Pretvara se u neku vrstu fi lozofske meditacije o 
svim intelektualnim problemima. Šta je to kod Mona Lize što je toliko 
zaokupilo Leonarda u poslednjim godinama života i zašto je posvetio 
toliko mnogo vremena jednom 50 x 76 cm velikom portretu. Da nije 
možda sakrio tajne simbole i tajne poruke u sliku. 

Postoje legende o bićima s drugog sveta koji putuju kroz vreme. Da 
li je to moguće svakako se pitate ili je to samo legenda. Ako neko može 
putovati brže od svetlosti onda bi teoretski to bilo moguće. Onda se 
naravno pitamo da li postoje dokazi o tehnološkim postignućima čoveka 
iz budućnosti. Možete tako i pomisliti da čak i ljudi dolaze iz budućnosti. 
Ako imamo obilje dokaza da su nas posetila bića iz kosmosa mogu li 
novi dokazi otkriti postojanje putnika kroz vreme?

Da li je istina da je drevni čovek kontaktirao sa putnicima kroz 
vreme? I jesu li ljudi na pragu otkrića te iste neverovatne mogućnosti? 
Možda vanzemaljci nisu došli iz udaljene galaksije već iz naše vlastite 
budućnosti. Možda su leteći objekti koji su viđani vremenoplovi. Za 
sada je to sve u domenu naučne fantasti ke. Ali ima nešto što nije a to je 
da je 3. septembra 1947. g. u Novom Meksiku tačnije blizu vojnog ae-
ro droma u Rosvelu pada vanzemaljska letilica. Tada su pronađena pet 
tuđinska tela koja nisu ličila na čoveka. Ta tela su prevezena i medicinski 
pre gledana i analizirana, i zatim upućena na različita područja na tajno 
istraživanje. Opisani su kao sivi 100-120 cm visoki sa crnim zaobljenim 
očima, urezom umesto ustiju. Dugim rukama sa pet prstiju. U početku 
je armija objavila da su pronađeni ostaci nepoznate svemirske letilice. 
Ali kasnije su demantpvali sami sebe. Zašto je vojska promenila svoju 
priču? Zato jer su pronašli nešto drugo nešto „izvanzemaljsko“, Ko su 
oni i šta su hteli pre nego što su se srušili? 

Od zloglasnog NLO incidenta 1947. g. kod Rosvela u No vom 
Mek siku postojalo je na hiljade izveštaja o viđenjima van ze  ma  ljaca pa 
čak i svedočenjima otmica vanzemaljske rase iz pr ve ruke. Opisani su 
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kao humanoidi s velikim glavama i malim te lima, a istraživači su ih 
nazvali „sivi“ jer su znali da su to bila tuđinska vrsta. Ti tuđinci i nisu 
toliko različiti od nas. Imaju glavu, dve ruke, dve noge, dva oka, nos 
i zakržljala usta. Prema njihovim opisima oni su nam prilično slični, 
otprilike kako će izgledati ljudska rasa hiljadama godina evolucije. 
Ako pogledate vanzemaljce koji su opisani kao sivi koji su povezani 
sa incidentom u Rosvelu kada je bilo nekoliko mrtvih vanzemaljaca 
videćete da njihov izgled na mnogo načina nalikuje onome što mi 
predviđamo kako ćemo izgledati u budućnosti, ako postanemo rasa koja 
putuje svemirom. Moramo se zapitati jesu li tela pronađena pri padu va-
sionske letelice u Rosvelu malih tela i velike glave, možda bili nekakvi 
vanzemaljci koji putuju kroz vreme. Da li je moguće da su doputovala 
sa zvezde Sirijus poput egipatske boginje Izide, i jesu li možda došli 
ovde koristeći naprednu tehnologiju prostora i vremena? Ja mislim da 
koriste neku vrstu teleportacije, a sigurno je da imaju pogonske uređaje 
sa kojima se mogu približiti brzini svetlosti. Ono što znamo je da fi zika 
naše planete, kvantna fi zika i teorija strune, pomakla granice puno dalje 
nego što je bila u prošlom veku govoreći nam da ne postoje matemati-
čka ograničenja u vezi putovanja kroz vreme u budućnost i prošlost. 
A jednom kada shvatite da fi zičari govore da ne postoje ograničenja, 
onda ostaje samo pronaći način kako to učiniti. Putovanje kroz vreme 
je isto što teleportacija. Možemo ići s mesta na mesto na Zemlji u roku 
od milisekunde. To će revolucionirati sve vrste putovanja, a u isto 
vreme i naše veze s drugim civilizacijama. Uključujući civilizacije na 
drugim pla netama. Da li je moguće da bića nazvana „sivi“ nisu došla 
na Ze mlju, iz svemira, već iz budućnosti ili prošlosti? Ili su oni zapravo 
ljudski putnici kroz vreme? Zapravo „Sivi“ smo mi iz budućnosti i da su 
zapravo oni putovali natrag u prošlost jer smo genetski stvorili situaciju 
u kojoj „Sivi“ više nisu u stanju stvarati potomstvo, pa su se zato morali 
vratiti u naše vreme kako bi pokušali ispraviti takvu situaciju. Ako 
bismo zamišljali kako bismo izgledali za nekoliko hiljada godina onda 
znamo si gurno da bismo proširili naša intelektualna znanja pa bi zato 
naš mozak postao veći, a imali bismo mašineriju koja bi u osno vi radila 
sve naše fi zičke poslove za nas koje zapravo sada mo ra mo raditi sami i 
bili bismo fi zički vrlo troma i zakržljala bića. Verovatno da ćemo razviti 
telepatiski način komuniciranja pa će nam usta zakržljati i biće mala. 
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Ja lično verujem u putovanja kroz prostor i vreme i za nas u budućnosti 
neće biti ništa ne moguće. Sve što su ljudi u stanju zamisliti, proračunati, 
čak i fantazirati će jednog dana postati realnost i najluđe fantazije će 
se ostvariti. Ponekad se zapitam nisu li ti NLO-i zapravo putnici kroz 
vreme. To su naši ljudi iz budućnosti. S obzirom na napredak nauke 
samo u prošlom veku, je li moguće da su ljudi iz budućnosti otkrili 
mogućnost putovanja kroz vreme. Jesu li oni takozvani posetioci koji su 
zabeleženi kroz vekove? Ili su oni tuđinci s drugog sveta koji su ovladali 
putovanjem kroz prostor i vreme? Možda se odgovor ne može pronaći, 
ne ovde i sada već na drugom mestu i u drugom vremenu.  

Ovo je samo jedan dokaz više da nas je posećivalo više vanzemalj-
skih rasa. S obzirom da su ovo u stvari mi, normalno je što su bili 
miroljubivi prema nama i što su nam davali svoju tehnologiju pomažući 
nam da idemo brže. A da li su i drugi bili dobri prema nama? Neki 
svakako nisu.
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DA LI SMO U KOSMOSU 
SAMI?

Godinama su ljudi pripovedali priče o pećinama i tunelima unutar 
Zemlje. Ali stoji li iza tih legendi istina? Da li treba tražiti dokaze da su 
nas posetili vanzemaljci samo na nebu, da možda ne treba pogledati dole, 
ispod naših nogu. Možda dokaze treba potražiti u pokrajini Kapado-
kija u središnjoj Turskoj. Tu su vetar i voda isklesali neobične oblike 
u me koj vulkanskoj ste ni koju su drevni ljudi nekada pretvorili u mala 
primitivna sklo ništa. Ali 1963. godine obično renoviranje kuće u gradu 
Deri nkuju dovelo je do izuzetnog otkrića kad je otvoreni zid pećine 
otkrio prolaz u podzemni grad star hiljadama godina na dubini većoj 
od 85 metara i tamo postoji 13 spratova koji idu duboko u zemlju. S 
ventilacijskim oknima. Zvuči neverovatno, ali brojne kamene prostorije 
koje su pronađene mogu primiti oko 30.000 muškaraca, žena i dece. 
Postoje dokazi o religijskim obredima koji su vršeni tu. Čak ima i staje 
za stoku, ostave za hranu i za vino. Derinkuju bi bio veliki zalogaj za 
svakoga i danas uz svu modernu opremu. Ali u tim vremenima to bi 
bilo čudesno, prosto neverovatno. To je poduhvat veći nego gradnja 
piramida. Prava je zagonetka kako su to napravili, možda su imali pomoć 
od neke dru ge civilizacije. Ko je izgradio taj masivni podzemni grad i 
kakva je to tajanstvena sila naterala na život u podzemlju? Najlogičnije 
da je taj grad napravljen kao skloniše od invazije jer postoje vrata 
koja se samo otvaraju sa unutrašnje strane? Da se neko nije krio u tom 
gradu? Od koga. Već smo videli da u drevnim zapisima stoji da postoje 
dve vanzemaljske sile koje se bore za kontrolu nad Zemljom i njenim 
resursima. Ipak se vidi jasno da se dogodila neka vrsta vanzemaljske 
bitke između zaraćenih frakcija. Zato je moguće da su pećine korišćene 
kao sklonište od mogućeg vazdušnog bombar dovanja. 

Decenijama su ljudi koji su tvrdili da su videli neiden ti fi kovane 
leteće objekte ismejavani i smatrani lakovernim bu da lama. Ipak opa-
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žanja NLO-a su se nizala. Svaka godina donosi sve više dokaza 
pouzdanih i uglednih očevidaca. Njihove izjave stižu sa svih meridijana. 
Nisu to samo obični građani. Nemačka fi lmska zvezda Elke Zomer, koja 
je kasnije prešla da živi u SAD, je 1978. godine u vrtu svoje kuće u Los 
Anđelesu videla sjajnu narandžastu loptu, prečnika 7-8 metara, kako se 
pretvara u plavu. Sijala je i plovila nebom poput velikog meseca.

Bokser Muhamed Ali je bio na jutarnjem treningu u njujorškom 
Central parku kada je susreo NLO. Bilo je to 1972. a slavni šam pion je 
tim povodom rekao: „Podsećalo me je na veliku električnu sijalicu na 
nebu“.

Ser Erik Gejri, premijer karipskog ostrva Grenada, je 1978. godine 
bezuspešno pokušavao da od Ujedinjenih nacija izdejstvu je pokretanje 
zvanične istrage o NLO-ima. Tvrdio je da je i on sam video jedan.

Najčuveniji očevidac NLO-a bio je Džimi Karter, koji je još kao 
guverner Džordžije 1973. sedeo na svojoj verandi sa još dvadesetoro 
ljudi, posle jedne zvanične večere u Tomstaunu, kada su svi po njego-
vim rečima videli NLO koji je bio veličine Meseca i nekoliko puta 
menjao boju od crvene u zelenu. Kasnije, kada je postao predsednik 
SAD, naredio je pokretanje istrage o NLO-ima i odobrio 20 miliona 
dolara u tu svrhu.

Milioni ljudi tvrde da su videli leteće tanjire. Neki od njih čak misle 
da su imali bliske susrete. Ima bezbroj knjiga u kojima se pojavljuju 
mnogi koji tvrde da su imali susrete sa vanzemaljcima ali mi te 
pojedinačne slučajeve u ovoj knjizi nećemo obrađivati. Ima ljudi koji 
odjednom shvate da ne mogu da objasne izvesne „praznine“ u svom 
životu. Mnogi su te izgubljene sate ili dane oživeli tek pod hipnozom, a 
njihove senzacionalne priče postaju stvarnost ovoga sveta.

Obično se misli da su NLO-i fenomen modernog doba. U stva-
ri, naučnici i astronomi su registrovali neobjašnjive objekte na nebu 
mnogo vekova ranije. Sve dok čovek nije uspeo da poleti, nije ni mogao 
da ima jasnu predstavu o poreklu tih objekata. Danas nam nova saznanja 
o vasioni i letovi u svemir pružaju mogućnost za nova objašnjenja starih 
opažanja i nove odgovore na neke od najzagonetnijih tajni u istoriji.

Ako su svetski vladari i oružane snage izbegavali odgo vore kada 
su u pitanju ljudski gubici u pokušajima borbe sa neiden tifi kovanim 
objektima, oni su još tajanstveniji kada se radi o mogućim havarijama 
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prilikom sletanja NLO-a. I pored svega, pro curile su priče o tome kako 
je u poslednjih 30 godina na Zemlju palo nekoliko letećih tanjira, i da su 
tela vanzemaljaca oživela sama od sebe.

O NLO-ima su stizali izveštaji iz gotovo svih zemalja sveta. Ali, 
pojedine tačke na globusu su, izgleda, interesantnije za vanzemaljske 
letelice od drugih. U Velikoj Britaniji, Brazilu i Evropi postoje oblasti 
u kojima su registrovani neobični do ga đaji i u kojima je stanovništvo 
svedočilo o neverovatnim stva rima. Dakle, jesu li NLO-i navođeni na 
specijalne ciljeve? Ako jesu, zašto?

Ogromna većina ljudi koji su videli NLO-e još uvek je u životu i 
priča svoje dogodovštine sa vanzemaljcima i njihovim letelicama, koje 
su se lepo završile. Drugi nisu bili te sreće. Oni su iz ovakvih, previše 
bliskih susreta, izašli sa ozledama i oboljenjima koja odolevaju trenutno 
poznatim metodama medicine. Postoje i drugi dokazi da bića iz NLO-a 
imaju zastrašujuće mogućnosti za zahvate nad ljudima koji ulivaju stra-
hopoštovanje.

Obeshrabrujući dosijei sa podacima o NLO-ima prikuplje ni tokom 
niza godina znači da se oni više ne mogu odlagati u stranu kao puka 
slučajnost. Jer, ako prihvatimo činjenicu da le telice upravljane nekom 
vanzemaljskom inteligencijom mogu da kontrolišu naš vazdušni pro-
stor, ima mnogo uznemirujućih pi tanja na koja treba odgovoriti. Odakle 
oni dolaze? Ko ih kon tro  liše? Zbog čega su oni ovde? Najveća misterija 
je ipak vezana za jedan događaj koji se zbio u bivšem SSSR-u. Bila je 
to najveća sve mirska katastrofa svih vremena. Pogođeni međuzvezdani 
brod je promenio kurs prema najbližoj planeti, dok mu se nuklearni mo-
tor nekontrolisano pregrevao. Posada je bila u ludoj trci sa vremenom 
i – izgubila.

Samo na nekoliko kilometara od površine došlo je do zasle pljuju-
ćeg bljeska i oni i njihov brod su se raspali u zaborav. Dogodilo se to na 
Zemlji... 30. juna 1908.

To je poslednja zapanjujuća teorija kojom su naučnici poku ša li da 
objasne jednu od najzagonetnijih tajni XX veka. Veliku si bir sku vatrenu 
loptu. Godinama su se istraživačke ekipe vraćale sa opustošenog terena 
na području Tunguske reke, gde je došlo do eksplozije, ne mogavši da 
objasne prirodu ogromnog razaranja drugačije nego gigantskim mete-
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oritom iz vasione koji se tu zario u zemlju. A onda su ljudska dostignuća 
u oblasti vasionskih letova bacila novu svetlost na ceo slučaj.

Vatrena lopta je primećena odmah po svitanju dana. Karavani preko 
kineske pustinje Gobi su se zaustavili na svom vijugavom putu da vide 
šta to gori na nebu. Ubrzo zatim i stanovnici na jugu Rusije su ugledali 
cilindrično cevasto telo osvetljeno plavičasto belom svetlošću, koje je 
za sobom ostavljao raznobojni trag. Vremenom, trag se polako gubio. 
A onda u 7 časova ujutru do šlo je do eksplozije. Stanovnicima retko 
naseljenih oblasti mo čvara i šuma činilo se da je smak sveta.

Vatreni stub koji je nastao mogao se videti iz grada Kirenska koji 
je udaljen 400 kilometara. Gusti crni oblaci izdigli su se dvadeset 
kilo metara iznad Tunguske. Udari gromova koji su usle dili mogli su 
se čuti na 80 kilometara udaljenosti. Seiz mografski centar u Irkutsku, 
900 kilometara južno od Tunguske, je registrovao podrhtavanje sli čno 
zemljotresu. Posle pet sati jedna engleska meteorološka stanica zabe-
ležila je jake vazdušne talase iznad Severnog mora. Naučnici širom 
sveta su kasnije upoređivali svoje zapise i ustanovili da su udarni talasi 
si birske eksplozije dva puta obišli globus.

Praktično svo drveće u zoni od 70 kilometara je bilo spaljeno 
i iščupano. Zemljište je izgledalo nestvarno. Leonid Kulik, koji je 
rukovodio prvim istraživanjima Sovjetske akademije nauka, je izjavio: 
„Tresetne močvare u ovoj oblasti su prosto izobličene i ceo kraj je 
pružao dokaze o neizmernoj katastrofi “. Kulikova istraživanja su po-
kazala da se eksplozija mogla videti i čuti na površini koja je četiri 
puta veća od Engleske. On je revidirao svo ju prvobitnu teoriju da je 
udar izazvao jedan meteorit i zaklju čio da je to posledica čitave kiše 
meteorita. Baš ta hipoteza je bila problematična. Kad god su meteoriti 
ranije pogađali Zemlju, ostavljali su kratere. U Arizoni je jedan od 
najvećih meteorita za koje se zna ostavio krater dubok 200 metara i 
širok 1200 metara. Godinama su naučnici raspravljali o vatrenoj lopti. 
Onda je avgu sta 1945. iznad japanskog grada Hirošime eksplodirala 
Američka atomska bomba na 600 metara površine. Kada je sovjetski 
naučnik Aleksandar Kaznacev video bombardovano područje, setio se 
pri zora identičnog razaranja u Sibiru. I u Sibiru i u Hirošimi je drveće 
ispod udara ostalo čitavo, dok su stabla pod uglom sra vnjena zajedno sa 
zgradama. Pečurkasti oblak, zaslepljujući blje sak, udarni talas, crna kiša 
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- sve to primećeno 1908. gotovo 40 godina pre nuklearne katastrofe. 
On je pretpostavljao da je iznad Sibira eksplodirao nuklearni vasionski 
brod sa Marsa. Ostali naučnici su prihvatili nuklearnu teoriju, mada su 
se dvoumili oko njenog vasionskog porekla, zašto baš sa Marsa kada se 
to ne može dokazati. Dalja proučavanja u Rusiji i Americi su pokazala 
da je energija oslobođena eksplozijom iznosila 30 megatona - 1500 puta 
je bila veća od one nad Hirošimom.

Profesor Cigel je preko svedočanstva očevidaca došao do zaključka 
da je predmet izvodio manevre na nebu, menjajući pravac u luku od 
nekih 600 kilometara pre nego što je eksplodirao, i da je bio cilindričnog 
oblika sa repom pozadi. Uzorci zemlje iz oblasti udara su otkrili kuglice 
silicijuma, magnezijuma i gvožđa. Ta velika veštačka letelica bila je 
teška, po proceni sovjetskih naučnika, oko 50.000 tona. Veruje se da 
se spuštalo ka Zemlji pre nego što je eksplodiralo. Rusi su tvrdili da 
posle te havarije godinama nisu viđeni leteći tanjiri, kada su ponovo 
primećeni bili su mnogo manji i daleko pokretljiviji.

Da li je to najveća vasionska nesreća svih vremena? Ako je NLO 
imao posadu, ona nije jedina bila žrtva udesa. Sovjetski le kari veruju 
da je na hiljade ruskih seljaka nastradalo. Stanovnici uništenih sela 
pored Tunguske reke bili su poznati po dobrom zdravlju i dugom 
živo tnom veku. Međutim posle 1908. tamošnji lekari su izveštavali o 
velikom povećanju prerane smrti zbog neobičnih oboljenja koja pre nisu 
postojala. Bile su to bo lesti izazvane radioaktivnim zračenjem.

Profesor Karl Sagan, istaknuti stručnjak na području egzo biologije 
smatra da se na mnogim planetama razvio život. Da li na njima ima 
razumnih bića, koji poput nas istražuju svemir, teško je reći! Nižim 
oblicima života na našoj planeti bilo je po trebno mnogo vremena da 
se razviju, dalji razvitak do čoveka zbio se, međutim srazmerno brzo. 
Pratimo li istoriju raznih naroda na zemlji, očito je da su se različite 
visoko razvijene kulture uzdi gle do izvesnog „prosvećivanja“. I tada, 
umesto da zadrže to stanje i da čak napreduju, sve su uništile same sebe 
- ili žudnjom za moći i ratovima, telesnim i duševnim propadanjem, ili 
menjanjem interesa, što bi napokon izazvalo sopstvenu propast.

To nije čudo ako znamo šta odlikuje našu planetu, različite rase, 
različiti jezici i nacionalnosti, verske i ideološke raz mirice, obrazovne 
i klasne razlike, suprotne političke insti tucije i ekonomski problemi. 
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Ukratko, sve ono što naše rastro jeno čovečanstvo nije rešilo ni do dana 
današnjeg.

Našim svetom vladaju žudnja za vlašću, gramzivost i po vr šnost? 
Ne postoji li opasnost da će zločin, samozadovoljstvo, duševna tromost, 
plitka zabava, polako ali sigurno, zameniti sta re moralne vrednosti? 

Nije slučajno što je Bog formulisao deset Božjih zapovesti i predao 
ih Mojsiju da ih raširi po svetu. Da li i druge planete na kojima žive 
razumna bića muče muku sa ovakvim problemima? 

Da li je neka civilizacija u prošlosti otkrila našu planetu, da li su nas 
svemirci posećivali i da li su oni „bogovi“ o kojima govore mnogobrojne 
legende?

U novembru 1961. godine na sastanku Svemirskog odbora Ame-
ričke akademije nauke, koji je održan u „Gri Benk“ Opser vatoriji, donet 
je jednoglasni zaključak da se postojanje vanzemaljskih ra zumnih bića 
smatra datom činjenicom, to jest da se na svakoj pla neti sa uslovima za 
život, pre ili kasnije pojavljuje i razum.

Svi oni pokušavaju da stupe u kontakt jedni sa drugima i sve zavisi 
od stupnja tehnologije svake planete posebno. A da li je važna baš toliko 
tehnologija? Zar na Zemlji nije bilo mnogo naroda u kojima je cvetala 
kultura, ali bez tehnologije? Zar tehnologija nije napravila od SSSR-a, 
kao suprotnost drugoj su per sili SAD-u, opasnost da svet bude uništen u 
atomskom ratu! Sada kada je ta opasnost nestala sa nestankom SSSR-a 
i Var šavskog pakta, ostaje druga mnogo veća opasnost koja takođe vodi 
potpunom uništenju života na zemlji, koja vodi telesnoj i du ševnoj de-
ge neraciji čoveka.

Zbog toga eventualno stupanje u kontakt sa drugim bićima sa druge 
planete donelo bi pravi preporod Zemlji, jer bi tuđa iskustva i saveti 
omogućili da se reše svi na izgled nerešivi problemi. Drugo, postojeći 
strah od neke druge civilizacije sa neke druge planete verovatno bi 
ujedinio sve Zemljane.

Zar nije moguće da se komunicira sa bićima sa druge planete 
pomoću telepatije. Ako smo mi kao nesavršena bića u mogućnosi da 
putem telepatije komuniciramo jedni sa drugima na maloj razdaljini, 
zašto ne bi neka daleko savršenija bića iz kosmosa mogla da sa nama 
komuniciraju telepatski samo u jednom smeru. Od njih prema nama, 
bez povratne veze. Uostalom ko od nas može da dokaže da jedinstveni 
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geniji, što se vekovima javljaju na na šoj planeti, u svim krajevima naše 
planete, nisu stvoreni pre  nošenjem misli izvanzemaljskih razumnih 
bića? I ako ti ge niji nisu svesni toga, oni možda obavljaju zadatke svojih 
„na re dbodavalaca“ sa drugih planeta? Oni će nas jednog dana možda i 
spojiti sa stanovnicima drugih planeta na isti način kao što nam pomažu 
da nam tehnologija ide brže napred. 

Neka sada postavimo samo teoriju da nas predstavnici neke gala-
ktičke civilizacije usmeravaju da postignemo viši stepen tehnologije 
sopstvenim umom i koji nam povremeno daju injekcije naučnog nada-
hnuća. Sredinom osamnaestog veka došlo je do prvih početaka, do 
prvih dodira s nepoznatim izvorom dragocenih in for macija. Neko ili 
nešto prestalo je sa posmatranjem i ispi tivanjima života na Zemlji, pa 
su počeli ljudima da serviraju izvanredno značajne informacije koje 
su se odnosile na prirodne nauke. Širenje informacija je vršeno preko 
izuzetnih ličnosti, preko naročitih glasnika, ljudi visokih moralnih vre-
dnosti, koji nisu ni pomišljali da izvuku neku materijalnu korist iz zna-
nja kojima su raspolagali. Zato nije slučajno što su ti najveći umovi 
umirali kao puki siromasi u jednoj hotelskoj sobi sa nekoliko centi u 
džepu. Da bismo potkrepili ovu tvrdnju da nabrojimo samo nekoliko 
najznačajnijih naučnika toga vremena.

Proslavljeni engleski pisac Džonatan Svit je prvi čovek koji je opi-
sao jedan leteći tanjir još 1726. godine u svom delu „Guliverova putova-
nja“. Bio je to u stvari okrugao oblik prečnika sedam kilometara kojim 
se upravljalo magnetski i koji je lebdeo nad Tihim okeanom! Astronomi 
tog letećeg otoka Laputa su dvesta godina pre otkrića, znali da postoje 
dva mala marsova meseca. Da nije možda Svit bio gost interplanetarnih 
bića, koja su baze imala na Mesecu i Marsu pa je tako uz pomoć mašte 
mogao da opi še fantastična putovanja svog junaka Gulivera. 

Zatim Henri Kavebdiš. Dva veka pre Alberta Ajnštajna, je uspeo 
da izračuna devijaciju i da dođe do istog rezultata kao Ajnštajn. 27. 
maja 1775. godine on je izveo neverovatan eksperi ment, proizvodio 
je električne šokove. Kako je Kavebdiš crpeo svoje podatke za te 
eksperimente, postavke i naučna rešenja? Kako je mogao da nagovesti 
izume koji će se dogoditi tek dva veka kasni je? Nije li bio u vezi sa 
misionarima iz svemira, njihov predstav nik, čovek koji je trebao nauku 
na Zemlji da usmeri u pravom smeru.
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Istraživajući relativitet, kvante, sveprisutnost ili bio lo kaciju, anti-
gravitaciju, putovanje kroz vreme i paralelne uni verzume, Ruđer Bo -
šković nije ni slutio da ni naučnici dva veka kasnije neće doći do zna-
čajnijih otkrića od njega, a o njegovim postavkama verovatno će raspra-
vljati i naučnici iz dvadeset prvog veka. 

Znači li to da su naši preci pre potopa u drevnoj prošlosti živeli 
prema svojoj volji? Znači li to da su tačne beleške na glinenim pločama, 
što su ih Sumeri ispisali klinastim pismom, a koje su govorile o 23 
sumerska kralja koji su živeli ukupno 24 510 godina.

Da li se misterija Žil Vernovih predviđanja krije u či njenici da je 
bio vidovit i parapsihološki fenomen, ili je na neobjašnjiv način postao 
sredstvo bića iz Svemira? Možda on nije bio svestan neke svoje veze 
sa kosmičkom civilizacijom, mo žda je jednostavno bio programiran. 
Ponašao se i pisao onako kako mu je „unutrašnji glas“ govorio. Žil 
Vern je tačno znao kada će umreti. Baš na taj dan spalio je sve svoje 
beleške i svoj radni dnevnik tako da ništa nije ostavio i onda je legao i 
jednostavno umro.

Naš slavni zemljak Nikola Tesla odricao se svojih patenata u sre-
dini gde je sve zasnovano na profi tu i brzom unovčavanju ideja i izuma. 
Umro je kao što je i došao u Njujork, sa hrpom knjiga i četiri centa 
u džepu. Tesla je za vreme svog naučnog rada uspeo da mnoge svoje 
neverovatne ideje pretvori u realnost. Pokušavao je da uspostavi vezu sa 
drugim civilizacijama u svemiru, što znači da je bio uveren da Zemlja 
nije jedina planeta nastanjena razumnim bićima. Bio je na putu da 
otkrije na koji način neutralisati gra vitaciju.

Veoma je dobro poznata činjenica da se neki izum rađa onda kada 
je vreme zrelo za to. Zbog toga se često dešava da isti izum gotovo 
istovremeno otkriju dvojica ili više njih, koji su radili i istraživali neza-
visno u različitim krajevima sveta.
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LETEĆI TANJIRI

Leteći tanjiri počinju nekako da se javljaju od 1946. godine, zato 
ćemo da nabrojimo nekoliko najkarakterističnijih pri me ra. Američki pi-
lot Kenet Arnold dobrovoljno se javio u jednu rutinsku akciju traženja, 
koju je je 10. juna 1947. godine orga ni zovala Američka vojna avijacija 
USAF, nakon nestanka jednog transportnog aviona. Za vreme povratka 
u bazu ugledao je iznad Stenovitih planina devet letećih objekata kako 
klize u pravilnom razmaku. Kenetov izveštaj naterao je ministra Fore-
stala da o či tavom slučaju obavesti tadašnjeg predsednika Trumana. 
Tada je prvi put formirana specijalna komisija koju je država držala u 
tajnosti, ali ne za dugo. Već početkom januara 1948. godine ameri čki 
vazduhoplovni ofi cir Tomas Mantel poginuo je u trenutku kada se njegov 
avion sudario sa nepoznatom letelicom, oblika izvrnutog tanjira. Šta se 
dogodilo trebalo je da utvrdi komisija u projektu „Plava knjiga“ koja 
je data u isključivu nadležnost USAF-a, a za rukovodioca je postavljen 
Edvard Rupelt. Po za vr šetku knjige Edvard je izvršio samoubistvo, a 
ista sudbina zadesila je i ostale članove koji su umirali od infarkta jedan 
za drugim.

Obeshrabrujući dosijei sa podacima o NLO-ima prikupljeni tokom 
niza godina znači da se oni više ne mogu odlagati u stranu kao puka 
slučajnost. 

Engleski nobelovac Fransis Krik je na osnovu ispitiva nja kamenja 
donetog sa Meseca utvrdio da postoje živa bića van Zemlje. U nau-
čnim krugovima dobro se zna da su „Apolo 12“ i „Apolo 15“ imali 
misterioznu pratnju i za njih je vezana teorija o „dobrodošlici“ koju je 
neko ili nešto poslao iz svemira u vreme kada je prvi Zemljanin stupio 
nogom na mesečevo tlo. Ali naža lost ta poruka sve do današnjih dana 
nije dešifrovana. Astronaut Gordon je 1966. godine nakon uspešnog leta 
u kapsuli „Džemini 11“ tvrdio je da je video, i snimio kamerom u boji, 
nepoznatu letelicu.
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Nakon katastrofalnih atomskih bombi koje su 1945. godine ozna-
čile kraj Drugog svetskog rata, naša planeta je izašla iz bezlične svemir-
ske anonimnosti. Za njene bučne stanovnike za in teresovala se neka 
daleko superiornija civilizacija, koja je poslala svoje izvidnice da prate 
razvoj života na Zemlji, i upravo od tada se pojavljuju leteći tanjiri.

Kada je u SAD lansirana prva raketa V-2, dakle daleke 1948. go-
dine, jedan neidentifi kovan leteći objekat koji je bio u obliku diska, leteo 
je uporedo sa raketom i obišao oko nje. Leteći disk video se dogledima 
od samog starta, teleskopima i zabeležili su ga i radari.

Radio amateri širom sveta, koji su preko svojih prijemnika 21. jula 
1969. godine pet sati pratili dijalog između kontrole leta u Hjustonu i 
posade istorijskog „Apolo 11“ na Mesecu, jednog trenutka čuli su za-
panjeni glas Nila Amstronga: „Vidim neobične stvari... Bože moj pa 
ovde su i drugi astronauti! Vidim ogromne predmete! Izgledaju kao 
sve mirski brodovi! Gledaju nas. Poređani su na drugom rubu kratera! 
Posmatram ih.“ Istog trenutaka Kon trolni centar u Hjustonu je prekinuo 
vezu sa „Apolom 11“. Zašto?

Trebalo bi sada da se podsetimo izjave majora Patrika Pauer sa, 
tadašnjeg direktora Programa za vasionski razvoj Armije SAD, koji je 
govorio o osvajanju Meseca. On je istakao da  prvi ljudi koji stupe na 
Mesec, treba da budu spremni da tamo zateknu neku civilizaciju.

Sledeće godine, decembra 1962. godine na skupu Američkog ra-
ketnog društva u Los Anđelesu, savetnik Oružanih snaga za pitanja 
života van Zemlje, egzobiolog dr Karl Sagan je izjavio da čovečanstvo 
mora biti spremno da se suoči sa verovatnoćom da su nas inteligentna 
bića iz svemira već posetila i da ona imaju ili su imala baze na suprotnoj 
strani Meseca. On je verovatno imao u vidu saznanja do kojih su do-
šli astronomi počev od 1879. godine kada su na mesečevoj površini 
uočavali zaobljene bele, poluloptaste objekte koji su menjali mesta, 
odnosno kretali su se.

Dodajmo još jedan fenomen iz 1961. godine kada je sovjetski 
astronom Nikolaj Kozirjev izjavio da je na Mesečevoj površi ni opazio 
nešto što svetluca iz kratera Aristarhus! Vulkanska aktivnost na beži-
votnom mesecu? Nemoguće! Kozirjevljev izve štaj su potvrdila i če-
tvo rica američkih astronoma koji su 29. oktobra 1963. godine iz 
opservatorije Lovel opazili dva grozda jarke svetlosti severno od kratera 
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Herdotus. Mesec dana kasnije 27. novembra, crvene tačke su nestale 
sa svog prvobitnog mesta i grupisale se oko južnog otvora kratera Ari-
starhus, isto ono što je video i Kozirjev pre dve godine.

Prvi letovi na Mesec imali su zadatak da objasne ove pojave. Prvih 
šest „rendžera“ stigavši na Mesec misteriozno su nestali ne poslavši ni 
jednu sliku. Tek sedma letelica je poslala 4320 fotografi ja izvanredne 
jasnoće. Na nekima od njih lepo su se vi dela dva velika bela, grudvasta 
objekta u jednom udubljenju, ali je neshvatljivo brzo sve to povučeno 
iz štampe.

Jedan od najpoznatijih ufologa na našoj planeti Frenk Ed vards prvi 
je, krajem juna 1962. godine objavio detaljan izveštaj o pet svemirskih 
sovjetskih žrtava. Za nas je interesantni slu čaj muškarca i žene koji su 
izbačeni u orbitu iz Bajkonura na Aralskom moru, 17. februara 1961. 
godine. Tog i sledećeg dana stanice za radio praćenje u Usali, Bohumu i 
Torinu, između osta log zabeležili su i njihov poslednji razgovor: „Evo. 
Evo nečega! Ovde je nešto!“ Za trenutak na vezama su vladale neke 
neobične smetnje, onda je muški glas nastavio: „Ja ću ga dohvatiti i 
čvrsto držati, teško je, ako se ne izvučemo svet nikada neće saznati 
o ovome!“ Nisu se, nažalost, izvukli i svet nikada nije saznao šta se 
dešavalo.

U arhivi Nacionalnog Komiteta za ispitivanje pojava u va zduhu 
nalazi se i fotografi ja zvaničnog dnevnika sa uređajima za praćenje iz 
Kejp Kenedija u Floridi od 10 januara 1951. godine. Glavni program 
toga dana bio je ispaljivanje rakete „Polaris“. Dok se „Polaris“ peo, 
iznenada je dobio saputnika koji je od ra kete bio duplo veći. To su 
zabeležili radari pa se moglo videti čak golim okom.

Izvlačim sada dokumente vezane za slučajeve geodetske sfere 
„Ana“ i komunikacionog satelita „Telstar 2“ koji su svojevremeno 
zbu njivali naučni svet na našoj planeti. „Ana“ je lansirana u orbitu u 
oktobru 1962. godine i bila je opremljena sa četiri blještava svetla da 
bi lakše snimala veličinu i oblik zemlje. Satelit je dva meseca stalno 
snimao i onda je odjednom zaćutao. Prestao je da funkcioniše, svetla 
su se ugasila a instrumenti prestali da rade i šalju podatke na Zemlju. 
Kada je čitav slučaj počeo da pada u zaborav i „Ana“ je bila otpisana, 
odjednom u av gustu 1963. godine počela je iznenada da ponovo funk-
cioniše. Sličan slučaj dogodio se i sa američkim komunikacionim sa-
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telitom „Telstar 2“. Satelit je izbačen u orbitu 7. maja 1963. godine i 
savršeno je funkcionisao sve do 16. jula kada je prestao da funkcioniše. 
Samo tri dana od oživljavanja „Ane“ oživeo je i „Telstar 2“ i nastavio 
normalno da radi. Zašto su sateliti ućutali? Da ih nije neko ili nešto u 
međuvremenu proučavalo? Da možda njihovi instrumenti nisu „smeli“ 
da zabeleže nečije prisustvo, ili da nešto vide.

Kada je 30. aprila 1962. godine pilotirao major Džo Voker avionom 
X-15 sa kamerama postavljenim na zadnjem delu aviona, ustanovljeno 
je da je on bio praćen sa pet letelica u obliku diska.

Za vreme leta „Džeminija 8“ u aprilu 1964. godine pridružila su mu 
se četiri leteća objekta.

Kada je proslavljeni major Gordon Kuper u maju 1963. godine 
pravio zadnji krug oko naše planete, zbunjeno je javio stanici za praće-
nje u Mukei, nedaleko od Porta, u Australiji, da ga prati neki zelenkasti 
predmet.

Dok se „Džemini 4“ u julu 1965. godine, nalazio na dvadesetoj 
orbiti oko zemlje, kontrolu leta u Hjustonu, obavestili su astro nauti 
Džems Naks i Edvard Vajt o približavanju srebrnastog le tećeg objekta.

I astronauti Jong i Kolins videli su dva leteća tela koja su podsećala 
na cilindre i povremeno su zračila pulsirajućom zelenkastom svetlošću, 
prolazeći pored njihove kapsule „Džemini 10“. 

Sada moje nabrajanje, koje sam preneo iz arhive Nacionalnog 
komiteta za ispitivanje pojava u vazduhu za odbrambeni vremenski 
period od 1965. godine, da završim nečim što je videlo više milona lju-
di. Prilikom direktnog televizijskog prenosa sa „Apo la 12“ tajanstvena 
letelica je snimljena i videli su je mi lioni televizijskih gledalaca širom 
sveta. Misteriozni predmet pre sreo je „Apolo 12“ kada se vraćao sa 
Meseca. Tačno u 11 časova i 47 minuta po srednjeameričkom vremenu, 
24. decembra, kada se kap su la sa astronautima nalazila iznad Indijskog, 
okeana Čarls Konrad je javio da su opet ugledali neindetifi kovani leteći 
objekat koji je blještao jakom crvenom svetlošću.

Posmatranja i praćenja pokazala su da se NLO-i ponašaju veoma 
razumno. Lete u određenim formacijama i vrlo često ih registruju nad 
aerodromima, atomskim stanicama, centralama i novim tehničkim po-
strojenjima.
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Kada je tako očigledno da oni postoje postavlja se logično pitanje, 
zašto se NASA drži tako tajanstveno, zašto ćuti? Kome odgovara da le-
teći tanjiri i dalje ostaju najčudnija misterija savremenog čovečanstva?

Da li Vladarima iz senke, da li Vatikanu? Ako bi to pri hvatili kao 
činjenicu, onda bi dobili i dokaz da naše Sunce nije jedina zvezda 
sposobna da podržava i razvija život. To bi svet okrenulo naglavačke.

Ako smo konstatovali da NLO postoje, sada se javlja sledeće 
pitanje, odakle dolaze? Ako proučavamo legende starih naroda sve one 
tvrde da dolaze iz vazduha, iz svemira. Bez obzira na dnevnu politiku, 
kome šta odgovara, ili na Crkvu kao jednu dogmatsku celinu, naučnici 
iz celog sveta trude se da odgonetnu da li smo sami u kosmosu. Polaze 
od pretpostavke da nismo sami i zato pokušavaju da uspostave kontakte 
sa drugim civilizacijama.

Ali šta ako je tačno ono što tvrdi profesor J.A.Viler do bitnik 
značajne medalje „Albert Ajnštajn“ jedan od pronalazača hidrogenske 
bombe. On tvrdi da uporedno sa našim univerzumom postoji i drugi 
univerzum, Superprostor, iz kojeg su razumna bića već odavno otkrila 
način za posećivanje u „tren oka“ našeg univerzuma. U Superprostoru, 
kako tvrdi Viler, ne postoje pro stor i vreme! U tom teško shvatljivom 
svetu sve se događa istovre meno i odmah. Svaki se pokret zbiva trenutno, 
jer u ovom univer zumu putnik je ostavio prostor i vreme iza sebe. Gde 
se nalazi taj Superprostor, kako se ulazi u njega? Gde počinje i gde se 
završava? Kada nauka dostigne takav stepen razvoja da će moći da prati 
leteće tanjire, onda ćemo i shvatiti kako se ulazi u taj Superprostor oda-
kle verovatno izlaze leteći tanjiri.Tada bi nam Superprostor omogućio 
da brže od svetlosti stignemo iz jednog dela našeg univerzuma u drugi 
deo. Naši bi se svemirski brodovi uvukli pra teći leteće tanjire u najbližu 
rupu i kroz Superprostor stigli do nekog drugog sunčevog sistema gde 
bi ponovo izašli iz rupe i to bi u stvari bio vremeplov, kojim bismo išli 
u budućnost i u prošlost po želji.

1899. godine naučnik Markoni, poslao je u kosmos slovo „B“ 
morzeovom azbukom. Posle dvadeset i dve godine, 1921. godine pri-
mljen je na Zemlji morezeov znak „B“. Takođe poslednjih dana 1901. 
godine Markoni je poslao svoju prvu bežičnu poruku preko Antlantika. 
To je bila šifra slova „C“ i signal je bio mnogo jači nego oni koje je slao 
ranije. Vreme od decembra 1901. do avgusta 1924. godine kada je slovo 
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„C“ došlo iz vasione, samo je za nekoliko meseci duže od perioda od 
dvadeset i dve godine. Da li je to slučajnost?

Tesla je takođe 1899. godine slao serije pravilnih impulsa radijacije 
na područje visoke frekfencije sa snagom od mnogo mi liona volti. Oni 
su bili registrovani na zvezdi Alfa Kentauri koja je od zemlje udaljena 
4,3 svetlosne godine. Odgovor čekan devet godina stigao je 1908. u 
obliku svemirskog broda, koji je nažalost eksplodirao iznad sibirskih 
šuma 1908. godine.

Naučnici su optimisti. Fotonska raketa će jednog dana os tvariti 
tu neverovatnu brzinu, a tada ono što mi nazivamo vreme, gotovo da 
neće postojati za njenu posadu. Pretpostavimo da se fotonska raketa 
kreće konstantnim ubrzanjem od deset metara u sekundi, onda bi za 365 
dana leta dostigla brzinu svetlosti. U toj letelici do Proksima kentauri 
let bi trajao šest godina, ali samo za posmatrače na Zemlji! Za posadu 
bi trajao po zakonu relativiteta, samo tri godine! Što je cilj u kosmosu 
dalji re lativna brzina fotonske rakete je veća, a istovremeno se po većava 
razlika između sopstvenog i relativnog vremena. Put do centra naše 
galaksije za posadu broda trajao bi dvadeset godina, a za posmatrače 
na zemlji 60.000 godina. Put do granice svemira, ako je uopšte ima, za 
posadu bi trajao samo 42 godine, a Zemlja bi za to vreme ostarila ravno 
dvanaest milijardi godina.
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TRAGOVI VANZEMALJACA

Svaki trag vanzemaljaca je povezan sa njihovim dolaskom sa 
neba ili drugačije rečeno sa letenjem. Čime su leteli? Pitanje kako su 
civilizacije putovale brže od brzine svetlosti je glavno pitanje koje stoji 
pred naukom. Ali odgovor na to pitanje možda se nalazi se u Vedama, 
Vedskim učenjima, ili drugim drevnim uče njima. Tu se prvi put spomi-
nju letelice kojima su bogovi leteli. Te se letelice nazivaju Vimani. 
Ali ako su Vimani postojali je li to dokaz za globalnu mrežu prevoza 
hiljadama godina pre Kolumba?

Vodeći arheolozi veruju da su drevne civilizacije poput onih 
otkri venih na udaljenim pacifi čkim ostrvima, u Aziji i Ju žnoj Americi 
razvile nezavisno jedna od druge. Ali teoretičari o drevnim astronautima 
prigovaraju da sličnosti u stilu gradnje i verovanjima otkrivaju u tim 
kulturama da ih je možda međusobno povezivao trgovački put. Kao što 
sada imamo luke i aerodro me takođe su pre postojali hangari za Vimane, 
za letelice. Te vazdušne luke bi mogle biti smeštene na strateškim me-
stima po celom svetu. Sve drevne kulture su bile spojene letelicama 
kojima su upravljali vanzemaljci.

Ako pogledamo kipove kao zaostatke kulture Maja videćemo da 
su to zmajevi koji se nalaze u kulturama Kine. Kako su to Maje mogle 
posedovati znanje o ljudima, koji su živeli u Aziji s druge strane Pa ci-
fi čkog okeana. Znači da je bilo kontakta između drev nih kultura. Ove 
drevne kulture bile su povezane letećim ma ši nama i njime su upravljali 
vanzemaljci. Kako objasniti, da su Maje stvarale tako precizne karte 
svemira jedino da su znanje dobili od vanzemaljaca. Njihovi učitelji su 
bili bogovi a bogovi su bili vanzemaljci. 

Znamo priču iz Biblije gde je zvezda vodila tri mudraca do mesta 
gde se rodio Isus Hrist. Ako znamo da se zvezde ne kreću a to je zapisano 
u Bibliji onda se može izvesti zaključak da je to bio vasionski brod a ne 
zvezda. To nije nikakva magija.
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Magija i čarobnjaštvo ne postoji, oni su samo posedovali neku vrstu 
vanzemaljske tehnologije. To je bilo pokretač svake kul ture, koja je bila 
u dodiru sa vanzemaljcima. To je bio pokre tač svih koji su kasnije postali 
sveštenici, čarobnjaci. Bilo je izgrađeno svuda po svetu, svetilišta koja 
su u stvari služila za kontakt sa vanzemaljcima.

A to je baš ono što pronalazimo u zabitim krajevima. Kom ple-
ks linija koje se vide iz vazduha kada se leti iznad peruanske ravnice 
Nazca ili tajanstvene visoravni iznad meksičke doline Oaxaca. Zar nisu 
to možda bile piste svetskog vazdušnog prevoza u ono vreme. Kada smo 
već kod Meksika imao sam prilike da vidim jedno najvažnije arheološko 
nalazište u Meksiku a to je mesto po imenu Monte Albam. To je takođe 
planina kojoj je vrh potpu no isečen i sravnjen i načinili su planinu s 
veoma vodoravnom pločom na vrhu. A tu je i praistorijski grad koji je 
enormno star. To je verovatno bila vazdušna luka za Vimane. Po mom 
mišljenju Vimani bi mogli biti karika koja nedostaje. 

Postoji predanje na Srednjem Istoku da je kralj Solomon imao 
neku letelicu i sa njom leteo na razna mesta a najviše na planinu zvana 
Solomonova planina. Tu je bila vazdušna luka za sletanje Vimana. 

Postoji karta sveta za koju se ne zna ko ju je napravio. Da li te 
drevne karte za koje neki veruju da su ih napravili vanzemaljci? Te karte 
prikazuju svet, ne kako izgleda danas, nego onako kako je izgledao 
nakon poslednjeg ledenog doba a to je vrlo teško objasni ti. 1929. godine 
istoričari su otkrili mapu koja je nacrtana na komadu gazeline kože. 
Trag mape ih je odveo u 16. vek do turskog admirala Piri Rajsa. Ta 
mapa je u suprotnosti sa mapama tog vremena jer je ta mapa koju je 
prvi otkrio Rajs pokazivala zemlje koje nisu bile još otkrivene. Pokazuje 
obalu Antartika kad nije bila pod ledom ili su imali uređaj koji je snimao 
ispod leda. Pokazivala je Antartik stotinama godina pre nego je Antartik 
uopšte otkriven. 

Ono što je opisano u Starom zavetu nije Bog, to je pogrešno shva-
ćen vanzemaljac od krvi i mesa koje su naši preci krivo inter pretirali 
kao božansko biće. Zašto? Zbog nepoznavanja nauke i tehnologije. A 
to je osnovna nit koja se pojavljuje u svim teorijama o drevnim civi-
lizacijama. Međutim hoće li nauka konačno doneti teoriju o drevnim 
astronautima? Jesu li drevnim civilizacijama na Zemlji bile dostupne 
napredne tehnologije vanzemaljaca. 
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Ipak, hiljadama godina ranije, drevne civilizacije su obavi le isti 
rad kao danas najsavremenije mašine dok su gradile svoje spomenike i 
hramove koristeći masivne stene. Ti ogromni bloko vi, mnogi od njih su 
bili teški 100 i 200 tona, bili bi izazov čak i za današnje graditelje. Prvo 
pitanje čime su rezali te masivne blokove, kako su ih uopšte podizali, 
čime, kako su ih prevozili bez poznavanja točkova? Ili su drevni narodi 
poznavali tehnolo  giju koje su od tih vremena izgubljene za nauku? U 
Gizi, Egipat, nema te samo piramide. Sa piramidama je povezana, kako 
je Egipto lo zi zovu, dolina hramova. Dok su piramide građene sa kame-
nim blokovi ma od 2 ili 3 tone, ti hramovi su građeni blokovima od 100 
ili 200 tona. Naučnici ne veruju da su vanzemaljci izgradili te nevero-
vatne spomenike, nego su umesto toga našim precima dali znanje i alate. 
Ako pogledate plato Gize i sve to kamenje koje je ugrađeno u Keop-
sovu, Kefranovu i Menkaurovu piramidu, dva do tri miliona kamenih 
blokova je ugrađeno samo u Keopsovu piramidu. Morali su imati neko 
efi kasno sredstvo za rezanje blo kova na tu veličinu i stavljanje blokova 
na njihovo mesto. Za ključak je da su i tada postojale ogromne mašine, 
testere koje su sekle kamen. Pronađeni su tragovi odnosno udubljenja 
gde su bile te ogromne testere visoke i preko desetak metara. Ljudi 
su samo gurali kamene blokove prema testeri. Ali otkuda te ogromne 
testere i ogromni točkovi koji su je pokretali? 

Najveći spomenik ikada pronađen je u Jupiterovom hramu u Bal-
beku u Libanu. Svaki težak 1000 tona. Da bi se podigao danas treba 
snaga od 21 teške dizalice. Kako uopšte na to brdo dovesti makar jednu 
takvu dizalicu? Treba znati da ljudi koji su to pravili kao i piramide 
nisu imali vozila, nisu imali točkove i nisu imali gvožđe. Ako nisu 
posedovali opremu izu zev ljudske snage i konopaca kako su podigli te 
ogromne stene? Jedino je razumno rešenje da su im tehnologiju dali 
vanzemaljski posetioci. Zašto su uopšte to radili što je bilo neverovatno 
teško? Odgovor je logičan, radili su zato što to za njih nije bilo teško. 
Sa današnjom tehnologijom teško bi ostvarili preciznost u sečenju 
ogromnih kamenih blokova. Postoji drevna legenda Inka koja govori da 
su imala sposobnost omekšivanja kamena, mi danas znamo za obrnuti 
proces pravljenje betona. Na mnogim mestima su pronađeni divovski 
kameni zidovi. Čije stene izgledaju kao da su topljene i stavljene na 
mesto, zatim stvrdnute. 



44

Dokaz za to je Maču Piču koji leži visoko u Peruanskim Andima. 
Sagrađene od Inka u 15. veku ta kamena utvrda je bila naglo napuštena 
otprilike 100 godina kasnije. Ovde se jedino može objasniti nastankom 
ovih stena na ovoj neverovatnoj visini, samo topljenjem stena.

Nisu imali gde da iskopaju kamen, niti bi ga mogli doneti tako 
ogromnog na tu visinu. Najlogičniji način za izgradnju ve likih zidova 
Maču Piču mogao je biti transport manjih komada do gradilišta a zatim 
njihovo topljenje i korišćenje kalupa za obli kovanje potrebnih veličina 
i oblika. 

Ko je sve to uradio? Jedno objašnjenje je da je to uradio sam Bog u 
šta ja ne verujem i drugo da je neka visoko razvijena civiliza cija došla 
sa druge planete i pokazala im kako se to radi a zatim su pokupili svoje 
alate i otišli. 

Jesu li ove današnje savremene tehnologije bile dostupne samo 
nama zadnjih nekoliko vekova? Ili su one drevnog porekla, samo što su 
nedavno ponovo otkrivene. Jesu li naši preci bili sposobni za neverova-
tna dostignuća? Ili su oni stigli iz nekog drugog izvora, ili nekog drugog 
sveta? Civilizacije su bile mnogo naprednije nego što mi mislimo. Do-
slovno su bile napredne ko liko i mi danas. Po mom mišljenju to treba 
uzeti ozbiljno. 

Posmatrajmo spomenike koje je trebalo graditi, možda celo sto-
leće. Čak i danas bi imali problem u izvođenju takvog projekta. To je 
jednostavno zadivljujuće. Pogledajte te građevine i vratite se u vremenu, 
morate se zapitati kako su to uradili. To je pitanje koje moramo sami 
sebi stalno postavljati tražeći odgovor jesu li nas vanzemaljci posećivali 
u prošlosti. Jedini mogući odgovor bi bio, da. Postoji dobar razlog zašto 
su sve te stvari urađene u kamenu: zbog budućih naraštaja. Zato da bi 
trajalo. Zato da bi buduće generacije morale pronaći te spomenike. Mi 
smo to društvo koje treba pogledati na te drevne spomenike i konačno 
prepoznati da su sve te stvari izgrađene kao poruka nama iz koje ćemo 
shvatiti da je naša prošlost mnogo drugačija od onog što su nas učili u 
školi. Da li postoje neki drugi dokazi osim ovih koje smo navodili do 
sada?

Svako dete je čulo za Guliverova putovanja, gde su detaljno opi sa-
na dva marsovska sveta. Knjiga je objavljena 1726. godine, pojedinosti 
prikazane u njoj tako verno, zapravo još nisu bile poznate. Zašto? Zato 
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što je tek 1877. godine uz pomoć džinovskog teleskopa nauka utvrdila 
da Mars stvarno ima dva meseca koji kruže na udaljenosti tri odnosno 
pet dužina svoga prečnika, baš onako kako je pisac te dečije knjige 
opisao. Kako je Svit tako dobro poznavao svemir? Ko je zapravo on? 
Na to pitanje nauka još nema odgovor.

Nauka takođe nema odgovor ko je gradio najzagonetniji veliki 
kameni krug, Stounhendž, u engleskoj grofoviji Viltšajr. Odmah u po-
četku se isključuju Rimljani i Kelti koji su se u Engleskoj pojavili tek u 
šestom veku, dok je kameni Krug podignut oko 1600. godine pre nove 
ere.

Sve ovo možemo da dovedemo u vezu ako branimo hipotezu da je 
sve to delo ljudi koji su živeli van zemlje, u kosmosu. Kako objasniti 
najveću sliku na svetu u Peruu, koja se vidi naravno iz aviona, a 
otkrivena je tek 1939. godine. Ona je dugačka 48 kilome ta ra a široka 
17 kilometara i predstavlja cveće, razne druge trop ske biljke, kao i 
životinje gde dominantno mesto zauzima gušter i orao kondor, čiji ra-
spon krila iznosi 150 metara. Pored ove slike čovek nikako ne uspeva 
da shvati čemu služe tajanstveni prostori na južnoj priobalskoj ravnici 
u Peru. Ničeg živog nema na suvoj peščanoj visoravni koja se povlači 
od Pacifi ka do snežnih vrhova Anda. Godine 1939. dva čoveka u avionu 
posmatraju prostor iznad koga lete i otkrivaju složen splet linija i geo-
metrijskih oblika neverovatne preciznosti, koji se protezao ki lo  metrima 
duž bezvodne pustinje. Još od tada ljudi se pitaju: da li je to nekada bilo 
mesto za sletanje vanzemaljaca? Da li je to, možda, bio međugalaktički 
terminal za ogromne NLO-e, koji su, najverovatnije, u praistorijsko 
doba doneli na zemlju prave pretke čoveka? 
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VANZEMALJCI I NASA

Ko je stvorio NASU-u? Svakako oni Vladari koji su znali da po-
stoje vanzemaljci kao civilizacija koja nas je u prošlo sti posećivala. Oni 
su pretpostavljali da su oni potomci tih vanzemaljaca i zato nisu više 
čekali da nas oni ponovo posete nego su pošli njima u susret.

Neobjašnjiva viđenja u svemiru, trka za odlazak na Mesec, je li 
to bila trka za tehnologijom koju je iza sebe ostavila vanzemalj ska 
civilizacija. Da li je NASA sve ono što zna o svemiru rekla ili nas štiti 
od istine? Ako kažu istinu to će uzdrmati temelje naše civilizacije. 
Ako naučnici ne veruju u prisustvo vanzema ljaca na Mesecu zašto su 
ostavili one stvari pored američke zastave da bi neko znao ko smo i 
kako da nas kontaktira i poruku od 72 državnika sveta. Više od dva ipo 
sata su Amstrong i Aldrin proveli na površini Meseca. Video prenos je 
pokazivao kako dva astronauta prikupljaju uzorke stena snimaju foto-
grafi je i postavljaju američku zastavu na površini Meseca. 

NASA je sama priznala da je „izgubila“ neke snimke sa Me seca. 
Šta je bilo to na tim snimcima što ostali nisu smeli da vide izuzev 
samo grupice odabranih naučnika. Možda dokaz da su imali kontakt sa 
vanzemaljcima. 

Šta su ta dva čoveka radila dok ih nije snimala kamera. Zašto ih 
jedno vreme nije snimala kamera. Je li postojala neka druga možda tajna 
misija. 

Kad je Apolo 11 sleteo na Mesec postojala su određena mesta koja 
su trebali istražiti. Da li je NASA već pre odredila odre đene delove 
Meseca za istraživanje, a razlog zbog kojeg su izabra li je taj što su 
na Mesecu postojale veštačke strukture a oni su znali za njih. Prema 
beleškama NASA-e područje Meseca poznato kao more tišine izabrano 
je zbog svoje ravne površine veruje se da je izabran baš taj datum kada 
su se njegove kordinate direkto poravnale sa Orinovim pojasom. Način 
na koji bi birali mesta za sletanje je da bi prvo izabrali datum. Određenu 
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geografsku širi nu i dužinu te određeno vreme sletanja. Osoba koja je 
izabrala sve datume i vreme sletanja Apolo misija uključujući i misiju 
Apolo 11, bio je čovek po imenu Faruk El-Baz. A njegov otac je slučajno 
bio stručnjak za drevnu egipatsku „zvezdanu“ religiju. Prema dre vnoj 
Egipatskoj religiji obredi koji bi se izveli tačno ispod Oriono vog pojasa 
stvorili bi sveto poravnjanje uz pomoć kojeg bi ljudi mogli komunicirati 
sa Ozirisom. Za drevne Egipćane je to sazvežđe doslovno bilo mesto 
gde živi bog Oziris. Sirius predstavlja njegovu ženu i sestru, Izis. Njih 
dvoje su zajedno vladali nebesima. 

Apolo 11 je sleteo u određeni dan i vreme kada su tri zvezde iz 
Orionovog pojasa bile na horizontu 33 minuta nakon sletanja. Buz Al-
drin drugi čovek koji je hodao Mesecom slobodni zidar 33. stepena škot-
skog reda izvodio je obred u lunarnom modulu s Nilom Amstrogom. 
Radili su ono što se zove obred Svete pričesti. Ono što je zanimljivo u 
vezi Svete pričesti je da iako je katolički obred on ima zapravo svoje 
poreklo u puno dubljem i starijem ritualu poštovanja boga Ozirisa. Zna-
či oni su izvodili ritual u čast boga Ozirisa po mom mišljenju zbog toga 
su i sleteli na Mesec baš tog datuma. Za vreme tog rituala bi se stvorila 
veza sa tom neljudskom inteligencijom. Postoje mišljenja da na drugoj 
mračnoj strani Meseca postoje ogromni gradovi, gradovi za koje je 
NASA znala. Da li su sa Meseca doneli samo kamenje, da nisu možda 
doneli i tuđu tehnologiju. 

 Je li moguće da nismo donosili mesečevo kamenje kao uzorke 
nego možda tuđinsku tehnologiju? Ako su vanzemaljci bili na ovoj 
planeti onda ćemo pronaći dokaze i na Mesecu jer je Mesec mesto za 
zaustavljanje. Snimci Marsa i Meseca koje je snimila NASA ukazuju da 
oni znaju mnogo više nego što su nam rekli. 

Kada pogledate površinu Marsa koju je snimila sonda bez ljudske 
posade vidi se nešto što ne pripada tamo. Vide se veš tačke tvorevine, 
građevine, piramide. Na Marsu je sonda Mariner snimila ljudsko lice 
poznato kao „Lice sa Marsa“. Pored njega je bio neki ogroman otvor u 
obliku vrata. Na sledećem snimku tog otvora više nije bilo, da li je neko 
primetio da je sonda to snimala i odmah je to otklonio.

Ako su Amerikanci skloni preterivanju i hvaljenju kako onda 
tumačiti Ruse koji su skloni zataškavanju i sakrivanju istine ali ovu 
nisu mogli da sakriju. 1985. godine sovjetski kosmonauti iz programa 
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SALJUT 7 prijavili su zvanično u svom dnevniku da su videli oko svog 
broda na desetine bića ljudskog oblika sa krilima. Da li su to bili anđeli 
ili vanzemaljci u posebnim svemirskim odelima koja su blještala. To je 
dokaz da su vanzemaljska bića htela da nas kontaktiraju

Moraćemo se suočiti sa činjenicom da su nam pričane kole ktivne 
laži i to celi naš život o tehnološki naprednim ne ljudskim skupinama 
koje od samih početaka utiču na život na Zemlji. A dokaze za to ćete pro-
naći na mračnoj strani Meseca a bez ikakve sumnje i na Marsu. Imamo 
neke neobične fotografi je sa zadnje strane Meseca koje prikazuju ve-
štačke stvari.  

Američki astronaut Gordon Cooper obratio se Ujedinjenim Na ci-
jama u vezi osnivanja biroa pri UN za kontakt sa vanzemaljci ma: „Posto je 
ljudi koji to znaju i izgleda da postoje više različi tih vrsta vanzema ljaca 
koji su nas posećivali i čini se da su to radili dugo vremena.“ Pitao je 
takođe zašto NASA krije in formacije o postojanju vanzemaljaca. Da 
li to znanje postoji već vekovima koje se prenosilo sa generacije na 
generaciju kroz tajna društva kao što su masoni. Da li je slučajno da 
svi koji su pravili programe slanja ljudi u Kosmos, svi do jednog su 
naučnici masoni. Čak su birali i astronaute koje su slali pa su i oni bili 
masoni koji su u samom vasionskom brodu izvodili masonske rituale da 
bi se približili i pozvali vanzemaljska bića jer upravo veruju da su oni 
potomci baš tih vanzemaljskih bića. Nisu oni jedini koji su to tvrdili.

U nacističkoj Nemačkoj SS je bilo tajno društvo koji su tvrdili da 
su Arijevci potekli od Ozirisa, Horusa, i Seta. Ne mački naučnik koji je 
posle rata prišao Amerikancima i tvorac programa za vasionska istra-
živanja Fon Braun je upoznao mitove o nadmoći arijevske rase i njenom 
pripadajućem mestu među zvezdama, odakle je i došla. Znači da je imalo 
potpuno smisla da Fon Braun postane opčinjen svemirom. Zadatak mi-
sije je postao povratak na zvezde i ponovni susret sa bogovima kako bi 
im pokazali da su učinili ono što su i oni da su putovali do zvezda, pla-
neta, u osnovi da su se vratili natrag i zauzeli svoje mesto u svemiru koje 
im i pripada. Ali zašto je Fon Braun bio toliko zaokupljen putovanjem u 
Svemir. Bio je opsednut ne samo odlaskom na Mesec već i dalje od toga, 
gradnjom kolonija na Marsu. 

Da li je trka između dva naroda bila trka da dođu do tehnolo gi je sa 
Meseca. Razvija li NASA još uvek u tajnosti svoje ideje. Da li postoji 
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i tajni program koji koristi druge tehnologije od ra keta. Neku višu 
tuđinsku tehnologiju, nekakvu antigravitacijsku letelicu. I da te letelice 
a ne rakete mogu odlaziti do baza na Mesecu koje bi mogle biti tajne 
baze, koje su popunile ljudstvom. Američka Vlada ili tajni svemirski 
program da iz tih baza na Mesecu čak možemo putovati u tim retko 
izgrađenim svemir skim letelicama do Marsa. Prema naučnicima je mo-
gućnost tran  sformisanja Marsa u planetu poput Zemlje teoretski mo-
guće. Te ra formiranje znači dovođenje života na mesto koje nije imalo 
život. I koji bi tamo počeo rasti. Ne mogu zamisliti da ćemo ika da doći 
do odgovora na sva naša pitanja. Većina NASA nau čni ka se slaže da 
će buduće istraživanje svemira otkriti život na drugim planetama. Ali 
mogu li također otkriti dokaz da su bogo vi drevnog sveta zapravo vanze-
malj ci. NASA-ina prava suštinska misija je u početku bila odlazak na 
Me sec, otkriti dokaze o tome da je postojala prethodna napredna civili-
zacija u našem Sunčevom sistemu i vratiti ih natrag. Drugim rečima 
dokazati da smo potomci bogova Izisa, Ozirisa, Horusa i Seta. Sada ka-
da je taj cilj postignut, NASA-ina svrha je biti delom sporog otkrivanja 
informacija NASA je postavila pitanje o poreklu ljudi. Otkud smo došli, 
zašto smo ovde i kamo idemo? Oni se bave svemi rom. Naše poreklo nije 
sa Zemlje, već tamo negde gore. Svemir je uistinu konačna granica. Ako 
nas je drevno znanje odvelo na Mesec što nam to drevna prošlost može 
otkriti o našoj budućnosti na Zemlji? A uz nastavak NASA istraživanja 
svemira možemo li ko na čno pronaći dokaze o vanzemaljskim bićima? 
Ili dokaze o na šem vlastitom vanzemaljskom poreklu.      
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VANZEMALJCI I ČUDOVIŠTA

Jesu li mitska stvorenja, čudovišta, puka fantazija? Ili su ona 
stvarno postojala u drevnoj prošlosti? Da se nisu događale neke vrste 
eksperimenata? Ta stvorenja, čudovišta su direktni proizvod vanze-
maljskih genetskih eksperimenata iz naše pro šlosti. Mogu li zveri i 
čudovišta iz drevnih legendi zaista biti proizvod napredne vanzemaljske  
inteligencije? Ima dosta primera gde je more izbacilo trupla stvorenja 
neobičnog izgleda. Zapravo je izgledalo kao hibridno stvorenje. Ljudi 
nisu mogli identifi kovati takve životinje jer nisu znali ništa slično ili 
poznato. Može li to biti neka vrsta hibridnog stvorenja, ne što što je ge-
net ski napravljeno u laboratoriji? Ja mislim da je to tajanstveno stvore-
nje hibridna zver. Ta modifi kovana stvo  renja pojavljivala su se tokom 
ljudske istorije. Ako smo mi u stanju da danas stvaramo čudna stvorenja 
iza zatvorenih vrata u labo ratorijama po celom svetu, onda je moguće da 
su naši preci, na ročito oni vanzemaljski, imali sličnu sposobnost. Zašto 
da ne? Jer u drevnim zapisima imamo brojna spominjana čudovišta. 
Ta čudna bića koja su opisivana do najsitnijih detalja. Kad malo bolje 
razmislite o Minotauru, Pegazu, Anubisu to je nešto što smo izmislili ili 
je bilo stvoreno u nekom trenutku. Jesu li mitska čudovišta samo plod 
mašte naših predaka, ili su u zai sta postojala? Naši preci nisu bili glupi 
oni su prikazali ono što su videli. Pronalazimo ta izmešana hibridna 
bića po ce lom Egiptu, kao sfi nge, Grifone. Zamislite da je postojao sve-
mirski matični brod koji je vekovima putovao svemirom. A zatim su 
pronašli sunčev sistem s planetom koja može podržavati ži vot poput 
Zemlje, a potom su posmatrali krokodile u Nilu. Živo stvorenje koje je 
otporno na vrućinu. Posmatrali su lava njego vu snagu i mišiće, a onda 
su počeli razmišljati „Mogli bismo is ko ristiti mešavinu tih stvorenja na 
drugoj planeti“. Da bi zatim počeli uz pomoć genetskog dizajna stvarati 
ta izmešana stvorenja. Neka od takvih izmešanih stvorenja su stvarno 
postoja la u prošlosti. Grifi n je mitološko stvorenje koje je imalo telo 
lava s glavom i krilima orla. Lav je kralj svih životinja, a orao je kralj 
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svih ptica. Znači da je Grifi n bio kralj svih stvorenja. To prkosi zdravom 
razumu i postavlja se pitanje kako se to dogodilo? Od sredine 19 veka 
naučnici su istraživati fosilne ostatke po celoj planeti da bi proučili kako 
su se organizmi menjali tokom vremena. 

Naučnik Čarls Darvin je postavio teoriju da svi živi oblici dele 
zajedničko poreklo i da su evoluirali tokom vekova uz pomoć procesa 
zvanog „prirodni odabir“. Mogu li hibridna čudovišta iz drevnih religija 
i mitova biti rezultat evolucije? Darvinova teorija evolucije prirodnim 
odabirom je mehanizam s kojim se životni oblici mogu promeniti iz 
jednog oblika u drugi. Ona se oslanja na princip da organizmi koji 
imaju određeno obeležje promenama mogu dobiti prednost u borbi 
za opstanak i u borbi za razmnožavanjem. A ta obeležja se menjaju 
tokom vremena, tih mno gih generacija. Određene različite vrste mogu 
se međusobno pari ti ako su genetski bliske, poput magarca i konja. 
Poput vuka i psa. Mačke i psi se neće pariti, jer kao prvo nemaju iste 
biohemijske karakteristike za međusobno parenje. A uz to njihovi geni 
su to liko drugojačiji da se hromozomi ne bi pravilno rasporedili za 
razmnožavanje. Ako Darvinove teorije o evoluciji i prirodnom odabiru 
ne mogu objasniti poreklo tih čudovišta odakle su onda mogli doći a 
nisu izmišljeni? Gde onda naći dokaze? Možda u Pakistanu. Usred do-
line reke Ind leže ruševine Mohenjo-daroa. Već smo ga spomenuli u 
početku knjige samo da se malo podsetimo da je to bio jedan od najve-
ćih urbanih naselja na svetu 2600. godina pre Hrista. Tu je bio epicentar 
nuklerne eksplozije koja se dogodila 4000 g. p.n.e. Posle uništenja svih 
živih bića na nebu se pojavilo užasno stvorenje koje se zvalo Garuda. 
To je stvorenje nalik na pticu. Imalo je crveno lice, crvena krila, bilo je 
tako veliko da je zaklanjalo sunce. Na njegovim leđima je uvek bio neki 
bog i svaki put bi se pojavio spuštajući se sa neba izazivajući uraganske 
vetrove i prilikom spuštanja tlo bi se zatreslo. Na kra ju svakog doba 
dogodio bi se rat i uništenje. Tada bi se pojavilo to stvorenje, može li 
nekako biti povezano da je rođeno uz izlaganje nuklearnom zračenju 
unutar područja visoke radijacije? Znamo da u Indiji i Pakistanu postoje 
neka mesta sa velikom količi nom zračenja. Logika kaže da su na neki 
način u tim područjima stvo rene genetske abnormalnosti. Da li je to 
čudovište stvoreno kao nuz produkt radiaktivnosti. Možda je mutacija 
uzrokovana zrače njem koje stvara neobične pojave, i divovske insekte. 
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Ali zapravo se mutacija događa celo vreme. Nema zabeleženog dokaza 
o muta ci ji kojoj je uzrok zračenje a koje je izazvalo promenu iz jedne 
u drugu vrstu. Većina mutacija izazvanih zračenjem je smrtonosno. Ali 
ako Garuda kao što današnji naučnici veruju nije bio rezultat genet ske 
mutacije kako onda objasniti njegovo postojanje? „Mahabha  ra   ta“ tvrdi 
da je Garuda rođen iz razbešnjenog pakla. Iz nekih odlo   ma ka može se 
zaključiti da spoljašnost Garude nije bila pernata nego metalna. Kakva 
je to vrsta ptice? Nijedna ptica nije od me ta la osim ako nije neka vrsta 
mašine. Garuda je bila letilica. Ga ru da je bio u mogućnosti da putuje do 
Meseca i oko Zemlje vrlo veli kom brzinom. Garuda je mogao uplašiti 
ljudski rod s munjama, koje su dolazile s neba. Ako pogledate mlazne 
avione koji uzleću noću vide se dim i vatra koje izlaze iz auspuha, izgle-
da poput zmaja. Izgleda poput nekog mitskog stvorenja naročito ako ne 
znate ništa o toj tehnologiji. Naravno da ćete onda to pripisati živom 
stvorenju. Vanzemaljci su znali da će ih naši preci poštovati kao bogove 
jer oni nisu znali da se radi o tehnologiji. Mislili su da je to magija, 
nešto duhovne naravi, nastup božanstva. U Kini su takođe pronađene 
slične priče o letećim zverima. Pronađeni su fosili pa se postavlja 
pitanje jesu li zmajevi možda bili dinosauri s krilima. Ali tu ima jedan 
problem. Životinje koje su bljuvale vatru ne postoje u životinjskom 
svetu. Znači, ono što tu imamo je izum koji uistinu izbacuje vatru iz 
usta a u tom slučaju ne radi se o stvorenju, nego o nekavoj letilici. Nešto 
što je stvorio ljudski rod ili vanzemaljski. Može li Garuda i drugi leteći 
zmajevi uistinu biti drevna verzija današnjih visokotehnoloških bom-
bardera? Ili su možda nešto drugo. Nešto što nije sa ovog sveta?

Da li su postojala divovska morska stvorenja. U svetim za pisima 
jevrejske Biblije postoje zapisi o susretu sa nekakvom vr stom čudovišta 
u priči o Joni. Za kaznu su Jonu bacili u more gde ga je progutala neka 
divovska riba i on je bio u njoj tri dana kada ga je ona izbacila napolje 
na obalu. Svakako da ne bi mogao preživeti od tog bića pa bila to koja 
riba ili čak kit. Da li je tačno da je Jonu progutala biološka životinja? 
Ali tu lepo piše da su rebra tog kita bila od sjajne bronze. Meni to 
zvuči kao tehnološki uređaj koji je napravljen od metala. Jonu zapravo 
nije progutao kit, nego NLO, nepoznati podvodni objekat. Mislim da 
takve priče treba da gledamo sa aspekta vremena. Ne samo po pitanju 
mitologije, nego i utvrditi jesu li ljudi koji su prijavljivali takve stvari 
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zaista ih i doživeli. Jesu li vanzemaljska bića zaista vrebala ispod mora 
u podvodnim vozilima? Ako jesu zašto su bila tamo? 

Postoje uspešni eksperimenti u Rusiji, u Volgradu gde je stvoren 
dvoglavi pas sa šest nogu, znači da smo mi u mogućnosti to da uradimo. 
Je li moguće da je slično stvorenje živelo pre više hiljada godina? 
Ako je neko sposoban da stvara psa sa tri glave onda imamo posla sa 
vanzemaljskom tehnologijom. Znamo da će vanzemaljac koji dolazi na 
Zemlju s udaljenog mesta imati takvo znanje o medicini. Događale su 
se razne vrste eksperimenata. No vo tarije, zološki vrt. Imamo i drugu 
vrstu eksperimenta Ken taur, Minotaur, Meduza su hibridna stvorenja. 
Kombinacije lju di i životinja su opisani kao da su ih stvorili bogovi. U 
gr čkoj mitologiji Kentaur je bio pola čovek pola konj. Zašto bi vanze-
maljci želeli stvoriti hibride. Naravno prvo iz naučne znatiželje. Jednom 
kad razvijete tehnologiju želite videti gde vas ona može odvesti. Postoji 
mogućnost da su stvorili hibride kako bi zastrašili ljudsku populaciju. 
Možda su trebali nekakvu vrstu robovske snage koja neće biti samo 
glupa životinja. Dodajući ljudsku inteligenciju, recimo biku, mogli su 
stvoriti stvorenje koje je moglo podići veliku težinu. I raditi da se ne 
umori, ali je imalo ipak toliko pameti da prati pravila šta treba da radi. 
Oni su pravljeni za jednokratnu upotrebu. Postoje dokazani eksperimenti 
da je izvršena transplatacija glave majmuna na telo drugog majmuna. To 
sigurno potvrđuje mogućnost postojanja tih bića kao Pegaza koji su bili 
stvoreni naprednom tehnologijom. Postoje li stvarni dokazi o spajanju 
DNK u drevnoj prošlosti? Zašto se danas vrše istraživanja na životi-
nja ma da li zbog transplantacije njihovih organa da bi nama sačuvali 
živote? Drugi razlog je kontrolisano stvaranje ljudi. To bi ljudima pru-
žili nekakve vrste kvaliteta kakve ne bi mogli imati. Ovih zadnjih go-
dina istraživači su stvorili svinje kojima je kroz telo prolazila ljudska 
krv. Najsličnija životinja nama u smislu genetike je svinja. Možda je 
ideja gde bi se uzgajale svinje koje bi služile da se vrši transplatacija 
njihovih srca na ljude. U ovom trenutku medicinska tehnologija je spo-
sobna stvoriti neobične situacije, genetske slučajeve koji se inače ne bi 
dogodili osim ako ne započnete genetsko modifi kovanje. To je dokaz 
manipulacije genetski dostupnog materijala. Mi stvaramo hibridna ču-
dovišta. Ako je današnja moderna nauka sposobna stvoriti hibridno 
biće. Biće mešanca onda to u suštini potvrđuje teoriju o drevnim vanze-
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maljcima jer mi samo govorimo da je ono što je danas ot kriveno samo 
ponovno otkriće nečega što se dogodilo pre više hiljada godina. Znači 
genetsko eksperimentisanje. Postoje li stvar ni dokazi o spajanju u 
DNK-a u drevnoj prošlosti? 

1849. g. u današnjem Iraku britanski arheolog Austen Hen ri otkrio 
je brojne sumerske glinene pločice ispisane kli na stim pismom koje da-
tiraju iz 4000. g. pre Hrista. na osnovu tu mačenja s pločica teoretičari 
su utvrdili da je napredna rasa inteligentnih bića stigla na Zemlju pre 
nekih 450000 godina tokom doba Neandertalaca, te uz pomoć ge net-
skog inžinjeriga stvo  rili Homo Sapiensa kojeg se uobičajeno sma tra 
današnjim ljud  skim bićima. Sumeri govore o civilizaciji koja je stigla 
odo zgo. Sa drugog planeta po imenu Nibiru. A ta stvorenja su zvali Anu-
naki. Visoko razvijeni narod koji je došao ovde iskopati zlato. Kako 
bi to činili morali su genetski promeniti vrste koje su se u to vreme 
nalazile na planeti. Prema sumerskim tekstovima stvorili su čoveka. 
Nije nemoguće da je naše postojanje rezultat eksperimenata genske 
manipulacije. Postoji toliko mnogo zvezda i galaksija u svemiru da je 
logično da je neko posećivao Zemlju. To znači da ako su vanzemaljci 
petljali po našoj DNK-a mogli su takođe petljati i po životinjskoj 
DNK-a i stvarati fantastična čudovišta. Što će biti verovatno moguće u 
idućih 20-30 godina. Sada imamo tehnologiju da stvorimo takve vrste 
himera nešto što bi se smatralo čudovištem ali ono što sada nemamo je 
tehnologija dovođenja takvog stvorenja na svet. Ali to je samo pitanje 
vremena. Šta znače onda ta čudovišta u prošlosti? Da li su bili glasnici 
tuđinskih bogova? Proizvod genetskih eksperimenata? Biomehaničko 
oružje? Gde su fi zički dokazi da su postojali? Verovatno još uvek 
pokopani ispod naših nogu? Ili su oni zapravo još tu negde i čekaju na 
povratak?
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VANZEMALJCI I BIBLIJA

Vanzemaljci su bili svesni da će jednog dana razvoj doseći visoko 
naprednu tehnologiju i oni su nam želeli ostaviti iza sebe neku poruku, 
vrstu tajne šifre, koju treba razotkriti i da ta generacija koja će shvatiti 
ili bi trebala shvatiti šta se uisti nu događalo u prošlosti, mislim da smo 
mi ta generacija. Jesu li nam ostavili tajnu šifru. Jesu a to je metafora. 
Biblija je pisana putem metafora. Biblija otkriva vanzemaljsko poreklo 
našeg sveta. Ako jeste, zašto? Je li nam to test, da li možemo videti i 
shvatiti nešto što nam je bukvalno ispred nosa. Možemo li šifru shvatiti 
sami. Je li to bila, jednostavno komunikacija sa nama. Ili nas pripremaju 
kroz shvatanje Biblije za dan kada će se vratiti. 

Vanzemaljci su koristili neke odabrane ljude iz ljudske po pulacije 
za širenje njihovih poruka. Oni su i pisali Bibliju preko njih. Istorija 
je puna ljudi koji su delovali nakon kontakta s onim što su oni tvrdili 
da je vanzemaljac, božansko ili nat prirodno biće. Abraham, Muhamed, 
apostol Pavle su opisivali kako su bili nadahnuti Božjom posetom. 
Mojsije, Konfućije i legendarna kambodžanska ličnost Preah Pisnokar 
su rekli da su upoznali neobične posetioce koji su im preneli moralne 
kodekse i fi lozofi je. Bog ih je izabrao zbog čestitosti njihove vere. Bog 
je izabrao te ljude da budu vođe, ljudi su poštovali te vođe. A narod je 
znao da su to božji ljudi. Te vizije nisu bile božanske one su zapravo bile 
posete vanzemaljaca za koje su naši preci mislili da su vizije, ali one to 
nisu bile. 

Možda je najpoznatiji primer čovekovog primanja određenih upu-
stava od vanzemaljskog izvora može se pronaći u priči o Moj siju. Prema 
biblijskoj knjizi „Izlaska“, Mojsije prvi put susreće Boga u obliku gore-
ćeg grma. Na tom mestu mu je rečena njegova misija: Izbaviti jevrejski 
narod iz ropstva u Egiptu i dovesti ga u „Obećanu zemlju“. Kasnije, na 
planini Sinaj, kad je sigurno doveo Jevreje u pustinju, predano mu je 
Deset zapovesti, zakone koje je Bog dao čoveku. Na kraju su ti moralni 
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kodeksi postali temelj jedne svetske religije. Ali po meni se taj susret 
može tumačiti ne samo kao božanski nego i vanzemaljski susret. Prema 
Starom zavetu Mojsije se popeo na planinu Sinaj. Citiram, „Oni videše 
Boga Jevrejskoga pod njegovim nogama Zemlju.“ Mojsije opisuje Ze-
mlju viđenu iz svemira. Citat glasi, „Tad ugledah celi krug zemaljski“. 
Ovde on opisuje kako je Zemlja okrugla. U to vreme sigurno se nije 
znalo da je Zemlja okrugla. Mogu li velika umetnička dela, muzika, 
književnost i religija da budu dar čovečanstvu od drugih svetova, od 
vanzemaljaca. Ako jesu, zašto te darove vanzemaljci nisu lično predali 
čoveku nego su komunicirali preko ljudskih posrednika? Postoje ne 
samo priče o zlonamernim bogovima i zlonamernim vanzemaljcima. 
Ali u većini slučajeva bogovi su zapravo bili vrlo dobronamerni. A ti 
vanzemaljci su nam stalno pomagali kako bismo preživeli do današnjeg 
dana. 

 Imamo bezbroj primera da su u sukobima raznih grupa ili država 
vanzemaljci stali na stranu jedne grupe ljudi i omogućili  im da pobede 
dok bi drugoj grupi bili neprijatelji. Kada se loše stvari dogode dobrim 
ljudima to jednostavno sugerira prisu tnost loših vanzemaljaca kao i 
onih dobrih. Kada se osvrnete na te priče koje su dovele do istorijskih 
događaja koji su doveli do krvi, razaranja, uništavanja. Onda kažete 
sebi, možda nam oni ne žele sve najbolje. Možda njihove vrednosti 
i zanimanja nemaju ništa zajedničko s našima. Kao što postoje dobri 
i loši ljudi ovde tako postoje dobri i loši vanzemaljci tamo negde. Ni 
tamo u svemiru nije sve idealno. Dobro i zlo prožimaju celi svemir. Jin i 
Jang. Postoji ravnoteža. Nisam siguran da je sve baš tako jasno. U knjizi 
„Izlaska“ neki prevodi kažu da je anđeo ubio sve prvoro đene Egipćane. 
Poklao prvorođene sinove Egipćana. Teško mogu da se pomirim sa time 
da je dobri i voljeni Bog poslao anđele da pokolju nedužne, da pokolju 
decu. Ako postoje loši vanzemaljci da li treba da imamo razlog za strah, 
da li se zlo može pronaći ne u poruci nego u glasniku? Neke poruke 
koje su nam poslali vanzemaljci su protumačene pogrešno jer su naši 
preci mislili da su te poruke poslala božanska bića, nebeska stvorenja, 
što ona ustvari nikada nisu bila. Postoji veliki broj ljudi koji su počinili 
ubistva jer su verovali da im se obratio Bog ili nešto drugo. To je bila 
samo obmana. U knjizi „Postanka“ Bog naređuje Avramu da ubije svog 
sina jedinca Isaka. Da li je Bog uistinu izdao to naređenje. Ili je Avram 
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primio više poruka, od više bića? Možda je to bila neka vrsta razgovora 
u kojem Avram i Isak nisu bili podvrgnuti jednom božanstvu nego 
više njih koji su im davali kontradiktorne poruke u kojima jedno biće 
govorilo, „Ubij svog sina,“ a drugo biće govorilo, „Ne čini to“. Jesmo 
li zapravo suočeni sa dve zaraćene civilizacije, ili dva zaraćena tabora? 
Ja stvarno mislim da su bogovi vanzemaljci, u potpunosti znali šta čine. 
Tako bi se verovatno i mi ponašali kada bi stigli na drugu planetu i 
stekli status bogova izvukli bismo iz toga korist. Neće mo im reći, „Oh, 
ne, ne, mi smo poput vas.“ Reći ćemo: „Da, poko ri te nam se, inače....“ 
To je tačno ono što se dogodilo na Zemlji pre 10.000 godina. Ovde 
je jedna činjenica sigurna, Nakon što je uspo stavljen kontakt, sudbina 
ljudskog glasnika nije uvek baš prijatna. Nakon što je zarobila engleska 
vojska Jovanku Orleansku, ona je spaljena na lomači kao jeretik. Ona 
je bila Božji glasnik koja je prenela Francuzima poruku kako da pobede 
Engleze i ona kao maskota je u tome pomogla. Apostola Pavla koji se 
preobratio na hrišćanstvo nakon božjeg ukazanja kada je išao za Da ma sk 
kasnije su pogubili Rimljani. A Mojsije je vodio svoj narod kroz pu sti-
nju 40 godina, ali on sam na kraju nije mogao ući u „Obećanu zemlju“. 
Kad god bi Bog izabrao određenu osobu za izvršenje određenog posla 
uvek bi se tu našao protivnik. Mojsije je imao protivnika, Faraona. Pa-
vle je, naravno, kamenovan. Ti strani entiteti, te sile koje su bile protiv 
njih, i ne samo oni. Mnogi ljudi koji su dobija li poruke su ćutali jer su 
se plašili da ne budu proglašenim ludim i bivali ismejani i to objašnjava 
zašto nije bilo više poruka vanzemaljaca. Mnogi su sami zatvorili oči 
i začepili uši jednostavno zato jer ne mogu podneti istinu? Milijarde 
ljudi po celome svetu smatraju svetim knjigama poput Biblije i Kurana. 
Svaka od tih svetih knjiga sadrži religijska načela u obliku fi lozofi ja, i 
moralnih kodeksa. Milijarde vernika smatraju Bi   bli ju, Toru i Kuran rečju 
Bo žjom. Zar nisu te knjige u stvari vo diči koji nas upućuju kako bismo 
trebali voditi naše živote i da su nam zapravo te moralne kodekse dali 
vanzemaljci za koje su naši preci mislili da su bogovi? Kulture po celom 
svetu veruju da božanstva i druga vanzemaljska bića često komuniciraju 
preko posrednika poznatih kao proroci. U Kuranu je zapisano da je Bog 
poslao preko 100.000 proroka tokom istorije.

Imamo nekoliko kultura koje opisuju modernu tehnologiju koja je 
korišćena pre nekoliko hiljada godina. Imali su napredna oružja koja 



58

smo tek danas uspeli da neka napravimo ali još uvek ne sva. Jesu li 
Izraelci mogli posedovati naprednu tehnologiju zvučnih talasa? Ako 
jesu odakle je stigla? U Bibliji imamo neve rovatnu priču o rušenju 
jerihonskih zidina. Vojsci je rečeno da kruži oko zidina i da na kraju 
dunu u svoje rogove, trube i sruše zidine. Sa njima je svo vreme bio 
i zavetni kovčeg koga su nosili tokom kruženja oko zidina. Zamislite 
kakva je vrsta oružja bila korišćena za uništenje tih ogromnih, debelih, 
drevnih zidina kako bi se omogućilo Izraelcima osvajanje tog grada za 
prolaz u svoju zemlju Hanan. Zvuči neverovatno da su imali naprednu 
tehnologiju. Nema sumnje da je Zavetni kovčeg bio oružje. Moguće je 
da se tu radi o nekoj vrsti tehnologije. Ne znamo o kakvoj se radi ali 
postoji jasna veza između „kovčega“ i rušenja zida, jer je kovčeg poslat 
da kruži oko zida. 

Mojsije i Izraelci su došli u posed natprirodnog izvora energije na 
planini Sinaj. Ovaj mogući izvor energije je kasnije stavljen u Zavetni 
kovčeg, i tako postao moćno zvučno oružje. Ovde imamo posla sa 
vanzemaljskom tehnologijom u vidu loptaste munje, „zraka smrti“. Mo-
guće je da je rezonacija delovala na taj zid. Izgleda da su rane civiliza-
cije bile u stanju iskoristiti snagu zvuka za rušilačke svrhe. 

Kroz ceo Srednji vek, postoje neke izvanredne slike, gde se u odre-
đenim delovima slike nalazi nešto što izgleda da je NLO. Uvek lebdi 
gore na nebu, obično iznad Device Marije ili iznad Isusa na raspeću ili 
negde gde imamo dekor koji prikazuje nešto što liči na NLO. 

Video sam u Nazeretu u Izraelu vrlo zanimljivu sliku na kojoj Isus 
sedi gore na oblacima sa „Bogom“ i oni se pridržavaju za antene nešto 
što liči na Sputnik (vasionski ruski brod) a teolog sa kojim sam kasnije 
razgovarao u Jerusalimu rekao mi je da je to što sam video Zemlja. 
(globus). Na moje pitanje zašto bi Zemlja (globus) imala dve antene 
koje strče iz nje? Samo je slegneo ramenima. Ova knjiga pokušava da 
nađe odgovore za mnoge misteri je i da se više ne sleže ramenima.

Objekti oblika NLO-a koji se mogu pronaći na srednjeveko vnim 
slikama nisu jedini dokaz vanzemaljskog prisustva tokom doba. U svojo 
knjizi „Bogovi Raja“ pisac William Bramley, navodi privatne dnevnike 
i druge publikacije iz cele Evrope koji sadrže nizove letećih objekata u 
obliku cigare koji emituju ubitačnu maglu. Prvi izveštaj je nastao tokom 
sredine 14 veka koji je blisko povezan sa izbijanjem najgore epidemije 
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u ljudskoj istoriji Crne kuge. Za Crnu kugu, u 1300-tim mnogi tvrde da 
je prouzrokovana virusom glodara koje su ujedale buve. Ova zaraze je 
odnela više od 75 miliona ljudi na planeti u to doba. Ali ja mislim da 
su Crnu kugu stvorili vanzemaljci, da su oni želeli da iskorene ljudska 
bića, iz ma kog stravičnog razloga. Nije baš bilo mnogo zaraza glodara 
u to vreme, bar ne dovoljno da bi se to računalo za sve zaraze koje 
smo imali. U to vreme postoje brojni izveštaji o svetlima koja se kreću 
po nebu emitujući gas ili ono što su oni nazivali „maglom“. Izveštaje 
nalazimo u Kini i Evropi. Nalazile su se u to vreme svuda slične pri-
če o maglama koje su uzrok kuge. Mi danas imamo takva oružja u 
biološkom ratovanju. Mi ne razumemo nji hove motive ali kroz celu 
ljudsku istoriju stalno vidimo borbu dobra i zla, ja to smatram borbu 
dobrih vanzemaljaca i loših. Loši su jedno izvesno vreme imali prevalst 
pa su širili kugu dok ih nisu sprečili i potisnuli pozitivni vanzemaljci. 

Cela naša istorija je satkana od borbi dobrih i loših van zemaljaca. 
Dok se jedni trude da nanesu zlo ljudskoj vrsti dotle se drugi trude da 
donesu dobro ljudskoj vrsti. 

O kužnoj magli su izveštavali putnici iz Azije koji su sti zali u 
Evropu. U izveštajima stoji kako su ljudi mogli da vide kako kuga 
dolazi kroz njihove ulice. 

Postoje brojni izveštaji o misterioznim stvorenjima u cr nim ogr-
tačima koji bi se pojavljivali na obodima sela baš pre nego se kuga 
pojavi. Savremeni navodi ih opisuju da imaju „za stra šujući izgled“ i 
mašući dugačkim srpolikim predmetima ra sejavaju kužnu maglu. To je 
priča onoga što znamo kao „Žetalac smrti“. Zašto bi neko to izmislio 
ako već pre toga nije neko video i dao tačan opis onoga štu su ljudi 
videli. 
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VANZEMALJCI 
I DINOSAURUSI

Da li su dinosaurusi izumrli ili namerno istrebljeni. Hoće li nauka 
pronaći vezu između vanzemaljaca i dinosaurusa? Krajem devetnaestog 
veka je prvi put pronađen skelet dinosaurusa ili kako je zvanično nazvan 
megalosaur. Od tog trenutka dinosaurusi su otkriveni na skoro svim 
kontinentima sveta. Pronađene su razne vrste dinosaurusa. Bili su ve-
ličine u rasponu od veličine kokoši do najveće kopnene životinje ikada 
viđene. Slon bi bio danas patuljak u odnosu na titanosaurusa. Govorimo 
o životinji koja je bila trideset puta teža od slona tek da imate predstavu 
o čemu se radi. Bili su dugački 36 metara, bili su biljojedi ali su bili 
opasni samo zbog svoje veličine. Oni su u neku ruku natprirodno biće. 
Za vreme dinosaurusa postajali su i divovski reptili koji su plivali u 
okeanu. Postojali su i insekti, sisavci, vodozemci, ptice i ostala stvo-
renja. Palentolozi veruju da možda postoji vanzemaljski uzrok nji hovog 
izumiranja. Oni su vladali planetom ali naučnici ne znaju odakle su oni 
došli. Vladali su 165 milona godina. Za upoređenje sa njima današnji 
homo sapiens, ljudi, po stoje negde oko 200.000 godina. Dinosaurusi 
su u stvari bili prvi eksperiment vanzemaljaca sa životom na Zemlji. 
Naučnici i danas smatraju da su dinosaurusi dominirali planetom sve 
do katastrofalnog događaja koji ih je uništio pre 65 miliona godina. 
Dogodilo se masovno izumiranje koje ih je sve uništilo. Ali naučnici 
nemaju još uvek pravi odgovor na to pitanje. Mo guće je da su van-
zemaljci možda želeli zameniti dinosauruse za inteligentniju vrstu koja 
više liči na njih a Zemlja je bila sa vršeno mesto za taj posao. Šta se 
stvarno desilo možemo sami pokušati naći odgovor ako pogledamo 
drevne spise i u njima rez barija i drugih dela u kojima su dinosaurusi i 
čovek prikazani zajedno u životu. Nauka tvrdi da se 13 kilometara širok 
asteroid pogodio Zemlju. To je bio katastrofalni događaj koji je za uvek 
promenio klimu i reljef Zemlje i završio vladavinu dinosauru sa. Taj 
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udar je napravio krater od 16 kilometara, izbacio materijal u atmosferu, 
crnu prašinu koja je zaklonila planetu u tamu možda i na dve godine. 
Sunce nije dopiralo do Zemlje i organizmi su počeli izumirati. Biljke su 
izumirale i dinosaurusi biljojedi nisu imali šta da jedu tako bi izumrli. 
Dinosaurusi mesojedi takođe ne bi imali šta jesti. To je trajalo 5-10 
godina kada su svi izumrli. To se zapravo desilo na poluostrvu Jutakan 
u Meksiku. Tu na samo 150 kilometara od epicentra samog udara nalazi 
se dre  vni grad Maja Chichen Itza. Za taj grad se govorilo da je to mesto 
gde su Maje uspostavile kontakt sa bogovima. Zašto su Maje iza brale 
baš to mesto gde je nešto doletelo sa neba i palo na zemlju da bi napravili 
svoje carstvo. Maje su verovale da se kontakt sa bogovima, sa nebom 
ostvarivao baš tu i da je to trajalo sve do novijih vremena. Na slikama 
Maja pojavljuju se dinosaurusi čak i jedan slavni dinosaurus na slici u 
Bonampaku. Kako su Maje znale za dinosauruse? Ako su dinosaurusi 
izumrli milionima godina pre evolucije ljudskog roda na ovoj planeti, 
kako su to Maje znale i ostavili trag o tome na slikama. Na mnogim 
slikama se vide jasni kontakti između ljudi i dinosaurusa. Interesantno 
je da su te slike pronađene baš na onom delu planete gde su izumrli. 
Nema sumnje da su se i ostale civilizacije susretale sa dinosaurusima i 
o tome ostavili tragove.

U severnoj Kambodži, u jednom od najvećih kompleksa hramova 
na svetu, Angakor Watu. Među zamršenim rezbarijama u kamenu koje 
ukrašavaju zidove tog svetog mesta bio sam fasciniram prikazi ma 
životinja koje su navodno tumarale područjem gde je izgrađen hram. 
Ali privukla mi je pažnju jedna koja prikazuje dinosaura ili tačnije 
rečeno stegosaura. To nije kostur nego izrezbarena prava životinja sa 
mišićima i kožom. To je uradio neko ko ga je video dok je bio živ. Kako 
je moguće. Da li je taj umetnik to video ili primio znanje od nekog 
drugog. Ko je taj drugi? Da li je njihovo znanje došlo iz prve ruke, kao 
rezultat pravog kontakta?

Ima bezbroj dokaza na Zemlji koji prikazuju nekakvu prisu tnost 
reptila na Zemlji koja se dogodila u drevnoj prošlosti. Da li su naši preci 
videli nešto i ostavili pisane tragove u obliku slika toga što su videli. Da 
li se može verovati dokazima da su dinosaurusi i ljudi u jednom trenutku 
zajedno postojali? Kao dokaz toj tvrdnji postoje okamenjeni u obliku 
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fosiliziranih otisaka stopala dinosaurusa koji se nalaze odmah do onih 
ljudskih bića. 

Državni park Dolina dinosaurusa. Glen Rose, Teksas. Tu je 1930. 
g. Roland T. Bird, terenski istražitelj Američkog muzeja, izvestio o 
„jasnim“ ljudskim otiscima uz tragove dinosaurusa. Bilo je dosta takvi 
dokaza u svetu a ne samo ovde na reci Pausi.

Ika, Peru. Iskopano je dosta izrezbarenih kamena na kojima se 
prikazuju susreti ljudi i dinosaurusa. U celoj regiji je pronađeno čak 
preko 50.000 takvih dokaza, izrezbarenih kamena. U rasponu od ma-
lih belutaka do velikih komada na svima je prikazan suživot ljudi i 
dinosaurusa. Na nekim slikama se čak vidi kako ljudi jašu na leđima 
dinosaurusa. Na osnovu ovih očiglednih dokaza shvatamo da nije tačno 
da su dinosaurusi izumrli pre 65 miliona godina. Ali ipak su nestali, da 
li su izmrli ili su odstranjeni. Ako jesu, od strane koga? I zbog čega? 
Zamislite vreme kada su živeli dinosaurusi i ljudi zajedno. Ljudi je 
tada bilo jako malo a dinosaurusa mnogo. Ta bića su lako mogla pobiti 
naše pretke. Jer su se naši preci našli u okruženju i to je bila ozbiljna 
pretnja ljudskom opstanku. Da li bi dinosaurusi uopšte dozvoli opstanak 
ljudi. Sigurno da ne bi jer su neki bili i mesožderi. Zato je postojao plan 
njihovog uništenja a ne ljudi. Taj plan su mogli napraviti samo bića s 
drugog sveta, vanzemaljci. Naučnici veruju da se dokazi mogu pronaći 
proučavanjem asteroida koji prete Ze mlji. Sada imamo tehnologiju sa ko-
jom možemo susresti asteroid i udariti ga, odnosno malo ga pome riti da 
bi promašio Zemlju. Ako mi to imamo sada onda su sigurno van ze malj  ci 
imali tehnologiju sa kojom su mogli asteroid određene veli čine usme riti 
da udari u Zemlju. Ja sam siguran da su vanzemaljci usme rili aste roid 
na poluostrvo Jukatan. Da li je taj udar bio dovoljan da pokrene izu mi-
ra nje dinosaurusa. A šta ako nauka greši, ako to uopšte nije bio asteroid 
već vanzemaljsko oružje? Možda su vanzemaljci uništili dinosauruse. 
Za što? Zato što postoje dve civilizacije vanzemaljaca jedni koji su nega-
tiv ni a drugi pozitivni prema ljudskom rodu. Kada su pozitivni vanze-
maljci stvorili ljude na Zemlji i omogućili im da žive i razmno žavaju se. 
Malo kasnije negativni vanzemaljci su stvorili dinosuruse da bi uni štili 
ljude. Ta borba pozitivnih i negativnih vanzemaljaca se stalno pre lama 
preko naših leđa.
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Zato su pozitivni vanzemaljci morali da unište dinosauruse kao 
pretnju ljudskom rodu. Ali kada su 1981. g. naučnici pronašli materijal 
iridij koji se ne može naći na Zemlji i koji je morao doći van Sunčevog 
sistema, još kada su utvrdili njegovu starost na 65 miliona godina onda 
je postalo jasno da su tu umešani vanzemaljci. Tek kada je dokazano 
prisustvo iridijuma u atomskoj eksploziji postavlja se pitanje da li je 
napredno nuklearno oružje i jednom trenutku uništilo deo površine naše 
planete? Da li je ono namerno korišćeno u svrhu uništenja disnosauru-
sa? Tek sada se ustanovilo da su kosti dinosaurusa po muzejima ozra-
čene i u zaštitu posetilaca sve su obojene olovnom bojom. Da li postoje 
neki opipljivi dokazi da su dinosaurusi pali od atomskog oružja? Postoje 
dokazi u indijskim drevnim spisima da su postojali ogromni gušteri koje 
su bogovi uništili nekim oružjem. Ako pogledamo zapise u drevnom 
indijskom Sanskritu vidimo prikaze oružja koja nalikuju današnjem 
atom  skom oružju. Vidimo opise napredne tehnologije, poput svemirske 
le telice. Da je korišćeno oružje sjajnije od 1000 sunaca i da je Zemlju 
prekrila tama i tiši na. Da li je moguće da se ne radi o izumiranju nego 
o istrebljenju dinosaurusa? Ako je tačno da su dinosaurusi izumrli zbog 
udara asteroida onda bi sve životinje trebale da izumru a nisu, samo 
su izumrli dinosaurusi. Plan vanzemaljaca je bio da stvore nešto nalik 
njima, čoveka a ne da planetom vladaju dinosaurusi koji bi uništili 
čoveka. Da li su neki dinosaurusi preživeli, promeni li strukturu tela, 
zadržali DNK i žive i dalje sa čovekom i postoje u drugom obliku koji 
više ne može da ugrozi čoveka? Što više saznamo o dinosaurusima sa-
znaćemo više o vanzemaljskoj naravi najneobičnijih stvorenja koja su 
živela na planeti zemlji: nas samih. Ali saznaćemo i o našim bogovima, 
vanzemljcima.
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PORUKE SA NEBA

Svet je svedok spektakularnih prizora na nebu. Očevici sa svih 
kontinenata izveštavaju o čudnoj svetlosti koja se spušta sa neba. Treba 
da se pitamo da li trebamo ove posetioce da dočekamo dobronamerno, 
oni su ovde da nam pomognu da pređemo u novu eru mira i globalnog 
jedinstva. Koliko god ovo bizarno zvučalo do ovog trenutka svetske 
vlade ne nude nikakav druga objašnjenja. Anđeli svetlosti posećuju nas 
od 1995. godine. Zašto se pojavljuju? Zato što se Novo doba veoma 
približilo. 

Paranormalno i natprirodno. Kako prosečna osoba treba rea go vati 
na tvrdnje o prikazama koje posećuju zemlju? One su neo bjašnjene Ipak 
milioni vernika polažu veru u mogućnost da se nešto dešava. Dešavanja 
su zabeležena gotovo u svim nacijama.

Da li nam Bog šalje poruku? Prikaze Bogorodice privukle su mili-
one u svakom kutku sveta. Svuda po svetu stižu izveštaji o mestima gde 
je rečeno da se pojavljuje Bogorodica. Milioni njih opisuju prelepu mla-
du ženu koja zrači veličanstvenošću. Imao sam sreće da i ja prisustvu-
jem njenom pojavljivanju u Gvadalupe opisaću reakciju nekoliko njih 
oko mene. „Njena kosa se uzdiže“, „ona je divna“ komentarišu dve 
Meksikanke koje se tiskaju i dižu na prste da bolje vide. „Ona je zaista 
velika“ komentariše jedna mala pegava devojčica pored majke, držeći 
čvrsto majku za ruku. „Ona upravo stoji tamo“ objašnjava jedan mladić 
starijem čoveku sa velikim brkovima koji verovatno vidi slabije kroz 
svoje naoča re sa velikom dioptrijom. To nas je prosto paralizovalo. 
Bilo je jako impresivno. Iz nje je izlazila neverovatna svetlost. Bilo je 
kao da sam u nekom drugom svetu. Bila je takva tišina ni jedan šapat 
svi su izbezumljeno gledali ne dišući. Ona se pojavila kao živa, dišuća 
trodimenzionalna žena, obavijena jarkom svetlo šću. Carica nebeska 
pre vazilazi ljudski opis. 
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Milioni ljudi na mestima viđenja nadaju se da će sresti Bogorodicu. 
Dvadeset miliona ljudi svake godine posećuje jedan oltar ispred koga 
sam imao sreće da stojim u Gvadalupe, Meksiko. Oltar je posvećen Bo-
gorodici od Gvadalupe koja se prvi put prikazala vidovnjaku Huanu 
Dijegu 1531. godine. Mnogi tvrde kako se čuda dešavaju danas u Gva-
dalupi kao rezultat Bogorodičine stalne prisutnosti. 

Trideset miliona hodočasnika posetilo je Međugorje u Hercegovini 
pošto su pojave Bogorodice počele 1981. godine. Pored šest vi zionara 
koje redovno primaju poruke od Bogorodice hiljadu hodo časnika tvrdi 
da vide znake i čuda, doživljavaju isceljenja i čuju Bogorodičin glas 
u Međugorju. Naučnici defi nitivno tvrde da se nešto vidi, da se nešto 
događa ali nemaju objašnjenje za to. Postoji dosta mesta u Americi gde 
se pojavila Bogorodica i ona su dokumentovana. Ovo nije jedinstveno 
samo za Ameriku, ona se pojavljuje svuda. Na mnogo načina po meni 
XX vek je pripao Bogorodici. Sa gotovo svakog kontinenta vizionari 
su izvestili o više od 400 prikaza Bogorodice, više nego u prehodna pet 
veka zajedno.

U Lurdu, Francuska, mesto pojave Bogorodice, koja je objavila 
sebe Bezgrešnim začećem, šest miliona hodočasnika, uspinje se do 
Devičanskog oltara godišnje. Jeste bilo naporno ali ispla ti lo se osetiti tu 
čudnu pojavu, tu tišinu, tu frekfenciju, osetiti u sebi ubrzanu frekfenciju 
zbog uzbuđenja jer to se ne doživljava svuda i svakog dana. Slušao sam 
brojne priče od prisutnih ali ima i bezbrojnih dokumenata o isceljenju.

Morao sam takođe da obiđem Bogorodičino svetilište u Polj skoj. 
Jasna Gora naše Bogorodice privlači pet miliona ho do časnika godišnje. 
Drago mi je da sam i ja bio jedan od tih pet miliona. Ona je što je jako 
interesantno za našu kasniju priču poznata kao Crna Bogorodica Polj-
ske. Smatraju je poljskom kra ljicom. Kralj Kazimir Veliki proglasio je 
našu Bogorodicu Poljskom kraljicom.

U Noku u Irskoj to mesto je privuklo milione koji dolaze da se mole 
i posete prikazi. U ovom mestu dale su počasti četiri pape u XX veku 
uključujući papu Jovana Pavla II koji je došao na hodočašće u Nok 1979. 
godine. Stručnjaci iz nauke priznaju da se pojavljuju prikaze svuda u 
svetu mada za to nemaju naučno objašnjenje. Prikazi Bogorodice su 
natprirodnog porekla i da su njeni motivi zaista čisti. 
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Njene poruke koje upućuju ka Bogu, radu i miru upućuju na dobro-
namernost. Prilikom njenog pojavljivanja postoje konkretni i provereni 
dokazi da su na nekim osobama srebrni lančići i krstići postali zlatni. 
Postoje dokazi da se prilikom njenog pojavljivanja u okolnim crkvama 
iz freske Bogorodice teklo je mirišljavo ulje. Ljudi veruju da će Marija 
doneti globalni mir i jedinstvo. Ona kaže da će bezgrešno srce trijumfo-
vati, ako verujemo da „Biblija” božja reč i naš jedini izvor za razliko-
vanje duhovne istine. Zbog ispunjenih mnogobrojnih proročanstava. Da 
bi smo shvatili, posumnjali u prikazivanje Bogorodice je jedini način 
da to iskustvo miliona ljudi proverimo u Bibliji. Da vidimo šta kaže 
Biblija? 

Šta se uočava u tim prikazivanjima Bogorodice. Sve što je Bo-
gorodica govorila jesu tekstovi iz Biblije. Ono što ona radi i govori je 
ono što mi znamo iz Biblije da je istinito i to je ohrabrenje za nas jer 
govori istinu. A da li govori istinu? Zar neko sme da posumnja u ono što 
govori Bogorodica? A šta ako ja posumnjam! Da vidimo prvo ko vlada 
Crkvom.

Sile koje su vekovima vladale Crkvom i državom u mnogim evro-
pskim zemljama kontrolisao je Satana preko papstva. Ne pri jatna istina 
je glasila da papa svoju legitimnost ne vuče od apostola Svetog Petra, 
dve hiljade godina u prošlost kao što je on tvrdio, nego od jednog 
mnogo svetovnijeg i više zemaljskog izvora: Biskupskog veća, koje bira 
i razrešava pape.

„Isus je najavio dolazak Carstva, ali ono što je došlo beše Crkva“.
Nije posao Crkve da bude zvanični Institut istine.
Tokom perioda svoje vlasti, papstvo je skrivalo Sveto pismo od 

običnih ljudi, tvrdeći kako samo sveštenici mogu da ga tu mače. Kada 
se Sveto pismo i čitalo, to je bilo na latinskom, koje široke mase nisu 
razumele. Međutim, kad je Rimokatolička crkva nametnula diktaturu 
čitavom svetu, Sveto pismo je skrivano od većeg dela stanovništva a 
katehizis je zamenio proučavanje Bi blije. Jevanđelja iz Svetog pisma su 
pomešana sa paganskim fi lo zofi jama obožavanja Sunca, a obožavanje 
paganske boginje Majke je postalo idol Rimokatoličke crkve putem 
obožavanja Bogorodice.

Kad je rimokatolička vera izopačila Jevanđelja, Bog je i dalje 
imao neke ljude koji su propovedali istinsku veru tokom perioda od 
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1260 godina u kojima je papstvo pogazilo istinu. Papska vlast je ove 
verne Isusove sledbenike lovila kao jeretike i kriminalce. Mučili su ih 
i spaljivali na lomači, nije bilo važno kojih su godina ili pola, ubijali 
su ih u najstrašnijim mukama u ime neba. Jevanđelja u kojima je odre-
đeno da se Stari i Novi zavet moraju propovedati u čitavom svetu kao 
svedočanstvo svim narodima pre nego što Hristos ponovo dođe, na-
merno su skrivana u tami. 

Crkvi ne treba ništa drugo osim istine. Vera je dragoceni saveznik u 
potrazi za istinom, ali crkva tu veru očigledno nije imala i zato je misleći 
samo na svoje sopstvene interese svesno nekoliko decenija sakrivala 
istinu.

Navodno stizale su poruke preko Bogorodice na adresu Vati kana. 
Tek 2000-te godine Papa je naredio da se tajna obelodani. Da bi sprečili 
svaku raspravu, još su odštampali disertaciju na četrdeset strana u kojoj 
su dali objašnjenja Bogorodičinih slo ženih metafora. Poruka je glasila:

„Vodite računa o mojim rečima. Zašto se progone muškarci ili 
žene koji vole drugačije od ostalih? Bog ne odobrava takav progon. 
Brak mogu da sklapaju svi bez izuzetka. Svaka zabrana je glupost, 
koju je izmislio čovek, a ne reč Božja. Bog veoma ceni žene. Njima 
nije dozvoljeno da vrše službu Božju i ta zabrana ljuti Boga. Hristovi 
sveštenici treba da budu srećni. Nikada im se ne treba uskratiti radost 
ljubavi i potomstva i bilo bi dobro kad bi Papa to shvatio“.

Sada se skoncentrišite na reči iz ove poruke. Zašto se progone 
muškarci ili žene koji vole drugačije od ostalih? Bog ne odobrava takav 
progon. Brak mogu da sklapaju svi bez izuzetka. Svaka zabrana je 
glupost, koju je izmislio čovek, a ne reč Božja. Ovo sve do sada je bio 
veliki uvod da se shvati ova rečenica kojom Bog navodno „ozakonjuje“ 
homoseksualizam. Kao što ste primetili svetom počinju da vladaju 
homseksualci, čak su se toliko drznuli da i u zakonodavstvo mnogih 
evropskih zemalja i Amerike to su ozvaničili. Jedino to ne uspevaju u 
Pravoslavlju u Rusiji bar za sada. Možemo samo da zamislimo kako 
su reagovale pape na ovakve poruke. Zašto ih nisu objavili? Šta da 
objave? Da žene budu sveštenici? Da se sveštenici žene i imaju decu? 
Da lezbejstvo i homoseksualnost nisu greh? Da žene imaju pravo na 
abortus? Posledice bi bile nesagledive.
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Gde su oni u crkvi pronašli oslonac za te njihove teorije? Za 
navodne poruke koje su stizale od Bogorodice? U knjizi postojanja se 
opisuje da muškarac i žena zajedno predstavljaju jedno telo, koje treba 
da začne novi život, pa je crkva odavno usvojila učenje da je grešno 
svako spajanje koje ne može dati novi život. 

Ona nas upućuje da gledamo napred na naše dolazeće stradanje. 
Sadržaj je isti kao u Jevanđeljima, pokajanje, obraćanje, post, molitva. 
Iz ovih razloga Rimokatolička crkva je odobrila ne ko liko ovih prikaza 
Bogorodice. Tipično posvećenje Bogo ro dici od strane crkve zaista je 
čudesno. Papa Jovan Pavle je u stvari Mari janski papa koji je obišao sva 
važna mesta gde se pojavljivala Bogorodica Marija. 

Bogorodica je u svojim propovedima insistirala na čitanje Biblije. 
Da li je moguće da je Bog poslao Devicu Mariju da nas probudi iz du-
hovne obamrlosti? Na prvi pogled izgleda da je pojavljivanje dobrona-
merno ali ja mogu da postavim i drugačije pitanje. Da nije ovaj fenomen 
pojavljivanje Bogorodice velika obmana? Đavo se može manifestovati 
u obliku istine ili pojaviti kao istina a da to ipak bude prevara. On je 
Bog ovog sveta koji zapljuskuje umove nevernika da ne vide svetlost 
Jevanđelja. Da bi ispitali i proverili ovo prikazivanje istražićemo one 
poruke koje su primile puno odobravanje Crkve i samog pape.

Poruke upućuje da je Bogorodica posrednik između Boga i ljudi 
kao Božji izaslanik i zastupnik ljudi pred Bogom. To su suprotnosti sa 
Biblijom. Isus Hrist je posrednik između Boga i ljudi. Biblija objavljuje 
da je jedan Bog. Takođe objavljuje da je Isus Hrist jedini posrednik 
između Boga i ljudi. Da bi neko bio posrednik on mora da bude potpuno 
Bog i potpuno čovek. Bogorodica šalje poruku vere, ljubavi i nade. Ona 
sa tom svojom porukom donosi pomirenje ljudi i nacija. Ona je jedina što 
može spasiti ovaj svet od rata i večne smrti. Ona se pojavljuje kao Božji 
advokat u spasenju ljudi. Sve to lepo izgleda i lepo je rečeno. A Biblija 
kaže da je Isus jedini put, jedina istina, graditelj mosta između Boga i 
ljudi. Isus je rekao da dolazimo svom Ocu kroz njega. Isus je stradao za 
nas a ne Bogorodica. Bogorodica traži da se u Gvadalupe izgradi hram 
gde može pokazati i ponuditi svoju ljubav, samilost, pomoć i zaštitu. 
Najveći broj prikaza traži da se izgradi svetilište, ima ih na hiljade širom 
sveta. Niko nikada se nije molio i kljanjao Bogorodici čak ni na rođenju 
Isusovom. Padali su na kolena pred Isusom a ne pred Marijom. U mestu 
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Fatimi video sam vernike krvavih kolena koji su na kolenima ne samo 
klečali nego i hodali kako bi dobili milost od Bogorodice jer je ona to 
tražila jer ove prikaze traže od ljudi da joj daju veliko poštovanje. 

To je kontradiktorno Svetom Pismu. Očigledno da Marija iz Biblije 
nije Marija iz ovih prikaza koje se pojavljuju po svetu. Marijina prikaza 
privlači pažnju na sebe dok Marija iz Biblije jasno upućuje ljude ne na 
nju, nego na Isusa Hrista njenog Sina. Ako prikaze nisu Bogorodica, 
ko se onda pojavljuje? Ironično, sama prikaza daje nam odgovor: „Ja 
sam Marija Kraljica Nebeska i kraljica Anđela“. Prikaze često dolaze 
pod terminom „Kraljica Nebeska“. U Starom Zavetu sam našao gde 
Jeremija vrlo jasno go vori o Kraljici nebeskoj kao gnusobi pred Bogom. 
U Jereminijom knjizi sam Bog identifi kuje Kraljicu nebesku kao pa-
gansku bo ginju i ukorava svoj narod što je slede: Kraljica nebeska se 
često pojavljuje sa detetom koje je navodno Isus. Isus je bio raspet kao 
čovek i on se neće vratiti kao beba. Biblija objavljuje da će se vratiti kao 
čovek da sudi ovom svetu. To je dokaz da sve vizije ili prikaze nisu od 
Boga. Kraljica nebeska je ovde hiljadama godina zavodeći i varajući 
Božji narod. Da li Sveto Pismo upo zorava na Zlu Ženu, Kraljicu koja 
će obmanuti sve narode? U knjizi Otkrovenja ukazano nam je baš na 
tu Kraljicu. Jovan nam otkriva deo svoje vizije. U poslednje vreme 
biće jedna zla žena koja će biti deo obmane koja će prevariti ceo svet. 
Prikaza koja se identifi kuje kao Marija govori da sve crkve treba ponovo 
da se ujedine tako da bude samo jedna Crkva. 8. oktobra 2000. godine 
papa Jovan Pavle sa 1600 biskupa sa najvećom grupom koja se ikada 
sabrala na trgu Svetog Petra u Vatikanu, poverila je čovečanstvo i treći 
milenijum Bogorodici. 
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VANZEMALJCI I BOGOVI

Već hiljadama godina drevni mitovi opisuju bogove koji sti žu sa 
nebesa. Jesu li naši drevni preci stvorili svoje bogove svojom maštom? 
Ili su jednostavno prijavili događaje za koje su verovali da su istiniti. 
Naši preci su krivo protumačili vanzemaljce kao bogove. Mitologija je 
prepuna tih bogova koji su se sa neba spustili na zemlju. Mitologija 
je zato zanimljiva jer govori o odnosima ljudi i bogova. Ne radi se o 
bogovima nego o natprirodnim bićima koja su uticala na ljude. Zbog 
nerazumevanja, nepoznavanja tehnologije, naši preci su mislili da ti 
vanzemalj ci moraju biti nekakvi bogovi.

Planina Olimp. Najviša planina u Grčkoj. Ovde je bio dom bo gova. 
Zevs zaseo na svoj presto i određivao sudbinu smrtnika. Vrh planine 
Olimp nije bio samo vrh planine nego pista za svemirske brodove. To 
je opisano kako je ponekad bilo velike tutnjave na Olimpu a ceo vrh bi 
se uzdizao. Ako je planina Olimp bila dom vanzemaljskim posetiocima 
je li onda Zevs mogao biti njihov vođa. Prema „Ilijadi“ i „Odiseji“ 
Zevs je često bio prikazan kako drži munju. Izgleda da je to bilo vrlo 
moćno oružje jer je mogao uni štiti čitave gradove s tom munjom. Sli-
čno Zevsu njegov brat Posejdon je bio naoružan trozupcem. Bio je u 
mogućnosti stvori ti cunamije, talase sa tim oružjem. Da li je moguće da 
su to bile neke vrste specifi čnog energetskog uređaja? Najvažniji grčki 
bog je bio Apolon koji je leteo nebom u svojoj vatrenoj kočiji. Apolon 
je učio Grke kako da grade zgrade na obroncima planina. Učio ih je 
kako da prave puteve, učio ih je astronomiji. Isto su to radili i Rimljani 
iskazivali poštovanje prema bogovima samo je sada Zevs bio poznat 
kao Jupiter. Posejdon se zvao Neptun. Ako pogledamo nordisku i grčku 
mitodologiju, pa čak i Bibliju, imali smo priče o božjim sinovima ili 
pravim bogovima sa planine Olimp.

Dolazimo i do legende koje govore da su bogovi silazila sa neba 
da bi se parili sa zemaljskim devojkama. Oni su dolazili na Zemlju 
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pronalazili su kćeri ljudi koje su im bile privlačne. Kad su se ti susreti 
dogodili kad bi te žene spavale s tim bogovima, što se može pronaći u 
mnogim zapisima po celoj planeti. Te žene su zapravo imale seksualne 
odnose sa vanzemaljcima. A ne sa bogovima, jer bogovi ne postoje. Na 
neki način su stvarali novu rasu ljudskih bića. Potomstvo iz tih parenja 
je opisano od strane drevnih ljudi kao polubogovi. Stručnjaci sugeri raju 
da su ti polubogovi bili natprirodna hibridna bića ljudskog i van zemalj-
skog porekla. U predanjima mnogih civilizacija postoje od re đena ljud-
ska deca, koja na neki način nisu ljudska nego imaju neku vezu sa zve-
zdama sa područjem izvan Zemlje. I danas imamo takve slučajeve kao 
NLO - vanzemaljskih otmica. Zvezdana deca je u stvari opis potomstva 
ljudi i vanzemaljaca. U svim drevnim spisima „zvezdana deca“ dovode 
se u vezu sa natprirodnim bićima poznatim kao „bogovi“. I ako žene 
nisu imale seksualne odnose sa tim vanzemaljcima da li je onda moguće 
da ostanu u drugom stanju i rode. Moguće je, to je ono što se događa 
danas. Ne trebate imati seksualni odnos da biste dobili decu, to se zove 
danas veštačka oplodnja. Svakako da su vanzemaljci koristili naprednu 
i ne po znatu tehnologiju za oplodnju naših žena. Pre mnogo vremena 
došavši na Zemlju ukazuje se na to da su vanzemaljci promenili našu 
genetsku građu kroz ciljanu mutaciju naših gena, uglavnom u njihovim 
laboratorijama. Uzeli su par ljudskih bića, promeni li su njihov DNK, a 
zatim ih ponovo vratili među populaciju, i tako su rađanjem ti ljudi pre-
neli novu genetsku promenu na celu populaciju. Ja mislim da ti dokazi 
ukazuju na jedan zaključak. Da su vanzemaljci promenili genetiku DNK 
ranog čoveka. Rad sa DNK za vanzemaljca je tako lak da stvaranje nove 
vrste uopšte nije teško. Čak i danas mi imamo sposobnost stvaranja 
novih vrsta životinja a možda i ljudi.

Pitanje je, jesmo li i mi stvoreni na takav način?
Ali kakav razlog su vanzemaljska bića imala za naseljavanje Ze-

mlje izmešanim vrstama i čudovišnim hibridima. Jesu li oni bili rezultat 
nekakvog naučnog eksperimenta. Jesu li drevni van ze maljci imali neki 
razlog za eksperimetisanje s ljudskim DNK.

Darvinova teorija evolucije nije mogla objasniti prelazak majmuna 
na čoveka. Tu je ostala velika rupa, karika koja nedostaje. Morale su 
postojati prelazne vrste a njih nije bilo. Homo Sapiens je živeo negde 
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oko 300.000 godina. A za samo nekoliko hiljada godina naš mozak se 
uvećao tri puta. To se ne uklapa u običajeni pojam evolucije. Potrebno 
je vrlo dugo vreme za to. Međutim, ni danas biolozi ne mogu sa sigurno-
šću reći kako se naš mozak uvećao tri puta u tako kratkom vremenu. To 
je još uvek misterija. Da li je moguće da su vanzemaljci umešali svoje 
prste u ubrzanju ljudske evolucije na našoj planeti. Nauka ne može 
pronaći kariku koja nedostaje. Zašto? Možda je ta karika s nekog dru-
gog mesta, izvanzemaljskog.

1996. godine nauka je učinila divovski korak napred kad su ge-
netičari uspeli klonirati ovcu Doli. Ta revolucionarna te hno logija je 
ozna čila napredak našem shvaćanju DNK. U su mer skim tekstovima je 
objašnjeno kako je prvo ljudsko biće stvo reno genetskim inžinjeringom 
i zato je vrlo moguće da su nas vanzemaljci uistinu stvorili genetskim 
inžinjeringom. Jesu li divovi i čudovišta opisana u drevnim mitovima 
primeri ge net ske mutacije? Ako jesu, koju su imali svrhu? Ja mislim 
da je logično zaključiti kad su vanzemaljci pravili ljude da je nor malno 
dolazilo i do raznih genetskih grešaka pa su slučajno na pravili razne 
vrste čudovišta, divova i sličnih stvorenja. Zašto bi takozvani „bogovi“ 
prvo stvorili takva stvorenja, mešance? Kakva je svrha toga. Jesu li 
posmatrali lava da bi zatim rekli. „Zašto ne bi smo izmešali najaču 
živo tinju sa onom koja ima kožu otpornu na toplinu, te je iskoristiti na 
nekoj drugoj planeti, koja je drugačija od Zemlje?“ I tako su počeli sa 
uzgojem: počeli su stvarati mešance. Jasno je da nešto imalo uticaja u 
isto vreme na sve kontinente na ovoj planeti oko 3000 g. pre Hrista. U 
to vreme se počelo graditi svuda, piramide u Egiptu itd. Zašto? Zašto 
je to bilo naređeno? Je li to bilo globalno naređenje? Da. Je li to bilo 
naređenje koje je došlo izvan ovog našeg sveta? Da. Ako su vanzemaljci 
intervenisali u ubrzanju napredovanja ljudske rase je li moguće da su 
uticali na čovečanstvo i u drugim kritičnim vremenima u istoriji? Ako 
jesu, jesu li nas nastavili nadgledati, čak i danas? Svakako.

Vrlo je moguće ako je postojala neka vrsta genetske interven-
cije na čovečanstvo od strane vanzemaljske rase, onda bi oni bili vrlo 
zainteresovani videti kako napreduje njihov eksperiment. Često mi po-
stavljaju pitanje „Zar nije smešno verovati da bi van zemaljci, na jedan 
ili drugi način, trebali ličiti na nas ili izgledati potpuno isto kao mi?” 
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Pitanje nije dobro. Oni nisu slučajno slični nama, nego smo mi slični 
njima, jer smo mi produkt. Ali ako su se vanzemaljci uistinu sparivali 
sa ljudima, koji je razlog tome? Zbog spašavanja svoje vlastite vrste. Ili 
možda skrivanja genetskih tragova njihove prisutnosti ovde na Zemlji? 
Žive li čak ti vanzemaljci među nama? Žive svakako ali kao hibridi.
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BAZE VANZEMALJACA 
NA ZEMLJI

Postoje izveštaji još od 1972. godine u vezi aktivnosti Vlade SAD 
sa vanzemaljskim bićima. Prvi izveštaj je nosio na ziv: „Grudge-Blue 
Book, Report No. 13“ a drugi „Majority Brie fi ng“. „Plava knjiga“ je 
sadržavala 25. crno-belih fotografi ja „van  ze        malj    skih bića“ i informacija 
o njima. Drugi izveštaj nije imao fo tografi je, ali je govorio o rastućoj 
zabrinutosti Vlade u vezi s aktivnostima vanzemaljaca na planeti. Infor-
macije po činju s čuvenim incidentom kod Roswella (New Mexico) 1947. 
u kome su pronađena tela vanzemaljaca i jedan preživeli. Od tada po-
činje zataškavanje informacija. Sledeći glavni događaj usle dio je 1954. 
kada je američka vlada ostvarila zvanični kontakt sa vanzemaljcima, 
Ativama kao pozitivnim likovima. Oni su sleteli u vojnu bazu Air Force 
Base i susreli sa tadašnjim predsednikom Ajk Ajzenhauer. Tom priliko 
su potpisali i formalni Sporazum.

Sporazum je imao dve odredbe: „Vanzemaljska bića se neće me šati 
u naše poslove niti mi u njihove. Mi ćemo čuvati njihovo prisustvo na 
Zemlji kao tajnu. Oni će nam osigurati naprednu tehnologiju i pomoći 
u našem tehnološkom razvoju. Oni neće imati sporazum ni sa jednom 
drugom zemaljskom nacijom. Zauzvrat, oni mogu vršiti eksperimente 
na ljudima u ograničenom broju i samo povremeno. Pri tome, ljudi 
ne smeju biti povređeni, moraju biti vraćeni na mesto s kog su oteti, 
i ne smeju imati sećanje na te doživljaje. Vanzemaljci će izveštavati 
formiranu komisiju MJ-12 o kontaktima i broju eksperimenata. 

Oni su zahtevali kao glavni uslov, da onesposobimo i uni štimo 
nuklearno oružje. Odbili su izmenu tehnologije navodeći da smo du-
hovno nesposobni nositi se sa tehnologijom koju smo ta da posedovali. 
Verovali su da bismo koristili novu tehnologiju kako bismo uništili jedni 
druge. Ta rasa je tvrdila da smo na putu samouništenja i da moramo 
prestati da se međusobno ubijamo, da zaustavimo zagađivanje Zemlje, 
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da zaustavimo bezobzirno isko ri  šćavanje Zemljinih prirodnih izvora, i 
da nastavimo da ži vimo u harmoniji. Ovi uslovi su dočekani sa velikom 
sumnjom, po se bno glavni uslov nuklearnog naoružanja. Smatrano je da 
bi nas prihvatanje tog uslova ostavilo bespomoćnima u slučaju da se 
suo čimo sa vanzemaljskom pretnjom.

Takođe nismo imali ništa u istoriji što bi nam pomoglo. Nu klearno 
naoružanje je smatrano kao loše za interese SAD-a. Ponu de su bile 
odbijene. Prema tvrdnjama armijskih eksperata, naše naoružanje je bilo 
inferiorno u odnosu na njihovo. To je značilo da sa njima moramo ostati 
u prijateljskim odnosima. Dogovoreno je da će SAD i oni razmeniti po 
16. osoba u svrhu učenja jedni od drugih. Vanzemaljski „gosti“ bi ostali 
na Zemlji, a „ljudski gosti“ bi putovali na mesto porekla vanzemaljaca 
na određeni period, a onda bi bili vraćeni, i tada bi se izvršila ponovo 
zamena. Takođe je dogovoreno da će biti napravljene podzemne baze za 
korišćenje a da će dve baze biti zajedničke. Neke vanzemaljske baze bi 
bile konstruisane ispod indijanskih rezervata u četvorougaonom po dru-
čju Utaha, Novog Meksika, Arizone i Kolorada. Oni su ubedi li vladu 
USA kako je njihov jedini cilj samo da posmatraju našu civilizaciju, 
da su oni ugroženi na svojoj planeti i da im je potrebna naša pomoć u 
vidu genetskih eksperimenata da bi sebe unapredili. Međutim, kada se 
ispostavilo da ovi vanzemaljci otimaju mnogo više ljudi nego što se 
očekivalo, došlo je do opšte zabrinutosti u vladi. Kada je vlada na kraju 
saznala istinu o stvarnim namerama vanzemaljaca, već je bilo kasno. 
Početkom pedesetih godina kao plod saradnje vanzemaljaca sa vladom 
USA, a takođe i SSSR-a velika grupa Američkih i Sovjetskih naučnika 
otišla je na bazu na Mesecu, a 1964. godine u bazu na Marsu. I danas 
su tamo. Ne isti ljudi, periodično obavljaju razmenu ljudi. Program 
kosmičkih istraživanja Apolo i drugi bili su samo predstava za narod i 
pokriće da se nabavi novac za izgradnju pod zemnih baza i drugih tajnih 
aktivnosti, jer novac za to nije mogao da se nabavi preko Kongresa. 
Sve je moralo da ide skriveno od javnosti. Jedan od načina da se nabavi 
novac je prodaja droge. CIA, koja je prvobitno formirana da skriva 
istinu o vanzemaljcima, a kasnije je prerasla u druge oblike torture, 
počela je da uvozi i diluje drogu širom Amerike početkom šezdesetih 
godina. Kenedi je saznao i najavio da će to sprečiti i sve obelodaniti. 
Zato je ubijen. Ubila su ga dvojica atentatora sa tla a ne iz neke zgrade. 
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To je izvela MJ-12 i FBI u obezbeđenju Kenedija. Takođe je za manje 
od godinu dana pobijeno dvadesetak svedoka koji su to videli u Dalasu. 
To je videla i Žaklina Kenedi koja je morala da ćuti zbog života svoje 
dece koji su bili u rukama tih ubica.

Takođe iz istih razloga ubijena je poznata glumica Merlin Monro. 
Ona je bila intimna sa Kenedijem i saznala od njega priču o vanze-
maljcima i tajnim poslovima vlade. Nije bila dovoljno kontrolisana da 
ćuti, najavila je jedno veče u telefonskom razgo voru da će medijima 
sve da objavi. Telefon su joj prisluškivali. Iste noći su joj upali u kuću, 
drogirali je, strpali u bolnicu gde je umrla – iako je bila sasvim zdrava.
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DA LI JE TVORAC SVEST?

Šta je Tvorac? Da li je Tvorac biće kako ga prikazuje reli gija? Ne, 
Tvorac nije biće Tvorac je nebiće. On je osnova sveg bića. Sva bića 
mogu se imenovati i opisati. Tvorac se ne može ni opisati ni imenovati 
jedino možemo zadržati ime koje znači da nešto ili neko sve stvara zato 
se i zove Tvorac. Znači Tvorac je nebiće. 

Nebiće nije suprotno biću ono postoji i pre pojave svih bića. Ono 
prethodi pojavi svih stvari koje ono kao nebiće ili Tvorac stvara. Da se 
zaključiti da samo biće, bogovi ili vanzemaljci moraju proisteći iz nekog 
izvora koji nije biće i koje se, shodno tome, naziva nebićem, Tvorcem. 

Budući da Tvorac kao nebiće postoji, ono mora da bude izvor svega 
i večno postoji.

Bez početka i večno, jer kada bi imalo početak, moralo bi da nasta-
ne iz nečeg drugačijeg, tj. Nebića, takođe ako ima kraj nakon kraja sledi 
nebiće, dakle Nebiće je bez početka i večno. 

Ono je celo, nema delove jer kada bi imalo delove, oni bi bili raz-
dvojeni, nešto bi bilo između njih, a to bi moralo biti opet ne biće. 

Nepromenljivo, jer kada bi se nebiće menjalo to bi značilo da nešto 
novo nastaje, a novo može da nastane iz nebića, nebiće će ga stvoriti a 
to novo zvaćemo biće. Znači nebiće, Tvorac stvara biće. 

Nepokretno, jer kada bi se kretalo moralo bi da zauzima pret hodno 
prazan prostor a njega nema jer je sve to nebiće, Tvorac.

Prostorno ograničeno, jer kada bi imalo drugačiji oblik onda bi to 
bilo biće koje se kreće, menja, nastaje, ima delove itd. 

Tvorac je stvorio sva bića u Univerzumu. 
Tvorac je nebiće. Šta je onda to što zovemo Nebiće? Tvorac je 

Svest. Tvorac kao svest se nalazi u nama nešto isto kao što crkva tvr-
di da se Bog nalazi u nama i mi u njemu. Ne samo što se ovakvom 
inter pretacijom omogućava egzistencija svesti nezavisno od obli       ka ili 
materije već se njome materija i energija podređuju svesti time što se 
tumače kao njene projekcije.
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Šta je onda Bog? Bog je jedan od termina koji opisuje savr šeno, 
nadljudsko biće. Za Boga se veruje da je stvorio svet. Zato sam ja uveo 
nov termin ne Bog nego Tvorac da bi se napravila razlika. Ako neko 
nešto stvara on je Tvorac, stvaratelj. Princip verovanja u jednog boga 
je moneteizam, a u više bogova politeizam. Ja sam se priklonio teoriji 
o politeizmu. Da imamo više bogova vanzemaljaca, ja to dokazujem u 
knjizi. 

U ontološko teističkim sistemima pojam Bog se vezuje za tran-
scendentno biće. Bog predstavlja sveto, uzvišeno, večno i beskrajno 
biće koje je stvorilo svemir i čoveka. Ja sam uveo dru gačiju terminolo-
giju sa drugačijim značenjem. Tvorac.

Tvorac je stvorio Univerzum i čitavu hijerahiju bogova. Neki od 
bogova sa donje lestvice hijerarhije bogova stvorili su čoveka. 

Da bi smo znali kako funkcioniše čitava univerzalna hije rarhija 
bogova moramo to da shvatimo pomoću emanacije.

Emanacija je fi lozofski pojam koji označava izviranje nečeg ni-
žeg iz nečeg višeg, konačno izviranje svih stvari iz jednog najvišeg 
izvora. Najviši izvor je sam Tvorac. To je shvatanje po kojem svet 
nastaje neprestanim stvoriteljnim prelivanjem bića jednog u drugo, a 
ne jednokratnim činom stvaranja, slabeći u si laznim stupnjevima. To 
znači da je Tvorac stvorio živa bića koja za naša shvatanja su van-
zemaljci jer žive van naše Zemlje. To u stvari znači da vanzemaljci 
stvaraju vanzemaljce i prave hijerahiju van zemaljaca koji se nalaze u 
Univerzumu i koji su zaduženi za ure đenje Univerzuma. Kao što sve-
tlost postaje slabija što se više udaljuje od izvora, tako i bića postaju 
nesavršenija što se više udaljuju od Tvorca. Otuda postupnost opadanja 
u prirodi, i na stanak zla. Vanzemaljci na najnižoj lestvici te hijerarhije 
su oni koji su posećivali Zemlju i za koje su drevni narodi govorili da su 
bogovi jer su svi obećali da će se vratiti i nisu se vratili.

Zlo je ono najniže u procesu emanacije. Emanacija je donekle su-
protan pojam evoluciji - dok se u evoluciji proces kreće od nesavršenog 
ka savršenijem, u emanaciji ide od savršenog ka manje savršenom. Ta 
iskonska negacija bića, to iskonsko zlo, ono isto kao i emanacija života 
ima životne oblike koji je izražavaju i ti oblici su danas poznati kao 
đavoli i demoni. 
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TVORAC I HIJERARHIJA 
BOGOVA

TVORAC

Tvorac je
SVEST

Tvorac je
Nebiće

Tvorac je stvorio
 UNIVERZUM

Univerzum je ispunjen energijom.
Energija zaustavljena do tačke vidljivosti je materija.

    Podeljen je na sastavne delove i svakim delom upravlja. 
Vrhovno Biće 

Bog

Svaki sastavni deo Univerzuma podeljen je na. 
SAZVEŽĐA

Njima upravlja Biće
BOG

Energija našeg sazvežđa podeljena je po religijama.
Muslimani
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Upravlja Bog
ALAH

Uz pomoć Muhameda

Hrišćani

Upravlja Bog
RASIEL

Njegov sin
Immanuel
Isus Hrist

Hindusi

Upravlja Bog
BRAHMA
Uz pomoć

Višnu, Lakšmi, Šiva, Kali

Sve ostale religije u svetu imaju pravo na deo energije našeg sazvežđa 
i tim delovima upravljaju njihovi Bogovi.

Vrhovno Biće Bog je stvorilo sve vanzemaljce. 
Pozitivne i negativne.

Pozitivni vanzemaljci stvorili su ljude, samo njihova materijalna tela. 
Našu svest dobili smo od Vrhovnog Bića Boga i posle naše smrti naša 

svest odlazi u paralerni Univerzeum koji se sastoji iz čiste energije 
svesti, odnosno vraća se Vrhovnom Biću Bogu koji nam je dao.

U svesti Bića Boga je bio kao kreacija.
LUCIFER
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1/3 Anđela polazi za Luciferom.
Pretvaraju se u Demone na suptilnim dimenzijama. 

U Bibliji se nazivaju pali Anđeli.
Oni su se naselili u solarnom sistemu

Alpha Acim

Njihov Bog je bio astralni gospodar
SATANA

     Satana stvara u solarnom sistemu Alpha Acim negativna fi zička bića 
na fi zičkom planu.

Reptoide.

Reptoidi dolaze na Zemlju i stvaraju 
Hibride.
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VANZEMALJCI I KREACIJA 
ČOVEKA

Jesu li ljudi uistinu evoluirali od majmuna? Ili je naša in teligencija 
rezultat plana s drugog sveta? Od čega su napravljeni ljudi? Zašto 
evoluiramo na ovakav način, zašto rastemo i zašto razmišljamo na ova-
kav način? Nema objašnjenja za ljudska bića. Oni ne bi trebali po stojati 
na ovoj planeti a ipak postoje. Nauka i svet istorije, pa čak i arheo logija, 
još uvek se muče da pronađu odgovore. 

Konačno bismo trebali prihvatiti ideju da su vanzemaljci imali 
nekakvu ulogu u našem razvoju. Mogu li dokazi o dolasku vanzema-
ljaca na Zemlju rešiti misteriju koja stoji iza stvaranja čoveka? Ja mi-
slim da mogu i dokazaću to.

Kako je za nauku sve počelo? Počelo je tako što se 40 ki lometara 
od Johanesburga nalazi pećina Malapa. Tu je 2008. g. pa leoantropolog 
Li Berger otkrio više fosilnih ostataka dva mi liona godina starih ljudi, 
uključujući i ženu i dete. Veličina i oblik kostiju ukazuju da su hodali 
uspravno i imali današnje ruke. U razdoblju od nekoliko zadnjih de-
cenija naučnici su ot krili ostatke skoro dvadesetak različitih vrsta ranih 
ljudskih predaka koji su poznati kao hominidi. Imamo izvrsne fosilne 
zapise o drevnim hominidima. To nam jasno pokazuje da su pre Homo 
Sapiensa, postojale različite vrste hominida koje su istovremeno živele 
na Zemlji. Danas nam je to teško zamisliti, jer danas po stoji samo jedna 
vrsta ljudi koja broji 7 milijardi pripadnika, ali u jednom trenutku pre 
nekoliko stotina hiljada godina mogle su se pronaći dve ili čak tri vrste 
hominida koji su živeli u istom području u isto vreme. Nauka kaže da 
su hominidi evoluirali od majmunskih predaka pre skoro 6 miliona 
godina uz pomoć onoga što se naziva „prirodan odabir“. Takvu teoriju o 
evoluciji prvi je popularizirao engleski antropolog Čarls Darvin u svojoj 
knji zi iz 1859. g. „Poreklo vrsta“. Darvinov mehanizam evolucije je 
bio prirodni odabir. To bi značilo dugotrajni proces u kojem se bolje 
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prilagodljivi pojedinci uspešno razmnožavaju. To znači da je organizam 
uz određene značajne promene, poput mutacije, imao od toga koristi, bio 
je u prednosti u borbi za razmnožavanjem. Dakle, mutacija omogućava 
organizmu da preživi i tu mutaciju prenosi na sledeću generaciju. 
Tako oni hodajući na dve noge koristili su ruke za izradu alata. To ih 
je postepeno činilo sve pametnijima. A zatim su, otprilike pre 200.000 
godina, hominidi evoluirali u Homo Sapiensa.

Ako je ova Darvinova teorija tačna kako to da smo samo mi 
napredovali zašto ostale životinje nisu napredovale na način na koji smo 
mi? Oruđe se nije upotrebljavalo više miliona godina od kako su ljudi 
počeli da hodaju uspravno. A mozak se nije počeo širiti i naglo rasti 
sve do pre nekoliko stotina hiljada godina. Dakle u 6 miliona godina 
ljudske evolucije, milioni godina su razdvajale uspravno držanje, ko-
ri šćenje alata i širenje mozga. Ja ne vidim razlog zašto bi se čovek 
pred drugim vrstama u smislu svoje golotinje razlikovao od drugih 
životinja. Mi kao Homo Sapiensi smo još uvek prekriveni dlakama ali 
te dlake su na ve ćini našeg tela sada u manjem obimu a to smanjivanje 
se verovatno dogodili mnogo pre Homo Sapiensa. Možete reći kada su 
izašli iz afričkih šuma u savane gde ih je dočekalo više sunca. Ali zašto 
su ljudi izgubili dlake u Severnoj Evropi koje su služile da ih greju? Ako 
se držimo Darvinove teorije o prilagodljivosti kako to da smo odjednom 
postali potpuno goli i izgubili svu dlaku? Tu nema logike jer kad smo 
izgubili naše krzno, našu dlaku morali smo početi nositi krzno da bi nas 
grejalo. Da nismo nosili krzno smrzli bi se i izumrli. Ako Darvinova 
teorija o prirodnom oda biru ne može objasniti pojavu inteligentnog 
bez dlakog Homo Sa piensa, šta može? Darvin je verovao da se ljudski 
mo zak razvijao prirodnim odabirom, ali da li je to moguće? Način na 
koji ljudi razmišljaju i njihove intelektualne sposobnosti kvalitativno su 
drugojačiji od bilo čega što im je prethodilo i ne znam kako se ogromna 
praznina mogla premostiti prirodnim odabirom. 

Ja mislim da postoji stvaralački duh koji stoji iza celoku pnog života 
na našoj planeti. To je Tvorac. Taj nevidljivi stvara lački duh posredovao 
je tri puta na ovoj planeti.

Prvi put je bilo kada je stvorio život iz neorganske materije.
Drugi put je bilo kada su životinje dostigle nekakvu vrstu svesnosti.
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Treći put kada su ljudi odjednom bili u stanju imati mentalne 
sposobnosti kakve imamo danas.

Ja sam siguran da su sve te promene iza sebe imale kreativ nu 
inteligenciju Tvorca. Ako se ostatak prirode nije promenio za što bismo 
samo mi. To sugerira da se desilo nešto što nije u skla du sa prirodom. 
Ja mislim da je ljudski rod nastao zbog vanze malj ske intervencije. 
Da li postoje dokazi za ovu moju smelu tvr dnju? Da se možda dokazi 
ne mogu pronaći unutar ljudskog mozga. Nau ka ovih dana tvrdi da 
je sofi stikacija ljudskog mozga bila re zul tat takozvanog „posebnog 
događaja“. Oni tvrde da inteligen cija ljudskog roda nije samo rezultat 
evolucije već su negde pre 50.000 godina geni drevnih ljudi prošli 
kroz veliku promenu u relativ no kratkom vremenskom periodu što 
bih ja nazvao „veliki prasak“ mozga. Nauka ne zna kako su se ljudi 
tako brzo razvili u kratkom vremenskom periodu. Ne verujem da se to 
dogodilo prirodnim pu tem. Prilično je jasno da je današnja intelektualna 
funkcija ste čena prilično nedavno. To nije poboljšanje već je to nova 
vrsta korišćenja informacija i uma. Ne postoji ni jedna druga ži votinja 
na planeti koja se može uporediti i zato to nazivam slučajem „velikog 
mozga“. Ljudi govore o karici „koja nedostaje“. Gde je karika koja je od 
majmuna, gorila itd. dovela do stvorenja koje je izumelo atomsko oružje 
i let u svemir. Pre 50.000 godina krenuli smo u jednom pravcu u kojem 
nijedno stvorenje pre nije krenulo. Postali smo ljudi.

Ali šta je bila iskra koja je stvorila ljudsku inteligenciju? Je li to bila 
genetska mutacija koja je nastala procesom prirodnog odabira kao što 
tvrde zvanični naučnici ili se možda radilo o genetskoj modifi kaciji koju 
su stvorila vanzemaljska bića. Kada su vanzemaljci došli na našu pla ne-
tu shvatili su da je planeta puna života, a jedan oblik je bio najnapredniji 
a to su bili naši preci. Izvukli su DNK-a i promenili osnovne informacije 
u njemu. To je nešto što naša genetika čini svakodnevno. Ćelija je 
promenjena, a plod je umetnut u matericu ženke iste vrste. Ta ženka će 
roditi dete nakon 9 meseci ali zbog umetnute mutacije, a u tome je ra zli-
ka jer su to napravili vanzemaljci na veštački način. Ako ti vanzemaljci 
mogu da putuju između zvezda pitamo se onda da li njihova genetska 
građa slična našoj znači da ćemo i mi dostići jednom taj nivo znanja. 
Bogovi su nam dali dar intelekta kako bi ga mogli koristiti. Možda 
smo njihov eksperiment s in te ligencijom. Možda se radi samo o igri. 
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Imamo gen koji je odgo voran za jezik i to je ono što nas odvaja od 
životinjskog sveta. To nije moglo da se stvori samo po sebi. To su nam 
oni usadili. Oni su odlučili da ljudi mogu komunicirati. Je li dokaz o 
našem vanzemaljskom poreklu ugrađen u našem genetskom kodu? 

Bibliska „Knjiga postanka“ opisuje kako je Bog stvorio prva 
dva ljudska bića Adama i Evu u Rajskom vrtu pa im je rekao: „idite 
i množite se“. Da li je to mit ili istorijska činjenica. Tora spominje da 
je čovečanstvo stvoreno iz prašine zemlje i da je Bog u nju udahnuo 
život kako bi nas oživeo. U njemu je bio dah duše, dah životne snage. 
Božanski dah koji sugeriše da iskra koja je pokrenula ljudsko telo 
božanska u svojoj prirodi. 

Danas je sa sigurnošću utvrđeno na osnovu molekularnih i DNK-a 
zapisa da je Homo sapiens potekao iz jednog mesta u Af rici a nakon 
što je u potpunosti postao moderan u smislu inte lektualnosti, raširio 
se na Evropu, Istočnu Aziju i uopšte u Stari svet. To se ponekad zove 
„Evin model“ što znači da smo svi potekli od iste žene ali to znači da je 
postojala žena koja je u dalekoj prošlosti otišla iz Afrike. Bila je jedina 
ženka i ostavila je gene u svakoj današnjoj osobi. I nauka i Biblija 
ukazuju na isti treutak u drevnom vremenu kada se današnji čovek 
pojavio na Zemlji. Mit o Adamu i Evi po meni nije mit. Siguran sam da 
je to istinita priča. Mislim da su Adam i Eva bili na ovoj planeti i bili su 
prva ljudska bića za koje znamo. A pomogli su nam u naseljavanju ove 
planete. 

Šta je Rajski vrt? Ja mislim da je to područje u kojem su bila sme šte na 
genetski manipulisana ljudska bića, Adam i Eva. Tamo su živeli, tamo 
su prvi put udahnuli vazduh i tamo je stanovništvo planete počelo rasti. 
Ako su Adam i Eva zaista postojali kao što je opisano u jevrejskoj Bi-
bliji znači li to da je zmija uistinu nagovarala da jedu sa „drveta znanja“. 
Ako jeste, može li taj događaj biti nastojanje da se opiše naglo buđenje 
uma današnjeg čoveka. Kada je čovek prvi put postao inteligentno biće. 
U Bibliji piše, „ako jedeš sa ovog drveta postaćeš poput Boga“. Sotona 
u obliku zmije je nagovarao Adama i Evu obećavši im da će biti poput 
Boga. Znanje koje su stekli Adam i Eva, kao i čovečanstvo uopšte dalo 
je čoveku sposobnost da na kraju izvodi genetske manipulacije. 

Što je bilo „drvo znanja“? Je li to drvo u stvari spiralna struktura 
DNK-a u našim telima koju su genetski konstruisali vanzemaljci pre 
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50.000 godina? Tako da bismo imali sposobnosti kakve imamo danas. 
Po mom mišljenju je sama DNK-a to „drvo zna nja“. Ali zašto je to 
odjednom postala loša stvar? Čini se da su vanzemaljci, barem neki od 
njih hteli da imamo to znanje. Da budemo poput bogova, ali su drugi 
rekli „Ne“, čovek ne sme imati to znanje.

Cela zamisao ili pojam Sotone je utemeljen na krivo shvaće noj po-
seti vanzemaljaca u dalekoj prošlosti. Razlog zbog kojeg imamo danas 
takvo shvatanje o Sotoni je taj jer se desila neka vrsta pobune između 
dobre i zle vanzemaljske frakcije u dalekoj prošlosti. Zbog nastavka 
ideje u sledećem poglavlju treba da izvučemo osnovni zaključak da su 
postojale dve vrste vanzemaljaca. Dobri koji su nam činili i želeli dobro 
i stalno nam pomagali i loši vanzemaljci koji su nam samo nanosili zlo 
i hteli da ovla daju nama. I uspeli bi da nije bilo dobrih vanzemaljaca. 
Pobunje nike je proterao zapovednik i oni su postali kao zli „pali anđeli“ 
što zapravo nisu nikada bili. Ako su vanzemaljci odgovorni za davanje 
inteligencije ljudima, jesu li takođe pružili čoveku i dar govora?

Ko je izmislio jezik? Odakle je došao? Je li to bilo nešto što nam 
je usađeno? Nauka nema odgovore na takva pitanja. U Bi bliji nam je 
rečeno da smo stvoreni po Božjem liku. Šta to znači? Znači li to da 
smo stvoreni da na nekog ličimo? Da li smo onda stvoreni od majmuna 
ili smo uistinu bili genetski izgrađeni. Odgovor može dati mitologija. 
Vanzemaljci su stvorili ljudsku inteligenciju da bi zatim ti vanzemaljci 
nestali. Znači dogodila se tuđinska intervencija i kao rezultat toga smo 
mi.

Vanzemaljci su došli ovde, iskoristili su velike majmune i druge 
rane hominide stvorili Neandertalca, Homo Erektusa, nekoga sličnog 
nama onda su poboljšali tog hominida dok nije postao Homo sapiens da 
bi zatim uništili sve druge rane ho minide.

A neki od naših predaka su imali seksualne odnose sa svo jim 
precima majmunolikim bićima a to se u mitologiji zvalo „Is točni greh“ 
Bogovi su se nakon toga vratili, shvatili su šta se desilo pa su odlučili 
uništiti celu rasu velikim potopom te ponoviti eksperiment s nama po-
znatim Nojem iz mitologije. Tako je zapisano. Tako je i bilo. 

Jedna najstarija priča o božanskoj i nezemaljskoj interven ciji u 
ljud skoj istoriji može se pronaći u mnogim mitovima o Velikom po to-
pu. Mitovi o Potopu postoje po celom svetu, ne samo u Bibliji. Mogu 
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se pronaći u celoj Južnoj Americi, mogu se pronaći u predanjima In-
dijanaca, u keltskim predanjima, Postoje i u Aziji. Afrički domoroci 
imaju mitove o potopu. Priča o Noju nije izolovan slučaj koji je opisan 
samo u Bibliji. To je deo jedne veće priče. Najstariji dokumentovani 
mit o potopu se nalazi u priči o Utnapištimu, u „Epu o Gilgamešu“. 
Ta drevna sumerska priča je otkrivena na nizu glinenih pločica i stara 
hiljadama godina. Ta priča je skoro identična priči o Noju. U oba slučaja 
Arka je bila metafora.

Šta je Nojeva barka?
Nojeva barka zar to nije DNK banka, metafora koja je pogrešno 

protumačena, shvaćena bukvalno. To je tehnologija koja je mogla da 
sakupi sve životinje u jednoj barci. Nojeva barka je stvarno vanzamalj-
ska DNK banka. 

Vanzemaljcima su takođe potrebne biljke i životinje i mi nerali na 
ovoj planeti. Baš kao kad bi mi otišli na primer na Mars. Koristićemo 
ono što možemo da koristimo sa te planete. I ako su znali a znali su, da 
se sprema neka kataklizma u vidu potopa koji se stvarno dogodio želeli 
bi da očuvaju određene vrste životinja i biljaka i da stvore ono što mi 
smatramo Nojevom barkom.

Veštačka DNK banka! Ima li takvih dokaza da je to moguće? 
2008. godine na Arktičkom ostrvu Svalbord, izgra đena je komora koja 
skladišti semenke stotina hiljada bi ljaka u slučaju globalne katastrofe. 

Isto to je urađeno da bi se uskladištila životinjska i ljud ska DNK, 
takođe. Istančanost nauke ili tek istorija koja se pona vlja? Projekat 
zamrznute barke je program koji je inicirao London ski Muzej istorije 
Prirode. Ono što su uradili je da su započe li da skladište DNK ugroženih 
vrsta za buduće generacije za oču vanje. Da nije Nojeva barka ne od 
drveta nego neka vrsta postrojenja za DNK pothranjivanje koje je 
korišćeno radi očuvanja svih vrsta na planeti Zemlji? Ako se svaka vrsta 
može čuvati u minijatur nim bočicama, onda sve postaje vrlo logično? 
Drevne DNK banke.

Mogu li biblijske priče o Adamu i Evi i Nojevoj barci ui stinu biti 
prepričavanje vanzemaljskog događaja. Možda se odgo  vor može naći u 
Iraku gde leže ruševine drevnog grada Ni nive mesto koje su prvo nase-
lili Sumeri iz Mesopotamije. Tu su ot kri vene ruševine velike biblioteke, 
kraljevske arhive koja je sadr žavala hiljade glinenih ploča s klinastim 
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pismom. To su bili prvi zapisani iskazi na svetu. Prevedene su i kazuju 
nam uzbu dljive priče kako su bogovi intervenisali s ljudskim bićima i 
zapravo umešali svoje prste u njihovo stvaranje. Niko ne zna da li je u 
pitanju mitologija ili činjenica. Prema interpretaciji sumerskih pločica ti 
bogovi su se zvali Anunaki i imali su moć letenja. Oni su bili visoka bića 
a došli su na Zemlju u potrazi za zlatom koje je bilo potrebno njihovoj 
planeti. Kada su shvatili koliki je to napor vaditi zlato odlučili su stvoriti 
radnika roba koji će kopati zlato za njih. Postoji velika verovatnoća da 
je naša genetska evolucija bio proces koji su izvršili Anunaki kako bi 
stvorili Sumerane da liče na njih. Prema sumerskim zapisima oni su 
stvorili čoveka. Zanimljivo da Biblija ponavlja istu priču ali u njoj se 
spominje Bog. Sumerska kultura i mitologija su pune priča o tome kako 
smo spašeni posetom tih tajanstvenih bića koje su nam dale znanje, 
ideje, shvatanja. Da li je to samo mit ili je neko stvarno došao i pogurao 
nas napred. Sumeri nisu jedina kultura koja govori o tome da su nas 
vanzemaljci pogurali napred.

U Kuranu se takođe govori da nam je jezik dao Alah ili Bog. 
U majanskom Popol Vuhu piše da su nam jezik dali bogovi. Drevni 
egipatski zapisi govore potpuno istu stvar. Nije bitno koju ćemo kulturu 
pogledati sve one govore isto a to da je jezik dar bogova. Konačno treba 
prihvatiti ideju da su vanzemaljci bili umešani u naš razvoj. Pre ikakvog 
pisanja drevni ljudi su komunicirali urezivanjem simbola u kamen. Kao 
zaključak da izvedemo na osnovu svega rečenog je da su sve civilizacije 
i kulture pričale svaka za sebe istu stvar, znači da se to stvarno i dogodili 
a to je da su bogovi stvarno došli sa neba. Ako boga zamislite kao 
vanzemaljca onda sve ima smisla. 

Ali naučnik sir Francis Krik koji je sudelovao u otkriću DNK-a 
1953. g. i u otkrivanju dvostruke spirale. On tvrdi da ona nije mogla 
nastati slučajno i da ju je neko morao konstruisati. A to bi mogao biti 
„deo velikog plana“. Radi se o namernoj i pro mišljenoj kolonizaciji dru-
gih planeta drugih svetova od stra   ne inteligentne rase bića koja koriste 
najbolji način za kolo ni za ciju planeta a to je bacanje klice svoje vlastite 
DNK-a u našu vrstu. Sa stanovišta naše današnje nauke i tehnologije mi 
imamo sposobnost izdvojiti ćelije i DNK-a genetskoj osnovi i sačuvati 
ih. Na taj način imamo takozvanu „decu iz epruvete“ za parove koji ne 
mogu imati dece. Čuvamo stvari za vreme kada nam budu bile potrebne. 



89

Možemo i mi drugima poslati u svemir nešto slično Nojevoj Barci, ali 
umesto slanja životinja poslaćemo njihovu su štinu, njihov DNK-a, 
njihovu genetsku građu. Ne odbacujem ideju da ćemo možda stvoriti 
sasvim nov svet. Naučnici već sada znaju da se samo 5% DNK-a u našim 
genima koristi za reprodukciju ljudskih bića. Ostatak je kod kojih se ne 
može dešifrovati i može se slobodno nazvati „višak DNK-a“. Ali, da li 
je moguće da je većina našeg DNK-a nepotrebna? Ja mislim svakako 
ne, nego će ta većina biti dešifrovana negde u budućnosti. A kada se to 
dogodi možete zamisliti šta će se sve otkriti o poreklu da našnjeg čoveka. 
95% našeg genetskog materijala ne znači da je tih 95% beskorisno. Čak 
ni svi komjuteri sveta zajedno ne mogu imati toliko imformacija u sebi 
koliko može imati DNK-a. Ja sam siguran da naše poreklo nećemo naći 
na nekom sru še nom vasionskom brodu ili nekom drevnom zapisu već 
će biti pro na đen u našem vlastitim genima. Imamo toliko toga naučiti 
pro  uča vanjem našeg vlastitog DNK-a. Tek sada počinjemo deko di rati 
nizove ljudskog DNK-a i dok to budemo radili ja sam si guran da ćemo 
pronaći da je vanzemaljski DNK-a ugrađen u našu vlastitu genetiku. Što 
god bilo tamo negde to je stvorilo svemir, ovu planetu, druge planete i 
život. A ja snažno verujem da je to povezano s pitanjem jesu li bogovi i 
vanzemaljci isto što je u ovom slučaju vrlo verovatno. To ne isključuje 
činjenicu da postoji Tvorac, da postoji viša sila koja stoji iza svega 
ovoga. Da tamo postoji nešto što je stvorilo vanzemaljce, naše bogove. 
Ali mislim da postoji nešto što se nalazi između Tvorca i čoveka a to 
su vanzemaljci s drugih planeta. Moramo shvatiti da je većina znanja iz 
religije pogrešna jer pogrešno čitamo Bibliju koja je pisana metaforama 
i koja treba da služi kao putokaz za naučna istraživanja. Jedino što je 
tačno u Bibliji da postoji kreacija koja se poštovanjem zove Bog a u 
stvari misli se na Tvorca. A uz pomoć religije treba shvatiti da smo mi 
vrlo sićušna stvorenja u ovom divovskom Univerzumu i zbog toga je 
Tvorac apsolutno neshvatljiv. On je ogroman predivan. Zato nikada 
nećemo izgubiti Tvorca kada razmišljamo o vanzemaljcima. Na taj 
način Tvorac postaje veći. Je li istina da su ljudi evoluirali. Iz bakterije 
koja je rasla u nekoj vrsti praiskonskog blata ili nam je inteligenciju 
usadila neka viša sila vanzemaljskog porekla. Možda se odgovor nalazi 
u suštini onoga što nas čini ljudima. A s tim znanjem možda možemo 
otkriti naše pravo mesto u svemiru. 
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VRSTE VANZEMALJSKIH BIĆA

Božanska svest, ili Duh je sve što jeste, postoji u stanju bez-
vremenosti, bez početka i kraja. U trenutku stvaranja univerzuma sve 
je stvoreno u tom bezvremenom činu, ništa novo ne može da nastane, 
jedino može da se aktuelizuje iz potencijalnog u aktuelno stanje. Mi 
ne vidimo to sve stvoreno jer ono postoji na više dimenzija, a svest 
nam je sužena na ono što je u njenom fi zičkom vidokrugu. Svesni smo 
samo onoga na šta fokusiramo svoju pažnju. Fokus naše pažnje ide s 
jednog predmeta na drugi i to nam daje iluziju vremenske linearnosti i 
prostorne trodimenzionalno sti.

Kada smo u uvodnom poglavlju na početku knjige shvatili šta je 
Tvorac a šta Bog, šta su Vanzemaljci treba i da shvatimo šta je čovek. 
Čovek je čista svest koja samo koristi telo i um. Ko smo mi, ko je stvo-
rio naše fi zičko telo, ko je stvorio nas? Da li Tvorac koji je stvorio ceo 
Univerzum, sve zvezde, pa i naše Sunce, sve planete pa i našu Zemlju. 
Da li mi potičemo sa naše Zemlje oduvek, ili smo došli sa neke druge 
planete. Izgleda ni jedno ni drugo nego da smo stvoreni na Zemlji a da 
su nas stvorili vanzemaljci, bića sa drugih sazvežđa, sa drugih planeta.

Vanzemljci su došli na našu planetu Zemlju sa različitim misijama. 
Oni su ovde pre ljudi; Pozitivni vanzemaljci došli su sa zvezde Proksi-
ma Kentavra u sazvežđe Orion i smestili su se na planetu Rigel. Oni su 
stvorili nas ljude, i oni kontrolišu apsolutno sve na ovoj planeti. Oni 
su ti „bogovi“ iz svih drevnih predanja „koji su sišli sa neba“ i čije je 
„carstvo nebesko“. Njihova realnost je skrivena u mit. Ljudi su tako 
programirani da veruju u realnost mitova da im je teško da prihvate 
jednostavnu realnost koja stoji iza mita.

Rigelani su prvi došli na Zemlju sa Tvorčevom misijom da stvore 
ljudsku rasu ovde kao što su je stvarali i u drugim sazvežđima. Oni spa-
daju u najsvesnija bića u ovom univerzumu. Stoga imaju i najnapredniju 
tehnologiju. Kreću se bešumno i mogu da prelaze kroz razne dimenzije, 
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iz fi zičke u suptilne i obrnuto. Potpuno kontrolišu prostor, i zajedno s 
njim i vreme, pa su njihove letelice ujedno i vremeplovi. Može se reći da 
su oni potpuno osvestili materiju i energiju. Njihova tehnologija doseže 
do kontrole inkarnacije, gde će koja duša da se inkarnira. Poznato im 
je sve o genetici. Njihova uloga je da pored stvaranja ljudi ovde vrše 
nadzor nad svime što se radi sa čovekom i evolucijom njegove ličnosti. 

Oni su ljudima od samog početka davali znanje, tehnologiju i po-
kazaćemo na jednom primeru kako su to radili. Kada su odlučili da lju-
dima daju tehnologiju da bi pokrenuli industrijsku revo luciju, inkarni-
rali su Nikolu Teslu. On je inspirisan iz viših dimenzija od strane Lulana 
doneo na fi zički plan najvažnija otkrića za tehnološki razvoj novoga 
doba. Na prvi pogled kada pogledamo ljude na Zemlji odmah uočavamo 
razlike među njima u rasama i mentalitetu. Da je sve ljude stvorio samo 
jedan Tvorac Univerzuma sigurno da ne bi stvarao različite rase. Neko 
drugi ih je stvarao u želji da njihova genetika vremenom postane do-
minantna. Tako su nastale, bele, žute, crne i crvene rase. Zato projekat 
stvaranja ljudi na Zemlji nije savršeno uspeo jer to nije uradio Tvorac 
Univerzuma nego neko drugi koga je opet stvorio neko treći i tako re-
dom i svi oni imaju hijerarhiju svojih Bogova a svi daleko ispod pravog 
Tvorca Univerzuma. Mi tek posle naše fi zičke smrti imaćemo posla 
sa našim pravim Tvorcem, tvorcem Univerzuma a sada ćemo pričati 
samo o našim materijalnim telima. Ako znamo kako je i kada nastala 
Zemlja, da nije oduvek postojala onda se izvodi zaključak da ni ljudi 
nisu na Zemlji postojali oduvek. Ako nisu, a odbacimo evolucionizam 
da je život nastao iz duhovno mrtve materije, onda je jasno da smo mi 
ljudi sa planete Zemlje došli odnekuda ili nas je neko stvorio ovde. 
Ako pogledamo sve legende, usmena predanja, tragove svih civilizacija 
izvodi se zaključak da nismo došli od nikud nego samo naši Bogovi.

Zaključak je jednostavan. Nas je neko stvorio na Zemlji. Odmah 
se vidi da nije u tome učestvovala jedna vanzemaljska rasa nego više 
njih jer su tako stvoreni uslovi za sve krize i probleme, jer sa genetskim 
razlikama boje kože idu i razlike u mentalitetu, razne slabosti ljudske 
prirode kao i mogućnost za kontrolu nad ljudima putem sukoba tokom 
njihove istorije.

Možemo da vidimo na klinastom pismu koje je pronađeno u zemlji 
Sumera priču koja je potekla od Sumera da su vanzemaljci iskopavajući 
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zlato na Zemlji odlučili da stvore radnike koji bi to radili umesto njih. 
Oni su stvorili ljude kao vrstu robova. Nazvali su ih Adamu i oni su 
bili prvi moderni ljudi. Sumeri su verovali da su se bogovi spustili i 
stvorili ih i oni su bili robovska vrsta. Nije slučajno što je u Africi tačnije 
u Rodeziji pronađen skelet prvog čoveka na zemlji. Nije slučajno što 
su belci dugo koristili crnu rasu kao svoje robove jer su oni genetski 
stvoreni da budu robovi. 

Ako poverujete u ovu teoriju i ako onda pogledate biblijske opise 
toga šta se moglo desiti, Adam i Eva? Naravno, mogli su da budu dve 
osobe pre mnogo vremena, početkom vremena. Ali, verova tno su Adam 
i Eva bili prva genetički stvorena ljudska bića koja su bila bele kože. 
Bliže upoređivanje između Hebrejske Biblije i Sumerskih tekstova ot-
kriva mnogo sličnosti, ne samo u njihovim pričama, već takođe i u nji-
hovom jeziku. Adam na hebrejskom znači „čovek“. „Adamu“ je ono 
što Sumeri zovu „prvim čovekom.“ Za neke drevne rudnike u Južnoj 
Africi se smatra da su 150 hiljada godina stari ili stariji. Ako ljudi nisu 
tada radili i pravili metale onda moramo pretpostaviti da su to radili 
vanzemaljci jer su rudnici postojali, nešto se u njima vadilo, samo se ne 
zna ko je to vadio. Vanzemaljski robovski rudnici? Genetski proizve deni 
ljudi? Ovo nisu fantazije i bajke nego činjenice. Ako smo već doka za li 
da su postojali vanzemaljci da vidimo da li je to bila samo jedna vrsta 
vanzemaljaca koji su bili dobri i pozitivni prema nama ljudima, koji 
su nam pomagali ili su možda postojale dve civilizacije vanzemaljaca 
od kojih je jedna bila negativna prema nama ljudima i stalno nam je 
nanosila zlo. Da li imamo dokaze za ovakvu smelu tvrdnju koja je 
zapravo očigledna? 

Verovatno da su neka pozitivna vanzemaljska bića prva uče sto-
vala u pravljenju i formiranju nove rase ljudi. Svakako se vidi razlika 
koju su napravili pozitivni vanzemaljci u stvaranju Azijata i Hindusa 
za razliku od Evropljana ili Afrikanaca. Oni su razvili ljudsku vrstu 
koja je podložna kontroli, pa su otuda Kinezi i Japanci tako poslušni 
i disciplinovani i odani hijerarhiji vlasti, što je karakteristika tih van-
zemaljskih bi ća. Takođe im veći procenat njihove genetike daje veću 
bliskost sa prirodom pa otuda potiče njihov bliži odnos s prirodnim 
procesima i bolje poznavanje prirodnih zakona. Kasnije je učinjen veliki 
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napor da se ljudska rasa sa ovih prostora humanizuje i kultiviše. To su 
učinili pozitivni stvaraoci ljudske rase.

Kosmos postoji na dijalektici suprotnosti, stvaralačkih i de  struk-
tivnih sila, i te sile imaju svoje konkretno oličenje u odre   đenim bićima. 
Ali na žalost postoje i loša vanzemaljska bića koji su došla iz dubine 
Kosmosa da porobe ljude na Zemlji koje su stvorila dobra bića takođe 
došla iz dubine Kosmosa. 

Sila razaranja došla iz dubine Kosmosa oličena je u de mon skim 
bićima i bićima hibridima koja imaju ljudski oblik i dušu koja ne može 
biti oličenje Duha. Odakle su oni došli? Oni su došli sa iste zvezde 
Proksima Kentavra i u sazvežđu Orion naselili su planetu Mimtaka. 
Njih su stvorila nefi zička bića na zvezdi Proksima, nezavisna od ovog 
Sazvežđa Orion, da budu oličenje sile koja se suprostavlja stvaralačkoj 
sili, negacija koja se prirodno javlja u dualizmu trodimenzionalnog 
kosmosa gde svaka akcija ima svoju reakciju i svaka težnja silu pro-
tivljenja koju treba da savlada. Ta iskonska negacija bića je poznata kao 
„iskonsko zlo“. Ta iskonska negacija bića, to iskonsko zlo, ono isto kao 
i emanacija života ima životne oblike koji je izražavaju i ti oblici su 
danas poznati kao đavoli i demoni. Njihov pravi identitet je Mimtaka 
reptoidna bića. Zašto sam uzeo termin reptoidna bića. Zato što ćemo 
videti kasnije da oni imaju svi neku vrstu repova, više liče na zmijolika 
stvorenja ili zmajeve jer o tome ima bezbroj dokaza po svetu. Na svim 
kontinetima oni su ostavili tragove o sebi. 

Oni postoje na granici fi zičkog i nefi zičkog, astralnog sveta. Da bi 
bili delotvorni i na fi zičkom planu bila im je potrebna genetika fi zičkih 
bića. Njihova genetika je pomešana sa genetikom jedne vrste običnih 
reptila koji su živeli na sa zvežđu Orion na planeti Mimtaka i stvorena 
je vrsta huma no idnih reptila koji hodaju uspravno na dve noge. Zato je 
Mimtaka reptilima i danas potrebna energija. Oni nemaju svoju energiju. 
Zato oni mogu da menjaju oblik, od ljudskog do demonskog sa astrala. 
Zato su mnogi ljudi koje poznajete zapravo demoni, ili ako vam je lakše 
za razumevanje „pali anđeli“.

 Pošto je njima potrebna energija ljudi, kako dolaze do nje? Je-
dnostavno je uzmu od ljudi tako što se ljudi usled nedostatka životne 
energije razbole ili umru. Zato je jasno da sve bolesti na ovom svetu ne 
dolaze od strane Boga već od njih. To važi i za sve prerane i tragične 
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smrti. Oni jedino nemaju veze sa normalnim smrtima koje je Tvorac 
odredio nama i sa našim svestima koje odlaze pravo Tvorcu. Ali to je 
isuviše malo za njih jer ima ih isuviše mnogo. Zato oni proizvode ratove 
gde se ubijaju mnogi ljudi i njihova energija posle njihove smrti lebdi 
slobodno u atmosferi odakle je oni uzimaju, odnosno hrane se sa njom. 
Ali s obzirom da je brzo troše, potrebno je nove energije, novih mrtvih 
ljudi koji će je osloboditi i zato su potrebna nova masovna ubistva. Kada 
dođu sa svoje planete u ogromnom broju da bi se prehranili, da bi uzeli 
energiju od ljudi oni proizvode svetske ratove. Kako mogu da proizvedu 
ratove. Jednostavno preko svojih predstavnika na zemlji hibrida. Malo 
kasnije ćemo to obrazložiti lepo kada objasnimo šta su to hibridi. 

Kako oni u stvari izgledaju najbolje nam govore slike svih civi-
lizacija na celoj zemljinoj kugli koje ih prikazuje kao Repti le. Rigelani 
su učestvovali u stvaranju čoveka od samog početka. Oni su ti „bogovi“ 
po čijem smo liku stvoreni. Kada su Reptoidna bića poremetili planove 
na Bliskom istoku, deformisali Hebreje u Jevreje. Rigelani su izvršili 
pokušaj da povrate preostale ljudske rase od reptoidnog uticaja. To se 
zbilo kroz inkarnaciju Isusa. Oni su inkarnirali Isusa koji se zapravo 
zvao Emmanuel ili Jmmanuel, što u prevodi znači „Onaj sa božanskim 
znanjem“. Njegov otac sa „neba“ vladar Rigelana zvao se Rasiel. On je 
upra vljao vanzemaljcima kojima je vladao. Ali on nije bio vanzemaljac. 
A nije bio ni Tvorac Univerzuma već samo njegov sastavni deo, Bog. 
Tvorac kao svest nalazi se se u tom vrhovnom biću a preko njega se 
refl ektuje i na nas obične smrtnike tako da smo i mi delovi te univerzal-
ne svesti koju primamo preko vrhovnog bića Rasiela. Njega možemo 
nazvati Vrhovni Bog.

Vrhovni Bog nije mogao stvoriti ni jednu planetu. Ti van zemaljci - 
bogovi koji imaju svog vrhovnog boga Rasiela ne mogu da stvore život 
na Zemlji nego samo da stvore ljude i to modifi kaci jom gena. Vrhovni 
Bog Rasiel se vezuje za transcendentno biće. Vrhovni Bog predstavlja 
sveto, uzvišeno, večno i beskrajno biće koje je stvorilo čoveka, kao 
svest. Ne zaboravimo da je čovek svest. 

Isus je poslat da ljude upozori na Reptoide i njihove hibride. 
Zato je takođe Jevreje nazivao (hibridnim) potomcima Reptoida - đa-
vo la i slugama đavoljim (Jovan, 8.44) i ovi su ga zato sa hibridi ma 
- Rimljanima razapeli. Takođe je ljude učio kako da sačuvaju svoju 
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dušu. Njegov pokušaj da pročisti i sačuva ljudsku dušu i rasu od 
Reptoidnog uticaja i hibridnih manipulacija sačuvan je kroz njegovo 
stalno naglašavanje da je on „Sin čovečji“ tako je sebe identifi kovao, što 
znači čisto ljudskog genetskog porekla, za razliku od hibrida. Takođe je 
govorio da je „sin Božji“ što ukazuje da je identifi kovao pravo ljudsko 
poreklo sa Božanskim. To su sve kasnije u Rimu falsifi kovali prire đi-
vači današnje verzije Novog zaveta, familija Piso, pa je od Hristove 
poruke da treba sačuvati duševnu i genetsku autentičnost čovekovu, 
postala kanibalistička Reptoidna liturgija koja se danas zove „pričest“. 
Isus nikada nije rekao da treba jesti njegovo telo i piti njegovu krv, u 
ma kakvom simboličnom obliku. (Jovan 6:48-58). On je stalno govorio 
u metaforama i ovde je metaforički govorio o sebi kao o „hlebu koji 
silazi s neba“ o životnoj energiji, pravoj hrani, onome što ljudi treba da 
konzumiraju, da prihvate kako bi imali „život večni“. To su izmenili 
falsifi katori Jevanđelja u skladu s svojom reptoidnom praksom, da bi 
ljudi prihvatili kanibali zam kao normalnu „Božju zapovest“. Tako su 
reptoidi, podmetnuli svoju praksu proždiranja energije kao osnovni 
ritual crkve, kao „svetu tajnu pričešća“ kada su preuzeli hrišćanstvo pod 
svoje vođstvo. Oni su iskoristili Isusov uticaj i zapise njegovih učenika, 
Gnostičara, da naprave svoju crkvu u Rimu. 

Ipak u Novom zavetu sačuvano je nekoliko autentičnih re čenica 
Hristovih koji odražavaju večnu duhovnu i božansku isti nu, kakvu ni 
jedan hibrid nije mogao da smisli. U Tominom jevanđelju je sačuvano 
daleko više njegovih pravih poruka, pa je zato ono postalo „jeretičko“. 
Hibridi Iluminati su u Rimu od falsifi kovanih gnostičkih tekstova na-
pravili religiju, Hri šćansku crkvu. To je bilo na silu, na prvom saboru 
pod carem Konstantinom, koji je celog života bio sledbenik Reptodinog 
kulta, pod pretnjom mačem svi su morali da prihvate Konstantinov 
edikt. Tako je bilo i na drugom i trećem saboru. Ko se ne bi složio bio bi 
ubijen, ali svi su se dobro slagali jer tu hrišćana nije bilo.

Sve prave učenike Hristove, Gnostičare, žestoko su pro ga njali. 
Zato je bilo više razloga. Prvo zato jer ih je narod pri hvatio i voleo jer 
su oni svojim delima i ličnošću svedočili o Hristovom učenju, za ra-
zli ku od Rimskih sveštenika koji su vladali terorom i lažima. Zatim, 
Gno sti čari su znali za tajnu Reptilskih hibrida i da oni vladaju Rimom. 
Nji hovi spisi govore o zmijolikim Arhontima, a jedan njihov spis koji ih 
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posebno de taljno opisuje je falsifi kovan u današnje „Otkrovenje“ Jova-
novo. Taj tekst je u Rimu izmenjen tako da odgovara hibridima, iako ih 
je razotkrio i govorio protiv njih. 

Za 2.000. godina hrišćanstva nije bilo ni traga od Boga i Isusa, već 
samo crkvenih laži, diktature i more krvi svuda u svetu, omiljene hrane 
Reptoidnih bića. Isus je u periodu od 14. do 29. godine vođen najpre 
u Egipat gde je obučavan u Velikoj piramidi (koja je oduvek služila 
kao centar za obuku, kosmološka opservatorija i „zvezdana kapija“ za 
komunikaciju i teleportaciju sa matičnim sazvežđima - otuda onoliko 
neobičnih oblika u unutrašnjosti piramide, rupe i žljebovi koji su sami 
po sebi apsurdni u odnosu na uloženi trud oko gradnje i očigledno su 
bili namenjeni uređajima kojih danas tamo nema. Zatim je boravio na 
letelicama Galatičke federacije (Jovan, 6.38;7.34; 8.23; 14.2) i jedno 
vreme u Indiji. Apostol Pavle najžeći borac protiv hrišćana koje je pro-
ganjao i ubijao idući za Damask video je Isu sa Hrista u vasionskoj 
letilici koji mu se javio i od tada se preobratio u velikog borca za širenje 
hrišćanstva.

Kada smo već spomenuli „zvezdanu kapiju“ da obratimo malo 
pažnju i na to šta je to u stvari. Planina Fudži u Japanu je sveta planina 
Božice Fudži koja je posetila Japan i donela im znanje i tehnologiju 
zato je u Japanu poštuju. Planinu Fudži u japanu zovu „pupkom sveta“. 
Ona je jedno od mnogih mesta na Zemlji gde se prema legendama 
nebo sastaje sa Zemljom. A mesto gde se Zemlja sastaje sa nebom je 
poznato kao „nebeska vrata“ ili „zvezdana kapija“ To je mesto na kojem 
ljudi prelaze sa Zemlje na nebo i mesto na kojem bića sa drugog sveta, 
vanzemaljci prelaze s neba na Zemlju. Tu se nalazi visoka koncentracija 
elektromagnetske energije. Ako je to istina mogu li brojna nedavna 
viđenja NLO-a u blizini planine Fudži biti znak da tu postoji nekakva 
vrsta dimenzionalnog prostorno-vremenskog portala. U mnogim drugim 
područjima gde bi postojali ti dimenzionalni portali mogli bi da vidimo 
magnetske anomalije. Razna mesta na svetu, drevna mesta pokazuju 
određenu vrstu magnetne anomalije bile one negativne ili pozitivne. Ima 
neke planine koje preobraćuju ljudsku svest i čine nemogućim da tamo 
živimo. To su moćna mesta gde se događaju neobične stvari. Postoji li 
u istinu portal ili „zvezdana vrata“ kroz koje svesti (duše) preminulih 
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putuju u novu dimenziju. Za sada nauka nema odgovor. Da se vratimo 
opet Isusu.

Da li je on uopšte razapet veliko je pitanje zato što na tome insitira-
ju reptilski hibridi iz Rimske crkve. To je dovoljan razlog za sumnju jer 
oni i danas uporno nameću fi guru razapetog Isusa kao glavni obrazac 
programiranja vernika o njihovoj gre šnosti i mentalitetu žrtve. Takođe 
što je obrazac raspeća „sina Božjeg“ i njegovog vaskrsenja posle tri 
dana, stari solarni mit koji se pre Hrista javljao na više mesta u svetu, 
od starog Egipta (Horus) do Sumera i Mesopotamije (Tamuz, Mitra) sve 
do Indije (Krišna). Vreme smrti i vaskrsenja svih njih je, naime, vreme 
kada sunce postiže svoju najnižu tačku na horizontu i kada počinje da se 
uzdiže (vaskrsava) posle tri dana. Krst je drevni simbol sunčevih ciklusa 
i smene godišnjih doba. 
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STVARANJE HIBRIDA

Nas nisu učili u školi šta su to reptoidi, tu su tajnu dobro čuvali za 
sebe. Reptoidi na Zemlji su bili odsečeni od svoje kosmičke imperije 
odakle potiču, iz sazvežđa Orion sa planete Mimtaka. Površinu Zemlje 
kontrolisale su ljudske rase, odnosno potomci pozitivnih bića. Reptoidi 
napravili su plan kako polako da preuzmu vlast na Zemlji. Odlučili su 
da pomešaju svoju reptilsku genetiku sa ljudskom u razmeri 50% : 50%, 
da stvore hibridnu vrstu ljudi reptoida koji samo spolja izgledaju kao 
ljudi i koji bi izvršavali njihovu volju na Zemlji. Tako bi vladali ljudima 
preko njih. Ako čovek ima već za osnovu reptilsku genetiku i bilo bi 
lakše doći do toga i tako kontrolisati čovekov um. Izabrani su ljudi u 
Sumeru za početak ove operacije. Da bi delovali na Zemlji, i vladali 
ljudima u potpunosti, bili su im potrebni posrednici, ljudi sa posebnom 
genetskom strukturom, hibridi, sa većom genetikom loših bića koji 
imaju viši vi bra cioni nivo tela tako da lakše mogu biti zaposednuti od 
stra ne astralne, demonske sile. Takvi ljudi su bili pogodni da budu nji-
hove nesvesne sluge i sposobni da posluže kao fi zičke lju šture njihovim 
astralnim gospodarima. Kada postave takvog čo veka sa izmenjenom 
genetskom strukturom na vlast, onda lakše mogu da vladaju ostalim 
ljudima na fi zičkom planu preko njega. I na pra vili su takvu hibridnu 
vrstu ljudi, vladara, u Vavilonu oko 5.000 godina pre n.e. Ti hibridi i 
danas postoje kao aristokratija i vladaju svetom. Proces hibridizacije 
trajao je vekovima, oti mali su vladare i namesto njih postavljali njihove 
klonove koji su širili njihovu genetiku na svoje naslednike. Dobili su 
reptoida koji je u potpunosti imao ljudski oblik. Ova hibridizacija je 
uništila Sumer, koji su osnovali ljudi i stvorili Mespotamiju, Vavilon 
je bio prvo carstvo hibrida. Zapisi iz Mesopotamije svedoče da je prvi 
vladar Nimrod imao zelenkastu kožu, nalik zmijskoj, da su bili visokog 
rasta. Mitski junak Gilgameš takođe, direktno se spominju i zmijoglavi 
vladari. To su bili genetski posebni ljudi, sa posebnom ulogom da budu 
vladari nad ljudima, loza kraljeva. Iz Sumera su se jednim delom širili 
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ka Zapadu i ovladali Evropom, najpre kao Feničani, Grci, infi ltrirali u 
Egipat i uništili njegove stare tradicije i stvorili su Rimsko carstvo koje 
je do danas glavno uporište hibrida. 

Vladari su tehnički govoreći bili organske posude za pri sustvo Rep-
toida na zemlji i među ljudima. Oni su bili isklju čivo elitna loza vladara. 
Brzo su primetili da je za održanje njihove genetske ravnoteže od 50% : 
50% potrebno da se razmnožavaju unutar svojih porodica. 

Sve kraljevske porodice imaju vrlo dugo genealoško poreklo, sve 
do Vavilona, i sve vreme su bili negde na nekoj vlasti. Ljudski ob-
lik im je bio potreban da se ljudi ne bi uplašili od njih i da ih ne bi 
prepoznali. Pošto su ti hibridni vladari bili malobroj ni, jedini način da 
vladaju velikim masama je bio pomoću kontrole uma, neke ideologije, 
tj. religije. Jer tada nije bilo tehnologije, televizije, masovnih medija, 
mikročipova i vakcina, kojima danas kontrolišu narodne mase. Statue 
bogova i boginja iz tog perioda otvoreno pokazuju reptoidni uticaj, 
postoji mnogo reptilskih fi gura i statua iz Sumera. 

Istorija je prepuna materijala i dokaza o prisustvu reptoida (zma-
jeva) kao „bogova“ iz drevne prošlosti. Mislimo na noviju istoriju koja 
je danas poznata a odnosi se na ljudski razvoj, ne i na period kad su na 
Zemlji otvoreno živele vanzemaljske rase. Ta se istorija danas brižljivo 
skriva od javnosti. Sve tradicije sveta svedoče o njima kao o zmajevima, 
đavolima, zmijoglavim ljudima i vladarima koji su došli s neba. Ali 
programeri uma (naučnici), koji rade za njih, uspeli su da ljude ubede da 
su to samo priče i legende. Ostali su brojni tragovi koji postaju mnogo 
jasniji ako ih posmatramo u konteksu ovde iznete priče o reptoidima i 
njihovoj tehničkoj superiornosti. 

Kolonizacija ove planete je opisana u jednom važnom i starom 
dokumentu. Zove se „Enuma Elis“, Sumersko-Akadski ep o stvaranju. 
Potiče iz 3 milenijuma pre nove ere. Tu se govori o vanzemaljskoj rasi 
reptila koja je došla ovde i nazvana je Anunnakiki, što doslovno znači 
„oni koji su sleteli s neba“. Oni su u Sumeru živeli desetak hiljada 
godina, stvorili su crnu rasu da im budu radnici u rudnicima Afrike, i 
otišli. Nakon njihovog odlaska Sumerom su ovladali, reptoidi osvajači. 
U staroj Mesopotamiji bogovi se opisuju da su živeli u hramu na vrhu 
stepenaste pirami de. Nisu imali nikakav kontakt sa ljudima, nego su 
samo nekoli ci na sveštenika bili posrednici. Zbog čega su bili toliko 
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skri veni od ljudi. Zbog toga što su bili reptilska rasa. Mojsije, koji 
je bio visoki sveštenik tajnog kulta, imao je pristup bogovima, i od 
njega potiče jedna od najvećih istorijskih laži, da ako vidimo Boga da 
umiremo. To je jednostavno zabrana pokušaja da se zadovolji znatiželja 
ljudi da ne bi videli zmijoliko lice njegovog „boga“. Pravo „ime božje“ 
se nije smelo izgovarati, jer ime u tim vremenima nije bilo bezlično kao 
danas, ono je odražavalo iden titet imenovanog. Otkrivanje tog identiteta 
povlačilo je smrtnu kaznu. Takođe se lik „božji“ nije smeo predstavljati 
ni slikom ni kipom. Da narod ne bi video njihovu reptoidnu fi zionomiju 
koja nije ni malo prijatna. Samo oni kojim su se nazivali polubogovi i 
visoki sveštenici su imali pristup i mogli su da vide bogove. Polubog je 
dete boga i ljudskog bića. Oni su bili aristokratija. Hibridna reptilska 
bića, kao današnji Iluminati. Gilgameš se opisuje čudnim izgledom i 
zmijskom kožom, a i za Biblijskog Noja se kaže da je imao reptilsku 
kožu. Jevrejski apokrifni (skriveni) tekstovi kažu da je po izgonu iz raja 
Bog Adama i Evu obukao u zmijsku kožu. Dakle, zmijska koža im je 
bila prva odeća. Opis Adamove i Evine kože iz Jevrejske Hagade: svetlo 
zelena koža. 

U gnostičkom tekstu Hipostaza Arhonta kaže da je Jehova bio 
odvratnog izgleda kao zver i da se zvao Jaldabaot. Odmah je re kao „Ja 
sam Bog i nema drugog Boga do mene“ što je bio njegov čin otuđenja 
od pravog Tvorca. Da ga niko ne bi video stvoren je presto od svetlosti, 
tako da može da ga vidi samo onaj koji ga već zna. Gnostici su zapravo 
gonjeni i uništavani tako temeljito jer su posedovali znanje o pravoj 
prirodi Jevrejskog „Boga“, koga su nazivali „Zlim demijurgom“ a ceo 
opus spasenja Gnostika je bio metod ovladavanja umom i snovima, tj. 
Astralom radi spasenja iz tamnice zlog tvorca. 

Mnoge civilizacije opisuju bogove koji su reptilskog lika. U Cen-
tralnoj Americi, Quetzalcoatl, opisuju u tekstu Chilam Ba lam da prvi 
ljudi koji su došli da stanuju u Jukatanu su bili ljudi zvani Chanes ili 
ljudi od zmija. Hopi indijanci su imali Baholinkongu. Istočni Indijanci, 
Nagas. Egipćani, Feničani, Sta ri Britanci, Kinezi, Japanci i danas obo-
žavaju zmaja, koji nije ništa drugo do reptoid pretvoren u božanstvo. Po 
Kineskoj tradiciji otac prve dinastije svih careva je bio zmaj. U jednoj 
od najstarih Kineskih knjiga, Yih King opisuju se dani kada su ljudi i 
zmajevi živeli zajedno i kada su se mešali kroz brakove i da su zmajevi 
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bili carevi, da je glavni zmaj živeo na nebu. 212. godine pre nove ere, 
car Tsin Shi Hwang Ti je, da bi sakrio ovu istinu o reptoidima i njihovim 
ljudskim hibridima, naredio da sve stare knjige budu spaljene i da se svi 
istoričari pohvataju. Za 4 godine je 460 naučnika živo sahranjeno. Stari 
carevi se tako opisuju da su ličili na zmajeve. 

Današnji tragovi reptoidnog porekla čovekovog, tačnije vla dar ske 
vrste ljudi, mogu se svuda videti na njihovim građevinama: srednje-
vekovni zamkovi i katedrale prepuni su skulptura zmajeva i đavolovih 
likova. Takođe ova nakazna lica krase i njihove va žne poslovne i državne 
institucije, banke. Daleko ubedljivije od isto rijskih tragova, skulptura, i 
reljefa sa građevina prisustvo zle sile koja se hrani životnom energijom 
ljudi vidi se po nelogičnom i bezrazložnom zlu koje opseda ljude, po-
jedinačno i kolektivno, po destrukciji i uništenju koje često protivreči 
osnovnoj logici održanja vrste koja vlada i među životinjama. I one 
bolje poštuju zakone održanja koji je u njihovom interesu, od čoveka.
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ŠIRENJE HIBRIDA

Reptoidi-demoni prvo su stvorili hibride u Sumeru. Tokom vreme-
na civilizacija iz Sumera se širila iz Vavilona i preo bražavala u druge 
kulture. Migrirali su ka Kakvkaskoj regiji i ka Aziji. Njih je predvodila 
plavokrvna elita vladara i sveštenika. Nazivali su se Arijevcima. Kada 
su došli do doline Inda, na da na šnjoj granici Indije i Pakistana, naišli 
su na ljudsku ci  vi lizaciju. Inače civilizacija doline Inda trajala je više 
de setina hiljada godina i bila je elita kulture življenja toga doba. Da bi 
se Arijevci razlikovali od ljudskih bića, koje su smatrali nižom vrstom, 
uveli su kastinski sistem. Brahmani su bili elita hibrida. Od njihove 
hibridne elite kasnije su postale Radže, Ma haradže, sultani i vladari.

Migracija iz Sumera ka zapadu išla je preko Kavkaske re gije. Tu su 
postali poznati kao Hazari, koji su kasnije, u 8. veku preuzeli judaizam 
i postali Aškenazi Jevreji. Odatle su se ši rili prema zapadu. Hazari su 
preuzimali identitet naroda kod kojih bi se doselili i tako vešto preuzi-
mali vlast. Majstorstvo manipulacije hibrida ogleda se u tome da svi ti 
narodi i danas misle da su njihove kraljevske porodica zaista „njihove“. 

Dakle pre dolaska hibrida iz Sumera, tj Hazara, u Evropi su živele 
ljudi. Hazari su se izmešali sa njima i ubrzo preuzeli vlast. To su i danas 
poznate kraljevske porodice i Iluminati. 

Približno u to vreme kada je započela migracija hibrida iz Sumera, 
u Egiptu su pozitivna bića organizovali ljudske potomke Sumera u Fe-
ničane. Oni su kolonizovali delove Bliskog Istoka pri obali i Britanska 
ostrva, delove Severne Amerike sve do velikih jezera. Tu su nađeni neki 
njihovi rudnici i zapisi na kamenim pločama.

Feničani su pored Hazara, drugi narod koji je hibridizovan zbog 
preuzimanja vlasti. Oni su ljudskog porekla, imali su vrlo naprednu 
tehnologiju i znanje, ali su ih Reptoidi obratili u svoje sluge, tako da su 
postali poznati po surovim žrtvovanjem dece, koliko i po svom supe-
riornom znanju. Od njih smo dobili alfabet uprošćavanjem egipatskih 
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hijeroglifa, i brojeve koji se pogre šno nazivaju „arapskim“. Putovali su 
po celom svetu, posebno po Ame ričkom kontinentu pre više od 10.000 
godina. Ostavili su de taljne mape svih kontinenata. Oni su osnovali 
Englesku. Za stava Engleske (crveni krst na beloj pozadini) je feničanski 
sim bol. Aristokratske familije Evrope uglavnom vode poreklo od Fe-
ničana, dok ostali moćnici kao što su bankari, uglavnom od Hazara. 

Pozitivna bića Rigeli su takođe stvorili stare Hebreje. Oni su izu-
mrli. Ovi koji se sada nazivaju Hebrejima i prisvajaju njihovu kulturu 
nisu njihova genetika. Današnji Jevreji uglavnom potiču od Hazara koji 
su preuzeli Judaizam u 8. veku da bi izbegli Islam. To su Aškenazi Je-
vreji koji uopšte nisu semitskog po rekla. Danas više nema ljudi koji 
imaju genetsku vezu sa starim Hebrejima. Jevreji su nastali kada su 
Hebreji genetski promenjeni od strane hibrida iz Sumera. Taj događaj je 
u Bibliji opisan kao „izlazak iz Egipta“ i lutanje po Sinajskoj pustinji 40. 
godina. Sinaj može da se prepešači za nedelju dana, a oni su tu držani 
40. godina da bi izumrla cela generacija, pri čemu su i mnogi pobijeni da 
se stvar ubrza, i da se dobije nova hibridna vrsta po reptoidnoj genetici. 
Zato Jevreji danas slave taj događaj kao najveći praznik; slave svoju 
hibridizaciju. Jevrejski Bog Jahova je bio negativna projekcija, pa je 
zato on tako često masovno ubijao „neposlušne vernike“, kao da je že-
leo da ih bude što manje, i tražio je da mu se žrtvuju prvorođena muška 
deca, i to su Jevreji prihvatili kao narodni običaj, što pokazuje primer 
Avrama. Ar he ološke iskopine u Palestini toga doba pokazuju da su deca 
zazidavana u temelje kuća, mostova i važnijih objekata kao žrtva Bogu 
da im sačuva pravo na tu nekretninu. Njegova prikazanja i delovanja 
opisana u Starom Zavetu su demonstracija tehnike koju reptoidi imaju i 
primenjuju kako bi se ljudima pokazali kao „bo govi“ ili kao „Bog“. To 
su uglavnom svetlosni i zvučni signali i efekti demonstracija sile. Sve u 
svemu „Izlazak iz Egipta“ je bio smišljeno raseljavanje Jevreja. 

Reptoidni hibridi su dugo na Istoku samostalno usavrša vali ljudsku 
vrstu pogodnu za kontrolu. To je žuta rasa. Tako su nastale kineske i 
japanske dinastije nezavisno od ovih na Zapadu. Najvažnije šta su tada 
uradili je infi ltracija sa ljudskom vr stom u današnjoj Italiji. Došli su na 
obale južne Italije oko 30.000 godina pre n.e. i samostalno su počeli 
da usavršavaju ljud sku rasu koju su tu zatekli, a koja je danas poznata 
kao Pelazgi. Kasnije su od njih mešanjem sa drugim narodima nastali 
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Etrurci. Reptoidni hibridi su se infi ltrirali sa njima, preuzeli vlast i tako 
je nastalo Rimsko carstvo. Iskoristili su sve pozitivne tekovine Etruraca 
koja je u osnovi nastanka stare Grčke i Rimske kulture, znanja i dru-
štveno političkog uređenja, demokratije i parlamentarizma. Reptoidni 
hibridi su te tekovine koristili na svoj način, deformisali ih da bi Rim-
sko carstvo jačalo više vojno nego duhovno. Ono je u to vreme bilo 
najmoćnije u svetu, toliko napredno i moćno da su se Reptoidni - hibridi, 
Rimski carevi, međusobno stalno ubijali oko vlasti. Njihove orgije, ma-
sovni pokolji kao zabave u Koloseumu, ubijanje i silovanje dece koje 
je bilo gotovo zakonski odobreno, nije mogla da smisli ni jedna ljud-
ska rasa. To je sve oličenje reptoidne vladavine. Oni su poremetili i 
Egipatske planove pozitivnih bića za ljude. I tu su ubacili svoju religiju. 
Tako se ugasila Egipatska civilizacija. 

Rigeli pozitivna bića, kao vrlo humani vanzemaljci mani pu lisali 
su ljudima na prostorima Balkana do Sibira, Rusi i Srbi imaju njihovu 
genetiku. To su čista pozitivna bića zato su Rusi i Srbi svima trn u oku. 
Ali ima i mešanih uticaja a to su Poljaci, Česi i Slovaci. Upravo njihove 
se baze nalaze tačno tamo gde su i negativna, reptoidna bića da bi mogli 
da ih direktno nadgledaju i kontrolišu. Imaju baze i u Sibiru i u Aziji. Sa 
Sovjetskim Savezom su 50-tih godina prošlog veka potpisali ugovor o 
zaštiti i tehničkoj saradnji. Tako je SSSR dobio naoružanje koje je i sada 
najmoćnije na svetu, kao i superiornu kosmičku tehnologiju. Postoje 
indicije da su uticali na Rusku kraljevsku porodicu Ro manove, da se 
odvoje od ostalih hibrida, tj. Kraljevskih familija na Zapadu, i njihovih 
planova. To je uzrokovalo da su Rotšildi i Vindzori udružili protiv Ro-
manova tako što su izazvali najpre Rusko-Japanski rat, pri čemu su 
fi nansirali Japance, zatim su koristeći haos Prvog Svetskog rata, koji 
su sami izazvali, fi  nansirali i vodili Boljševičku revoluciju. Englezi su 
poslali svog agenta, jevrejskog hibrida Israel Lazarevič Parvusa da pro-
gramira, fi nasira i sprovede Lenjina u blindiranom vozu iz Švajcarske 
preko Švedske do Rusije. Da fi nasira nije mu bilo teško jer je zastupao 
Iluminate.

Amerikanci su poslali hibrida Lava Trockog sa američkim paso-
šem, i on je bio glavni komandant boljševičke vojske. Ali, kakve voj-
ske? Parvus je dogovorio sa Lenjinom da se oko 300.000 nemačkih 
vojnika, zarobljenika, na kraju Prvog svetskog rata, pre     o     bu če u unifor-
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me Crvene armije i oni su bila udarna snaga u „bolj    ševičkoj revoluciji“, 
i u osvajanju Zimskog dvorca. Zato su na pa radi posle toga klicali svom 
nemačkom komadantu Hajderu, a ne Lenjinu. Oni su masovno rušili 
crkve, ne Rusi. Rusi su samo trčali za njima u naivnosti i neznanju, i da 
ne bi bili pobijeni a pobijeni su milioni, ratom, sistematskom pljačkom 
i namerno izazvanom glađu. Hibridi su programirali i fi nasirali Lenjina. 
Njegov naslednik Staljin je takođe bio njihov, bio je iluminisani mason 
(Iniciran u Martinski red masona), koji je sprovodio po litiku Rotšilda, 
to je uništenje biološkog potencijala i men taliteta koji se bazira na čisto 
ljudskoj prirodi. 

Parvus je bio takođe savetnik „mladoturaka“ u organizaciji geno-
cida nad pravoslavnim Jermenima u Turskoj 1915. godine. Taj genocid 
su zapravo izveli Jevreji koji su u to vreme vladali Turskom pod ma-
skom Donmeks muslimana, sekte sastavljene od Je vreja koji su se pre-
tvarali da su prešli u Islam, ali tajno na stavili da praktikuju Judaizam i 
nisu se mešali sa Turcima. Zato Turci i danas negiraju da su počinili taj 
genocid, a ne smeju da objave ko ga je počinio jer bi se zamerili Izraelu. 
Danas se Rusija sve više okreće reptoidima koji kontrolišu SAD, tako 
je prevaziđen „hladni rat“. Samo je Belorusija ostala pod uticajem po-
zitivnih bića ali i to je sve slabije. 

Jedan od glavnih razloga zašto se Hrišćanska crkva podelila na 
Istočnu, Pravoslavnu i Zapadnu, Katoličku je u njihovim ge netskim 
uticajima nad Istočnoevropskim narodima. Takođe su se i vanzemaljci 
Rigeli umešali da odvajanjem od Hibridnih-Iluminata iz Rima sačuvaju 
Hristovu poruku od falsifi kata i bolje je predstave. Tako je nastalo 
Pravoslavlje: zahvaljujući po  zi   tivnim vanzemaljcima Rigelima i kao 
pokušaj da se sačuva ljud ska duša od politike i uticaja reptila. To je 
suština Pra vo sla v lja: očuvanje i spasenje ljudske duše. Pravoslavlje ne 
može sebe da sačuva pred naletima reptilske politike Eku menizma. Ili 
to samo tako izgleda. Snaga Božanskog duha na koji se Pravoslavlje 
jedino oslanja, jača je od svega, ali na duži rok i nije jako vidljiva. 

Pozitivni vanzemaljci Rigeli su zaslužni za kreiranje ljudi na Zemlji 
sa najorginalnijom ljudskom genetikom. Oni su kreirani na Kavkaskom 
području, ali su se širili na prostoru od Sibira do Južne Azije i Bliskog 
Istoka. Imali su zajednički jezik i duševna svojstva srčanosti, bratstva 
i ljubavi prema njemu. Otuda su ostali njihovi tragovi od Indije do 



106

Zapadne Evrope i Egipta, kao zajedničke osnove mnogih reči od 
sankrita do aramejskog i srpskog jezika. To se danas naziva Indo-
evropska jezička osnova. Danas su od njih ostali Slovenski narodi. Od 
svih slovenskih naroda Srbi i Rusi su najviše sačuvali njihovo genetsko 
i je zi čko nasleđe. Zato su oni najviše napadani i uništavani, a nji hova 
istorija najviše lažirana od strane reptilskih hibrida, pretežno iz Rima, 
ali i ostalih. Drugim narodima, koji takođe potiču od njih, davno su 
promenjeni identitet, istorija i men talitet. To je bio jedan od najvažnijih 
političkih zadataka Va tikana otkada postoji. Još od 17-tog veka u 
Vatikanu postoji kan celarija za pitanja granica država i odnosa među 
narodima. Tu su izmišljene mnoge države koje danas postoje nakon 
ratova i prome na granica. Jedna od brižljivo sporovedenih aktivnosti 
Vatikana iz kancelarije bilo je programiranje katoličkih naroda koji se 
graniče sa pravoslavnim zemljama na mržnju prema njima. Tako su 
Jezuiti programirali Poljake da mrze Ruse; unijate u Ukrajini da mrze 
Ruse, Mađare da mrze Ruse i Rumune; Hrvate da mrze Srbe. Ta politika 
negovanja mržnje je donosila i velike sukobe i zločine genocida. Važno 
je znati da je to sve planski rađeno s jednog mesta.
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TRANSFORMACIJE 
REPTOIDA

Demoni bi da vladaju Zemljom. Dolaze iz svoje suptilne di men zije 
sa zvezde Proksima Kentavra prvo u sazvežđe Orion gde su se nastanili 
na planeti Mimtaka. Odatle dolaze u naš materi jalni svet i tu zaposedaju 
već stvorene hibride i tako po kušavaju da istisnu ljudsku rasu sa svih 
položaja gde se odlu čuje o sudbini zemaljske rase. Oni hoće da odlučuju 
umesto njih i naravno u svom ličnom interesu a zemaljska rasa treba da 
bude porobljena i da bude kolonija negativnim vanzemaljcima. 

Već smo rekli da oni nemaju svoju energiju i da nju uzimaju od lju-
di. Zato oni od postanka civilizacije ljudi stalno donose nesreće, „priro-
dne“ katastrofe, ratove, krvoprolića. Kako to ra de? Stalno ulaze u svoje 
već stvorene hibride i stalno se tran sfor mišu kroz razne istorijske likove. 
Navešćemo dese tak pri mera da se shvati njihova surova ali ubitačno 
tačna meto dologija. 

U svima njima je otelotvorenje zla i jedino što povezuje sve te 
ličnosti u istoriji jeste zlo, zlodela koja su oni, kroz njih počinili u 
istoriji, jeste što su imali neograničenu moć nad životima drugih ljudi. 
Navešćemo samo primere posle Hristovog rođenja. 

Kada se pogleda grupno, njihovi životi se, kao jedan, protežu na 
blizu 2.000 godina, od Kaligulinog rođenja u Rimskom carstvu 12-
te godine posle rođenja Hristovog do genocida nad kambodžan skim 
narodom tokom 80-tih godina XX veka. Motivisani vlašću, religijom, 
strašću ili političkim ubeđenjem, ovi muškarci i žene su odreda postali 
u celom svetu sinonimi za teror i smrt.
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KALIGULA, 
CAR ŠIZOFRENIK

Šizofrenični imperator iskoristiće tu moć da bi terori sao, silovao i 
ubijao lično, sa sadističkim oduševljenjem. Dve hiljade godina kasnije, 
njegov seksualni život će i dalje važiti za izopačenost. Uživao je u 
mučenju, zahtevao je laganu i bolnu smrt dok je obedovao. U prvo 
vreme Senat je njime bio oduševljen, baš koliko i sam narod. Anti-Hrist 
se svih 2.000 godina igra i šegači sa nama. Možemo da mu prepoznamo 
scenario koji je počeo sa Kaligulom, pa sve do današnjih dana. I Hitlera 
su dočekali i narod i politička vlast razdragano. Razlika je samo u 
nijansama. Kaligula je uživao u seksu sa rođenim sestrama, uživao u 
strašnoj smrti gladijatora. Kad Anti-Hrist iskoristi svaku istorijsku li-
čnost, on ide dalje i ostavi sudbini sve njih, svi završe isto, odbačeni od 
Anti-Hrista, pa kako se ko snađe.

Kaligula je bio lud. On je svoga konja proglasio za konzula. Be-
skrajna vlast koju je imao dozvolila mu je izmotavanje, pa je mogao 
i svoje sestre da proglasi boginjama. Njegovi su planovi i ratovi bili 
obična farsa. Kaligulina opsednutost božanskim bila je nekontrolisana. 
Kao sin boga Sunca udvarao se Mesecu, a Jupiter mu je bio brat itd. 
Postavlja se pitanje kako je mogao jedan očigledno ludi vladar da vlada 
Rimom i Senatom koji su sačinjavali pametni ljudi. Jedino objašnjenje 
je da je on delo Anti-Hrista, da se u njega uselio demon i onda je mogao 
da se ruga i narodu i Bogu.
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NERON

Kada je 54-te godine n.e. Neron postao car, Rim je bio u zenitu 
svoje moći. Carske legije su svojim osvajanjima ucrtale carstvo koje se 
protezalo od obala Rajne do pustinja Sahare. Više od šez de  set miliona 
ljudi, petina svetske populacije, živelo je pod za sta   vom rimskog orla, ali 
i Neronovom tiranskom četrnaestogo di  šnjom vladavinom rimsko zlatno 
doba doći će do svog kraja. Neron je bio perverzan, ubio je rođenu maj-
ku, brata, ženu i ubio je sva koga ko bi mu se isprečio na putu. Njegova 
okrutnost, nasilje i gro tek sna nezajažljivost za samoljubljem doveli su 
Rimsko carstvo do same granice političke i fi nansijske ruševine. Opako 
je progo nio hrišćane za koje će biti najveći simbol zla, Anti-Hrist.

Početak njegove vladavine bio je dočekan sa velikim odu še vlje-
njem, uvek isti scenario kod svih diktatora. Prvo odu še vlje nje, zatim 
otrežnjenje i na kraju razočarenje. U noći 18. jula 64-te n. e. godine Rim 
je počeo da gori. Nije sigurno da li je to bio nesre ćan slučaj ili deo care-
vog perfi dnog plana. Neron je izmislio optužbe da su hrišćani podme-
tnuli vatru. Mnoge hrišćane je razapeo na krst a mnoge je spalio. Uveče 
bi svoje vrtove obasjavao živim hrišćanskim buktinjama. Neronov na-
pad na hrišćane bilo je prvo proganjanje hrišćanstva u Rimskom car-
stvu. Veruje se da su i učenik Petar i apostol Pavle bili mučeni i ubijeni 
tokom Neronove vlasti.
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ATILA HUNSKI

Jedan čovek u petom veku uterao je strah u kosti i uništio milione 
ljudi. Atila, hunski kralj predvodio je stotine hiljada krvožednih varvara 
preko ravnica Evrope, mučeći i silujući svakoga ko bi im se našao na 
putu. Uspeo je da osnuje ogromno carstvo koje se prostiralo preko 
delova teritorija Nemačke, Rusije, Poljske i zahvatilo je veliko parče 
jugoistočne Evrope. Poznat kao Bič Božji, Atila je svojim divljačkim 
metodama bru talnog uništavanja obavio strahom moćno Rimsko car-
stvo i u svom traganju za zlatom i moći sravnjivao gradove sa zemljom, 
ubijajući na hiljade ljudi.

Huni su pljačkali crkve i manastire, sekli monahe i device, skrnavili 
grobove svetaca. Atila je zauzeo više od stotinu gra dova. 

Anti-Hrist se prosto šegačio sa ljudima kroz istoriju. Do kazivao je 
ljudima da narodom može da vlada apsolutno lud vladar kao Kaligula, 
da hrišćane može da proganja kako ko hoće, kao na primer Neron, da 
celu hrišćansku Evropu može da pregaze krvo ločne horde Huna. 
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PRINC VLAD DRAKUL

Ličnost Drakula vodi poreklo iz petnaestog veka, od kneza Vlaške, 
u Rumuniji. Vlad Cepeš, čiji je nadimak „onaj koji nabija na kolac“, 
zbog zverske navike da Turke koji su hteli da osvoje njegovo carstvo 
sporo nabija na kolac i da uz večeru pije njihovu krv. Ime Drakula znači: 
„gospodar Đavo“.

Anti-Hrist je izabrao bezbroj palih anđela koji su ulazili u razne 
istorijske ličnosti i svi su se oni trudili da pokažu raznovrsnu lepezu 
originalnosti prilikom mučenja ljudi. Jedan pali anđeo transformisao 
se u drevnoj kneževini Vlaškoj, na čijoj se teritoriji danas prostire da-
našnja Rumunija. Izronio je muškarac koji će postati nadaleko čuven 
po izmišljanju novih metoda mučenja i egzekucije. Tokom njegovog 
krvavog sedmogodi šnjeg vladanja, vladar ove kneževine zastrašivao je 
ne samo na rod kojim je vladao nego i strance. U svojoj ubilačkoj para-
noji doprineo je smrti više od 100.000 ljudi.
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FRANCISKO PISARO

U njega je takođe ušao jedan pali anđeo i njegova svrha je bila 
da Anti-Hrist dokaže ljudima i Bogu da je on sposoban, kao Francisko 
Pisaro, jedan običan seljak, koji je bio najslabije opremljen kao osvajač 
tuđih teritorija u istoriji. Pa ipak, gle Anti-Hristove ironije i šegačenja, u 
ime Hrista, uništio je sa par stotina vojnika, moćno carstvo Inka sa preko 
milion vojnika. On je Španiji podario jedan od najbogatijih imetaka. I 
ne samo to, Pisaro je, takođe osnovao i grad Limu u Peruu i na taj način 
otvorio put kojim je španska kultura zagospodarila Južnom Ame rikom.
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KRVAVA MERI

Anti-Hrist se prosto rugao ljudima, kad je jedan od njegovih palih 
anđela ušao u istorijsku ličnost, da bi dokazao nešto nelogično i prosto 
nemoguće. Ali uz njegovu pomoć on je stalno kroz istoriju dokazivao 
da je sve moguće. Katolička kraljica u protestanskoj zemlji. Iako je dan 
njene smrti 17. novembar 1558. godine bio proglašen za nacionalni 
praznik i to ostao više od 200 godina, Krvavoj Meri u Engleskoj nije 
podignut spomenik. Meri je bila kraljica rimokatolik u novoprotestan-
skoj zemlji. Verovala je u svoju misiju da Englesku vrati pravoj veri. 
Tokom njene četvorogodišnje vladavine mučeno je i spaljeno na dese-
tine hiljada protestanskih jeretika, a ko zna koliko ih je u strahu pobe-
glo iz Engleske. I ona je kao i svi njeni predhodnici u mu čenju bila 
originalna. Njen čuveni specijalitet je bio da se u njenom vrtu skinu 
devojke gole i da se polivaju hladnom vodom na temperaturi ispod nule 
dok se ne zalede. I tako zaleđene bi krasile njene vrtove a ona bi šetala 
stazama i uživala u prizoru koji je sama stvarala.



114

IVAN IV „GROZNI“

U ovom slučaju Anti-Hrist ne samo da se rugao ljudima već di-
rektno i samom Bogu. Svi ruski vladari su autokrate i bezgrešni, ali 
ovaj monarh može da iskazuje svoju volju nad robovima kojima ga je 
Bog podario. Ako ne poslušaš kada učiniš neku nepravdu, nad bilo kim, 
ne samo da si zločinac koga treba kazniti, nego ti je i duša prokleta, jer 
ti je sam Bog naredio da slepo slušaš svog princa. Car je rođen usred 
snažne oluje praćene grmljavinom i to sa dva zuba. Anti-Hrist je prkosio 
prirodnim Božjim zakonima. Kad bude umro u pedeset i petoj godini, 
Ivan će uveliko opravdati zasluženo ime „Grozni“. Naredio je i lično 
učestvovao u okrutnom istrebljenju hiljada ljudi. Pod najstrašnijim 
mučenjima nestaja li su odani saradnici i zakleti neprijatelji. Nestajala 
su sela, veća mesta čak i po neki ceo grad.

Kao prvi car svih Rusa imao je apsolutnu moć nad milionima ljudi. 
Nije imao ni trunke milosti prema svojim podanicima koje je mučio. 
Pljačkao je i silovao samo radi ličnog zadovoljstva. Čak je ubio štapom 
svog rođenog sina. Svoju ličnost je pokazao vrlo rano kada mu je bilo 
svega tri godine, kad je mačkama vadio oči i bacao ih sa kule i onda 
trčao dole da gleda njihovu agoniju. To je posle radio i sa ljudima.

Ivan je iza sebe ostavio unesrećenu Rusiju i mržnju spoljnih 
neprijatelja zbog njegovih nepotrebnih pohoda u kojima je pljačkao, 
mučio i rušio sve pred sobom.
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RASPUĆIN

Ludi „sektaš“ koji je srušio jednu dinastiju.

U decembru 1916 godine, naduveno, kastrirano telo jednog mu-
škarca izvučeno je iz ledene reke Neve u Petrogradu. Čim je vest o 
identitetu mrtvog čoveka procurila, naslovi ruskih no vina prosto su bole 
oči: „Nema više Grigorija Raspućina“! Ljudi svih životnih dobi, kako 
bogati tako i siromašni slavili su smrt „ludog kaluđera“ koji se podigao 
iz najnižeg društvenog sloja da bi postao možda najomraženiji čovek u 
Rusiji. Raspućin je bio instrument za brisanje 300 godina stare dinastije 
Romanov iz istorije i promenu istorije Rusije za uvek.

Sa Prvim svetskim ratom u pozadini, početnim znacima i ranim 
klicama revolucije, polupismeni sibirski seljak, mistik, imao je zlo-
kobnu, gotovo hipnotičku moć nad poslednjim carem i caricom Rusije, 
Nikolajem II i njegovom suprugom Aleksandrom.

I ovde je Anti-Hrist spojio nespojivo. Doveo je na ruski pre sto 
nemicu, nekadašnju princezu Aliks od Hesen-Darmštata, preimenovana 
po ruskom u Aleksandru. Kad je Rusija zaratila sa Nemačkom, imali su 
za protivnika ili saveznika nemicu kao caricu. Nama je Anti-Hrist osta-
vio kao zadatak, kao nasleđe, ra zumevanje Raspućina. Razumevanje 
Raspućina jeste ključ za razu mevanje i duše i brutalnosti Rusije koja 
će doći posle njega. Bio je seljak, bio je preteča miliona seljaka koji su 
i pored vere u srcima, uništavali crkve i koji su sa snovima o vladavini 
Ljubavi i Pravde, ubijali, silovali i ispunili zemlju krvlju, na kraju uni-
štivši i sebe.

Nema ni jedno logično objašnjenje za Raspućinov odnos sa carem, 
posebno sa caricom, da jedan nepismeni sibirski seljak utiče na sudbinu 
cele Rusije, izuzev da je u njega ušao neki pali anđeo i po diktatima 
Anti-Hrista radio što je radio. 
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POČETAK PRVOG 
SVETSKOG RATA

O Prvom svetskom ratu znamo skoro sve. I koji su uzroci i koji 
je povod, samo ga nikada nismo posmatrali iz ovog drugog ugla, iz 
ugla šegačenja Lucifera sa ljudima. Posle odlaska u gradsku većnicu 
gde je Poćorek, guverner Bosne i Hercegovine prire dio prijem u čast 
prestolonaslednika Franca Ferdinanda i da se po vrati od stresa jer je 
doživeo bacanje bombe na njega, Ferdinand je odlučio da ode do bolnice 
i obiđe pukovnika Erika fon Merica koji je ležao povređen od te iste 
bombe. Ko lona automobila je krenula, a da vozač Franca Ferdinanda 
nije bio obavešten o promeni plana. Zbog toga je na uglu jedne ulice 
pogrešno skrenuo. Poćorek, koji se nalazio u kolima vozaču je ukazao 
na zabunu i da bi ovaj odmah zaustavio automobil i krenuo unazad.

Gavrilo Princip, s revolverom u ruci, satima je uzalud čekao na 
prestolonaslednikovu kolonu jer nije imao dobre informacije o kretanju 
kolone. Njegov položaj je bio tako nepovoljan da nije ni mogao da puca 
na kolonu u pokretu. Ali sada se prestolonaslednik Ferdinand zaustavio 
tačno ispred njega. Bila je to njegova prilika koju mu je pripremio sam 
Anti-Hrist. Skočio je na automobil i ispalio nekoliko smrtonosnih hitaca 
i ti hici su povukli u smrt na desetine miliona ljudi.
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POČETAK RATA 
U JUGOSLAVIJI

Kako je Đavo uticao na početak Prvog svetskog rata, tako je 
direktno učestvovao i na početak rata u Jugoslaviji. Kao što zna mo 
iz najnovije istorije građansko-verski rat je počeo prvo u Bo sni, bolje 
rečeno u Sarajevu. U Bosni i Hercegovini su kulmini rali politički suko-
bi, ali još uvek nije bilo vojnih sukoba, rat se mogao sprečiti i izbeći. 
Na tome su radile sve tri strane u sukobu. Srbi, Muslimani i Hrvati. 
Vojska JNA je bila jaka, dobro organizovana i na neki način je trebala 
da bude garant mira. Po što je Alija Izetbegović sa svojim ekstremnim 
stavovima oduda rao od zvanične politike koja se vodila u Parlamentu, 
trebalo ga je na neki način sprečiti. Ta se šansa ukazala kad se on vraćao 
sa ne kog sastanka u Lisabonu, iz Portugalije. Vojska je zauzela aero-
drom u Sarajevu. Kad je Izetbegović sišao iz aviona njega je vojska 
privela u aerodromsku zgradu, po naređenju generala Kukanjca. On 
je bio izolovan u kancelariji direktora aerodroma i nije smeo da ima 
kontakt ni sa kim, jer se čekala odluka iz Generalnog štaba iz Beograda, 
sa predlogom da se on prebaci u Beograd i tako spreči krvoproliće koje 
se nadvilo nad Sarajevom.

I tada se desilo nešto neverovatno što je mogao samo Đavo da 
izrežira i napravi takav pakleni scenario. Nekako u isto vreme dok je 
on sedeo sa direktorom aerodroma, zazvonio je telefon, koga je vojska 
navodno isključila, jer su isključili sve telefone na aerodromu. 

Kad se javio direktor aerodroma, neka žena iz Sarajeva je ko zna 
kako i na koji način došla do tog broja telefona koji je bio zaštićen i 
isključen. Imala je malu ćerku koja je sa školom tog dana otputovala 
na eskurziju za Španiju. Interesovala se da li je avion bezbrižno sleteo 
u Barselonu. Kad je Alija ukapirao da on razgovara sa nekim odmah 
je pitao sa kim razgovara a direktor je rekao sa nekom nepoznatom 
građankom iz Sarajeva. Alija je zatra žio odmah telefon, predstavio se toj 
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nepoznatoj ženi, rekao da je na telefonu Predsednik Predsedništva BiH, 
Alija Izetbegović, objasnio je toj ženi da je on uhapšen na aerodromu od 
strane vojske i zamolio je da ode u Predsedništvo BiH ili do televizije 
ili da nađe bilo kog novinara, muslimana i da kaže ovo što joj je on 
rekao. Ona je prepoznala glas i najlakše joj je bilo a i najbliže da ode 
do televizije. Odmah je na televiziji emitovano saopštenje Presedništva 
BiH da je njihov Predsednik Alija Izetbegović uhapšen na aerodromu.

Istog trenutka muslimani izlaze na ulice sa oružjem, prave barikade 
i Kukanjac je bio prinuđen da ga pusti da bi stišao nemire. Baš naprotiv 
čim se Izetbegović dočepao slobode počelo je krvoproliće u Sarajevu 
koje se proširilo na celu Bosnu i Her cegovinu.
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SAVREMENE 
TRANSFORMACIJE

Mislim da nema svrhe nabrajati dalje i da li se on recimo zvao 
Napoleon Bonaparta. To bi važilo isto i za Ničea, Marksa, Lenjina i 
Staljina sve do današnjih dana. On je jedno vreme op sednuo Karla 
Marksa i svoje ideje izvodio kroz njega. Evo kako je to radio.

Karl Marks (1818-1883) je shvatio religiju kao „uzdah potla čenih 
masa, opijum za narod, koji ovu patnju čini podnošljivom“. On je Boga 
odbacio kao irelevantnog. Ateizam, negacija Boga, ta kođe je gubljenje 
vremena. 

Zatim se uselio u Čarlsa Darvina i kroz njega, odnosno sa njim 
napravio ogromnu štetu čovečanstvu svojom teorijom o evoluciji, 
posebno tvrdnjom da je čovek postao od majmuna. 

Čarls Darvin 1859. iznosi hipotezu o evoluciji, koja je bi la u 
kontradikciji sa biblijskim prikazom stvaranja u Knjizi po stanka. U 
suštini hrišćanstvo je uspelo da se prilagodi teo riji evolucije.

Pošto on već 2.000 godina čini jedan kontinuitet, on ne odu staje i 
sledeća žrtva mu je Niče. 

Niče je 1883. proglasio rođenje Nadčoveka koji će zameniti Boga. 
Novi prosvećeni čovek objaviće rat starim hrišćanskim vrednostima, 
gaziti proste običaje svetine i najaviti novo, mo ćno čovečanstvo koje 
neće trpeti nikakve slabašne hrišćanske vrednosti ljubavi i osećanja.

Sada je sasvim logično da je morao ući i u Frojda.
Sigmund Frojd (1856-1939) smatrao je verovanje u Boga ilu zi-

jom koju zreli ljudi treba da odbace. Lični Bog nije bio ni šta više od 
uzvišenog lika oca. Želja za takvim božanstvom proi sticala je od žudnji 
za jakim, zaštitničkim ocem, za pravdom i nepristrašnošću i životom 
koji traje večno. Projekcija ovih želja je Bog, koga se ljudska bića plaše 
i kome se dive zbog stalnog osećaja bespomoćnosti. Religija pripada 
detinjstvu ljudske rase. Ona je potrebna faza u prelasku od detinjstva u 
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zrelost. Sada kada je čovečanstvo postalo punoletno, treba je napustiti. 
Nauka, novi logos, može zauzeti mesto Boga. 

Mnogi Jevreji ne mogu više da se saglase sa biblijskom idejom o 
Bogu koji sebe manifestuje u istoriji, koji je, kažu oni, umro u Aušvicu. 
Ako je Bog svemoćan, mogao je da spreči holokaust. Ako nije bio to 
u stanju da zaustavi, onda je nemoćan i nekoristan. Ako je mogao to 
da zaustavi, a izabrao je da to ne učini, on je neshva tljiv. Holokaust je 
pokopao konvencionalnu teologiju.

Pošto smo shvatili metodologiju Demona, bilo je sasvim oče kivati 
da mu žrtva bude i Ajnštajn.

Za Alberta Ajnštajna relativitet je čisto naučna stvar i ne ma nikakve 
veze sa religijom.

Zatim ulazi u nekoliko ličnosti istovremeno koji čine mo dernu 
kosmologiju.

Moderna kosmologija ideji o Bogu zadala je smrtni udarac.
I tako stigosmo do današnjih dana i do Hokinga.
Stiv Hoking, u svojoj kosmologiji ne može da nađe prostor za Boga.
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ADOLF HITLER

Nekada su Jevreji zadržavali ista shvatanja kao arijevci, shvatanja o 
superiornoj rasi čiji su bogovi sišli na Zemlju. I Jevreji koji su tvrdili da 
su Božji izabrani narodi i Nemci, odnosno nacisti su tvrdili da su arijevci 
superiorna rasa pre dodređena da vlada svetom. Nije slučajno što i jedni i 
drugi po kušavaju da unište one druge. Nacisti su hteli da unište Je vreje i 
da vladaju svetom. U tome kao što znamo nisu uspeli. Sada Jevreji kao 
Vladari iz senke pokušavaju da vladaju svetom i da unište Nemačku sa 
jednom perfi dnom metodologijom, vrše svesnu islamizaciju Nemačke, 
sa ogromnim brojem muslimana koji rade u Nemačkoj neutralisaće 
čistotu Nemačke nacije sa mnogobrojnim mešovitim brakovima.

Kada su 1933. godine uzeli vlast u Nemačkoj, nacisti su pre duzeli 
niz mera da istraže sve legende koje su govorile o Atlan tidi. Tražili su 
izgubljeni zavetni kovčeg, Longijevo koplje koje je probolo Isusova 
pluća, Sveti Gral i izgubljeni kontakt sa Atlan tidom. 

Da bi došlo do pravog rata i sa što većim žrtvama, odnosno poginu-
lih da bi se demoni nahranili njihovom energijom upo trebili su svog 
hibrida koga su dodatno demonizovali Hitlera. Za Adolfa Hitlera takva 
mesta i stvari posedovali su mračna obećanja o tajnom saznanju i moći 
i ako bi ih nacisti pronašli imali bi neograničenu moć, koja potiče od tih 
stvari i tada bi njihova armija bila nepobediva. Po njihovom mišljenju, 
kao pripadnici najstarije antičke arijevske rase smatrali su da oni jedini 
imaju pravo na antičke tajne Atlantide. 

Arheolozi su slati da svuda u svetu traže te predmete, sve u svrhu 
propagande a u cilju dokazivanja da su Nemci, arijevci čija je postojbina 
Atlantida, da su direktni potomci Bogova i da je sasvim normalno da 
vladaju svetom.

Mit Atlantide je pomogao da nacisti dođu na vlast posle poraza 
u Prvom svetskom ratu. Kad su bili poraženi u Prvom svetskom ratu 
Nemci su se okrenuli istoriji, prošlosti da u Antici pronađu nešto što će 
ih dovesti na vlast, da nađu smisao za svoje postojanje. 
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Nacija je prolazila kroz krizu identiteta, to je bilo samo pi tanje 
samopoštovanja. Trebali su da stvore sliku o sebi kojom će se ponositi. 
Niče bezbroj folk grupa koje veličaju snagu arijevske rase. Povezivali 
su prošlost sa mitom o Atlantidi. 

Zato sada nemački naučnici odlaze u prašume Gvatemale gde traže 
ruševine Maja. Tu su iskopali čudne lobanje. Hteli su da dokažu da su to 
Atlantiđani i da su to njihove lobanje. 

Drugi objektivni naučnici su mnogo kasnije dokazali da to nije 
tačno. Te izdužene lobanje Maja nastale su iz religioznih razloga kada 
su oni lobanje beba stavljali u nekakav kalup i tako su deformisali dečije 
lobanje jer su hteli da liče na lobanje po predanju nekih Bogova koji su 
tu dolazili s vremena na vreme. 

Interesovanje naučnika iz Trećeg Rajha išlo je i dalje od pukog 
interesovanja a sve u svrhu propagande. Hitler je skupio sve raspoložive 
naučnike i 1934. godine formirao je Institut Ane nerve, odelenje SS-a. 
Naučnici su trebali da izvrše prekrajanje nemačke istorije. Kad je počeo 
Drugi svetski rat 1939. godine ti naučnici su tvrdili da Nemačka ne 
osvaja tuđe teritorije, već da vraća svoje koje su drugi okupirali i tu se 
naselili ko zna kada.

Izgubljena čista rasna Atlantida postala je model za novu čistu, 
arijevsku Nemačku. To je podrazumevalo uklanjanje ne nor dijskog 
stanovništva prvo iz kulture, a kasnije iz svih oblika društvenog života. 
Veza Atlantide i Trećeg Rajha posle rata je odmah zaboravljena.   

Znamo sve motive za početak Drugog svetskog rata, ali da li znamo 
pravi! Ako je Hitler bio lud, da li je i ceo Nemački narod koji je pošao 
za njim kao najnapredniji narod u Evropi, takođe bio lud. Kako tako 
lud narod koji je 1945. g. počeo iz ničega, iz pepela, da danas ima jaču 
ekonomiju nego Engleska, Francuska i još nekoliko evropskih zemalja 
zajedno. 

Kako da objasnim fotokopiju jednog verodostojnog dokumenta, 
pisanog 29. Aprila 1945. g. na dan kada se Hitler zvanično venčao sa 
Evom Braun. Prvu bračnu noć, on umesto da provede sam sa Evom, 
svojom ženom, on je proveo sa svojom sekretaricom. Diktirao joj je 
testament. Preskočićemo njegov privatni deo te stamenta, ko jim je sav 
svoj imetak zaveštao državi i partiji. Setio se čak i svoje tašte. Njegov 
politički testament nije bio ni malo sen ti  mentalan. U njemu se Hitler i 
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pravdao i obračunavao. Kao naj va žnije, preživelim saborcima je dao 
sledeći zadatak: „Pre svega, obavezujem narodne vođe i svoje sledbenike 
da se sle po pri državaju rasnih zakona i da odlučno pružaju otpor tro vaču 
svih naroda sveta, međunarodnom jevrejstvu“. Testament je datiran sa 
29. aprilom 1945. godine u 4 sata ujutru. Odmah posle toga povu kao se 
sa Evom u privatne prostorije gde su izvršili samoubistvo.

Kao što smo videli nacisti su se ponašali kao da se ljudska bića u 
kvalitativnom smislu ne razlikuju od životinja. Tom nji hovom ponaša-
nju svakako da je nešto moralo da prethodi. Za pravo predhodilo je uče-
nje Darvina i na osnovu njega stvorili su pogled na svet koji je potpuno 
devalvirao ljudski život. Oni su odbacili dominantan judeo-hrišćanski 
stav da život slabih, bolesnih i hendikepiranih osoba vredi. Takvim 
ljudima ne treba dozvoliti da troše dragocena i ograničena prirodna 
bogatstva ove planete, već ih treba ubiti kako bi bilo više prostora za 
zdrave, snažne i inteligentne. Oni su smatrali da se niže rase ne mogu 
uzdići na nivo civilizovanog naroda. 

Hitlerova slika sveta, kad su u pitanju rase, nije bila samo produkt 
njegove sopstvene zablude, već rezultat otkrića do kojih je došla 
„uvažena“ nauka u Nemačkoj i drugim delovima sveta uključujući i 
Sjedinjene Države.

Darvinizam je zadao smrtni udarac dominantnoj judeo-hri šćanskoj 
etici. On je bio taj plamen kojim je najplemenitija i najuzvišenija kultur-
na dostignuća do tada pretvorio u gomilu pepela. Hitler je upijao ideje 
socijal-darvinizma, pomešane sa otrovnim principima anti-semitizma 
i tako smo dobili holoka ust. Zapravo je socijal-darvinizam pripremio 
teren za nacističku ideologiju i holokaust. Ta rasna teorija suprotstavljala 
se uo bi čajenoj zabludi da je priroda mirna, harmonična i idilična. Ona 
je naprotiv, ispunjena nemilosrdnom, stravičnom borbom, mu čenjem i 
smrću. Ne samo da se životinje međusobno ubijaju, već i biljke ubijaju 
jedne druge. Pa zašto to ne bi činili i ljudi kao deo životinjskog carstva. 
Darvin je tvrdio da se, poput drugih organizama, ljudska populacija 
uvećava brže od količine hrane, pa nije teško izvesti zaključak da jedino 
genocid može doneti napredak nekome. Hitler se divio instinktivnoj 
mržnji pčele matice, koja je nagoni da bez oklevanja uništi svoje ćerke, 
mlade matice, čim se rode ili bi u protivnom nastradala u toj borbi, 
ona to, bez sumnje, čini za dobrobit cele zajednice. Rasizam se nije 
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mogao razvijati pod uticajem hrišćanstva, jer je hrišćanska teologija 
propovedala univerzalno bratstvo svih rasa, koje potiču od zajedničkih 
predaka Adama i Eve. Većina hrišćana je verovala da su ljudska bića, 
bez obzira na rasu, stvorena po Božjem obličju i da je njihova duša 
večna. To znači da su svi ljudi dragoceni, zbog čega su hrišćani slali 
svoje misionare u različite krajeve sveta kako bi stanovnike tih dalekih 
zemalja preobratili u hri šćanstvo. Hrišćanska crkva je smatrala da su 
pripadnici drugih rasa dovoljno vredni i sposobni da prihvate evropsku 
veru i kul turu. 

Nekako se nameće sam zaključak da je darvinizam doprineo 
pripremanju terena za najkrvaviji rat u istoriji. Mislim da uža sni rat u 
koji je Nemačka uvukla čitavu Evropu u Avgustu 1914. godine, a u koji 
su se kasnije uključile sve države i svi na rodi, nikada se ne bi ni vodio, da 
Nemci nisu poludeli zbog teo rije preživljavanja najsposobnijih. Ipak je 
darvinistički mi  li  ta ri zam podstakao Prvi svetski rat. Ali čudne li ironije 
sa darvi nizmom. U tim ratovima su ubijani pogrešni ljudi, oni snažni 
i zdravi, dok slabi i bolešljivi uspevaju da prežive jer i ne učestvuju u 
pr vim borbenim linijama. Po meni savremeni rat je podstakao degene-
ra ciju, a ne biološki napredak kako je zagova rao socijaldarvinizam. 
Jednom rečju rat je sprečio evolutivni na predak. Smatralo se da je rat 
neop hodan i koristan, jer bi bez njega svet bio pun bolesnih i nesposo-
bnih ljudi. 

Ako je Hitler bio produkt Anti – Hrista koji je demonizovan, onda 
je i Čarls Darvin takođe bio demonizovan. To nam dokazuje da se i sam 
Đavo ne reinkarnira već se postepeno pojavljuje već pet hiljada godina u 
raznim ljudskim oblicima i direktno utiče na istoriju ljudi. Zašto to Bog 
dozvoljava? Gde je Isus da to spreči?

Nažalost darvinizam je ipak u pravu. Trenutna nejednakost rasa 
neosporna je činjenica. U istim povoljnim klimatskim i geografskim 
uslovima, viša rasa uvek istisne nižu, to jest kon takt sa kulturom 
više rase predstavlja smrtonosni otrov za nižu rasu i ubija je. Izvodi 
se sam zaključak da do napretka može doći uništavanjem nižih rasa, 
koje su sprečavale razvoj kulture i civilizacije zato što su bile mentalno 
nesposobne da stvore i prihvate višu kulturu. 

Istrebljenje Jevreja je, svakako, bio jedan od Hitlerovih pri o-
riteta, ali je istrebljivanje drugih rasa takođe predstavljalo deo njegovih 



125

dugoročnih planova. On je prvi ukazao na žutu opasnost po Evropu. 
Socijal-darvinisti su konstantno naglašavali pri ti sak populacije kao 
stalni izvor sukoba među ljudima, uključujući i međurasne sukobe. 
Oni dokazuju da se broj ljudi uvećava brže nego njihove zalihe hrane. 
Interesantan je njihov način razmišljanja. Oni kažu da je bratstvo među 
ljudima dobra stvar, ali je borba za život mnogo bolja od toga. Kao 
primer navode, da Atina nikada ne bi postala ono što je postala da nije 
bilo Sparte, a nacionalne zavisti i razlike, pa čak i najokrutniji ratovi, 
oduvek su pred stavljali prave uzroke napretka. Sve dok se čovek ne 
bude rađao sa krilima, poput anđela, on će ostati podložan večnim 
zakonima Prirode, pa će stoga morati da se uvek bori za život i opstanak. 
Nikakve Haške konferencije, nikakvi Međunarodni sudovi, ni ugovori, 
ni mirovna društva nikada neće moći da ukinu prirodni zakon, da ukinu 
rat. Nažalost činjenice pokazuju da su oni u pra vu. Oni smatraju da se 
čovečanstvo jedino putem istrebljenja rasa može biološki poboljšati 
i uzdići na viši kulturni nivo, da će neminovno doći do sukoba bele 
rase sa crnom, zatim bele i žute. Dakle, što nacije koje pripadaju „beloj 
rasi“ ranije shvate tu činjenicu i pridruže se zajedničkoj odbrani protiv 
zajedničke opasnosti, to bolje.

Na kraju da izvedemo neki zaključak. Znamo da je Hitler pred-
stavljao otelovljenje zla i lako je reći da je Hitler bio nemoralan, da 
uopšte nije imao etiku. Zar je to važno za nekoga ko je bio principijelan 
političar sa precizno defi nisanim shvatanjima kojih se čvrsto držao. Ja 
mislim da to nije tako jednostavno reći, jer na osnovu Hitlerovih spisa i 
govora sasvim je jasno da on uopšte nije bio amoralan. On je, naprotiv, 
bio izuzetno mora lističan i dosledno je primenjivao svoju viziju mo-
ralnosti na političke odluke, uključujući ratovanje i vršenje genocida. 
Nama je, možda teško to da shvatimo, ali u Hitlerovom shvatanju sveta, 
rat i genocid ne samo što su se mogli moralno opravdati, već su bili za 
svaku pohvalu sa tog aspekta. Hitler je dakle, u krajnjoj instanci bio 
toliko opasan, upravo zato što su njegova politika i njegove odluke bile 
zasnovane na pogubnim etičkim idealima.

Da bi smo shvatili ogromnu Hitlerovu popularnost u Ne mačkoj, 
prvo moramo shvatiti etičku dimenziju njegovog pogleda na svet i 
njegovu politiku. Hitler nemačkom narodu nije obećao samo materijalni 
prosperitet, zdravlje i moć, već i moralni napredak. On je obećao stva-
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ranje uzvišene i bolje osobe, mada se to pokazalo kao utopija. Policijska 
država koju je on stvorio nije progonila samo političke neprijatelje, već 
je pokušavala da odstrani i kri minalne oblike ponašanja i društvenu 
devijaciju. On je nepre stano kritikovao savremeno urbano društvo zbog 
njegove razu zda  ne nemoralnosti, naročito širenje seksual ne nemo  ral-
nosti i pro stitucije, droge, pedofi lije i homoseksualnosti.

Hitler je time postavio novu defi niciju humanosti liši v ši pojedinca 
svih prava i tvrdeći da je uništavanje takvih i uopšte slabih, deformisanih 
od strane jakih i moralnih akt hu ma nosti. On je na taj način potpuno 
izokrenuo tradicionalnu mo ral nost. Jači imaju pravo da nameću svoju 
volju. Iz istorije se vidi da je pravo samo po sebi potpuno beskorisno, 
ukoliko mo ćna sila ne stoji iza njega. Pravo samo po sebi nije ni od 
kakve koristi bilo kome ko nema moć da nametne svoje pravo. Jaki 
su uvek pobeđivali. Hitler je objasnio da su arijevci manje egoistični, 
a više altruistički nastrojeni. Hitler je svoju predstavu o altruistički 
orijentisanim Nemcima, najuzvišenijim primerom ljudske moralnosti, 
suprotstavio Jevrejima kao utelovljenju nemo ralnosti. On je stalno 
optuživao Jevreje za pohlepu, prevare, sek sualnu nastranost i ostala 
nemoralna dela, pravdajući time svoje mišljenje o njima kao inferiornoj 
rasi. Zaista, kada je go vorio o rasnoj inferiornosti Jevreja, Hitler je 
daleko više na glašavao njihove moralne nedostatke, nego njihove 
fi zičke ili psihičke karakteristike. Po Hitleru, Jevreji su predstavljali 
opa snost za Nemačku jer su se služili nemoralnim metodama kako bi 
opljačkali nemački narod, jer su Jevreji bili gospodari novca. Ako je 
Hitler bio opsednut demonom, on je sada mrtav. Postavlja se pitanje ko 
sada potkopava čovečanstvo, a svedoci smo da se pot kopava sve žešće 
i žešće.

Ko krije elementarne činjenice i zašto? Zar ni jedan istori čar nema 
hrabrosti da objavi da su Rusi, pripadnici Crvene armi je koji su nadirali 
u Istočnu Nemačku, hvatali nemačke žene i decu i zakivali ih za koševe, 
ambare, na vrata... Šta je to demonsko da se razapinjanje ni posle 2.000 
godina nije zaboravilo.

Ova knjiga se odnosi na pojedine tajne „vođe“ i ne može se smatrati 
odrazom shvatanja jevrejskog naroda u celini. Dakle, ova knjiga ne 
bi smela da služi širenju antisemitizma, već samo kao obaveštenje i 
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upozorenje na ono što se danas dešava i što će se tek dešavati u svetu i 
kod nas.

Svaki čovek treba da pronikne u ono što je izloženo u ovoj knjizi u 
njen smisao i da pravilno shvati svu težnju u njoj obja vljenih dokume-
nata i jednog novog razmišljanja. Smatram da či taoci ove knjige treba da 
budu pravilno obavešteni o jednoj od najznačajnijih stvari po opstanak 
čovečanstva. Velika katastrofa koju spremaju tajne, podzemne sile koje 
su od pamtiveka upravljale sudbinom naroda, prete da u najskorijoj 
budućnosti ostvare svoje satanske namere. I uspeće ako se čovečanstvo 
na vreme ne osvesti i ne stane energično u svoju samoodbranu. Ova 
knjiga treba da da skroman doprinos ka osvešćivanju bar onih koji 
čitaju ovu knjigu i da saznanja do kojih su došli šire dalje kao opomenu, 
kao Jevanđelje, kao dobru vest, koja nažalost nije dobra, ali je dobro 
upozorenje. Zašto je ovo važno? Jedna od osnovnih težnji jevrejstva 
je da narodi i dalje ostanu u nepoznavanju činjenica koje su za njih od 
životne važnosti. 
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JOSIF STALJIN

Da bi došlo do širenje rata skoro na ceo svet na Hitlerov napad 
trebalo je da se odgovori da bi došlo do još većih žrtava, odnosno 
poginulih da bi se demoni nahranili njihovom energijom upotrebili su 
svog hibrida koga su dodatno demonizovali Sta ljina. Suština Staljinovog 
zla leži u tome što je u svojoj glavi obrnuo moral. Ono što je loše postalo 
je dobro, a što je bilo dobro postalo je zlo. To je bio čovek koji je izgubio 
iz vida či njenicu da u biti svakog napretka leži ljudsko dostojanstvo i 
blagostanje.

Nemilosrdna Staljinova birokratija pretvorila je narodnu revolu-
ciju, zasnovanu na idealima slobode i jednakosti, u tota litarnu diktaturu 
koja je održavana terorom. Tačan broj mrtvih tokom Staljinove vlada-
vine još se broji i procenjuje se da doseže desetine miliona. Staljin je 
Rusiju od drvenog pluga u roku od trideset godina uveo u nuklearno 
doba. Uhvatio je korak sa razvijenim zemljama kojima su bili potrebni 
vekovi za to. Ali, u tom procesu žrtvovano je više od dvadeset miliona 
sovjetskih građana. U času kad je umro, još četrnaest miliona njih 
polako je trunulo u gulazima.

S obzirom da analiziramo ponašanje Anti-Hrista shvatili smo da se 
po zadatku jedan od demona lepo uselio i u Staljinovo telo i od njega 
napravio ono što je svima poznato. Ali sada da se osvrnemo na nešto 
što je mnogo manje poznato, na njegov odnos prema Jevrejima, jer su 
Jevreji, hteli mi to ili ne, nekako uvek u centru svih zbivanja. Staljin je 
mislio da su Jevreji bili „opasni strani elementi, odani Izraelu“ više nego 
njemu, ali pali anđeo koji je vešto kontrolisao celu situaciju, izrežirao je 
kao u nekom fi lmu, pa se Staljinova ćerka Svetlana zaljubila u Jevrejina. 
Isto kao što je Hitlerova saputnica Eva Braun bila jevrejskog porekla. 
Šta je drugo ostalo Staljinu nego da ga proglasi britanskim agentom i da 
ga pošalje u radni logor na Arktiku. Nedavna is tra    živanja sugerišu da je 
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Staljin, u stvari, kao i Hitler, imao sopstveni plan o konačnom rešenju 
za Jevreje.

Pošto su ih nacisti doveli skoro do nestanka, Jevreji su sada trebali 
da posluže kao Staljinova sledeća meta, u stvari, godine od 1948. do 
1953. bile su crne za sovjetske Jevreje. Jevrejska pozo ri šta i novine bili 
su zatvoreni, a jevrejski intelektualci bili su uhapšeni. Lekarska profe-
sija bila je drugi zamajac Staljinove paranoje. U onome što je postalo 
kao „Doktorska zavera“, Staljin je progonio jevrejske lekare i hapsio ih 
pod optužbom da truju narod lekovima i ubijaju na operacionim stolo-
vima.

Sada se demon, odnosno izaslanik samog Anti-Hrista malo poigrao 
sa Staljinom tek da nam pokaže šta on sve može. Ironija je u tome što 
je baš Staljinov progon jevrejskih doktora, dopri neo njegovoj smrti, 
dok je posle moždanog udara umirao u spavaćoj sobi svoje dače izvan 
Moskve, 2. marta 1953. godine. Da je ranije pružena pomoć, život bi mu 
bio spašen. Dok je Staljin ležao bez lekarske nege čitavih 12 sati, jedini 
koji je znao njegovu istoriju bolesti bio je njegov lični lekar, profesor 
Vinogradov, koji je bio okovan u zatvoru Lubjanka i isprebijan po 
Staljinovoj nare dbi. Pošto Vinogradov nije bio pored njega kao i uvek, 
mnogo ka snije su pozvali druge lekare, koji nisu znali Staljinovu isto riju 
bolesti. Nije mu bilo spasa i umro je 5. marta 1953. godine.
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DEMONI I NOVI SVETSKI 
POREDAK

Kontrola uma, kontrolna mreža, kamere, jedna svetska vlada, i je-
dinstvena svetska ekonomija. Šta sve to znači? Šta ako uspeju u tome 
do tačke kada sve mogu kontrolisati. Šta će onda biti neće valjda sedeti 
i samo reći uspeli smo. Ko je cilj, zbog čega je sve to rađeno? 

Veza sa satanizmom, da li je to. Da li su oni ateistični soto nisti koji 
zaista veruju da je Sotona Bog i aktivno ga poštuju i primaju instrukcije 
iz duhovnog sveta. Odgovor na pitanja; „koji je konačan cilj?“ i „ko 
stoji iza toga?“ je isti. To je Sotona. Oni prisustvuju ritualima, primaju 
instrukcije iz tih rituala. Da stvaraju nove zavere, da duhovno truju 
stanovništvo. Da pripre me teren za pojavu brutalnog vođe koji će u 
početku biti lažni princ mira. Stvoriće takva izopačenja ljudske vrste 
da će Hitler, Staljin i Džingis Kan izgledati poput dečije igre. Samo da 
vas podsetim pedofi lije, homoseksualizma, to smo polako prihvatili kao 
normalno. A da li je normalno? Zašto smo ga prihvatili? Jer su nam čak 
i zakonima nametnuli, homoseksualizam. Legalizovali parade srama i 
izopačenja pretvorili u parade ponosa. A šta smo mi radili da li smo 
se opirali, neki jesu a ostali? Čega se užasno bojim a to je kad uzmu 
vlast apsolutno u svoje ruke onda će svakom detetu na rođenju sotonin 
genetski kod uneti u telo bebe. Beba će postati zver i tako će se razvijati 
i odrastati prolazeći kroz tu transformaciju. Loša je stvar da imamo 
tehnologiju za tako nešto. Imamo biblijsku pozadinu iz doba Noja da se 
to već radilo ali u pozitivnom smislu, ali mislim da se to i danas događa. 
Biblijski pogled na Novi svetski poredak. Da bismo shvatili šta kaže 
Biblija mora prvo da se razmotri Pad čovečanstva koji je zabeležen u 
3. poglavlju Postanka. Ovo poglavlje otkriva poreklo plana, ko stoji iza 
njega i kuda ide. Nijedan drugi drevni tekst ne otkriva toliko o poreklu 
zla i njegovim metodama bolje od Biblije. Tu sve započinje. Svi znamo 
priču Adama i Evu je stvorio Bog u Rajskom vrtu. Božja kreacija je 
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bila dobra i čovečanstvo je bilo vrlo dobro. Znate Bog je imao jednu 
zapoved za Adama i Evu „ne smete jesti sa stabla znanja o dobru i zlu, 
jer kada budete jeli sigurno ćete umreti“. Stigla je zmija i iskušavala Evu 
da jede sa stabla. Tu sve započinje. Pre ovog događaja čovečanstvo nije 
bilo podložno smrti. 

Prva laž ikada zabeležena u ljudskoj istoriji došla je iz usta samog 
Sotone. „Sigurno nećeš umreti: Jer Bog zna da kada bu deš jela s drveta, 
tvoje će se oči otvoriti, i bićeš poput bo gova, znajući dobro i zlo.“ 
Podržavajući tragove velike obmane So tonina laž sadrži neke istine ali 
da bi razumeli kako se ta laž probijala kroz istoriju i kako se koristi 
za stvaranje novog svet skog poretka moramo razumeti ovaj odlomak: 
„...nećeš sigurno umre ti...“ Sotona je znao kada se bude jelo s ovog 
stabla, čovečan stvo će biti izvrgnuto smrti. Ta laž je osnova za ideje 
New Agea poput reinkarnacije. To je ideja da iako ćemo fi zički umreti, 
nema raja ili pakla već umesto toga se vraćamo s drugom prilikom da 
postignemo prosvetljenje. To je takođe laž u koju mnoge svetske vođe 
danas veruju. To jest da ćemo pomoću intelekta, tehnologije i nauke 
postignuti besmrtnost. 

Satana ovde implicira da će im biti dostupno tajno znanje i mudrost. 
„Kada im se oči otvore“. To je glavni pokretač iza pri rode tajanstvenosti 
kojeg sva tajna društva poseduju. To je ideja da će nedostupna informa-
cija biti podeljena onima koji se podvrgnu zahtevima onih koji drže 
određena znanja. New Arge pokret tvrdi da svi spiritualno evoluiramo 
u višu svest i kad bi se samo uključili u tu univerzalnu energetsku silu 
shvatićemo da smo bogovi. 

Novi svetski poredak i njegove komponente, tajna društva, se na 
mnogo načina svode na jednu crtu. Ideja da će ljudi postati bogovi 
je mamac koji stoji iza mnogih ako ne i svih čovekovih pokušaja da 
stekne moć, autoritet i vlast nad masama dok osvaja smrt i prirodu u 
procesu. To je konačna obmana jer se odigrava na ljudskom ponosu. To 
je pokretačka sila iza ideja poput moral je relativan ili karme (sudbine). 
To je poricanje zla i poziv na grešenje. Ovo je jezgro luciferske doktrine. 
To je nacrt na kome odabrana grupa ljudi radi vekovima. Ekskluzivno 
znanje radi postizanja besmrtnosti i postajanje bogovima. Sve bez po-
moći Boga Stvoritelja već uz pomoć vlastitog uma. Sada sledi njihova 
doktrina. Pomoću intelekta čovek će osvojiti Zemlju, osvojiti prirodu i 
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sam će postati Bog. Ovo se priča u svakom masonskom hramu. Svako 
tajno bratstvo, svako tajno društvo propagira tu lucifersku fi lozofi ju. 
To je u stvari ideja nove Atlantide, novog svetskog poretka. Antička 
nada na koju se Buš poziva na svom drugom inauguracijskom govoru 
pokazuje da je Buš dobro upoznat sa planom koji je pokrenula antička 
okultna hijerarhija koja sada deluje u tajnim društvima kako bi napravili 
novo carstvo u kome bi ljudi dobili božje osobine usavršenih ljudskih 
bića. Na taj način drevni san o fi lozofskom carstvu poteklom iz antičkog 
sveta doseže do modernog vremena. 

Više od tri hiljade godina tajna društva neumorno rade na stvaranju 
pozadine znanja potrebne za uspostavljanje prosvetljene demokratije 
među narodima sveta. Amerika nije stvorena po bi blijskim principima 
već rade eksperiment društvenog inži njeringa. Osnovni princip je kao 
cilj postizanja ljudske usavr šenosti. Ovi drugi ljudi masoni imaju tajno 
društvo već veoma dugo vreme. Masoni na nižim stupnjevima ne znaju 
šta se zaista događa. Tek kada prođete iznad tridesetog stupnja možete 
početi shvatati što se događa. Čak i kad stignete do 33. stupnja još uvek 
ste obmanuti jer mislite da je Sotona pozitivac. Čak i ljudi koji tako 
reći sve znaju još uvek su u tami jer Sotona krije od njih svoje istinske 
namere. Jer on ne mari za nikoga osim do sebe. Otkad je čovek shvatio 
da preko specijalnog i ekskluzivnog znanja dolazi do moći i sposobnosti 
da vlada drugima i članovi koji imaju pristup tom znanju rade u tajnosti 
koja doprinosi moć i autoritet nad masama koje nemaju blage veze 
da su rođeni u visoko organizovanom sistemskom društvu u kojem se 
ograničavaju radi ispunjenja njihovog plana. Mnogi su bili slepe žrtve 
pomažući održavanje ciklusa tajnovitosti i obmane dok su verovali da 
će i oni dobiti pristup tom znanju. Ljudi su pod uticajem čudne sile koja 
ih usmerava na apsurdne načine prisiljavajući ih da odigra vaju uloge u 
bizarnoj igri obmane. Nestaju ljudi oni ih otimaju i vrše eksperimente 
u cilju stvranja hibridne rase radi zamenjiva nja i mi ćemo u najboljem 
slučaju biti robovi druge klase. 

Mislim ako otkrijete tako nešto a niste svesni da postoji veća moć 
što je Isus Hrist koji ima mnogo bolji plan onda bih i ja bio krajnje 
depresivan. Vidim da živimo u napetom vremenu i strašno lude stvari 
će se odvijati. Fenomen otmica je ogroman, globalni i pojavljuje se s 
velikom frekfencijom ali se za sada vrlo uspešno zataškava.
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KOLEKTIVNA KONTROLA

Biblija je napisana pod kontrolom hibrida iz Rima. Stari zavet je 
sastavljen od istorijskih zapisa i izmišljenih priča koje su donete iz 
Vavilona u Rim. Car Konstantin nikada nije bio hrišćanin već je pripadao 
mitraizmu i svoj kult Mitre samo prekrstio u hrišćanstvo. To je mogao 
tako jednostavno da učini zato što hrišćanstvo sadrži sve elemente 
mitraizma: Sin Božji koji bezgrešno dolazi na svet od device da spase 
ljude, čini čuda, biva progonjen, razapet i sahranjen da bi nakon tri dana 
vaskrsao iz groba. To je Sumerski mit o Tamuzu koji je kasnije postao 
Mitra.

Judeo-hrišćanske religije su bile stvorene na početku ma sovne 
kontrole ljudi kada se nije koristila tehnologija, već samo ideologija 
odnosno religija. Danas su se uslovi izmenili pa i metodi kontrole mo-
raju da se menjaju u skladu sa tehnološkim napredkom Novog doba. 
Zato dolazi do sukoba starih (versko-ide oloških) i novih (tehnoloških) 
metoda kontrole ljudi koji se vidi po napadima na tradicionalne crkve, 
ili njihovim raz gra đivanjem osnivanjem sekti, ili direktnim rušenjem 
njenih po stavki „otkrivanjem raznih istorijskih“ istina, skandalima itd. 

Novije doba donosi nove oblike kontrole koje se sprovode na više 
načina.

Preko propagande sa svih medija. Ta je metoda najbanalnija ali i 
najdelotvornija. Suština medijske manipulacije je kon tro la imaginacije, 
zamena fi kcije i realnosti do te mere da rea l nost postane fi ktivna i kon-
trolisana na isti način kao što se kontroliše fi kcija, naravno od strane 
onih koji kontrolišu medije. 

Filmska industrija je najviše zastupljena jer objedinjuje više oblasti 
percepcije (audio, vizuelnu, intelektualnu kroz dram ski sadržaj, prenos 
ideja i dr.) Tako se, na primer, svi real ni problemi rešavaju na fi ktivan 
način, u fi lmu, i pasivni posmatrači imaju iluziju da se zaista nešto rešilo 
kao u snu. Filmovi obrađuju sve teme realnog života i nameću iluziju da 
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su samim tim oni i rešeni. Tako se izjednačuje fi kcija i realnost. Holivud 
je potpuno u rukama Iluminata i kroz fi lmove se puštaju mnoge istine 
o vanzemaljskim uticajima na ljude, ali i mnoge dezinformacije i laži 
koje treba da navedu ljude da prihvate Satanine uticaje i bića kao dobre 
spasitelje. Oni zapravo kroz fi lmove puštaju sve istine o sebi i svemu 
što rade, ali ne cele, od njih stvaraju mit i „teorije zavere“, tako da 
kada neko pokuša da iznese pravu informaciju o njima ljudi to odmah 
povežu sa već viđenim fi lmovima i ismejavaju samu istinu i onoga ko 
je iznosi, tvrde da je to već viđeno u tom i tom fi lmu, ili da je to „teorija 
zavere“ i sl. Od svega stvaraju virtuelnu realnost, i iznošenje problema i 
rešavanje problema odvija se u virtuelnoj realnosti. Cilj im je da ljudi ne 
razlikuju realno od mašte, od virtuelnog koje im je nametnuto. Tada će 
njihova vladavina biti potpuna. Posebno su na udaru deca. Gotovo da i 
nema animiranog fi lma bez nekih vanzemaljskih nakaza i programskog 
uticaja. 

Preko muzike.
Preko obrazovnog sistema. Suština nauke je materijalizam, učenje 

da je realno samo ono što je empirijsko, čulima opažamo i merljivo. Za 
osnovu je uzeta Aristotelova logika, dok je Pla tonov svet ideja ostavljen 
da zadovolji fi lozofske potrebe. Sve ezoterične nauke su proterane iz 
javnog života i proglašene ile galnim. Crkva je pobila milione ljudi koji 
su poznavali drevna znanja pod optužbom da su se bavili „veštičare-
njem“. Time su se sakrile sve istine o višim dimenzijama življenja i 
pravim čovekovim potencijalima. Tako je čovekom bilo lakše vladati jer 
mu je um bio zatvoren samo na čulno i materijalno područje, bez uvida 
u više dimenzije uzročnosti i delanja. Znanje o tim višim dimenzijama 
ostalo je pod kontrolom vladara. 

To je imalo i drugu funkciju, naime, da se čovek natera da nauči 
fi zičke zakone od početka i da postepeno sve bolje upoznaje sve više 
zakone. To nikada ne bi mogao da se oslanjao na alhemiju i magiju. 
Zahvaljujući takvoj prinudi koju su Iluminati sproveli kroz nauku i 
crkvu, čovek danas može da stvara neverovatne te hničke proizvode 
svojim rukama i znanjem jer poznaje ceo proces proizvodnje, a ne oče-
kuje da mu gotovi proizvodi magijskim umećem padaju s neba.

Kontrolom fi nansija. Ranije metode vladanja grubom silom, oru-
žjem i lancima na robovima, zamenjene su fi nijim i mnogo efi kasnijim 
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metodima porobljavanja. Pored već opisanih men talnih, kojima se po-
stiže to da ljudi uopšte ne vide da su po ro bljeni, pa čak i da sami čuvaju 
svoje ropstvo, stvorena je fi  nan sijska kontrola. Bankarski sistem je kri -
minalan jer banke uop šte ne raspolažu novcem s koji manipulišu. Oba-
vezna rezerva je deset posto i ona se ne izdaje, što znači da poslovičnih 
devede set procenata fi nasija sa kojim banka trguje je fi ktivno i sastoji 
se od uloga samih građana i njihovih kamata. S tim novcem banke 
manipulišu, sa novcem samih klijenata, prebacuju ga od štednje i kamata 
jednih do zajmova drugih, i uzimaju razliku. Na osnovu tuđeg i fi ktivnog 
kapitala samo banke stiču realnu dobit od naplaće nih kamata i oduzete 
imovine. Klijenti su uvek u gubitku. Ta prevara je zakonski podržana 
jer i sudovi podržavaju bankarske tužbe i potraživanja od dužnika, iako 
su im banke izdale tuđ no vac, ne svoj. Zato kada bi sve štediše došle 
da odjednom podignu svoj novac koji su ostavili u banci, banke ne bi 
imale taj novac. Dale su ga drugima kao kredite koji još nisu otplaćeni. 
Suvišno je reći da nikakav ugovor nisu banke potpisale sa ulagačem da 
imaju pravo da njegov novac pozajmljuju drugome za kamatu. 

To bi bili metodi kolektivne kontrole i programiranja. Ali po-
zitivna vanzemaljska bića Rigeli žele upravo da iskoriste to da kroz 
već nametnutu kolektivnu kontrolu i programiranje pomo gnu ljudima. 
Kolektivno programiranje se obavlja kroz akademsko obrazovanje i 
medije, religijska verovanja i masovnu kulturu, još više nekulturu, šund 
i pseudokulturu. Stari religijski obrasci kontrole sve više se zamenjuju 
ovim novim tehnološkim metodama kontrole i to je izvor većine da-
našnjih „sukoba civiliza ci ja“. Ove metode kontrole imaju za svrhu da 
ispune zakon suprotno sti, naime, one treba na negativan način da nauče 
ljude pozitiv nim vrednostima: šta je zdrava hrana, koji su pravi lekovi, 
kakve su sve manipulacije preko medija moguće, kako bi trebalo da 
izgleda pravi obrazovni sistem, značaj ekološke ravnoteže itd. Čovekov 
razvoj je takav da prvo mora da iskusi negativne aspekte realnosti da bi 
sam svojom voljom došao do pozitivnih i pravih vrednosti. Da su prave 
vrednosti date odmah spolja, postigao bi se odmah kontraefekat, ne bi ih 
cenio niti razumeo njihovu pravu prirodu. To je sve iskušenje čovekove 
slobodne volje i lične zrelosti. Ako ljudi padnu na tom ispitu, Demoni - 
hibridi (Vladari iz senke) dobijaju svoj plen. Ljudi nisu svesni šta rade, 
i samo zato čine zlo. Ljudska suština je čisto dobro. Ali većina toga nije 
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svesna i zato ne ispoljava tu svoju suštinu. Sve što je zlo nametnuto to 
je nesvesnom čoveku. Zato sile koje mu nameću svoj uticaj, održavaju 
čoveka nesvesnim i one proizvode svo zlo kroz nesvesnog čoveka. 
Zato što je i posmatrač nesvestan, on pripisuje ljudima delanje koje nije 
njihovo. Samo nesvestan čovek misli da drugi ljudi „čine“ zlo, i zato ih 
osuđuje. Jedino kada čovek sebe osvesti vidi da su drugi nesvesni, da 
ništa ne rade po svojoj volji koju i nemaju, da zlo čine ako su direktno 
opsednuti (najveća zla), ili pod indi rektnim uticajem. Sile koje ljude 
opsedaju da čine zlo, i tako se hrane njihovom energijom, upravo zato i 
postoje: Pozitivni van zemaljci Lulani se trude da nesvesnost čovekovu 
na taj način uči ne vidljivom kako bi je čovek postao svestan. Bez 
aktuelizacije čovek je nikada ne bi postao svestan.

Njihov posao je vrlo važan: aktuelizacija nesvesnosti radi osve-
šćivanja. Svakako se pitate zašto je Vrhovno Biće Rasiel stvo    rilo ne-
gativne vanzemaljce i njihovog Boga Satanu. Zašto su te ne  gativne sile 
stvorene zajedno sa čovekom. Upravo zbog bo žan skog potencijala u 
nama privlačni smo bićima koja nisu oličenje bo žanskog, koja nemaju 
božansku moć stvaranja kao mi. Oni koriste naš stvaralački potencijal 
u svoje svrhe, kao dobrog konja. Tako i treba da bude. Uvek kada ne 
koristimo svoj božanski potencijal, ili ga koristimo za svoje individualne 
i kolektivne iluzije, a ne zbog njega samog kao oličenje dobrote i svesti 
koja sve omogućava koristiće ga neko drugi, često protiv nas, jer ga ne 
zaslužujemo.

Uporedno sa ovim sistemom vladavine se zasniva na već spo-
menutom održavanju straha i nesigurnosti kroz ratove koji se uvek smi-
šljeno izazivaju periodično kada se za to ukaže potreba, i usađivanjem 
mentaliteta žrtve. Politički ciljevi se postižu na dva načina. Prvi je korak 
- po - korak, kada se neki krupniji cilj, koji ne bi bio po volji naroda, 
postiže tako da se prvo uči ne neki manji koraci koji naizgled izgledaju 
da nemaju ništa zajedničko dok se njihovi efekti ne saberu u željeni 
cilj. Primer za to je stvaranje Evropske unije. Drugi metod je akcija - 
reakcija - rešenje. Da bi postigli neki cilj za kojim znaju da ga narod 
ne bi prihvatio, kao na primer rat protiv neke države, Iluminati prvo 
stvore problem, kao što je „teroristički napad“ koji sami izvedu a javno 
optuže tu državu; to izaziva reakciju kod javnosti i zahtev da se „nešto“ 
učini kao adekvatan odgovor i rešenje problema a to je upravo ono što 
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je bio željeni cilj. Primeri za za to su Hitlerovo paljenje Rajhstaga i 
„teroristički napad“ na WTC.

Hibridni vladari koji su imali veći procenat demonske ge netike bili 
su skloni homoseksualnosti, jer je njihova genetika iz vorno dvopolna. 
Zapravo, oni su skoro svi homoseksualni. Že ni li su se samo radi po-
tomstva. U ovome je razlog zašto oni da nas nameću homoseksualnost 
kao normalnu pa čak i poželjnu pojavu, ta se perverzija svrstava u 
„ljudska prava“. Dozvoljavanje homo seksualnih brakova je čak postalo 
deo političkog uslo vlja vanja, pored toga što je sastavni deo uništavanja 
porodice kao najvažnije psihološke osnove čovekove i ljudskog društva.

Ideja crkve je da ljudima treba približiti prisustvo Boga i znanje o 
njemu, vaspitavati ljude da budu svesni nečeg što je više od njihovih 
ličnih potreba. Problem je u tome što je Bog bliži nama nego što smo 
mi sami sebi. Bez njegove volje ne bismo postojali ni jednog trena, 
svaki dah koji udišemo, njegovom vo ljom udišemo. Apsolutno ništa 
nije naše. On je uvek tu, kao osnovni uslov samog postojanja. Zato je 
besmisleno projektovati ga, tražiti i dostizati ga, kao što je besmisleno 
tražiti samo postojanje i obožavati ga izvan njega samog, jer ono je sve 
što jeste ovde i sada. Jedino što je potrebno jeste naše buđenje, svesno 
učestvovanje u postojanju i njegovom božanskom smislu. Subverzija 
demona - Iluminata preko crkve je u tome da se ta jednostavnost 
iskomplikuje, oteža i udalji od čoveka. Da se projektuje na bilo koji 
način. Da se od toga napravi mrtva dogma. Otuda toliko ceremonijalne 
magije u crkvenim obredima. Svi rituali i sve ceremonije potiču od 
Mimtaka vanzemaljskog mentaliteta. Takođe i sve okultne organizacije 
i grupe. 

Svi „bogovi“ svih pantenona su demonske projekcije. Sama 
činjenica da ih ima toliko pokazuje da se tu ne radi o jednom bogu. 
Sve objave i „svete knjige“ u kojima „bog“ diktira ljudima pravila 
ponašanja su demonske manifestacije. Tehniku za to su dobili od 
Rigelana pozitivnih bića i uz to i uslov da te objave sadrže i is tine, 
da budu obrazac za kultivisanje nesvesnih i nezrelih ljudi, a ne samo 
način zavođenja. Zato mnogi ljudi kroz svoju religiju ima ju i pozitivnih 
duhovnih iskustava. Besmisleno je i pomisliti da Tvorac, u kome je ceo 
ovaj univerzum kao njegova misao, priča sa ljudima i diktira im knjige, 
i to različite po istoj temi. To rade mnogo niže sile. A na takvim „svetim 
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objavama“ je sadržano celo judeo-hrišćanstvo. Jedina tačna ali vrlo 
mistifi kovana objava bila je „Otkrovenje“ koje je jedva ušlo u zvaničnu 
verziju Biblije posle velikih izmena teksta da odgovara Iluminatima. 
Tu je na simboličan način izneto dosta istine o demonskoj kontroli 
nad čovečanstvom. Oni su ta „zver“ i „Antihrist“ i o borbi protiv njih. 
Nadajmo se da je i ishod te borbe tačno „otkriven“ u ovoj knjizi. Crkva 
je falsifi kovala i izokrenula značenje ove objave zato da bi prikazala kao 
da se ona odnosi na neprijatelje Crkve, a ne na nju samu. Potenciranjem 
Antihrista, naglašava se ispra vnost crkvenog Hrista. Tako su dali značaj 
sami sebi. 
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VLADARI IZ SENKE

Sve odluke koje su donete u Evropi i većem delu sveta u zad  njih 
2.000. godina, sve bitne promene, uključujući i tehnička otkri ća, bile 
su planirane i sprovedene po planovima Iluminata, po neke i vekovima 
unapred. Ništa se nije događalo slučajno, oni kontrolišu svo akademsko 
znanje. Zvanična istorija sveta je la žna, mnoga istorijska i arheološka 
otkrića su skrivena ili la ži rana. Naučna otkrića se posebno skrivaju, 
instituti koji pre više otkrivaju se zatvaraju, a neposlušni naučnici, koji 
nešto pokušavaju da obelodane se ubijaju. Iluminati nisu složni među 
sobom, često su u sukobu oko podele moći, skoro sve ratove u po-
slednjih 2.000. godina oni su izazvali. Skoro svaki drugi Papa u Rimu 
je otrovan ili ubijen na drugi način zbog sukoba razlitih familija koje su 
vladale Evropom, a svaki je bio njihov čovek.

Da bi Iluminati, ova mala grupa mogla da vlada velikom ma som, 
mora da manipuliše njihovim umom i natera ih da sami bu du poslušni 
i da rade u njihovom interesu. To je postizala mani pulacijom verovanja 
masa, kontrolom uma, sistemom obra zovanja. Osnovni princip takve 
vlasti je da učini ljude pasivnim, to se po stiže strahom kroz stalno 
izazivanje nasilja, i usađivanjem ube   đenja o krivici i žrtvi. Mentalitet 
žrtve se usađuje kroz re ligijska učenja, hrišćanski bog (Isus) je čak 
pretvoren u žr tve nog jarca da bi se ljudi s njim identifi kovali. Religije su 
naj stariji i najopštiji način na koji Reptoidni vanzemaljci uti ču na ljude. 
Naravno u religijama postoji istina o Bogu, duši i nebeskim stvarima, 
ali to je zato što samo duhovna istina može da deluje na ljude da im se 
priklone, jer su ljudi izvorno duhovna bića. Da je sačinjena samo od 
laži ne bi delovala. Stoga, religije govore istinu, iako ne svu, veliki deo 
je iskrivljen, ali te re ligije su načinjene po Reptoidnom modelu i vode 
ih sveštenici koje su hibridni vladari postavili. Oni kontrolišu istinu i 
manipulišu sa njom. 
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Sve judeo-hrišćanske religije na Zapadu, uključujući i Is lam, svi 
paganski kultovi i sve sekte, nastali su njihovim delova njem, pre svega 
Hrišćanska crkva u Rimu. Jehova je tehnološka projek cija kojom su 
upravljali Reptoidna bića, njegove manifestacije takođe. 

Najlakše je prepoznati Reptoidne uticaje u religiji i obliku vlada-
vine po ritualima. Svaki ritual služi programiranju uma ili za dolaženje u 
kontakt sa onim što um programira. Rituali u kraljevskim procesijama i 
verskim obredima u Vatikanu, na pri mer, najbolji su primer Reptoidnog 
mentaliteta koji je usađen ljudima – i ako je tako očigledna njihova 
infantilnost, gluma i laž. 

Svaka religijska učenja su dvostruka, sadrže istinu i laž. Pomešani 
su tako da ih jedino svojom zrelošću čovek može pre poznati i odvojiti 
šta je šta. Istina i laž su pomešani zato da bi se čovek naveo da sam 
prepozna istinu svojom zrelošću i sledeći princip svoje slobodne volje. 
Da su religijske istine date u celosti i čovek ih tako dobio na gotovo, 
postigao bi se suprotan efekat: One nikada ne bi postale lično svojstvo 
čovekovo, niti bi bio ispunjen princip slobodne volje na kome počiva 
cela priroda. I razvoj ličnosti.

Iz Slobodnih zidara (Masona) razvila se mala grupa svetskih vođa, 
poznata kao Iluminati ili „prosvećeni“. Kasnije će biti poznati kao 
Svetska vlada ili Vlada u senci. Svaki član ove gru pe bio je pažljivo 
biran iz veće grupe Slobodnih zidara. Sva ki je predstavljao najviši nivo 
autoriteta u okviru određene delatnosti. Tako su grupe činili ne samo 
političke fi gure, već verske, akademske i vojne vođe. 

U periodu od Hristovog vremena do petnaestog veka, grupa je cve-
tala. Kad je Novi svet otkriven i kada su se putevi ka Americi otvorili, 
vodeći članovi Slobodnih zidara poslati su sa najranijim doseljenicima 
da osiguraju uporište na Novom kon tinentu.

Do američke revolucije, najistaknutije američke vođe ubro jane su 
među Slobodne zidare. Kako su vekovi prolazili, zemlje su se smenjivale 
zajedno sa svojim vladarima, ali su masoni na sta vili da cvetaju. Na kra-
ju se pokret u Americi proširio na obične ljude. 

Ali uvek na vrhu, nepoznato svima osim odabranoj manjini, bilo je 
vladajuće telo hibrida poznato kao Vladari iz senke ili bu duća Svetska 
vlada. Ova grupa je odlučivala koji će se ratovi vo di ti i kako će biti 
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fi nansirani. Do prvog svetskog rata, ekonom ska moć ove grupe bila je 
toliko velika da je ona jednostavno usmeravanjem novca i podrške mo-
gla da smenjuje vlade. Generacije su se smenile i stara loza je izumrla, 
ali Vladari iz senke su opstali.

Skoro dvesta pedeset godina od nastanka američke nacije, društvo 
je jače nego ikada. Njegova prvobitna svrha postala je realnost, jedan 
svetski ekonomski sistem koji kontroliše i upra vlja tajanstvena grupa 
najuticajnijih ljudi na svetu. Stotinama godina u Društvu postoji učenje 
da će izabrani ili vođa doći i povezati svet u jednu ekonomsku celinu. 
Nekoliko puta kroz isto riju oni su se izdizali do značajnih pozicija i 
prigrabili konce moći.

Značajni među njima u dvadesetom veku bili su Lenjin, Hitler i 
Mao Cetung. Ali vreme unitarnog svetskog sistema još nije došlo i svaki 
od njih na svoj način, bio je zbačen i konačno po ražen. 

Čitaocima ove knjige svakako nije poznato da su čistke koje je vr-
šio Staljin u Rusiji imale za cilj da eliminišu Udruženje slobodnih zidara 
koje je pretilo njegovoj moći. Njegov pokušaj da uništi Društvo gurnuo 
je komunizam u zaborav pošto je Društvo usmerilo ekonomski napad 
na partiju. U vreme u kojem su drugi ruski lideri primljeni u Društvo, 
ekonomije Rusije i Kine bile su praktično uništene. Sovjetski Savez 
je srušen bez ijednog ispaljenog metka zahvaljujući novoprimljenim 
članovima tog Dru štva, Gorbačovu i Jeljcinu. 

Društvo u Americi napredovalo je paralelno s onim u Evro  pi. Zbog 
ogromnog ekonomskog bogatstva Sjedinjenih Država, Dru  štvu je bilo 
potrebno da organizuje još jednu grupu uticajnih vođa koji će služiti kao 
savetnici unutrašnjem krugu. Ova grupa je posta la poznata kao Savet 
za spoljne poslove. Sastavljen od najbo ljih umova Amerike i Savet je 
s vremenom preuzeo poluzvanične po lo žaje savetnika u vladi, ne samo 
Društva već i predsednika. 

Tako je širom sveta razvijen sistem vlada unutar vlada sa krajnjim 
ciljem da se stvori baza moći iz koje bi vođa mogao da kontroliše ceo 
svet. Za tu svrhu kontrolisanja sveta posebno me sto je dodeljeno hibridu 
Bil Gejtsu. On je zadužen da stvori kom pjuterski sistem koji će pratiti 
svaku elektronsku fi nansijsku transakciju na svetu. Svaka transakcija 
mora da prođe kroz cen tralni sistem koji će se nalaziti u Americi, u 
Vašingtonu.
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Ciljevi Društva uključuju uspostavljanje jedinstvenog svet skog 
monetarnog sistema i jednog svetskog tržišta. SAD će mo rati da se 
vremenom naviknu na činjenicu da su samo deo tog svetskog sistema, 
a ne nacija vodilja kao do sada. U skoroj budu ćnosti, fi nansijske tran-
sakcije gotovo svih prodavnica, resto rana, banaka i preduzeća biće 
usmeravane u jednu tačku. Svaka tran sakcija moći će da se prati i da se 
snima. Da bi se došlo do tog nivoa mora da se nastavi sa ovim što se radi 
unazad desetak godina, a to je postepeno ukidanje gotovinskog plaćanja 
i polako, neprimetno prelaženje na bezgotovinsko plaćanje. Evropa je 
već duboko zagazila u bezgotovinsko plaćanje dok u drugim delovima 
sveta ide mnogo teže, odnosno sporije, ali ipak ide. 

Društvo priprema perfi dnu igru sa ukidanjem gotovinskog plaća-
nja, pa će celom svetu objasniti da se ukida gotov novac jer će se tako 
sprečiti kriminal, korupcija, prodaja, droga, oružje, trgovina belim ro-
bljem, što je zapravo i tačno, ali njihovi motivi nisu ti. Da bi ubrzali tu 
zamenu, oni će u drugoj fazi ponuditi bonus, tako da će za svaki prodati 
evro ili dolar, ulagač primiti 50 odsto bonusa u razmenjenim kreditima.

Potom će preći na fazu tri. To znači, kad je nestalo gotovin sko 
plaćanje, prešlo se na bezgotovinsko, naravno da su tako svi građani 
sveta evidentirani preko svojih kreditnih kartica. Sada će se preko tog 
svetskog ili nebeskog kompjutera kontrolisati svaki živi stvor na ovoj 
planeti. Niko na svetu neće moći da kupi ništa za gotov novac, čak ni 
hranu. Vladari ili drugačije rečeno, Društvo može svakom neposlušnom 
građaninu ili grupi građana ili političkoj partiji ili celoj naciji neke 
zemlje da zamrzne kartice koje će biti nevažeće i za njih se ne može 
ništa ni dobiti ni kupiti. Taj pojedinac ili grupa ili neposlušna nacija 
neće moći da kupi hranu i biće primorana ili da umre od gladi ili da se 
povinuje zahtevima Društva. 

Svedoci smo da su već preuzeli većinu medija i gotovo ce lokupne 
fi lmske industrije. Filmska industrija nas uči nemo ralu. Setite se samo 
fi lmova koje ste gledali zadnjih dana, koje gledaju i Vaša deca. Koje 
poruke se šalju nama? Ubistva, krv, strava, užas, seks, lopovluk, ko-
rupcija i droga, a da mi nismo ni svesni šta se to sa nama dešava. Pitate 
se svakako kakav je njihov plan? Pa taj scenario smo već videli u 
Nemačkoj za vreme Hitlera. 
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BILDERBERG I GLOBALNA 
SMRTNA ZAVERA

Ovo je teorija zavere

Ljudi godinama pričaju o tajnim grupama, koje vuku konce i vla-
daju svetom. Dugo vreme su bile glasine i pričanje da ljudi idu na tajne 
sastanke. Ali Bilderberg grupa je istinska stvar. Može mo dodati lica 
na glasine i možemo staviti imena na lica. Ovi visoki moćnici iz elite 
ne kriju činjenicu da se sastaju svo vreme u našoj blizini. Kriju samo 
ono što se dešava na tim sastancima. Da li članovi kontrolišu nacije, 
ekonomije, snabdevanje hranom, čak i lekove. Najverovatnije, krenuli 
su da smanje broj populacije. Ubiju mene i možda i vas! Dokle god su 
iza zatvorenih vrata; mogu da poriču. Sada ćemo otvoriti ta vrata i mi 
ćemo raskrinkati i posmatrati njih!

Razotkrivanje tajnih društava, moćnika koji vuku konce i do nose 
odluke. Govorimo o kontroli svega na planeti. Oni kon tro lišu novac 
a oni koji kontrolišu novac oni kontrolišu svet. Kontrolišu hranu, čak 
odlučuju ko će da živi a ko ne, oni nas truju. A njihova najsmrtonosnija 
zavera sada je u toku. Ideja je da se ide na vaš imuni sistem. 

Grupa koja upravlja svetom BILDERBERG. Tu je previše eks-
trema da bi se čak poverovalo u tu strašnu zaveru. Holokaust, genocidni 
holokaust. Centar ove zavere je grupa Bilderberg, moćni ja od bilo koje 
države na svetu kojoj je suđeno da vlada planetom. Kako je došlo do tog 
imena? Bilderberg grupa ili B-klub je ime hotela u Holandiji na perife-
riji Amsterdarma. Tu su se sastali po prvi put 1954. godine. Tačna svrha 
razgovora nikada nije ra zja šnjena. Delegati se sastaju u tajnosti na tri 
dana razgovora ali ono o čemu dogovore nikad se ne objavljuje nakon 
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završenog razgo vora. Ljudi koji prisusvuju su najmoćniji lideri svake 
Evropske i Severno Američke države. Tu su kraljevski pred stav nici, 
pred stavnici Evropskog parlamenta. Evropski komesari, pred sednik 
Cen tralne Evropske banke, Svetske banke, MMF-a, Federalnih rezervi, 
glavnih 50 CEO-a (glavnih direktora) svet skih najmo ćnijih korporacija. 
Sastaju se bez pomena u glavnim svetskim me dijima. Zato većina ljudi 
nikada nije čula za ovu gru pu. Svake godine menjaju mesto sastanka 
tako da se svake treće godine sastaju u Americi. A ostalo vreme u Ev-
ropskim gradovima. Oni 120 ljudi podele u 6 grupa po 20 i posmatraju 
svaku temu na jutarnjim sa stancima iz različitih uglova i onda posle 
svaka tema vođena od grupe se razmatra na opštem nivou i tako se do-
bija koncenzus od 120 ljudi koji upravljaju svetom. To je organizovana 
struktura koja je tu vekovima. Kad je to počelo? Bilderberg, postoji već 
800 godina. Zvalo se Venecijansko Crno Pleme odmah posle 4-og Kr-
sta škog rata. Većina njih ima ogromna bogastva. Pored toga oni imaju 
lo še namere. To je kontrola vazduha, kontrola Sunca, kon trola ljudi. 
Govorimo apsolutno svega na planeti. Gru pa se dogo vrila o datumu 
napada na Irak, povećanje cene nafte, pokre tanje ekonomske krize. Dali 
su Baraku Obami blagoslov da se kandiduje za predsednika Amerike i 
da su Obama i Hilari Klin ton pri sustvovali sastanku Bilderberga u 
Virdžiniji 2008. Ako Bil derberzi budu tako uspe šni i stvore jednu 
svetsku vladu, kako bi to uticalo na jednog običnog građanina? Imamo 
sve regione koji se spajaju u jedan, imamo svetski ustav koji će preuzeti 
upravljanje američkim usta vom. Znači Bilderberzi će da unište suve-
rinitet USA, Ame rika je zadnji bastion, zadnji svetionik nade koji 
imamo. Uzimanjem naše slobode tu se ne završava. Oni su ovladali 
Evro pom i sada su se skoncentrisali na SAD. Oni misle da Ame ri kanaca 
ima dosta da bih kontrolisali zato počinju da eli minišu ljude na značaj-
nim položajima koji im se pridru žuju. Suvišno je reći da ljudima koji 
kontrolišu svet, ne trebaju milijarde ljudi. Njima treba samo toliko ljudi 
da obrađuju njive, kao što su radili pre 700 godina. Ako imaš uspeh, 
imaš progres, stvaraš nešto za buduće genera cije. A to je baš ono što oni 
pokušavaju da unište. Upravo to. Jedna stvar je sigurna, Bil derberg 
grupa defi nitivno postoji. Sada su totalno otvoreni, sastanci nisu tajna. 
Ali ono što se de šava na sastancima je tajna. Ali nije tajna da su David 
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Rokfeler, Tim Geitner, trenutni ministar fi nansija vodeći u grupi. Henri 
Kisindžer, Henri Tra vis, Kraljica Beatrisa iz Ho landije. Ron Jor dan 
Klintonov advo kat i gomila drugih velikih imena je bila na ovakvim sa-
stan cima. Tom Dašel, Hank Olsen, Kondoliza Rais, Princ Čarls. Nema 
svrhe nabrajati dalje. Pravo laičko pitanje glasi. Zašto je ovoliko moćnih 
ljudi u istoj sobi u isto vreme? Bez toga nema hijerarhije neke vrste 
liderstva koje vodi ovakve skupove? Svi su oni iz raznih sfera života. 
Medija, politike, biznisa, bankarstva, na fte i svi su vođe svojih malih 
kraljevina i sad su se skupili svi zajedno. Žele da dramatično smanje 
populaciju jer ne mogu da se nose sa ovim! Zašto se o njima nezna skoro 
ništa. Oni koji kontrolišu vodeće medije, su deo grupe ili im polažu 
račune. Zašto su oni tako tajanstveni. Ve rovatno što dobro oba vlja posao 
na svetlosti, a zlo pod okriljem tame. Najstrašnija je zavera koja treba da 
ubija milione. Truju našu decu! Rasturaju organizovano drogu. Šta je 
najvažnije za njih. Nauka o kontrolisa nju populacije i kontrolisanje in-
for ma cija. Kako? Kroz kulturu, kroz razne velike medijske sisteme i 
pra  vac kojim žele da vi idete. Oni već vode mnoge glavne kompani je i 
sastaju se jednom godišnje da donose glavne odluke. Zar to ne podseća 
na mafi ju, gde sve vođe familije se skupljaju zajedno i kada je neki 
problem rešavaju ga svi na taj dan. Oni pokušavaju da ovladaju našim 
sudbinama i da samo njihova hibridna krv i njihove elitne hibridne 
familije idu napred u budućnost sa te hno logijama za produžavanje nji-
hovih života. Oni žele da se po pulacija smanji na takozvani „dozvolje ni 
nivo“! Kako će to da urade. Verovatno sa sporim ubijanjem sa vodom 
planiraju da ubiju čak 4,5 milijardi ljudi najmanje! Kako će to uraditi? 
Truju svetske rezerve hrane. Truju i lekove svakako. Oni su moćni i 
imaju pristup lekovima i mogu to da urade. Oni nisu samo tajno društvo 
oni su masovne ubice. Pogledajte sada Zemlju, puna je gladi i zaraznih 
bolesti i epidemija i raznih drugih stvari koje se pojave niodkuda. Koja 
im je ideja za masovna ubistva. Ciljaju na vaš imuni sistem! Kako će to 
uraditi? Jedno stavno preko aditiva za hranu. Aditiva u pićima, svi oni 
hemijski ciljaju vaš imuni sistem! Prvo se žrtvuju zalihe hrane jer se u 
njih stavljaju otrovi. Aspartam je otrov. Zvaničnici zdravstvene admi-
nistracije po ku šavaju da zadrže taj elemenat van naših za liha hrane. Šta 
je aspartam? Aspartam je hemikalija. Napravljena je od asparti čne ki-
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seline i fenilalanina a to se razlaže na for maldehide i metanol i stvara 
razne vrste problema, mentalne probleme i ima uticaja na svaki organ u 
telu i oni to znaju. Istraživanja pokazuju da to nikada ne sme da se 
stavlja u našu hranu. A oni ga ipak svesno stavljaju. Zašto? Da nas 
sistematski truju. Toga ima u većini gotove hrane, naročito u hrani za 
bebe. Skoro 60% ljudi na Zemlji pije vodu koju fl uorišu a to je u svim 
gradovima sveta. I ne samo to. U vodu stavljaju nešto što se zove hidro-
fl uoridna-sili ci jumska kiselina, a što je proizvod koji dobijaju iz fabrika 
koje proizvode veštačka đubriva. Oni znaju šta rade, jer je fl uorid je 
šte tan za plodnost. Ovo je sve deo kontrole populacije. Nećete čuti isti-
nu od medija jer oni sve kontrolišu pa naravno i medije. A ova mreža 
veoma bogatih ljudi sve što rade, rade na planu za ceo svet. Ljudi misle 
da oni to rade zbog novca, možda je i to deo plana ali je suština da unište 
civilizaciju kakvu znamo. Oni prvo žele planetarnu diktaturu tako da 
mogu da ostvare svoj plan. A to je najefi kasnije preko zdrav stvenog 
sistema. Što znači da će se muškarci i žene ra zboleti i umreti, a oni koji 
prežive biće neplodni. Kada po pu lacija bude velika kao sada na 7 mi-
lijar di stanovnika više se ne može kontro lisati onda je treba drastično 
smanjiti. Da se pri mora stanov ništvo na vakcinaciju. To je me dicinska 
tiranija koja se radi pod pokroviteljstvom UN-a i SZO-Svetske Zdrav-
stvene organizacije! To je sve u okviru plana sma njenja svetske po-
pulacije. Znamo da mnoge od ovih vakcina imaju ozbiljna sporedna 
dejstva. Ovo se radi po planu, ubijaju polako, vremenom. SZO radi na 
vakcini koja uzrokuje neplodnost! To je genetski holokaust. Oni će 
ubrzo po krenuti pandemiju koristeći inhalacione vakcine što će biti živi 
mutirajući virus! To znači ako je ja uzmem mogu da zarazim ne samo 
sebe nego i druge koji su u kontaktu sa mnom. Dobiću grip i svi oko 
mene dobiće grip! Onda će sve vlade na svetu izjaviti da imaju pande-
miju a nemaju dovoljno vakcina. Tako će pomešati skvalen u svim 
centrima za vakcinaciju. Ljudi će čekati uredo vima da prime H1N1 
vakcinu. Šta to znači? Holokaust, genocidni holokaust! Žene i muškarci 
će umreti a oni koji prežive biće neplodni. Ljudi uzimaju pre više 
prirodnih re sursa koji ne mogu da se više obnavljaju. Ali Bilderberg 
grupa ima svoje upravljače. Na njenom čelu postoji savet od 7 ljudi i oni 
donose dugoročne odluke o tome šta žele da se dešava. Koja država 



147

propada koja se uzdiže, čija ekonomija se razvija. Važno je shvati ti da 
ovi ljudi nemaju sklonosti prema religiji, nemaju sklo nosti prema bilo 
kojoj naciji. Nemaju sklo nosti prema politi čkim partijama. Rade prema 
svojim sopstvenim pravilima a njihova pravila nisu insti tucije u koje 
verujemo. Oni jesu moćni ali ne kao mi, narod. Kad podignemo glasove, 
svaki put se povuku! Oni ne žele da mi znamo da imamo tu snagu!
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VANZEMALJCI I OSNIVAČI SAD-a

Kada su ljudi počeli izučavati stare civilizacije i želeli otkriti da 
li je postojalo bilo kakvo znanje o masonima. Odmah su otkrili da 
masoni veruju u ideju primanja znanja kroz nauku koja je od veli kog 
duhovnog značaja. U doba Prosvetiteljstva, to je uklju čivalo i mo gu-
ćnost postojanja vanzemaljskog života i to su oni uneli u Novi svet. 
Imate najznačajnije građane društva koji su postali masoni i po ve zivali 
se jedni s drugima. Razgovarali su o velikim stvarima, i sigurno na-
gađali o postojanju mnoštva svetova. Je li porast verovanja, u mogu-
ćnost postojanja vanzemalj skog života, imao uticaja na viziju Osni-
vačkih očeva, Americi? Ali, može li uticaj masonstva objasniti zašto 
su masonske vre dnosti upletene u načela najznačajnijih američkih 
dokumenata? I može li to objasniti, kako i zašto se masonski simboli 
mogu pronaći na mnogim nacionalnim spomenicima i u arhitekturi. 

U izgradnji Vašingtona, jezik simbola je vrlo značajan i tu vidimo 
povezanost s Masonstvom. Isti ljudi koji su bili umeša ni u razvoj Ma-
sonstva interesovali su se za Egipat. Pronađeni sim boli u Vašingtonu 
jezovito su slični portretima u drevnom Egiptu. Sfi nga, obelisk, pirami-
da i oko, koje sve vidi. Ako bi sada izvadili dolar i pogledali ga, videli 
bi ste kako je na jednoj strani slika Velike piramide iz Egipta sa svevide-
ćim okom na njenom vrhu. To je Veliki pečat Sjedinjenih Država i to je 
strašan tajanstveni simbol božjeg oka koje nas posmatra. Otud ideja da 
oni treba da igraju ulogu Velikog brata koji sve prati, koji sve kontroliše 
i koji sve posmatra. I kako su drevne civilizacije bile božanske u prirodi 
i zato su Osnivački oci, to obnovili ovde u Sjedinjenim Državama. 
I ko - ili šta, kako su oni verovali nadgledalo njih? Bog? Ili nešto 
drugo? Odgovor bi se možda mo gao pronaći u 1866 u ličnosti Georgea 
Washingtona koji se na lazi u arhivi kongresa. Postoji poznata slika 
Vašingtona kao masona gde se iznad njegovog desno ramena vide 
lestvice koje idu na gore, prema nebu. Vidi se neka vrsta svemirskog 
broda na nebu. U biblijskoj priči o Jakovu iz knjige Stvaranja, 28: Jakov 
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svedoči kako anđeli ulaze i silaze lestvicama iz nebesa. Ali na ovoj 
slici lestvice ne dolaze sa nebesa nego iz tamnog okruglog predmeta, 
koji isijava višebojno svetlo. Kako su Jakove lestve popularni simbol 
Masonstva je li moguće da ova slika pokušava pokazati nešto drugo? 
Nešto što je vanzemaljskog porekla? Po meni Jakove lestve nisu ništa 
drugo nego rampa jednog uređaja koja stiže do sveta bogova. A bogovi 
su vanzemljci. U samom Kapitolu interesantna je jedna kompozicija 
slika na samom plafonu gde se nalazi slika na kojoj Vašington izgleda 
poput drevnog boga. To je ogromna slika koja prikazuje Vašingtona u 
vrlo zanimljivoj poziciji koja znači uznesenje čoveka do bog-čoveka. 
Vidite ga prikazanog kao što biste videli prikazanog boga. Da li su 
Osnivači Amerike ve rovali da su vanzemaljska bića bila instrument za 
novi američki eksperiment s vladom da preživi i napreduje? Ideja se 
temelji na ideji prosvetiteljstva. Ili se sve svodi na bliskim susretima. 
Od eksperimenta s elektricitetom Benjamina Franklina koji je tvrdio 
da je to znanje dobio od vanzemaljaca, do svemirskih putovanja, 
trebalo je da prođe manje od 250 godina i to je donelo ogromne pro-
mene u američkom društvu, ono što se nije promenilo je želja za boljim 
poznavanjem svemira i želja za otkrivanjem ima li uistinu života, izvan 
naše planete? Ne samo da verovanje Osnivačkih očeva u mnogobrojnost 
svetova živi i danas nego se takođe provode naučna istraživanja na način 
na koji oni nisu to mogli učiniti. A to je koncept koji se razmatrao još od 
kada je prva osoba pogle dala u nebo i zapitala se šta ima tamo gore. Je li 
Džordž Vašing ton primio neko tajno znanje u susretu sa vanzemaljcima 
u dolini Forge kako sam tvrdi koje ga je vodilo u osnivanju Sjedinjenih 
Dr žava. Je li podelio ovu informaciju s ostalim Osnivačkim oci ma kao 
s Tomasom Džefersonom i Bendžaminom Frenklinom? Jesu li oni spu-
stili ovo znanje do ljudi koji su ih sledili. Ako su van ze maljci stvarno 
bili prisutni tokom osnivanja Sjedinjenih Država, jesu li oni došli ovamo 
kako bi nas nadgledali? Je li to bio neki konačni plan? I ako je tako hoće 
li se ponovo vratiti?
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POČETAK KRAJA

U toku su završne pripreme za uvođenje Novog Svetskog Pore tka 
(NOW) a to je poredak centralizovane vlasti u celom svetu i potpune 
kontrole nad ljudima. Biće to zamaskirano većim ljud skim slobodama, 
ekonomskim napretkom, novim oblicima zabave, ali iza toga će stajati 
čipovani i programirani ljudi. Za razliku od Starog poretka koji se 
zasniva na više religijskih obrazaca koje su imale za cilj da zavade 
ljude kako bi se njima lakše vladalo. Novi poredak će imati jednu 
religiju koja sadrži spoljašnja obe ležja svih postojećih većih religija. 
Oprobani mehanizmi Ilu minata za ostvarivanje njihovih ciljeva je for-
mula problem-reak cija-rešenje. Prvo sami izazovu problem, i s njim 
željenu rea kciju javnosti koja sama prihvata jedino logično rešenje, a 
to je ono rešenje koje su Iluminati želeli da postignu. Tako dobijaju 
narodnu (demokratsku) podršku za svoje ciljeve. Njihov cilj je da imaju 
jednu svetsku vladu i jednu svetsku religiju, pod njihovom kontrolom. 
Da bi se ostvario plan s religijom rasplamsavaju se verski sukobi, koji 
bi mogli da aktiviraju i nuklearnu katastrofu u nekom delu sveta, što bi 
obesmislilo raznolikost vera zbog njihovih sukoba i kao najbolje rešenje 
nametnulo jednu religiju.

Pokrenut je „rat protiv terorizma“ a to je zapravo rat protiv mu-
slimana koji se ne uklapaju u program Novog Doba i ne mogu da mu se 
prilagode. 

U planu je i predstava povratka lažnog Isusa koji je zapravo njihov 
klon od krvi koju su, navodno, sačuvali sa raspeća, tako će predstaviti 
njegovu pojavu, i ako to nije njegova krv. Biće to lepa i velika predstava. 
Kao i lažna invazija vanzemaljaca od kojih će nas tobože spasiti oni 
kako bi smo ih prihvatili kao naše spasioce. Javnost se uveliko priprema 
na takav scenarijo brojnim fi lmovima katastrofa u SAD i u svakom 
takvom fi lmu predsednik je crnac. Neizvesnost potiče i stoga što sami 
Iluminati nisu složni. 
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Zapravo, njihov je problem što su se vremenom osilili i zlou-
potrebili vlast koja im je data na ovoj planeti, što misle da su veći i 
da su nešto drugo nego što jesu. Zato su malo zastranili sa planovima 
i preterali u nasilju nad ljudima. Postoje indicije da orginalni planeri 
života na ovoj planeti Rigeli kao pozitivna vanzemaljska bića to dobro 
znaju i da imaju nameru da se umešaju, da stvari dovedu u red i norma-
lu. Ogromni i mnogobrojni objekti su se pojavili u Kuiperovom pojasu, 
i polako se približavaju Ze mlji. Smatra se da su to snage Galaktičke 
federacije koje su do šle da završe posao. Problem je samo što ne žele 
da se mešaju u samostalan razvoj ljudske svesti, da ne ispadne da ljudi 
dobijaju nebesku pomoć, umesto da se sami probude, sazru i reše sami 
svoj problem. Tada bi ljudski razvoj svesti stao i propao. Zato se stvari 
ubrzavaju velikim tempom. Zemlja se sve više trese od tog ubrzanja. 
Do ostvarenja njihovih planova 2015. godine biće puno zanimljivih 
događaja i promena. Koliko je meni poznato, oni čekaju da Iluminati 
dovrše posao oko stvaranja Novog svetskog poretka, jedne svetske 
vlade i globalne države, jer je ona zaista i potrebna ljudima, svet treba 
da bude ujedinjen i slobodan od svih podela i predrasuda, ali nemaju 
nameru da im dopuste da njome i vladaju na stari način, da se pretvore 
u najveću diktaturu. Tada će intervenisati i više ništa neće biti isto. Svet 
će zaista biti slobodan po prvi put. Uslov za tu intervenciju je globalna 
svest ljudi, nadilaženje svih starih podela na osnovu verskih i drugih 
programa. Čak i ta intervencija neće biti sasvim spolja, već koliko je 
to moguće, kroz same ljude, podsticajem njih samih da deluju u tom 
pravcu, da postanu svesni duhovne i Božanske sušti ne samog čoveka 
kao takvog, a ne na osnovu tradicija i ideologija. U svakom slučaju, više 
nego ikad u istoriji bićemo suočeni sa izazovom da se probudimo od 
infatilnih snova u kojima živimo, od iluzija u kojima živimo.

Pripreme za totalnu kontrolu se privode kraju. Ako i početak totalne 
kontrole bude uspešno startovao nećete ga ni primetiti. Mislićete da vam 
se događa nešto lepo i nastavićete da sanjate. Jedino dobro u svemu 
ovome je što za oslobođenje nema drugog načina do potpunog iskušenja 
ropstva - niti drugog načina osve šćenja nego da postanemo svesni svoje 
nesvesnosti. 

Buda je jednom rekao da se samo u teškim i neprijateljskim 
okolnostima javlja ona vrsta energije u čoveku koja ga budi. Pre lomna 
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tačka celog ovog procesa je spoznaja da je čovek od svog nastanka 
bio kontrolisan spoljašnjim uticajima i da se pukim fi zičkim rođenjem 
još nije uistinu počeo da postoji. Čovek ne na staje prostom biološkom 
reprodukcijom. Sredinu majčine utro   be samo je zamenio širom sredi-
nom fi zičkog sveta u kome na sta  vlja da raste i sazreva. 

Čovek tek treba da postane, da se rodi kroz vaskrsenje u Duhu, 
jer je oličenje Duha i samo fi zičko postojanje mu zato nije autentično. 
Kontrola nad njim je bila nužna zbog njegovog kulti visanja. Zato treba 
znati da sve vanzemaljske grupe i vrste manje više rade zajedno na 
čoveku. Među njima ne treba očekivati spa sioce. Spasioca treba potra-
žiti u sebi samom.
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NOVI SVETSKI POREDAK

Milijardi ljudi živi na Zemlji u zabludi. Zašto? Iza njiho vih pogleda 
političari ostvaruju svoj globalni plan a da toga ni su svesni. Od doba 
Napoleona tajna društva su uticala na poli  ti ku kako bi preuzeli svet a 
posebno i prvenstveno Evropu. Danas u 21. veku njihov plan dolazi 
do izražaja. Novi svetski poredak odno si se na centralizaciju moći, 
utišavanje svakoga ko javno kri ti ku je sistem.

Jedanaestog septembra Džordž Buš je najavio novi svetski pore dak. 
Objasnio je da je to u najboljem interesu svih. Prvi je javno pro go vo rio 
i digao glas Antoni Hidler kada se otkrilo da Vladari iz senke ne samo 
da nadziru SAD, nego i Veliku Britaniju, on je re kao; „Ti Iluminati. 
Ta skupina koja sebe naziva prosvetiteljima“ je zauzela pozicije moći, 
preko kontrole nad bankarskim si ste mom. Tajni simbolični jezik novog 
svetskog po retka je novac. Bolje rečeno američki dolar. Na zadnjoj 
strani dolara, možete videti simbol na levoj strani, Annuit Coeptis, što 
znači naše preduzeće je okrenuto uspehu, o kom se preduzeću govori? 
Novus Urdo Seclorum znači Novi svetski poredak. Novi svetski poredak 
Džordža Buša kroči prema uspehu. 1934. Federalne rezerve su pre-
uzele potpuni nadzor nad monetarnim sistemom SAD. Oni su re kli da 
je to sada uspeh. To je simbol tajnog društva kojeg masoni nazivaju 
Iluminati, nemački bavarski Iluminati. 

To tajno društvo je osnovano u južnoj Nemačkoj, u Bavarskoj. 
Prozvali su se Iluminatima, prosvetljenima. Još 1774. god. Do neli su 
planove šta nameravaju učiniti s Amerikom i kako će to učiniti. Na 
dolaru se vidi piramida a na vrhu trougao okružen svetlom je Horus 
egipatski bog. Simbol oka u antičkom Egiptu odnosi se na Horus što je 
označavalo novorođeno sunce. Stari egipćani su verovali da je prilika 
božja u obliku Sunca i da vas stalno posmatra. Na dnu dolara piše 1776. 
Mnogi ljudi misle da se to odnosi na godinu nezavisnosti. To je pisano 
rimskim brojevima a tada se to pisalo samo u Evropi, 1776. je godina 
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kada se tajno društvo oformiralo i počelo obavljati svoje operacije. 
Bavarski iluminati stigli su u Ameriku čim je oformljena vlada SAD a ti 
ljudi poseduju vladu SAD ali i njihove građane. 

Drugim rečima ti ljudi štampaju novac vode skoro sve dr ža ve, 
poseduju vas i sve oko vas. Oni donose zakone, vode ratove, postavljaju 
vlade, predsednike država i tako mogu odlučiti ko koga može ubiti i ko 
se može izvući. 

Pripadnici porodice Buš su članovi tajnog društva „Lo banja i ko-
sti“. Amerika je pod kontrolom korporacija. Mislim da je vreme da se 
razbudimo. Vaš dnevni boravak je fabrika, njiva. Izlazni proizvod ste vi. 

Ali ne radi se samo o Americi. Ista situacija je i sa Evro pom prven-
stveno sa Engleskom. Ko je najaktivniji u Evropi? Pa svakako Bler. 
Koja je najveća Blerova tajna? Da li je on mason? Kako dubo ko je 
mreža tajnih društava doprela u svetsku politiku? Ako pročitate mnoge 
knjige o zaverama, pronaćićete da mnogi autori optužuju Blera da je 
visoko rangirani mason. Bler je kraljičin pravni savetnik. Profesija 
koja vuče svoje korene iz templarskih hramova koji su izgradili tajna 
društva Templara u Londonu u 12 veku. Toni Bler samo sledi tradiciju 
članova masona. Među mnogobrojnim pravnim savetnicima i sudijama. 
Bler je pripa dnik masonske Studholmske lože proizašle 1591. godine. 
Bler je okružen masonima. Pretpostavlja se da u Velikoj Britaniji 
ima 600.000 masona. Oni obično zauzimaju visoke položaje i obično 
imaju masonske hramove unutar zgrada. Toni Bler se često sastaje sa 
kraljicom a i ona sama je veliki patron međunarodnog svetskog ma-
sonstva. Prodiranje masona ide mnogo dublje u institucije nego što 
se zna. Palata Westminster i dom britanskog parlamenta koristi se za 
sastanke dve masonske lože. Gde se nalazi britanska demokratija? Mo-
žete samo pogađati. Ta superiorna bića, ljudsku populaciju spominju 
kao stoku. Viston Čerčil je takođe bio mason 33. reda a to je najviši red u 
masonstvu. Čerčil je bio član Reda Druida. Većina masona ne napreduje 
iznad 3. reda. Veliki broj ma sona ne zna da iznad tog trećeg ili plavog 
stepena kada se postaje majstor da postoje još naviše cela hijerarhija. 
Visoko rangirani masoni su skoro isključivo aristokratskog srodstva. U 
bilo koje vreme nema više od nekoliko desetina ljudi koji su dostigli 22. 
red. Bler i Buš zagovaraju da su im demokratije na prvom mestu. Ali 
to je samo farsa, oboje zagovaraju staru globalnu iluminantnu mrežu. 
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Svet je struktura kao mentalna piramida, piramida unutar piramide kao 
ruska babuška. Na primer Vlada bilo koje zemlje samo sto ljudi planira 
ceo sistem kao kod banke gde obični ljudi kada daju svoje pare više ne 
znaju šta se dešava sa njihovim pa rama. Sve te piramide imaju malu 
skupinu ljudi na vrhu koji jedi  ni znaju kako to funkcioniše. Svi ostali su 
neupućeni. Šta za pra vo iluminati rade? Osiguravaju da jedino njihovi 
ljudi dosti gnu poziciju moći u kojima se donose odluke gde se sprovode 
nji hovi planovi. Nije važno u Americi da li je predsednik republika nac 
ili demokrata obojica slušaju istog gazdu. Bler i Buš su samo lutke. 
Prave moćnike ne vidite. Oni nisu na javnoj sceni. Jedino što ljudi mogu 
da urade da ih zbace ali ih ne mogu zbaciti jer su oni u senci. 

Iluminati. Oni su se utemeljili 1776. godine. Cilj Ilumi nata je da 
zavladaju svetom. Najbolji način da se zavlada svetom je pomoću kon-
trole uma ljudi i zauzimanje država pomoću kontrole uma. Iluminati 
koriste sotonske kultove kao alat da umetnu ljude u program kontrole 
uma. 

Imaju tajno ime za Boga masona koje ne smeju da izgovaraju. To 
ime je JAH-BUL-ON. Sve u ovoj stvarnosti je vibracija. Svest u ovoj 
stvarnosti je vibracija. Sve je vibraciono polje. Na tome se temelji 
astrologija. Kada smo rođeni, gde su onda planete koje ša lju vibracijske 
projekcije koje utiču na vibraciono polje u kojem smo rođeni. Zato smo 
i pod različitim uticajima u različito vre me godine. Zato oni shvataju to. 
Oni manipulišu tim vibracij        skim poljima celo vreme, da bi manipulirali 
nama. A ti ritua li to je samo kao ukras. Kao i masonski rituali. Ti rituali 
služe kako bi se uticalo na učesnike na određeni način te da im omoguće 
do    la zak entiteta iz drugih dimenzija što narod govori već hiljadama 
go   di na širom planete. Temu o zaposednutosti demonima. Ti enti    te ti ili 
bića postoje van frekfencijskog raspona naših pet čula. Zbog samog 
potiskivanja osnovnog znanja o tome ko smo mi u ovom ži votu. Mi 
postajemo dete kojim se lako manipuliše. Na pr. ljudi gle daju svojim 
očima i misle da vide sve što postoji u tom prosto ru, ne vide samo mali 
deo, vide samo mali frekfencijski deo kojeg pet čula može koristiti. Kao 
kad podesite radio na jednu stanicu i to slušate ali ne čujete drugu sta-
nicu dok ne promenite kanal. Recimo imamo mačku u ovoj sobi. Mačka 
može reagovati na prazan prostor ali mački to nije prazan prostor jer 
ona ima širi vizuel ni frekfencijski raspon. Tačno izvan frekfenciskog 
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područja pet čula, postoji entiteti koji manipulišu ovom našom stvarno-
šću pet čula preko tih određenih krvnih linija. I jedno od klju čnih mesta 
gde se te zaposednutosti odvijaju tokom satanističkih rituala i okuplja-
nja. Kada se stvara vibracija u okolini pomoću rituala, koja omogućuje 
tim entitetima kontrolu nad psihičkim i mentalnim procesima učesnika. 
Zato ima tako mnogo ljudi koji su poznavali poznate političare na 
početku njihove karijere ili pre. Zaposednutost demonom je stvarnost. 
Satanski zli duh može biti doveden da preuzme um i telo Ako iluminati 
uspeju i njihov san se ostvari na Zemlji će biti pravi pakao. Tako izgleda 
Novi svetski poredak. To je živi pakao. To je Orvelova najgora noćna 
mora.

Pored stvaranja konfl ikta i kreiranja ratova, ideologija je njihova 
da se traži apsolutna pokornost od svih ljudi u društvu. Ideja o slobodi, 
slobodi mišljenja i slobodi izbora pojedinca da radi sa svojim životom 
šta hoće: Pojedinac treba da bude pot puno poslušan prema državi, a 
država bi trebala biti odraz Boga. Država je svemoćna. Treba se zapitati 
šta je država? Pa, država je elita. Država je kraljevska aristokratska 
hijerarhija, koja je sposobna upravljati i živeti kako god da oni požele. 
Zato jer su super bogati. Pogledamo li hijerarhiju aristokracije i kra-
ljevskih porodica širom sveta možemo videti da su oni država. 

Novi svetski poredak će čovečanstvu doneti nove slobode. Biće 
oslobođeni gladi, oslobođeni nezaposlenosti, oslobođeni siromaštva i 
oslobođeni lične odgovornosti prema drugima u zamenu za kolektivnu 
i individualnu odgovornost prema Državi, poslušnosti Diktatoru i vero-
vanju u Anti-Hrista kao Boga na Zemlji.

Novi zakon koji će podupreti Novi svetski poredak biće do nešen 
i odbaciće sve stare, prevaziđene kapitalističke i komu  nističke sisteme 
prošlosti. Nova Povelja o pravima jasno će de fi  nisati prava Države nad 
pojedincem, za dobrobit čove čan stva i biće napisana frazeologijom koja 
će pre podsećati na Živo tinjsku farmu Džordža Orvela nego na modernu 
demokratsku državu. Dvosmilenost će dostići nove standarde prevare 
i uh vaćeno između potrebe da preživi i slepe poslušnosti „Bogu na 
Zemlji“, stanovništvo će postati voljni saučesnik u sopstvenom padanju 
u zamku. Uslužni građanin će steći jednim udarcem reli gioznu sigur-
nost, hranu, odeću, krov nad glavom i zaposlenje u zamenu za poslušnost 
prema zakonu i državi, jer će svaka nje gova potreba biti zadovoljena 
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zahvaljujući magiji ahrimanske tehno logije, a jedino što mora da žrtvuje 
je njegov lični duhovni identitet.

Pravni, administrativni, sudski i obrazovni sistemi svih država jača-
ju i podupiru vrednosti, moć i prestiž vladajuće klase, Novog svetskog 
poretka, koji je već dugo tajno u pripremi od strane nekih fi nansijskih i 
industrijskih moćnika našeg vremena, kako bi se ovi koncepti doveli do 
savršenstva. Pri vla čnost materijalnog komfora, sadržanog u novoj te-
hnologiji, fun k cionisaće kao savršen mito koji osigurava ćutnju većine 
poten cijalnih bundžija među stanovništvom. Za one koji odbijaju da pri-
hvate „novi poredak“ sve isprobane metode ubeđivanja i te ro risanja će 
se primeniti. Sve naučene lekcije u totalitarnim drža vama iz prošlosti 
biće primenjene sa svom silinom uz volj ni pri stanak većine ljudi u 
ime Boga, koji će se poput Nemaca u toku nacističke ere, pretvarati da 
koncetracioni logori ne po stoje. Ali u ovom slučaju će zatvorenici patiti 
i od religiozne inkvi zicije kao i od političkog proganjanja.

Svima koji podrže Novi svetski poredak biće garantovan udo ban 
materijalni standard, dobro zdravstvo, obrazovanje za njihovu decu i 
oslobođenost od briga ako prihvate rukovođenje Države u svim aspek-
tima svoga života. Gde ćete raditi, gde ćete živeti, kada ćete i sa kim 
stupiti u brak i koliko dece će Vam dozvoliti da imate više neće biti 
lična odluka, već će o tome odlučivati nova svetska birokratija. Lični 
izbor neće biti dozvoljen ni u izboru zanimanja. Odluke o tome će biti 
deo nove strukture. 

 Ambicija i pohlepa za vlašću čiji je dugoročni cilj bio svetska 
vlada su takvi da žele da imaju potpunu kontrolu nad svakim aspektom 
ljudskog života. 
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PROTOKOL SIJAMSKIH 
MUDRACA

Protokol sijamskih mudraca, (za koji Jevreji ovih dana uporno tvrde 
da je to čista izmišljotina i da to nije nikada ni posto jalo), predstavlja 
strategijski plan jevrejskog naroda za osvajanje sveta. Ovaj dokument i 
pored svih nastojanja jevrejstva da se ovakav sačuva u najvećoj tajnosti, 
izašao je u javnosti pre nekih 50 go dina. On je sačinjen na velikom 
cionističkom tajnom kongresu u Bazelu 1897. godine i već je u velikoj 
meri primenjen u delo sa svim onim što se u njemu predviđa. Prirodno je 
da je ta činjenica izazvala opravdanu reakciju kod Nejevreja, a naročito 
kod onih Nejevreja koji su bili na najvišem stupnju civilizacije, nauke, 
kulture i umetnosti, a to su Nemci. Nemci na čelu sa Hitlerom, sa 
arijevskom ideologijom, sa savremenom tehnologijom pokušali su da 
ih zaustave i došlo je do Drugog svetskog rata. Znamo kako se sve to 
završilo, odnosno svesni smo toga da ih nisu zaustavili. 

Boljševizam, kako ćemo videti, jevrejski proizvod, koji oni pod 
izgovorom „opšte koristi“ svesno koriste ubijajući u našem čoveku ono 
što ga čini čovekom, uništavaju njegovu dušu i sve moralne vrednosti, 
istovremeno oduzimanjem svake posebnosti, pretvarajući konsekventno 
i samog čoveka u običan broj. Taj isti boljševizam, koji narod u svom 
iskrenom i idealističkom usmere nju zamišlja kao nešto sasvim drugo, 
preti da preplavi ceo svet. Kad su shvatili da to više ne mogu držati pod 
kontrolom i da im to izmiče iz ruku zbog milijardu Kineza i milijardu 
muslimana bili su prinuđeni da sve to unište preko noći. Ceo Sovjetski 
Savez, cela Gvozdena zavesa, strašni KGB, fenomenalna vojna in du-
strija koja je ulivala strah u kosti svakome ko bi i pomislio da se drzne i 
baci kamen na Sovjetski Savez. Sva ta vojna industrija, ta najveća svet-
ska sila na svetu, sa najvećim brojem atomskih glava pala je preko noći 
bez ijednog ispaljenog metka. Obrušila se kao kula od karata. Obrušila 
se iznutra a da niko na nju nije bacio ni kamenčić a kamoli neku raketu. 
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Taj strašni Berlinski zid, opasan bodljikavom žicom i strujom, sam je 
otvorio kapije, sam se sru šio. Kako je to bilo moguće? Niko se čak i 
ne pita kako je to moguće, svi su to prihvatili kao gotovu činjenicu gde 
nije imalo šta ni da se doda ni oduzme. Činjenica je prosta. Sovjetskim 
Savezom nikada nisu upravljali Rusi, niti se komunizmom rukovodilo 
iz Moskve već iz Vašingtona i Londona. Sovjetskim Savezom su upra-
vljali Jevreji i oni su ga srušili bez zrna baruta, jer je on odigrao svoju 
ulogu i više im nije bio potreban. Njegova osnovna uloga je bila da 
zaustavi Nemce u zauzimanju sveta i uništavanja Jevreja. 

Sada se zna da je Masonerija (Slobodno zidarstvo) slepo oru žje i 
apsolutni izvršni organ „jevrejskih svetskih mudraca“ po moću kojeg 
jevrejstvo faktički, iako tajno, upravlja skoro ce lim svetom. Ko ima 
prilike da pročita Protokole, mnoge će mu stvari, mnoge će mu činjenice 
iz svakidašnjeg života postati jasne. Naša kultura, naš opstanak kao 
slobodnih živih bića je u opasnosti. Neće još dugo potrajati, kad će 
između bivšeg iza branog Božjeg naroda Jevreja, koji se odmetnuo od 
Boga i prišao Satani, odnosno Luciferu prvom Anđelu koji se i prvi 
odmetnuo od Boga i svih ostalih naroda, doći do borbe između dobra i 
zla. Prvo će morati da se pojavi Isus Hrist, ne u fi zičkom obliku, nego kao 
Bog koji će ući u sva srca ljudi koji veruju u njega. Zatim će se na svim 
stranama, u svim državama dići jedan ogroman ta las antiglobalizma, 
čim narodi uz Isusovu pomoć uoče istinu, jedinu i strašnu. Ovaj pokret 
neće biti ništa drugo do reakcija i samoodbrana protiv te opasnosti. 
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EVROPSKA UNIJA NOVI SOVJET?

Tek smo sahranili jedno čudovište – Sovjetski savez, a već se drugo 
izuzetno slično čudovište – EU izgrađuje. Šta je ta čno Evropska Unija? 
Možda ako uporedimo sovjetsku verziju mo žemo doći do odgovora. 
Sovjetskim savezom su vladala petnaest političara koji su imenovali 
jedni druge i koji nisu bili odgo vorni nikome. Evropskom Unijom 
vladaju dvadesetak ljudi koji ime nuju jedni druge, sastaju se u tajnosti 
i nisu odgovorni nikome i kojima ne možemo dati otkaz. Neko će reći 
da EU ima izglasan parlament! Pa i Sovjetski savez je imao neku vrstu 
parlamenta koji je samo udarao pečat na odluke Politbiroa. Sovjetski 
savez je stvoren prisilom i vrlo često vojnom okupacijom. Evropska 
unija se ne stvara vojnom silom, nego ekonomskim nasiljem. Kako bi 
nastavio postojati Sovjetski savez se sve više širio. U trenutku kada se 
prestao širiti, počeo je propadati. Ista stvar važi i za Evropsku uniju. 
Nama je rečeno da je svrha Sovjetskog saveza stva ranje novog istorij-
skog entiteta - Sovjetskog naroda. Ista stvar vredi i za Evropsku uniju. 
Oni ne žele da budete Britanci ili Fran cuzi. Žele da budete svi jedan novi 
istorijski entitet Ev ro   pljani i da potisnete sve nacionalne osećaje i živite 
kao multi  na  cionalna zajednica. U Sovjetskom savezu, jedan od velikih 
ci ljeva bio je uništavanje nacionalne države. I to je upravo ono što 
možemo videti u Evropi danas. Brisel namerava da upije sve nacionalne 
države kako više ne bi postojale. Oni koji se opiru ili je razotkriju 
ućutkani su ili kažnjeni, ništa se ne menja. U Sovjetskom savezu imali 
smo Gulag, a mislim da imamo Gulag i u Evropskoj uniji, intelektualni 
gulag. Kad god neko pokuša reći šta misli o pitanjima rase ili pola ili 
ako su njihovi pogledi drugačiji od odobrenih biće izvrgnut ruglu. To je 
početak Gulaga, početak gubitka vaše slobode. U Sovjetskom savezu su 
nam rekli da nam treba Federalna vlast kako bi izbegli rat. U Evropskoj 
uniji vam govore istu stvar. Ukratko, ista ideologija čini suštinu oba 
si stema - EU je stari sovjetski model predstavljen pod zapadnja čkom 
ma skom. No opet, kao i Sovjetski savez i Evropska unija nosi u sebi 
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seme vlastite propasti! Nažalost kada propadne a pro pašće osta viće 
veliko razaranje za sobom, a nama će ostati veliki eko nom ski i etički 
problemi. Stari se sovjetski sistem nije mogao reformisati kao što ne 
može Evropska unija. Ne morate pri  hvatiti ono što planiraju za vas. Na 
kraju krajeva niko vas nije pitao da li želite da se zaista pridružite. 

Plan Bilderberga. Grupa moćnih ljudi raspravlja o budućnosti sveta. 
Bilderberg je okupljanje moćnih ljudi, industrijalaca i političara koji se 
uvek sastaju tajno jednom godišnje u hotelu Bildelberg u Holandiji. Oni 
vladaju svetom a tamo gde ne vladaju oni utiču na svetske događaje. 
Tajne organizacije svetske elite nisu više tajne! Planiraju i upravo nas 
vode prema jednoj svetskoj komunističkoj vladi! To je jedna velika ide-
ja! Novi svetski po redak gde se različite nacije dovode pod zajedničku 
svrhu. Priča o EU je priča kako političari ne žele da čuju jer pokazuje 
kako su nas obmanuli i izdali našu naciju. 

Plan je stvoriti Federalnu evropsku super-državu. U njoj će biti 
stopljeno 25 drevnih evropskih nacija. Ova nova zemlja zvana Evropa 
imaće jedan paralament, jednu vladu, jedan sud, je dnu valutu, jednu 
zastavu i jednu himnu! To je bio plan. Sli čna tvorevina nastala je 1922. 
kada su boljševičke vlasti pro glasile savez Rusije, Ukrajine, Belorusije 
i Transkavkaske Sovjetske Re pu blike. Ta država je nazvana Savez So-
vjetskih Socijali sti čkih Republika (SSSR). Tim narodima je rečeno da 
moraju zabo raviti nacionalnost, etničke običaje i tradiciju, jer je svrha 
Sovjetskog Saveza stvaranje novog istorijskog entiteta Sovjet skog na-
roda. Evropska Unija je proistekla iz Evropske zaje dni ce za atomsku 
energiju (Euroatom). I Evropske ekonomske zaje dnice (EEZ). Stvaranje 
ove tvorevine želi se nametnuti novi isto riski entitet-Evropljani, što zna-
či da treba potiskivati sva na ci onalna osećanja i živeti kao multietnička 
zajednica. Iz toga onda proizilazi uništavanje nacionalnih država. Ako 
se malo prisetimo, jedan od ciljeva u SSSR-u, po marksističkoj doktrini, 
bio je „uništenje nacionalne države“. 

Tri osnovna stuba Evropske Unije su:
ekonomska politika
zajednička bezbednosna i spoljna politika
saradnja u oblasti pravosuđa
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Zajednička ekonomska politika je dovela do stvaranja jedin stvenog 
tržišta u Evropi. Šengenskim sporazumom izbrisane su granice između 
država, a građani tih država postali su građani Evrope (Evropljani).

Zajednička spoljna i bezbedonosna politika čini da sve ze mlje 
članice trude da postignu određene spoljnopolitičke ci ljeve. Čak je ime-
novan i visoki predstavnik za spoljnu politiku i bezbedonosnu politiku 
EU, koji se slobodno može nazvati mi nistrom spoljnih poslova EU. 

Saradnja u oblasti pravosuđa. Stvoren je Europol, koji pred stavlja 
kontinetalnu policiju, kojom će kontrolisati čitavu Ev ropu. U sistemu 
pravosuđa uvek će prednost imati sudovi EU u odnosu na sudove zema-
lja članica, tako da sve odluke domaćih su dova mogu biti poništene iz 
suda EU. Dakle, još jedno oduzima nje suveriniteta...

Za provođenje „demokratije“ brine se Evropski Parlament, koji ima 
785 poslanika i nalazi se u Strazburu. S obzirom da su Ustav EU na 
referendumu odbile neke važne članice kao na pri mer Francuska, onda 
su se dosetili sa nekim kozmetičkim dote rivanjima to sve upakovali u 
naziv „Lisabonski sporazum“ i tako su ga „progurali“ kao najviši pravni 
akt Unije. Čista pre vara. Nije jedina prevara. U SAD-u je bio odbijen 
predlog o uspo sta vljanju Centralne banke. Tada su bankari (Rotšildi i 
Rok feleri) došli na ideju da samo promene naziv u Federalne re zerve i 
tako prevarom uspostave Centralnu banku.

Mesto Evropske Unije u Novom Svetskom Poretku. Postoji još 
nekoliko organizacija sličnih Evropskoj Uniji. Neke su nastale pre nje 
a neke posle. 

Dvadesetpetog maja 1963. osnovana je „Organizacija afričkog je-
din stva“, od 2002. poznata kao Afrička Unija, sa sedištem u Adis Abebi 
(Etiopija). Cilj ove organizacije je mir i stabilnost na afričkom konti-
nentu.

1967. je stvorena „Asocijacija nacija Jugoistočne Azije“ ASE AN, 
čiji je cilj promovisanje saradnje i međusobne političke, ekonomske i 
kulturne pomoći između zemalja članica.

Sporazum o osnivanju „Južnoameričke Unije” UNASUR, po tpisan je 
28. maja 2008. na trećem samitu šefova država u Brazili ji. Prema njemu 
sedište Unije je u Kitu (Ekvador) a parlament u Kocabambi (Bolivija). 

U martu 2005. se američki predesednik Džordž Buš mlađi sa stao sa 
predsednikom Kanade i Meksika i potpisao SPP, ugovor o sigurnosnom 
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partnerstvu tih triju država, bez znanja kongresa i javnosti. Dogovor 
podrazumeva osnivanje Severno-američke unije do 2010. godine. 

I na to sve, tu je naš novi, stari poznanik Evropska Unija. Ako 
stavite prve tri grupacije jednu pored druge a sledeće dve iznad njih zar 
to ne podseća na piramidu. Ali ko se nalazi na vrhu piramide? Koje je 
ime velikog lutkara koji povlači sve konce? Naravno United Nations 
UN. Možda, a možda i neko drugi. Možda klub Bilderberg. A možda i 
svi oni zajedno. 

Obeležja Evropske Unije su:
1. himna
2. valuta
3. dan nezavisnosti (Dan Evrope)
4. zastava.
Na zastavi Evropske Unije preovladava plava i žuta boja. Da li 

je to slučajnost? Ne nije. U žuto-plavim uniformama masoni iz  vo de 
svoje rituale u svojim hramovima. Poznato je da takvi naj če šće sede u 
evropskim i svetskim institucijama, pa nije ni čudo što su uzeli takve 
boje. Zatim tu su i zvezdice bolje rečeno peto   kra ke. Primećujemo da 
se petokraka pojavljuje na svim novona sta  lim tvorevinama, kao i u 
novonastalim režimima. Pogledajmo neke od njih. Sjedinjene Američke 
Države, Australija, Savez Sovjet skih Socijalističkih Republika, Naro-
dna Republika Kina, i mno ge druge čak i Jugoslavija. Gde je poreklo 
petokrake, nepoznato da nije možda skinuto sa čela samog Đavola 
ako se sećate slike kako izgleda Đavo sa naopakom petokrakom pravi 
pentagram. Da nije možda igrom reči demokratija prešla u demoNkra-
tiju. Možda smo žrtve igre reči? Ili... paranoja? Da li ova gospoda, 
masoni sada upražnjavaju paranoju? Ili je to samo igra za bogate, kao za 
nas fudbal? Ili je to...?
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MEĐUNARODNO BANKARSTVO

Svi tragovi od davnina do danas vode do međunarodnih bankara 
koji kontrolišu svetska bogatstva. Ispod njih se nalazi mreža industrija-
laca, naučnika, vojnih i političkih vođa, ekonomista i zabavljača.

Dobro je poznato da su međunarodni bankari fi nansirali narode da 
se bore jedni protiv drugih. Šta mislite, odakle drža vi novac da kupuje 
tenkove, avione, kako bi se naoružali za rat? Oni fi nansiraju obe strane 
i zarađuju i od jednih i od drugih. Oni imaju moć da određuju i ishode 
ratova jednostavnim preseca njem priliva novca zemljama kojima ga 
pozajmljuju. Oni nikada ne dozvoljavaju da se neki narod oslobodi 
zaduženja. Oni mogu preko noći da sruše jednu imperiju kao što je 
SSSR, koju su oni u stvari i stvorili kada im je to odgovaralo.

Oni kontrolišu čitav svetski monetarni sistem i povezani su direk-
tno sa Rotšildima. Kontrola monetarnog sistema jedna je od glavnih 
poluga za osvajanje sveta.

Snaga Iluminata leži u novcu. Oni koriste svoj novac kako bi stekli 
kontrolu u verskim, političkim, ekonomskim, obrazovnim, medicin-
skim, vojnim i socijalnim krugovima i tako obrađivali društvo kao ce-
linu. Tokom Ruske revolucije, koju su fi nansirali, Iluminati su pod nazi-
vom „boljševici“, dospeli do najvažnijih položaja u Rusiji i tako zbacili 
cara. Kasnije su to isto uradili i sa SSSR-om.

Ovo remek delo prevare pre se nalazilo u Ligi naroda a danas se ono 
nalazi ili bolje rečeno zaklanja se iza Ujedinjenih nacija. Mnoge narode 
koji su nekada bili članovi Lige naroda njihove vođe su namagarčile da 
se priključe Ujedinjenim nacijama. Između te dve organizacije postoji 
samo jedna mala razlika, što se prva nalazila u Ženevi a ova druga je u 
Njujorku. Ko je darovao novac da se kupi zemljište i građevinski ma-
terijal za zgradu u kojoj će biti smešteno vođstvo Ujedinjenih naroda? 
Bio je to Džon D. Rokfeler, koji je UN poklonio sumu od 20 miliona 
dolara da bi kupile 18 hektara zemlje duž Ist Rivera u Njujorku, gde se 
danas nalazi sedište ove Organizacije. 
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UJEDINJENE NACIJE

Glavni štab pokreta Novog doba

Osnovna uloga Ujedinjenih nacija kao svetskog policajca je da 
se pritisnu zemlje koje poseduju nuklearno oružje da ga pre daju, kako 
bi to oružje dospelo u ruke Ujedinjenih nacija. Atomska bomba više 
ne pripada narodima koji su je usavršili i koji sada poseduju tajne o 
njoj, Sjedinjenim Državama, Velikoj Britaniji i Kanadi. Ona pripada 
Ujedinjenim nacijama, organizaciji koja jedina može da je upotrebi ili 
da preti da će je upotrebiti protiv neposlušnih naroda, kao što su recimo 
Srbi. Njihov najveći zadatak je da se dočepaju ovog nuklearnog oružja 
pod izgovorom zamrzavanja nuklearnog naoružanja ili nukleranog ra-
zoružanja. Ni jednom narodu neće više biti dozvoljeno da proizvodi i 
usa vršava nikakvo naoružanje.

Da bi ovladali svetom ovi zaverenici su morali da preuzmu kontro-
lu nad svetskim monetarnim sistemima preko centralnih banaka. To su 
i postigli. Sa raspadom Sovjetskog Saveza dočepali su se celokupnog 
atomskog naoružanja.

Da se samo podsetimo kako su počeli. Zajednički cilj Uje di nje-
nih naroda u toku Drugog svetskog rata, kao što je for mu lisano na 
Teheranskoj konferenciji 1943. godine, bio je uspo sta vljanje svetske 
porodice demokratskih naroda. Tu svoju ideju su konkretizovali u 
Postdaumu 1945. Sada su samo političko oružje u rukama Vladara iz 
senke.
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USPON NOVOG DIVLJAŠTVA

Nekada je bilo verske utehe. Moglo se nečemu nadati, ali da nas vera 
je devalvirana, a crkve su postale mala privatna predu zeća. Njeni vrhovi 
postali su velike blagajne i tajni neuhvatljivi veliki poslovi. Neke su 
vere instrumentalizirane u rasadnike vojnih pohoda sa nimalo skrivenim 
ambicijama da unište ne ver nike. A ko su nevernici? Sve religije kažu da 
su nevernici oni drugi koji nisu njihove vere. Ako nema više vere onda 
smo pre pušteni na milost i nemilost bankara.

Svi pričaju o nekoj velikoj krizi. Pričaju o posledicama krize koju 
vidimo svi ali gde su uzroci te krize? Kriza nije pala sa Marsa, ona je 
ovde osmišljena i ona je globalna strategija londonskih bankara i njiho-
ve podružnice u Njujorku. U skladu sa tom strategijom ide sve bolnije 
siromaštvo, dužnička kriza, odsustvo smislene budućnosti i borba za 
goli život, bukvalno svakog dana. Tako preustrojen svet, oblikovan je 
za vanvremensku vlast bankarskih oligarha. 

Pad Berlinskog zida značio je i pad iluzija da će se Evropa okupiti, 
podići i njen napaćeni Istok ući u zajednicu bogatih i demokratskih 
država. Beda i pad u ništavilo, uskoro će po stati praksa u većini bivših 
„socijalističkih“ zemalja. Ta neiz merna beda samo je bila znak šta će 
uskoro snaći Evropu. Ona će najpre biti zasuta okupacijom islamskog 
fašizma, pomodnog uništavanja žene-majke i agresivnim homo sek-
sualnim lobijem. Jevtina potrošačka kultura, gomila droga svih vrsta. 
Da li je to kraj Evropi? Ne nije!

Ipak dve zemlje još nisu pale na kolena. Još su ostale da se drže 
Nemačka i na ogromno iznenađenje bankara - Rusija. Ni ovo intezivira-
nje već pripremljene krize kao trajne baze za vlast bankarskih oligarhija 
za ispunjenje sna nad snovima, sada do hva   tlji vog; nije još pred sigur-
nom realizacijom. Potencijali, pose bno ako budu udruženi-Nemačke i 
Rusije, ogromni su. Resursi Rusije daju energetsku i sirovinsku osnovu 
i u saradnju sa Nema čkom ogromni prostor od Antlantika do Tihog 
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okeana uz izgradnju brzih i modernih komunikacija doneće prevagu 
transkontinetalne sile nad pomorskom silom Amerike i Engleske.

Zato je opstanak naše grčko-rimske hrišćanske kulture i njena revi-
talizacija nada našeg evropskog bića od Antlantika do Vladivostoka. 
Za to će se pobrinuti naši pozitivni vanzemaljci Rigeli. Samo tako biće 
izbegnuta varvarska budućnost koja nam se već vekovima nameće kao 
gotov model za dominacijom Evropom. Naravno da je demoni nameću 
preko svojih izabranih hibrida koje su postavili za skoro sve vladare 
Evropske unije. 

Ovo je ozbiljno vreme i na pomolu je odlučujuća bitka između 
dobra i zla, tame i svetlosti, dobrih i loših vanzemaljaca. Vladari iz senke 
- bankari, znaju da bitka nije još dobijena. Po prvi put vreme ne radi za 
njih. Do rekonstrukcije sveta će doći, ali ne onako kako su oni želeli. 
Naprotiv. Što više odmičemo u dubinu XXI veka, napreduje stil življe-
nja koji su oni nametnuli, koji bi mi nazvali novim DIVLJAŠTVOM 
kao pojava koja se širi celim svetom. 

Oni su se lepo organizovali, sve lepo isplanirali samo nisu pred-
videli da će se u borbu dobrih i loših vanzemaljaca umešati neko ko ih 
je i stvorio. Sam Vrhovni Bog Rasiel preko svog sina Emanuela, Isusa 
Hrista. Kako će to uraditi Isus Hrist, direktnom vanzemaljskom grubom 
intervenciujom ili ....!

Vladari iz senke mogu se uništiti najačim oružjem kojim čovek 
raspolaže. Verom. Da, verom ali samo ako se njome dobro kordinira. 
Vera je najstrašnije oružje samo ako se pravilno ko risti. Kada Isus Hrist 
uđe u srca velike većine obespravljenih i eksploatisanih ljudi tada će 
se podići jedan ogroman talas anti globalizma koji će srušiti sve pred 
sobom i uspostaviće se nov društveno-politički sistem bez eksploatatora 
i tada će nestati dominacije čoveka nad čovekom kao vid novog ropstva. 
Ti novi ljudi koji će se staviti na čelo tog pokreta neće biti komunisti 
koji su bili veštačka tvorevina Vladara iz senke, već će to biti novi ljudi 
čista srca i ispravnih moralnih načela i zvaće se „ISUSOVCI“.
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VANZEMALJSKO ŠEGAČENJE 
SA HRIŠĆANSTVOM

Vanzemaljci se preko Reptoida šegače sa svim religijama sveta. Da 
vidimo sada kako su Reptoidi napravili scenarijo da se malo šegače sa 
hrišćanstvom i pokažu svoju moć na Zemlji. Hrišćanstvo jednostavno 
nije utemeljeno na istini. Hrišćan stvo nije ništa više nego literalna 
priča politički motivi sana. Političke strukture su bile te koje su vršile 
historiziranje Isu sa i preko njega su ostvarivale društvenu kontrolu. 325. 
godine, reptoid, rimski car Konstantin sazvao je prvi vaseljenski sabor 
u Nikeji kada su ustanovljene politički motivisane hrišćanske doktrine 
na kojoj je počela duga istorija hrišćanskog krvoprolića i duhovne 
prevare u sledećih hiljadu i šesto godina. Od tada je Vatikan kojim su 
upravljali reptoidi zadržao politički stisak oko vrata Evrope donoseći 
„radosna“ vremena kao što je mračno doba zajedno sa „prosvetljuju ćim“ 
događajima počev od krstaških ratova preko inkvizicije, satanizo vanja 
žene sve do danas. Hri šćanstvo je zajedno sa svim ostalim teističkim 
sistemima vero vanja prevara ovog doba koju su osmislili vanzemaljci a 
sproveli preko svojih reptoida. Ono služi da odvoji ljudsku vrstu od pri-
rodnog sveta, ono podupire slepo podčinjavanje vlasti i tako umanjuje 
ljudsku odgovornost pred izgovorom da Bog upravlja svime tako 
opravdavajući užasne zločine počinjene u ime Božanskog dela. Ono 
što je najvažnije, daje moć onima koji znaju istinu, a istinu zna samo 
ona mala grupa ljudi u crkvi i politici i mit koji manipuliše i kontroliše 
čitavo društvo. Religiozni mit je najmoćniji izum ikada smišljen i služi 
kao psihološko tlo na kome mogu da bujaju svi ostali mitovi. Mit je 
ideja kojoj se široko veruje i ako je sama po sebi lažna. U jednom 
drugom kontekstu mit služi kao priča koja usmerava i mobilizuje ljude. 
Pažnja nije usmerena na odnos priče prema stvarnosti nego na njegovoj 
fi kciji. Priča ne može da funkcioniše ukoliko neka zajednica ili narod u 
nju ne veruje. Kad neki ljudi sa dovoljno lošeg isku stva javno počnu da 
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ispituju istinitost te priče, debata o tome će naravno izostati i oni će biti 
proglašeni jereticima. Ču vari vere ne ulaze u debatu sa takvima, oni ih 
ignorišu ili ih nazivaju bogohulnicima. Pošto je bogohuljenje grešno, 
zato je gre šno tvrditi nešto što nije u interesu crkve i navoditi ljude na 
pomisao da dođu sami do zaključka.

Jedan najvažniji deo scenarija vanzemaljaca je ironija ranog hri-
šćanstva bila je i to što je sam Isus bio Jevrejin koji je obožavao je-
vrejskog Boga, držao se jevrejskih običaja, tumačio jevrejski Zakon i 
stekao jevrejske učenike koji su ga prihvatili kao jevrejskog Mesiju. Pa 
ipak, samo nekoliko decenija posle nje gove smrti, Isusovi sledbenici su 
stvorili jednu religiju koja se usprotivila judaizmu. Kako su se hrišćani 
tako brzo od jedne jevrejske sekte pretvorili u antijevrejsku religiju?

To je teško pitanje, izgleda i za nauku i Crkvu i već dve hilja de 
godina je bez odgovora. Zašto je bez odgovora? Verovatno zato što i 
jedni i drugi tvrde da postoji Đavo, ali se samo ostaje na tome. Niko 
ozbiljno ne proučava fenomen Đavola. Ja mislim da je taj scenario 
napravio sam Satana i vrlo vešto preko svojih reptoida i hibrida ostvario.

Ovde bar mogu da pružim jednu istorijsku skicu rasta anti judaizma 
u okviru ranog hrišćanstva, da bih naslikao uverljiv kontekst u kome je 
jasno zašto su hrišćanski pisari povremeno menjali svoje tekstove na 
antijevrejski način.

Stalno se pitam kako treba najbolje razumeti Isusa, da li kao rabina, 
socijalnog revolucionara, političkog buntovnika, ci ni   čnog fi lozofa ili 
apokaliptičkog proroka. Bez obzira kako neko razume glavni pravac 
Isusove misije, on mora da se smesti u svoj izvorni kontekst i milje, 
kao palestinski Jevrejin i učitelj iz prvog veka. Šta god da je drugo bio, 
Isus je bio u potpunosti jevrej ski učitelj, kao što su i njegovi učenici bili 
Jevreji. Sce nario predviđa dalje da u određenom trenutku, verovatno 
pre nje gove smrti, a svakako i posle, Isusovi sledbenici su počeli da 
ga smatraju jevrejskim Mesijom. Izraz Mesija su razni Jevreji iz prvog 
veka razumeli na razne načine, ali je jedna stvar bila zajednička svim 
Jevrejima u njihovom razmišljanju, on je bio ve li čanstvena i moćna 
fi gura koja će na neki način – na primer tako što će podići jevrejsku 
vojsku ili povesti nebeske anđele – pobediti neprijatelje Izraela i uspo-
staviti Izrael kao suverenu državu kojom može da vlada sam Bog, 
moguće ljudskim posredstvom. Hrišćani koji su nazivali Isusa Mesijom 
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očigledno su imali problema da ubede druge u tu tvrdnju, pošto je Isus, 
umesto da bude poznat kao moćan ratnik ili nebeski sudija, bio naširoko 
poznat kao putujući propovednik koji je prekršio zakon. Za većinu Je-
vreja je bilo potpuno smešno da se Isus naziva Mesijom. Isus nije bio 
moćni vođa Jevreja. Bio je slab i nemoćan, tj. niko, koga su pogubili na 
krajnje ponižavajući i bolan način smišljen od strane Rimljana reptoida, 
od onih koji poseduju pravu moć.

Sada dolazimo do jednog paradoksa, ne znam da li je to uloga 
reptoida ili slučajnost i da li su oni to tako režirali. Hrišća ni su insistirali 
da je Isus bio Mesija, da njegova smrt nije bila greška pravde ili 
nepredviđen događaj, već Božje delo, kojim je on doneo spasenje svetu. 
Koje i kome spasenje? Šta su hrišćani mogli da urade sa činjenicom 
da imaju problem da ubede većinu Jevreja u svoje tvrdnje o Isusu? 
Naravno, oni nisu mogli da priznaju da sami nisu u pravu, a ako su oni 
u pravu, neko mora da nije u pravu? Taj neko su morali da budu Jevreji. 
Već od početka svoje istorije, hrišćani su počeli da insistiraju kako su 
Jevreji koji odbijaju njihovu poruku tvrdoglavi i slepi, da odbijanjem 
poruke o Isusu oni odbijaju spasenje koje je obezbedio sam jevrejski 
Bog. Reptoidi su se poigrali sa Jevrejima jer su ih ubedili preko svojih 
odabranih hibrida da misle da njihov sopstveni posebni položaj pred 
Bogom zavisi od toga što imaju i drže se Zakona koji im je Bog dao. 
Jevreji nisu shvatili da je spasenje došlo Jevrejima, kao i neznabošcima, 
ne samo putem zakona, već i putem vere u smrt i vaskrsenjem Isusa. 
Zato, pridržavanje Zakona nije moglo da igra nikakvu ulogu u spasenju 
neznanobožaca koji su postali Isusovi sledbenici, oni treba da misle da 
ne mogu poboljšati svoj položaj pred Bogom pridržavajući se Zakona. 
Oni treba da ostanu kakvi su bili a ne da se preobrate i postanu Jevreji.

Iako smrt i Isusovo vaskrsenje donose spasenje, prirodno je da će 
se njegovi sledbenici pridržavati Zakona, baš kao što je to činio i sam 
Isus. Hrišćani koji nisu bili pod uticajem hibrida dobro su shvatili, da 
pridržavanje jevrejskog zakona nije moglo da ima uticaja na spasenje i 
da bi pridruživanje jevrejskom narodu značilo poistovetiti se sa naro dom 
koji je odbacio sopstvenog Mesiju, narodom koji je odbacio i sopstve-
nog Boga. Reptoidi su vrlo lepo isplanirali i sproveli u delo da Hrišćan-
stvo i ju daizam postaju dve različite religije, ali oni su se sada poigrali 
malo i sa hrišćanima. Kako? Tako što su Hrišćani priznavali da je Isus 



171

Me sija koji je najavljen u jevrejskom svetom pismu, samim tim prizna-
vali su i sveto pismo, te drevne jevrejske tek stove kao temelj svojih sop-
stvenih verovanja. To znači da su hri šćani usvojili jevrejsku Bibliju kao 
svoju sopstvenu. Ali, zar nije jevrejska Biblija bila za Jevreje? Reptoidi 
su to tako lepo izrežirali da su Jevreji ne samo prezreli svog sopstvenog 
Me siju, već su tako odbacili sopstvenog Boga i takođe pogrešno pro-
tumačili svoje sopstveno sveto pismo.

Sad nekako ispada da je judaizam od uvek bio lažna religija, da 
je Jevreje neki zli reptoid ili možda sam Satana zaveo da pogrešno 
protumače zakone koje im je dao Mojsije kao doslovna upustva kako da 
žive, a zapravo ih treba tumačiti alegorijski, što oni nisu činili.

Reptoidi su nastavili i dalje da se šegače pa su posejali su mnju da 
nije možda Isus literalni i astrološki hibrid, da nije to možda najekspli ci -
tniji plagijat Egipatskog Boga Sunca (Horusa). Na zidovima u Luksor-
škom hramu u Egiptu, postoje urezane glife stare 30.000 godina koje 
prikazuju blagovesti bezgrešnog začeća, rođenje i pokorenje Horusu. 
Devici Isiz se javlja da će začeti Ho rusa. Nastavlja se mitom dalje, sa 
Neitom svetim duhom koji oplo   đuje devicu. Isto kao i priča o Isusovom 
bezgrešnom začeću. U stva ri literalne sličnosti između Egipatske reli-
gije i hrišćan stva su neverovatne, a plagijatorstvo se nastavlja i dalje. 
Da nije možda priča o Noju i nojevoj barci uzeta iz narodnih tradicija 
koje su rasprostranjene u čitavom drevnom svetu. Zabeležene su u više 
od 200 slučajeva u raznim epohama. Istraživanje pre hri šćanskih izvora 
može da stane na Epu o Gilgamešu napisanom 2400. g. pre nove ere. 
Ova priča govori o velikom potopu.

Tu je i plagijatrizovana priča o Mojsiju. Stavljen je u trošnu korpu i 
pušten niz reku Nil da bi izbegao svoje pogubljenje. Nalazi ga faraono-
va kći koja ga je odgajila na dvoru kao princa. Da nije možda ova priča 
ukradena iz mita o Saragonu od Akadije 2150. g. pre nove ere? Saragon 
je takođe stavljen u korpu i pušten niz vodu. Spasila ga je i odgajila Aki 
plemićka babica. 

Mojsije je poznat kao davalac onih 10 zapovesti koje je na ne kom 
brdu primio od Boga. Mojsije je samo jedan od takvih proroka u dugom 
nizu sličnih U Indiji je bio Manu, na Kritu je bio Minos koji se popeo 
na brdo Dikta gde mu je Zevs predao svete zakone. U Egiptu je to bio 
Mizes a na kamenim pločama su bili uklesani Božji zakoni. Što se tiče 
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10 zapovesti one su uzete iz stiha egi patske knjige mrtvih. U knjizi 
mrtvih je bilo: „nisam ukrao“, a to je prevedeno kao „ne kradi“, „nisam 
ubio“, prevedeno kao „ne ubi“, „nisam govorio laži“, znači: „ne laži, ne 
svedoči protiv bližnjeg svoga“. U stvari egipatska religija je verovatno 
glavni temelj judo-hrišćanske vere. Krštenje, zagrobni život, Raspeće, 
Uskrs, Božić, Pasha, Sveti kovčeg, obrezivanje, Božji sud, Majka De-
vica, Sveti sabor, Uskrsnuće i Spasioc, sve su to obeležja egipatskih 
ideja.

Kad kažemo da je Isus Hrist naš učitelj došao na svet bez seksual-
nog odnosa, da je umro, zatim da se digao iz mrtvih, uzneo na nebo to 
se ne razlikuje od egipatske religije i mnogih drugih religija u svetu. Ja 
ne iznosim ništa što se razlikuje od onoga što Vi verujete da je istina. 
Postavlja se pitanje šta je istina? 

Istorija nije ono što se dogodilo. Istorija je ono što je zapisano. 
Najčešće je ono što smatramo istorijom delo autora sa političkim mo-
tivima. I na kraju postavlja se pitanje ko je nare dio Jevrejima, Bog 
ili Đavo da se obrezuju kako bi ih obeležio kao poseban narod koji 
zaslužuje da bude progonjen. Nije ni Bog a ni Đavo već su to uradili 
reptoidi preko svojih hibrida. Ako znamo da se sve to desilo pre Isusa, 
da je i sam Isus kao pravi Jevrejin obrezan, postavlja se onda pitanje 
ko je stajao iza svega toga Bog ili Đavo, odnosno čija je moć u ovom 
materijalnom svetu veća. Svakako nije ni Bog a ni Đavo već hibridi koji 
pokazuju svoju moć na Zemlji da je sve veća i veća posebno kada su se 
dobro organizovali u Vladare iz senke.

Isus kao palestinski Jevrejin koji se držao jevrejskih obi čaja, pro-
povedao svojim sunarodnicima Jevrejima i učio svoje je  vrej  ske učenike 
pravom značenju jevrejskog zakona. Ipak, u dru gom veku kad su hri-
šćanski pisari prepisivali tekstove koji će na kraju postati deo Novog 
zaveta, najveći broj hrišćana su pagani, nejevreji, koji su se preobratili 
u hrišćanstvo i koji su podrazumevali da je ta religija, mada je na kraju 
krajeva zasnovana na veri u jevrejskog Boga kako je opisano u jevrej-
skoj Bibliji, po svojoj orijentaciji potpuno antijevrejska.

Da bismo shvatili pravilno priču o vanzemaljcima da vidimo samo 
jedan deo te priče, priče koja objašnjava da su postojale ra zne vrste 
vanzemaljaca dobro organizovane kako bi nadgledali šta se de šava 
na Zemlji i kako bi mogli da lakše manipulišu ljudima i da ih usme-
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ravaju u onom pravcu koji je njima odgovarao. Uvek je po neka vrsta 
vanzemaljaca bila zadužena za neku veću svetsku religiju.

Jedna vrsta vanzemaljaca je bila zadužena za hrišćanstvo. Da 
vidimo koliko su te priče verodostojne koje govore o hrišćanstvu po-
sebno o simbolu hrišćanstva o Isusu Hristu. Kroz prizmu Hri šćanstva 
shvatićemo koliko su „ozbiljne“ i sve ostale religije. Kao predstavnik 
Hrišćanstva je svakako Isus Hrist. Svi znamo priču o Isusu Hristu ali ne 
znamo koliko tu ima istine. Kao dokaz toj tvrdnji pitam se ne postoji li 
druga priča o Isusu koja bi mogla biti bliža istini od verzije koju je crkva 
pod uticajem hibrida širila u srednjem veku pre protestanske revolucije? 
Ne postoji li druga verzija hrišćanske dogme? Nije li postojala i neka 
„druga crkva“? Ukoliko je postojala, koji su bili principi njene vere? 
Ako bi se otrgli razmišljanjima koja su nam nametnuli hibridi da li bi 
mogli za razliku od verske literature na koju smo navikli, da mislimo 
drugačije. Da li Isus može da se opiše ne kao božanski lik već pre svega 
kao „čovek izdvojen od strane Boga“. Da li može da se shvati vaskrsenje 
kao Božje čudo, a ne kao dokaz božanstva samog Isusa. Hrišćani su 
velika manjina u svetu. Otprilike četvoro na svakih pet ljudi na kugli 
zemaljskoj veruje u druge bogove, a ne u hrišćanskog Boga. Više od 
sedam milijardi ljudi koji žive na planeti poštuju i slave više od trista 
bogova. Ako bismo uključili i animističke ili plemenske religije, taj broj 
bi se podigao do preko tri hiljade. Zar onda treba da verujemo da su 
jedino hrišćani u pravu? Zar se hibridi baš tako ne šegače sa nama.

Zar nije veoma arogantno to što hrišćani tvrde da je Isus jedan jedini 
put ka Bogu? Zašto hrišćani smatraju da imaju oprav danja da tvrde da 
su oni u pravu, a da svako drugi u svetu sem njih greši? Zar ne može da 
mislimo i drugačije, da mislimo svojim glavama.

Isus je pravi mesijanski karakter dobio posle vaskrsnuća i onda 
su počeli da kite priču o navodnim Isusovim izjavama. Jasno je da 
su jevanđelja napisana sa stanovišta vere i i da ih nisu pisali mirni 
posmatrači sa strane, ali to ne znači da ih treba odbaciti.

Moramo prvo da vidimo šta kaže nauka. Mnogi naučnici go vore 
da splet događaja u Jevanđeljima nije realističan. Nau čni ci ne mogu 
da dokažu niti da pobiju vaskrsnuće. To je su šti na hrišćanske vere i na 
to pitanje odgovor se može naći u nama samima. Hrišćanstvo je stvo-
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reno na tim verovanjima, novu reli giju su prihvatili milioni i milioni 
dolazećih generacija.

Da li je Isus vaskrsao kao Bog u ljudskom obliku na to pitanje 
naučnici ne mogu da odgovore, već moraju kao i svi mi da na sasvim 
lični način protumače poslednje Isusove dane. 

Nauka veruje u vaskrsnuće i bez njega ne bi bilo hrišćanstva. 
Biblija je dobra prilika da shvatimo misteriju vere. Kada go vo rimo o 
istorijskom Isusu, ne o Isusu vere, mnogo je lakše onda njega shvatiti, 
kao čoveka koji je patio. On je bio čovek, pravi čo vek koji se nadao da 
će videti kako se čovečanstvo sjedinjuje sa Bogom. On je oslobođen 
tereta krivice koji svi mi nosimo u sebi u ovom društvu.

U ovom trenutku kada verujem u Boga Rasiela, Bog u koga treba 
verovati, to je Isus Imanuel, koji budi dobro i pobeđuje zlo. Ceo Novi 
Zavet kao i postojanje Boga možemo samo da prihvatimo ve rom a 
Tvorca svojim otvorenim Umom, svojom proširenom svešću. 

Na kraju krajeva događaji tog trećeg dana u Jerusalimu moraju 
ostati kao što su bili 2013. godina u domenu stvari koje je ne moguće 
dokazati. Stvari kao i samo postojanje Boga možemo da pri hvatimo 
samo verom.

Priča o Božiću kao i većem delu Biblije postala je predmet naučne 
osnove priče o Božiću, kao teološkoj proklamaciji ili Rečju Božjoj. 
Zato se sada intezivno proučava Novi zavet i obraća ogromna pažnja 
najnovijim arheološkim iskopavanjima.

Ako bi neko dokazao da Isus iz Nazareta nije postojao, svet nikada 
više ne bi bio isti. Svi naučnici su ubeđeni da je Isus istorijska ličnost 
ali svi oni sumnjaju da je rođenje bilo onakvo kako ga opisuju Mateja 
i Luka.

Ja ne smatram da su Jevanđelja puka fi kcija, daleko od toga, ali 
čvrstih pouzdanih istorijskih spisa jednostavno nema. Iz sledećeg pri-
mera treba da shvatimo koliko je to tačna i jaka priča koju dobijamo iz 
Biblije.

Što se tiče Isusovog rođenja, Biblija je bukvalno jedini iz vor. Od 
četiri Jevanđelja svega dva, Matejevo i Lukino, pominjuju Isusovo ro-
đenje, ali se u njima iznose različite priče. Luka je ispričao priču o do-
gađajima kojima nije lično prisustvovao. Ja smatram da Jevanđelja ne 
smeju da se uzmu kao pouzdani izvori informacija. Kao izvor Jevanđe-
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lja služilo je usmeno predanje. Kada se pažljivo pogleda tekst Biblije 
ispada da se ona razlikuje od predanja koje se godinama prepričavalo. 
Po predanjima Isus se rodio u štali. U Bibliji se štala uopšte ne pominje. 
U Jevanđelju po Luki piše da je Marija po rođenju, Isusa stavila u jasle. 

Neki stručnjaci uz pomoć arheologije dokazuju da su se u to vre-
me u Vitlejemu pravile kuće, gde se u okviru kuće nalazi ode ljenje 
gde su noću živele životinje. Kada su Josip i Marija došli u Vitlejem, 
za njih nije bilo mesta ni u jednoj krčmi, tako da im je jedan krčmar 
sažalivši se na njih dozvolio da prenoće u njegovoj kući. Legende su 
uz pomoć mašte dobijale onu formu koju znamo iz predanja. Pošto iz 
predanja, odnosno usmene priče ne možemo da znamo kako je fi zički 
izgledao Isus, naučnici su pokušali da odgovore na to pitanje obrativši 
se slikarstvu, ali nisu našli odgovor.

Za razliku od Rimljana i Grčkih slikara, Jevrejima je bilo zabra-
njeno da slikaju Isusa, Isusov lik nije bio zabeležen za njegova života. 
Nauka je po tom pitanju bila nemoćna. 

Postavlja se osnovno pitanje koji su motivi pisanja Jevanđe lja, koju 
poruku ona ostavljaju. Tu su svi naučnici jedinstveni. U Jevanđeljima 
se anđeli često pojavljuju u ključnim momentima da bi probudili veru, 
i taj poziv na veru nalazi se u srži Novog zaveta. To je taj motiv, to 
je ta osnovna poruka, poziv na veru. Jevanđelja su neka vrsta verske 
biografi je, zato je istorijski lik Isusa bio veoma važan piscima Jevanđe-
lja i ako ga nisu poznavali.

Proučavajući i druge drevne izvore do kojih sam došao us peo sam 
da otkrijem da tu ima mnogo više istorije nego što su stručnjaci pre 
toga smatrali. Ja bih se priključio njihovim istra živanjima, sa jednom 
konstatacijom. Ne sme se istraživati bez saznanja da je jevanđelje do-
kument vere. Crkva je zato favorizovala ova četiri Jevanđelja. Ja sma-
tram da su pisci bili vođe crkvenih zajednica. Postavio bih jedno logično 
pitanje. Zašto samo Matej i Luka pričaju o rođenju? Rani hrišćani su 
znali sve detalje o Vaskrsnuću, jer su na tome zasnivali svoju veru, 
ali tek krajem prvog veka počinju da se interesuju za život Isusa, za 
istorijskog Isusa.
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VANZEMALJSKI SCENARIJO 
O ISUSU HRISTU

Rođen je u Vitlejemu i rođen je bez oreola i nije imao nikakav 
sjaj na licu. Ne postoji po mom mišljenju ni jedan dokaz o Isuso vom 
rođenju. Jedino je spektakularan trenutak bio kada se Bog javio preko 
anđela pastirima i objavio da je Isus rođen.

Kao i u svim ostalim situacijama tako i u pogledu Isusa, nauka 
prvo proba sva prirodna objašnjenja. U prirodi nisu našli dokaz za takvo 
rođenje, zato skoro svi naučnici smatraju da je Isu sovo rođenje čista 
fi kcija i da je to nevažno za nauku. Jer je Isus bio obična beba koja 
nije imala oreol oko glave i koja nije držala propovedi iz kolevke. Kao 
njihov krajnji zaključak je da su priče o Isusovom rođenju marginalne 
i nastale su kasnije putem predanja i zato ih smatraju čistom fi kcijom.

Još jedan problem za hrišćanstvo predstavlja verovanje da je Isus 
plod čudesnog sjedinjenja Jehove i Marije. U drevna vremena na Istoku 
je postojala potreba da roditelji onih koji će biti ljudi-bogovi moraju biti 
bog i žena. Kao opravdanje za ovu tvrdnju hrišćani su uzeli naziv koji je 
Isus koristio za sebe „Sin bo žji“. To je bio stari naziv za svakoga ko je 
pretendovao na presto. Svi su kraljevi još od vremena pre faraona, pravo 
na zemaljsku vladavinu zasnivali na božanskom poreklu. 

Sve važne ličnosti drevnog sveta imale su čudesno rođenje, Alek-
sandar Makedonski, Mojsije itd. Savremeni proučavaoci ne mogu ni da 
dokažu, a ni da pobiju teoriju o bezgrešnom začeću. Neki tvrde da je 
Matej pisao tako da dokaže Isaino proročanstvo, u smislu ako je tako 
prorečeno, onda je moralo tako i da se dogodi. Nije Isaia najavio Isusa, 
već su hrišćani to tako shvatili, znali su za proročanstvo i sami su rekli 
on je taj.

Što se tiče bezgrešnog začeća, Mateja i Luka nisu imali tekst na 
hebrejskom već na grčkom i kada su ga u trećem veku pre vodili reč 
alma - mlada žena, preveli su kao partinos - devica. Oko 250. godina pre 
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n.e. hebrejska Biblija je bila prevedena na grčki. Po Mateji i Luki koji su 
govorili grčki, prevod Isainog proročanstva stvorio je najveću konfuziju 
do sada u istoriji, me đu proučavaocima Biblije.

Možda reč partinos ima dvostruko značenje, može da označava 
devojku, a može i devicu. Ne označava obavezno seksualni status. Hteli 
su da kažu da Isus nema fi zičkog oca, samim tim je njegov otac Bog i 
sve se to lepo uklapa u predanja. Ali se još lepše uklapa ako u celu priču 
ubacimo vanzemaljce i da je Isus možda dete iz epruvete, odnosno da 
je sam Vrhovni hrišćanski Bog Ra siel oplodio ženu sa Zemlje Mariju, 
putem veštačke oplodnje preko laboratorije koja se zvala Sveti Duh. 

Kada je u pitanju zvezda koja je vodila mudrace, odnosno astro loge 
iz Damaska do Isusove kolevke, kineski astrolozi su do kazali da se 4. 
godine pre n.e. pojavila kometa koja je prošla po red Zemlje. Ostalo je 
uradila mašta u legendama. Ako znamo da se zvezde ne kreću da nisu 
možda vanzemaljci u svom vasionskom brodu vodili mudrace tačno do 
mesta gde se rodio Isus, a mudraci su to doživeli kao zvezdu vodilju. Da 
je tačna priča sa kometom to ne bi bilo tako jer kometa bi prešla preko 
neba za par sekundi ne bi mogla nigde da odvede nikoga. 

Da li se pokolj dece zaista dogodio? To nikada nije dokazano. 
Istoričari iz Irodovog vremena, posebno Jofi sus, govore o mno gim 
Irodovim zločinima; kao ubistvo Prvosveštenika, zatim svo je žene i 
dece, a uopšte se ne spominje pokolj dece, ubistvo 6.000 beba, starosti 
do dve godine. Najveći istoričar toga doba Jofi sus dao je o Irodu 800 
puta više podataka nego sva Jevanđelja zajedno, zato je neverovatno da 
je mogao ispustiti takav podatak iz Novog zaveta. 

Vitlejem je imao u to vreme najviše 1.000 stanovnika. Arheo logija 
je dokazala da su pronađene dečije lobanje na toj lokaciji ali ne više od 
dvadesetak. Zato ne čudi što je jednom istoričaru kakav je bio Jofi sus taj 
podatak promakao jer se radi o malom broju dece.

Kada je u pitanju Isusov odlazak u Egipat tu su naučnici skeptični 
zbog neslaganja Jevanđelja po Mateji i Luki. Luka uopšte ne spominje 
Isusov odlazak u Egipat, niti povratak iz Egi pta. Ostaje sada samo Ma-
teja pa se sada pretpostavlja da je on sve to izmislio imitirajući legendu 
o Mojsiju. Kod Mojsija postoji okrutni faraon koji hoće da pobije svu 
mušku decu do 2 godine starosti. Isto radi i Irod. Mojsije se spasava tako 
što ga majka stavlja u korpu i pušta u reku Nil, gde ga pronalazi faraono-
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va ćerka i odgaja ga kao svog sina na faraonovom dvoru. Roditelji Isusa 
takođe vode Isusa u izgnanstvo da bi izbegao Irodov pokolj. Mojsije 
odlazi u pustinju gde provodi veliki broj godina i vraća se i izvodi svoj 
narod iz egipatskog ropstva. Spasava svoj narod.

Isus se takođe vraća i spasava svoj narod. Mnogo su slične priče da 
bi bile slučajne.

Mojsije se vratio kada je faraon umro. Isus se vraća kada je Irod 
umro.

Matijina i Lukina priča o rođenju dokazuju da su dva autora pisala 
nezavisno jedan od drugog vek kasnije na osnovu predanja ili nekih 
dokumenata koja su kasnije izgubljena.

Iz Jevanđelja da se zaključiti da se Isus rodio u siroma šnoj ruralnoj 
sredini i da se pojavio odjednom kao prirodno obrazo van. Iskopavanja 
u Sefori, 5 km. udaljene od Nazareta raspri ši la su ta shvatanja. Otkriven 
je amfi teatar koji je mogao da primi 4.000 ljudi, otkriven je impozantan 
ogroman grad sa širokim po pločanim ulicama, sa kanalizacijom, sa pre-
divnim mozaicima na zidovima luksuznih zgrada. Isus je znači odra stao 
u jednom velikom modernom gradu a ne u nekom seocetu Na zaretu. 

Samim tim bio je podložan mnogim intelektualnim utica jima. To je 
dokaz da je Isus bio obrazovan, da je pohađao Sinagogu, učio je Toru, 
istoriju Izraela, prirodne nauke i sve što služi opštem obrazovanju. 
Svakako da je bio natprosečno inteligentno dete i verovatno da je na-
predovao mnogo brže nego što je bilo normalno i zbog toga je svakako 
bio ubrzo zapažen i verovatno da je mnogima zbog toga smetao. Bio je 
izložen i drugim kulturama, naročito Grčkoj, gde je naučio i grčki jezik. 
On je govorio aramej ski kao maternji jezik, znao je hebrejski koji je bio 
crkveni jezik na kome je napisana Tora.

Bio je izuzetno dete i nije se odjednom pojavio sa čudesnim spo-
sobnostima, već je postepeno odrastao, sazrevao i obrazovao se. Svi 
se naučnici slažu da priče o rođenju ne treba posmatrati kao istorijske 
činjenice. Jevanđelje ništa ne govori o Isusovim mladim godinama. 
Kada se sledeći put bude pojavio prenoseći radikalnu poruku Palesti-
nom. „Stiglo je Kraljevstvo Božje“, koje su Jevreji čekali, pokrenuo 
je lanac događaja koji će stvoriti hri šćanstvo u koje će verovati trećina 
čovečanstva.
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Pisci Jevanđelja govore da je Isus Mesija i današnji ana li tičari ne 
vide ništa sporno u tome. Kada je počeo svoje propovedi Isus je dobro 
znao da njegove propovedi imaju strategijski značaj i znao je da će biti 
sasvim drugačiji Mesija od onoga koga očekuju. Kada posmatramo 
način na koja su se razvijala Jevanđelja, počela su kratkim pričama i 
rečenicama, anegdotama koje su se prepričavale i onda bile zapi sane. 
Takve priče su počele prve da kruže i to su bile istinske Isusove reče-
nice. 

U drevnim vremenima bilo je dosta čudotvoraca, jer nauka u to 
vreme nije imala odgovora na skoro ni jedno pitanje, za razliku od danas 
kada nema čudotvoraca jer nauka ima odgovore na skoro sva zbivanja. 
Među njima je bio najpoznatiji Isus. Posednutost demonima kakava je 
postojala u Isusovo vreme danas bi se nazivala psihozom ili neurozom. 
Isusovo isceljenje je možda bila neka vrsta terapije. Bolesti koje je lečio 
mogu biti psiho-somatske prirode.

Isus je predstavljen kako čisti Hram od menjača novca go voreći 
kako su oni napravili od Hrama razbojničku pećinu, da Hram treba da 
služi za molitve. To je odlična poenta i teologija ali je neodrživa kao 
istorijski dokaz. Bilo je nemoguće rasturiti nekoliko stotina menjača 
novca, rasturiti ujedno i stočnu pijacu koja se nalazila na istom mestu 
u Hramu. 

Njegovi motivi su bili možda drugačiji. Do tada se plaćao porez 
samo jednom u životu, a baš tih dana je donet nov zakon po kome se 
plaća porez svake godine. Možda je to razbesnelo Isusa i ustao je protiv 
vlasti kao pravi revolucionar. Možda se bunio ne protiv menjača, nego 
protiv same valute, jer to su bili tiriski sikali sa paganskim slikama koji 
su bili protiv Tore. Verovatno da je ušao u Hram i prevrnuo nekoliko 
stolova više simbolički nego stvarno da je ugrozio menjanje novca. S 
obzirom da nije bio uhapšen, verovatno je i šteta bila mala.

Jevanđelja su u većini slučajeva tačna, jer savremena nauka uz 
pomoć arheologije dokazuje da je postojao Irod, Pilat, najnovija arheo-
loška iskopavanja pronašla su i grobnicu u kojoj je na jednoj ploči stajao 
natpis da tu počiva Prvosveštenik Kaifa koji je umro u svojoj 60-toj 
godini.

Isusovo obraćanje svom ocu, Bogu ostavlja dosta nedoumice o 
Isusovom identitetu. Ako je Isus Bog prerušen u čoveka a ne pra vo 
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ljudsko biće, onda Isusova molitva u Gestismaniskom vrtu Bogu da mu 
poštedi život, obična je farsa jer on onda lije krokodilske suze, jer ne 
oseća nikakvu patnju.

S druge strane ako je ljudsko biće, a u istovremenom jedinstvu sa 
ocem, onda postaje razumljivo ali tajanstveno, jer je raspet, između 
odlučnosti da ispolji volju svog oca a u isto vreme želi da izbegne krst, 
tada je pokazao nesebičnu ljubav za druge.

Jevreji nisu verovali da je Isus bio Mesija, ali Rim jeste, da nije, 
zašto bi ga razapeli ako nije bio Mesija koji ih je direktno ugrožavao. Od 
tada su se Judeizam i Hrišćanstvo razišli i kre nuli odvojenim putevima. 
Tek posle njegove smrti apostoli su počeli da uviđaju ko je zapravo Isus. 
Tek tada Rana crkva je sve više dokaza nalazila u vezi sa Isusom i sve 
je to prenela u priču.

Ako pogledamo seme drveta ono ne liči na drvo, tako isto i većina 
spisa Novog zaveta ne daje neku celinu, ali zato artikuliše i uobličava 
Isusove misli jer je svima postalo jasno ko je Isus. Sada vidimo Isusa u 
svojoj punoj veličini, kao ogromno drvo a svi mi se nalazimo u njegovoj 
senci, u njegovoj zaštitnoj hladovini.

Istorijski Isus je za života donosio poruku o dolazećem kra ljevstvu 
Božjem. Posle svoje smrti i sam je postao poruka. Smrću je preuzeo 
krivicu svih ljudskih bića da bi ih izbavio grehova. Bog je poslao svog 
sina da živi i umre kao čovek od krvi i mesa. 

Svi znamo da je religija sistem simbola koje služe da se uspostavi 
povoljna klima za emocionalno stanje i motivaciju u ljudima. Ali ako 
pogledamo realnost, ako se vratimo u istoriju ljudskog društva shva-
tićemo da defi niciju treba dopuniti sa re čima - manipulacija sa ljudima.

Što se tiče nastanka monoteizma, jedna od pretpostavki je vera u 
jednog Boga (u ovom slučaju judejskog), nastala iz praktične potrebe 
zbog čisto nomadskog života izraelskih plemena. Zar je trebalo za Jehvu 
graditi velelepna i skupa zdanja, dizati ogromne statue, i ako je izgleda 
učinjeno na jednom mestu, u Jerusalimu. I kako su ga Izraelci stvorili 
tako su ga i prisvojili, što je dovelo do toga da su se sami proglasili 
„izabranim narodom“ na šta su stekli marketinško pravo kao osnivači 
moneteizma. A pošto je Jehova bio njihov, malo je tih plemena ili drugih 
naroda spomenutih u Starom Zavetu koje nije likvidirao, spalio im 
gradove, ili pomagao Izraelcima na svaki način uključujući i pljačku 
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i masovna silovanja. Dakle, oko objašnjenja pojma „ge nocid“, Stari 
Zavet može da služi kao osnovni priručnik: najpre prihvatiš da imaš 
neka ekstra prava data od „više sile“ a zatim slediš vrlo precizne instruk-
cije.

Uz mnogonacionalnu raznolikost stanovništva imperije i ra znoli-
kih tradicija te verskih običaja, bili su verovatno osno vni razlozi koji 
su rukovodili Konstantina da uvede hrišćanstvo kao zvaničnu državnu 
veru i time postigne monolitnost unutar oba dele imperije. Međutim, 
kroz hrišćanstvo su Rim i Vizantija (Istočno Rimsko carstvo) pomogli 
da formiraju stada poslušnih sa kojima se može manipulisati: daj caru 
carevo... ne seči mačem... pruži i drugi obraz... ko tebe kamenom ti njega 
hlebom... strpi se; pravi život počinje tek na onom svetu. Konstatin je 
shvatio važnost učenja i poruke hrišćanstva u zamenu za dotadašnji 
mno gobožački i prevaziđeni prilaz nasleđen od Grka, i sve to lepo zapa-
kovao u božju Bibliju ali oblikovanu u Nikeji.

Religija je u mnogim slučajevima igrala pozitivnu ulogu po vezu ju-
ći ljude unutar iste grupe, pozitivno uticala na indi vi dualni i društveni 
moral, pomagala vladama da vladaju sa manjom upotrebom sile, te 
davala nadu ogromnoj većini osiromašenih i bespravnih kako bi istrajali 
obzirom da je za većinu svakodnevni život bio pravi pakao. 
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HRIŠĆANSTVO 
KAO RELIGIJA

Reptoidi su preko svojih hibrida na kraju razvili nauku da je Isus 
Hrist Sin Božji poslat na zemlju da mukom i smrću na krstu spasi 
čovečanstvo od greha prvih ljudi i vera u njegov drugi dolazak i nastanak 
Carstva Božijeg na zemlji. Tu se uočava jedna strašna nelogičnost. Po 
ovome ispada da je hrišćanstvo kao religija pokrila celu zemljinu kuglu. 
Zaboravlja se da su sa mo petina ljudi na Zemlji hrišćani. Kako da dođe 
Carstvo Bo žje na zemlji u delovima gde su hindusi i budisti. Pa oni ne 
priznaju Isusa i Boga kao takve. Oni imaju svoje bogove, uostalom i 
mu slimani imaju svog Alaha. 

Oni su želeli da na ovaj način stvore novi dramski mit koji je nad 
paganskim misterijama imao nadmoć, jer je bio mnogo etičkiji, otvoren 
svim ljudima, siromašnima i bogatima, slabima i jakima. Hrišćanstvo, 
nije bilo ništa izuzetno i neprotumače no u istoriji čovečanstva, nije bila 
natprirodna pojava. Nastalo je prirodno, putem unutrašnjeg razvoja re-
ligije, a ne čudesnom intervencijom spolja. Tako je to trebalo bar da 
izgleda. Kao da je sam Bog nametnuo to kao gotovo rešenje. Kao i sva 
druga verovanja, ono je izvesna etapa u evoluciji opštih religioznih 
koncepcija i u napornom rastu ljudske svesti rezultat je razvojne linije 
koja se vuče od pradavnih sumerskih vremena do današnjeg dana. Treba 
na kraju izvesti zaključak, da suština hrišćanstva nije Isusova osoba, 
nego apstraktna ideja, razrađena u celom svom opsegu tokom stoleća 
koji su prethodili našoj eri. Trijumf hrišćanstva bio je rezultat evolucije, 
a ne revolucije

Ako se držimo slepo, nekritički slova Jevanđelja, oduzima se Hri-
stovom životu i smrti to po čemu je on uzor ljudima, lišava ga, naime, 
ljudskog karaktera. Njegovo rođenje nije više rođenje čoveka; nije više 
za nas primer, jer začeće od Device otrže ga od njegove ljudske uloge. 
Njegov život nije više život čoveka, jer mu se pripisuje moć čudotvorca 
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kao u prvobitnim religijama. Čak su nam i njegovu smrt ukrali, ovu 
veličanstvenu smrt čoveka koji se oseća odgovoran za sudbine svih i 
koji daje smisao i uzvišenost svome životu prinoseći ga kao žrtvu za 
celo čovečanstvo ali to nije više smrt, kad mu se naređuje da ustane, 
da uskrsne. Ko mu to naređuje da ustane i vaskrsne? Na ovaj način 
oduzima se ljudima primer jednog od najveličanstvenijih ljubitelja slo-
bode i ljubavi, otrže ga, naime, iz prave istorije čovečanstva, da se od 
njega ne učini čovek, nego mit sličan drugim mitovima, osoba rođena 
od Boga.

Doktrina o natprirodnom poreklu hrišćanstva, koja svojim postan-
kom doseže do samih početaka njegove istorije, prema mom dubokom 
uverenju više ne može opstati. Nije nam potrebno čudo u smislu do-
gađaja koji bi kršilo zakone prirode, kad su ti zakoni sami po sebi čudo 
i velika tajna pred kojom se stalno pitam šta to sve znači?

Osim toga, ova doktrina je u odnosu na čoveka pesimistička, jer je 
njena pretpostavka nedostatak vere u stvaralačku moć ljud skog roda. 
Danas se ipak ne može negirati da je hrišćanstvo na stalo putem priro  dnog 
razvoja religioznih verovanja, a ne spo lj nom i čudesnom ingeren cijom. 
Motor ovog razvoja bio je i jeste samostalni i herojski napor ne bro ja nih 
naroda i ljudskih po ko lenja koja teže sve dubljoj samosvesti u prirodi. 
Zar ova neumorna težnja čoveka nepoznatoj budućnosti nije veće čudo 
nego naivno shvaćeno čudo lične božanske ingerencije? Zar hrišćan-
stvo kao plod marljivog rada pokolenja nije i više vredno divljenja nego 
darovano hrišćanstvo? Hrišćanstvo je razvoj jedne od grana juda izma 
i helenizma u religiju koja je, nakon što se meša s raznim paganskim 
religijama, postala prirodnim putem razvoja današnje hrišćanstvo. Sada 
treba da se gradi nova vizija o Isusu, ne više kao jevrejskom proroku, 
nego univerzalnom Mesiji, Spasitelju svih naroda na svetu. Ali da li će 
ostali narodi na svetu koji nisu hrišćani prihvatiti Isusa kao spasitelja jer 
oni imaju svoje spasitelje u likovima svojih bogova. Svakako da neće 
jer se reptoidi preko svojih hibrida jednostavno šegače sa nama. 

Tvrdnju da je Hristos ustao iz mrtvih, na primer, treba shva titi ne 
doslovno, već simbolično i onda je nju moguće tumačiti na različite 
načine koji nisu u sukobu sa znanjem, sa onim što sam izložio u ovoj 
knjizi, ne umanjuje njeno značenje. Prigovor koji bi Crkva verovatno 
stavila, da njeno simbolično shvatanje gasi svaku nadu jednog hri-
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šćanstva u besmrtnost, ne stoji, jer je ljudski rod verovao u zagrobni 
život mnogo pre nastupanja hrišćanstva, te otuda nije imao potrebu za 
uskršnjim događajem (vaskrsenjem) kao zalogom besmrtnosti. Opa-
snost od toga da je mitologija suviše doslovno shvaćena, onako kako 
crkva uči i da odjednom bude od ba čena u potpunosti, danas je veća nego 
ikada. Ja mislim da je već vreme da hrišćanska mitologija, umesto da 
bude zbrisana, bude simbolično shvaćena. Jer reptoidi upravo žele da 
unište hrišćanstvo.

Po mom mišljenju, sa istorijske tačke gledišta hrišćanska mitologija 
predstavlja, verovatniji prikaz događaja i ljudi koji su pre dve hiljade 
godina utisnuli svoj beleg u svest zapadnjaka, vekovima koja su sledila, 
i uobličila našu kulturu i civiliza ciju.

Iz dosad rečenog treba izvesti neki zaključak, šta dokazi utvrđuju 
i šta oni danas znače. Biografi je o Isusu su toliko rano nastale da se 
ne mogu objasniti kao proizvod legendi. Zato su po mom mišljenju 
verodostojne. U stvari, osnovna uverenja u Isusova čuda, Vaskrsenje i 
božanska priroda idu unazad do samog nastanka hrišćanskog pokreta.

Pisci Jevanđelja nameravali su da sačuvaju pouzdane isto rijske či-
njenice, da su bili u stanju da to učine i da nisu do puštali da predrasude 
prekomerno oboje njihovo izveštavanje. Sklad između Jevanđelja o 
bitnim činjenicama, uz razlike u nekim pojedinostima, daje istorijsku 
verodostojnost opisima. Pored toga prvobitna crkva ne bi mogla da se 
ukoreni baš u Jerusalimu da je propovedala o činjenicama u vezi Isusa 
koje bi njihovi savremenici mogli prikazati kao preuveličane ili lažne. 
Tako da imamo bolju istorijsku dokumentaciju o Isusu nego o osnivaču 
bilo koje druge drevne religije.

Arheološki nalazi su povećali pouzdanost Novog zaveta. Ni jedno 
otkriće nikada nije opovrglo biblijske navode. Nepobitno se da utvrditi 
iz svega dosad rečenog da je Isus kao istorijska ličnost isti kao i Isus 
vere.

Postavlja se pitanje kako je hrišćanstvo tako dugo opstalo, čitavih 
dve hiljade godina. Kome ono duguje za to. Moraćemo da se vratimo 
na sam prapočetak hrišćanstva da bismo odgovorili na to pitanje. Po 
mom dubokom uverenju hrišćanstvo duguje svoj opsta   nak činjenici da 
na Jerusalimskom saboru rana crkva nije po slu   ša la ni Pavlove želje, 
niti želje konzervativnih jevrejskih hri š ćana, već je zahvaljujući Jakovu 
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Isusovom rođenom bratu, izvr šila sintezu dragocenih uvida s obe 
strane u odredbe Apostol skog dekreta. Time je omogućeno da nejevreji 
uđu u novo mesijansko društvo, a da ne moraju da pre toga postanu 
Jevreji. Pavle mora da je bio u pravu kad je video da Zakon, a naročito 
obrezivanje, neće funkcionisati za nejevreje. A jevrejski hrišćani su, 
takođe, bili u pravu što nisu želeli da izgube zaostavštinu avramovskog 
zaveta ili Zakona otvaranjem vrata paganima. Jakov Isusov rođeni brat 
je bio taj koji je omogućio Pavlu da nastavi svoju misiju namenjenu 
nejevrejima po međusobno prihvatljivim uslovima, i zahvaljujući trudu 
i Pavla i Jakova došlo je do toga da nejevreji zaista pohrle u Izrael kao 
što su proroci i predskazali. Otkud su proroci znali to što su proricali? 
Znali su zato što su ih vanzemaljci usmeravali u jednom određenom 
pravcu i davali su im informacije šta će se sve dešavati odnosno šta su 
oni to sve planirali da rade, kakav su scenarijo napravili za ljude.

Pavle i Jakov, u skladu sa svojim zajedničkim jevrejskim na sleđem, 
shvatili su Isusa na isti način: kao Mesiju Izraela i ostalih naroda. Kako 
to ostalih naroda? Vrlo prosto! Isus se jeste vratio da pobedi neprijatelje 
Izraela. Dok su Rimljani zemaljskog Isusa razapeli na krst, vaskrsli Hrist 
se vratio da osvoji Rim. On je nagovorio Pavla da širi njegovu veru među 
nejevrejima. Pavle je doduše to platio glavom u Rimu, ali su njegovi 
sledbenici nastavili dalje, i na kraju je hrišćanstvo postalo zvanična reli-
gija carstva, čak uspostavivši Rim a ne Jerusalim za sedište svoje moći. 
Fascinatno je razmišljati o tome koliko bi istorija zapadne civilizacije, 
možda, bila drugačija da je Jerusalim ostao sedište hrišćanstva.

Ali politički trijumf hrišćanstva nad Rimom, istovremeno je bio i 
njegova velika slabost, jer je Crkva uskoro poklekla pod zamkom moći i 
bogatstva, protiv kojih se Isus tako uporno borio. Zbog slave i bogatstva 
on je kritikovao vlast Hrama i to je platio glavom. To je lekcija koju 
nikako da savladamo, da svaki put kad neka religija postane isprepletana 
sa politikom, i religija i politika bivaju iskvareni. 

Za razliku od nas, velika mudrost osnivača Sjedinjenih Dr žava 
nigde se ne ogleda tako jasno kao u njihovom postavljanju jasnog 
zida koji razdvaja crkvu od države. To je nešto što je Isus podržavao, 
imajući u vidu njegove reči „dajte caru carevo, a Bogu Božje“ (Marko 
12:17). Naime, upravo je to Isusovo učenje posta vilo temelj za zapadno-
hrišćansku koncepciju odvajanja svetovnog od verskog.
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Trajna mudrost Jakova i Pavla sastoji se u njihovoj viziji da je 
Isus Mesija i Jevrejima i nejevrejima. Ali, tokom proteklih dve hiljade 
godina, Pavle je dominirao nad Jakovom, što je dovelo do mnogih 
zlodela u okviru crkve, od kojih su najstrašnija ona pro tiv Jevreja, a 
nešto manje protiv muslimana. Kako je Crkva sti ca la političku moć, 
tako je postajala sve više nejevrejska i sve više po uzoru na Pavla, a ono 
što je preostalo od jevrejskih korena po la ko je izumrlo, na opštu štetu 
čitavog sveta. Postupanje hrišćan stva prema Jevrejima tokom proteklih 
dve hiljade godina, nije ni šta drugo do „zlostavljanje roditelja“ od strane 
njihove dece.

Danas vapimo za potrebom da se uspostavi ravnoteža, koja je ne 
samo crkvi, već i čitavom svetu, potrebna da ponovo otkrije istorijskog 
Isusa, Isusa koji ništa ne bi toliko želeo do da sva Avramova deca, 
Jevreji, hrišćani i muslimani, žive zajedno u slozi kao jedna porodica u 
Carstvu Božjem.

Jevreji, hrišćani i muslimani, svi se okreću prema svom duhovnom 
i praotačkom „vođi“, i smatraju sebe njegovim nasle dni cima. Ono u 
čemu se tri grane Avramove porodice razlikuju, jeste njihovo očekivanje 
kako će Carstvo Božje zapravo nastati.

Hrišćanima, Carstvo će nastati povratkom Isusa. Očekiva nje Ja-
kova i apostola da će se Isus vratiti do mesta Hrama, razlog je zbog 
kojeg je Jakov i ostao tako blisko vezan za Jerusalim i Hram. Mnogi 
Jevreji danas, kao i mnogi hrišćani, nadaju se da će jednog dana videti 
Hram ponovo izgrađenim na onom istom mestu. Ali tu je jedan problem. 
Na tom istom mestu, na gori Hrama sada stoji Kupola stene, jedno od 
najsvetijih mesta za muslimane, džamija koja obeležava Muhamedov 
čuveni Noćni put u Raj. Možda je to više nego puka slučajnost, možda 
je čak i božanski određeno, da gora Hrama u Jerusalimu bude mesto na 
kojem će Jevreji, hrišćani i muslimani svi pronaći svoje poreklo i gde će 
im životi biti neraskidivo isprepletani. 

Nakon dve hiljade godina mržnje i krvoprolića, mnogi ljudi danas 
veruju da tri glavne religije i političke moći koje uz njih idu, nikada 
neće moći da postignu trajni mir. U svetu takvih nedavnih zverstava, 
kao što su 11. septembar i rat sa Irakom, rastuća tenzija između Izraela i 
Palestinaca izgleda da mira nikada neće biti, naprotiv.
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U čemu je ralika između Jevreja, hrišćana i muslimana po pitanju 
učenja o Isusu Hristu.

Pavlovo učenje koje datira od helenističkog teološkog uve renja da 
je Isus bukvalno bio Bog otelotvoren u ljudskom telu. To se shvatanje 
održalo do dan danas. Kako je doktrina otelotvorenja postojala sve 
jača kroz vekove u nejevrejskom katoličkom hri šćan stvu, podigao se 
neprobojni teološki zid između Jevreja i hrišćana.

Doktrina otelotvorenja je, takođe, onaj veliki zid koji raz dvaja hri-
šćane i muslimane. Većina hrišćana danas je potpuno nesvesna činje-
nice da muslimani veoma poštuju Isusa, da vre dnuju njegova učenja, 
ali poput njihovih jevrejskih komšija, stri ktan monoteizam (vero vanje 
u jednog Boga) islam nikako ne može da prihvati ključnu hrišćan sku 
dogmu otelotvorenja i Svetog Trojstva.

Jevreji, Jakov i Isusova porodica, ni apostoli, ni njegovi jevrejski 
učenici, nisu verovali da je Isus bukvalno Bog. On je živeo i odrastao 
sa njima i stvarno je teško poverovati da vi živite i odrastate sa nekim 
ko je Bog. Verovali su da je Isus davidovski Mesija „usvojen“ od Boga 
kao njegov sin! Od dana kad ga je Jovan krstio, ali i dalje ljudsko biće. 

Veoma je interesantno to da je muslimansko viđenje Isusa pot-
puno u saglasnosti sa prvom hrišćanskom pravovernošću, prvo bitnim 
jevrejsko-hrišćanskim shvatanjem Isusa. Da rezimi ramo: 

Hrišćani smatraju da je Isus Bog.
Jevreji da je Isus čovek koga je Bog „usvojio“.
Muslimani da je Isus čovek u koga je ušao Bog.
Da je jevrejsko hrišćanstvo pobedilo nad Pavlovim hri šćan stvom, 

verovatno da bi istorija bila drugačije pisana. Vrlo je verovatno da do 
takvih zverstava kao što su krstaški ratovi, inkvizicija i holokaust nikad 
ne bi ni došlo. Da je jevrejsko - hrišćansko shvatanje Isusa bilo nadmo-
ćno, možda Jevreji i hri šćani nikad ne bi krenuli zasebnim putevima, 
niti bi islam postao neprijatelj hrišćanstva. Do dana današnjeg, upravo 
je od bi  janje Jevreja i muslimana da prihvate potpuno božanstvo Isu sa, 
ono što ih čini „paganima“ i „bezbožnicima“ u očima mno gih hrišćana. 
Ovi drugi pak to isto kažu za ove prve.

Sada kada smo to razjasnili, lako je shvatiti zašto je Jakov namerno 
zaboravljen u crkvenom predanju, jer je samo njegovo po stojanje uka-
zivalo na Isusov ljudski lik, jer on zapravo ima brata od krvi i mesa. Sve 
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više i više hrišćana počelo je da dovodi u sumnju doktrinu otelotvorenja 
i Trojstva. Bukvalno gle dano te podele ne samo da su podelile hrišćane, 
Jevreje i mu sli mane, već su podelile hrišćane međusobno. Mnogi „pra-
vi“ hri š ća ni ne shvataju da Isusovo božanstvo nije bila suštinska do k trina 
za mnoge od osnivača Sjedinjenih država, kao što su Džordž Vašington, 
Tomas Džeferson, Bendžamin Frenklin i mnogi drugi. Oni nisu vero vali 
da je Isus išta više od božanski nadahnutog i odabranog ljudskog bića a 
to je upravo ono u šta su verovali Jakov i najraniji hrišćani. Izgle da da 
se na horizontu hrišćanske vere pojavljuje ogromna promena osnov nih 
pogleda i shvatanja.

Crkveni sabori poput onih u Nikeji, Carigradu, Efesu, Hal kedonu 
itd, pokušavali su stalno da izmire suprotne doktrine pa su išli na kom-
promis, izjavljujući da je Isus i potpuno ljudske i potpuno božanske 
prirode. Bogo - čovek kako se danas naša cr kva voli izražavati. Nažalost 
tokom najvećeg dela hrišćanske istorije, Isusovo božanstvo daleko je 
više isticano od njegove ljudske prirode. Zato ja mislim da ne treba sada 
odbacivati cr kvene sabore kako to savremenici već čine, nema samo 
po sebi ništa lošeg u teološkom kompromisu do kojeg su došli. Danas 
nam je to još više potrebno da bi smo nekako ujedinili Jevreje, hrišćane 
i muslimane.

Hrišćani, Jevreji i muslimani svakako mogu da se slože da je Bog 
bio u Isusu, baš kao što je Bog u svima nama. A pravoverni su sada 
primorani da obrate pažnju, jer mogu mnogo da nauče od takozvanih 
nevernika, jer kada su jevrejsko hrišćanstvo progla si li za jeres, onda 
su izgubili Isusovu ljudsku prirodu. Možda nije nikakva slučajnost 
što su takve zapanjujuće arheološke is ko pine poput biblioteke iz Nag 
Hamadija, spisa sa Mrtvog mora i Jakovljeve kosturnice (dokaz da je 
Isus imao stvarno fi zičkog rođenog brata) izašle na videlo od polovine 
prošlog veka. Re volucija u shvatanju zajedničkog porekla Jevreja, hri-
šćana i mu sli mana mora da je u toku. 

Najviše opčinjava podatak da je Jerusalim ponovo u epicen tru ver-
ske evolucije, što je promena shvatanja koju je predvideo prorok Ilija. 
U svetlu trenutne političke klime između Jev re ja i muslimana, taj ode-
ljak je, možda, najviše zapanjujući i naj revolucionarnija izjava u celoj 
Bibliji. Da bi Ilijina vizija po stala stvarnost, da bi se Jevreji, musli mani 
i hrišćani moli li na istom mestu, oltaru, očigledno da će biti potrebno 
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ništa manje od revolucije u jevrejsko-hrišćansko-muslimanskom razu-
mevanju. Ali to se može dogoditi. Carstvo Božje, ono carstvo koje je 
Isus video kada se molio „da dođe carstvo Tvoje“ još bi moglo postati 
stvarnost. Kroz Isusovog brata Jakova, izgleda kao da nas Bog poziva 
u zajednički džihad, svetu borbu koja bi donela pomirenje i isceljenje 
Božjoj rascepkanosti i ranjenoj Avramovoj porodici.

Usuđujem se da zamislim dan u kojem će deca Avramova Jeru salim 
načiniti svojim zajedničkim duhovnim domom.

Usuđujem se da budem tako drzak i smeo pa da Kupolu stene 
zamislim kako sija kao zlatni svetionik iz središta ponovo iz gra đenog 
Hrama, sa Novo-jerusalimskom crkvom pored njega.

Usuđujem se da zamislim Jevreje, hrišćane i muslimane kako se 
zajedno mole bogu Avramovom, Isusovom i Muhamedovom?

Hajde da zamislimo ono što je video Ilija. „Ka tvojoj sve tlosti 
koračaju narodi, i kraljevi ka istoku tvoga sjaja, podigni oči, obazri se, 
svi se sabiru, ka tebi dolaze. Sinovi tvoji dolaze izdaleka, kćeri ti nose u 
naručje. Gledaćeš tada i sijati radošću, igraće srce i širiti se“. (IL. 60:3-
5)

I poslušajmo reči koje je Bog izgovorio kroz Muhameda: „Vaša 
zajednica je jedna zajednica, i ja sam vaš jedini Gospod. Slu žite dakle 
meni. Ljudi su se podelili u grupe, ali Nama će se svi oni vratiti“. (Kuran 
21.92:93)

I uzdajmo se, dakle, da bi Isusova velika molitva mogla biti usli-
šena. 

„Molim... da svi budu jedno. Kao što si ti, Oče, u meni, i ja u tebi, 
tako neka i oni u nama budu jedno... da postanu potpuno jedno...“ (Isus, 
Jovan 17:20-23)

Šta reći na kraju. Sloboda čina vere ne može opravdati pra vo na 
neslaganje. Ta sloboda ne ukazuje na slobodu u odnosu na istinu, već 
označava slobodno odlučivanje osobe da u skladu sa svojim eti čkim 
obavezama prihvati istinu. Drugim rečima, čovek je savršeno slo bo dan 
da prihvati učenje crkve ali ne i da dovede u pitanje ili da ga odbaci. 
Sloboda se ne može manifestovati niti izraziti drugačije osim potči-
njavanjem.

Crkva sada može tražiti od mene da svoje zaključke dokažem. 
Ja svoje zaključke ne mogu dokazati. Šta bi zbilja predstavljalo pravi 
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dokaz? Može li se takav „dokaz“ naći za bilo koje pitanje od značaja u 
Novom zavetu? Očigledno ne može. Ako ja ne mogu „dokazati“ svoje 
zaključke, isto tako se ne može „dokazati“ ni to da je Isusa rodila devica, 
da je on hodao po vodi, da je ustao iz mrtvih. 

Imajući u vidu oskudnu dokumentaciju kao i arheološku građu, 
malo je toga što se može „dokazati“ o Isusu. Najviše što se može uči-
niti je pozabaviti se svedočanstvima, a ona nisu isto što i „dokazi“. 
Svedočanstva, u okviru proučavanja Novog zaveta, ne mogu ništa „do-
kazati“ ali mogu ukazati na manje ili veće mogućnosti, veće ili manje 
verovatnoće. Ako se primeni ovakvo merilo, predmet najvećim delom 
postaje pitanje zdravog razuma. Naprosto je verovatnije da se Isus 
oženio, dobio decu i pokušao da dobije presto, nego li da se rodio od 
device, šetao po vodi i ustao iz mrtvih.

Srž hrišćanstva sadržana je u Isusovom učenju. To učenje je 
jedinstveno, jer obrazuje „novu poruku“, „dobru vest“ za ljudski rod, i 
vredno je samo po sebi. Njemu nisu potrebne čudesne biogra fi je poje-
dinosti kao potpora. Ako takvo učenje traži takvu pot  poru, da može da 
znači sumnju da takvo učenje ima ozbiljnih gre šaka, ili nedostataka 
ubeđenja vernika. Važna je poruka koju je Isus preneo, a ta poruka ništa 
ne dobija time što je Isus bio neženja, niti išta gubi što je bio oženjen. 

Na prvi pogled izgleda da je ova knjiga prava jeres, ali pitanje se 
može postaviti i obrnuto. Da nije hrišćanstvo, onakvo kakvo se prak-
tikuje već dve hiljade godina, zapravo zasnovano na jeresi? I da li je 
„jeres“ jevrejskog hrišćanstva zapravo prvobitna pra vovernost?

Veliki broj stručnjaka smatra malo verovatnim da je neko od 
autora četiri Jevanđelja uopšte upoznao istorijskog Isusa Na za rećanina! 
Postoje, osim toga, dokazi o tome da su čitavi delovi četiri jevanđelja 
brisani, dodavani, a možda i cenzurisani tokom vekova. Teško je u 
svetlu tih činjenica smatrati postojeći kanon Svetog pisma kao jedinu 
moguću verziju Božjeg slova.

Zvanična verzija hrišćanstva i hrišćanskog učenja koju su for  -
mu lisali ranocrkveni sabori, verzija je koja se prenosila kroz sto leća: 
takozvana „Vera otaca naših“. To je zvanična, ali ni ka ko i jedina verzija 
hrišćanske vere, a ne mora da bude i jedina prava. Upravo je to pitanje 
koje se istražuje u ovoj knjizi: ne postoji li druga priča o Isusu koja bi 
mogla biti bliža istini od verzije koju je crkva širila u srednjem veku pre 
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protestanske revolucije? Ne postoji li druga verzija hrišćanske dogme? 
Nije li postojala i neka „druga crkva“? Ukoliko je postojala, koji su 
bili principi njene vere? Na sva ta pitanja, pokušano je u ovoj knjizi 
da se da, ako ne tačan odgovor, ono bar približan da se utvrdi kako su 
vanzemaljci napravili taj scenarijo o Isus Hristu. 

Pokušao sam da ono što je bilo vekovima sakriveno iznesem na 
svetlost dana, da se vidi prava uloga i veličina Jakova i osta le Isusove 
braće i sestara. Sa verovanjem u trajno devičanstvo Marijino, Jakov i 
ostala Isusova braća i sestre su postala ne prijatnost koju je trebalo sakriti 
u plakar. Uskoro je sećanje na njihov značaj, a čak i na njihovo fi zičko 
postojanje, tragično nestalo. Zato je pored ostalog svrha ove knjige, ne 
samo potraga za istinom, već i otvaranje tog plakara i vraćanje sećanja 
na Isusovu porodicu.

Kao nikada ranije do sada po prvi put vidimo Isusa da je bio veći 
Jevrejin nego što su hrišćani tokom istorije smatrali. Isus je potpuno 
jevrejski orijentisan, bez ikakvih namera da osniva novu religiju. Isus 
je želeo da samo iznutra izvrši reformu judaizma. Zašto bi takva kon-
statacija bila jeres? Iz ove knjige naviru činjenice koje sve ukazuju na 
zaključak da vođe i članovi takozvane „jerusalimske crkve“ nisu bili 
hrišćanini ni u kom smislu koji bi nalikovao na hrišćane kasnijih dana. 
Bili su Jevreji, koji su se pridržavali svake stavke jevrejske vere. Ovo 
ni kako ne može da bude slučajnost nego samo perfi dan scenarijo van-
zemaljaca. 

U Novom zavetu se uočava jedna nelogičnost, da Isusova smrt znači 
samo iskupljenje Jevreja. Zapostavlja se učenje Pavla po kome Isu sova 
smrt znači iskupljenje greha celog čovečanstva, a ne samo Je vreja. Iz 
dosada rečenog nameće se jedan kontradiktoran zaključak, da je Isu sova 
misija za njegova života mogla biti foku sirana samo na Jevreje, ali je 
kasnije postavljanjem Pavla za apo stola nejevrejima posle vaskrsenja, 
Isus i drugim narodima pri bli žio Jevanđelja. Kao što smo videli čitajući 
Jevanđelja, bilo je tradicionalno uverenje da će spasenje nejevreja doći 
kroz Izrael. Ali to je velika zabluda. Zahvaljujući Pavlovim naporima i 
upor nosti dogodilo se da „svi pagani“ zaista prihvate jevanđe lje Isusa 
Hrista, tako da spasenje nejevreja neće doći nikada kroz Izrael, već kroz 
učenje samoga Isusa Hrista.
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Naša civilizacija se zasitila materijalizmom, a u među vre menu 
je postala svesna jedne još dublje gladi. Ona sada počinje da gleda na 
drugu stranu, tragajući za ispunjenjem osećajnih, du ševnih i duhovnih 
potreba. 

Sve više ljudi razočaranih u nesposobnost čoveka da vlada sobom 
i svojom prirodnom okolinom očekuje neki spas „sa neba“. Nešto ili 
nekog ko će nas zaustaviti u ovom globalnom ludilu samouništenja.

Ja sam apsolutno protiv svake religije koja kaže da je jedna vera 
iznad druge. Ne vidim u čemu bi se išta razlikovalo od duhovnog ra-
sizma. To je jedan način da kažemo da smo bliži Bogu od vas, a to nas 
dovodi do mržnje. 

Hrišćanstvo su u toku njegove istorije izvesni ljudi kori stili kao 
izgovor za neke od najbrutalnijih, najnemilosrdnijih i najbezočnijih 
zverstava poznatih čoveku. Nije teško prisetiti se primera iz istorije: 
krstaški ratovi, inkvizicija, spaljivanje veštica, holokaust....

Što se tiče budizma, on je nastao kada je Gautama Buda odbacio 
dve osnovne tvrdnje hinduizma: vrhovni autoritet Veda, odnosno njiho-
ve spise, kao i sistem kasti.

Sam hinduizam je apsolutno beskompromisan po pitanju dve–tri 
stvari: po pitanju zakona o karmi, koji je zakon etičkog uzroka i po-
sledice, tako da svako rođenje predstavlja ponovno rođenje koje pred-
stavlja nadoknadu za prethodni život; po pitanju autoriteta Veda, kao i 
po pitanju reinkarnacije.

Ako posmatramo pažljivo hrišćanstvo kroz vekove sve do da na-
šnjih dana primetićemo da se ono više ne širi. Zašto Isus Hrist nije 
prihvaćen kod drugih religija?

Zašto je za razliku od hrišćanstva budizam toliko popularan u 
Americi? Zato što možete da budete dobra osoba, a da nemate Boga. 
Možete da primite malu slatku dozu duhovnosti po podne u trajanju 
nekoliko desetina minuti ili sati i čim izađete iz crkve nastavljate i 
dalje da živite svoj život kao i do tada. Takva religija je vrlo privlačna, 
naročito za mlade.

Zašto Isus Hrist nije privlačniji? Kad god istina u sebi sadrži pot-
punu posvećenost u kojoj dovodite sebe do potpune po  ni  znosti i pot-
činjavanja svoje volje, uvek će postojati otpor. Hrist ugrožava vašu vlast 
i autonomiju. On dovodi u pitanje našu či stotu a to ljudi ne vole, jer o 
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sebi imaju mnogo lepše mišljenje nego što je to realno. Svako voli da 
živi u zabludi. Takođe ima još nešto što smeta a to je ono što Indusi 
sa pravom odbacuju a to je pojam pakla. Oni umesto toga veruju u 
reinkarnaciju, preko koje se ljudi posle smrti ponovo vraćaju u ovaj svet 
u drugom vidu i pruža im se još jedna prilika da se iskupe za lošu karmu 
koju su napravili u prethodnom životu i da krenu ka prosvetljenju.

Zar ne bi reinkarnacija bila racionalan način da Bog pun ljubavi 
pruži ljudima nov početak da bi mogli da se pokaju za sledeći put i da 
ne mora da ih pošalje u pakao? Zar to ne bi bilo bolje rešenje od pakla?
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SATANA I ŽENE

I žene je u ovom svetu svemoći teško naći. Nije to od juče, to je 
oduvek. Savremeni proučavaoci su uvideli da je rasprava o ulozi žena 
u ranoj crkvi dolazila upravo zato što su žene imale neku ulogu – 
često značajnu ulogu, istaknutu u javnosti. Šta više, to je bio slučaj od 
samog početka, počev od služenja samog Isusa. Istina je da su Isusovi 
najbliži sledbenici – dvanaest učenika – svi bili muškarci, kako bi se 
i moglo očekivati od jednog je vrejskog učitelja u Palestini iz prvog 
veka. Ali, naše najstarije Jevanđelje ukazuje da su Isusa na njegovim 
putovanjima pratile i žene i da su neke od tih žena fi nansijski izdržavale 
njega i njegove učenike, pošto su bile pokroviteljke njegovih putujućih 
propovedi. Kaže se da se Isus upuštao u javne razgovore sa žena ma i 
da im je javno pomagao. Posebno nam Jevanđelja govore da su žene 
pratile Isusa na njegovom poslednjem putovanju u Jerusalim, gde su 
prisustvovale njegovom raspeću i da su mu jedino one ostale verne do 
kraja, dok su muški učenici pobegli.

A što je najznačajnije od svega, sva naša Jevanđelja ukazuju da su 
žene – Marija Magdalena sama ili sa nekoliko pratilja otkri le njegov 
prazan grob i da su one prve saznale i potvrdile vaskr snuće iz mrtvih.

Interesantno je da se zapitamo šta je to u Isusovoj poruci posebno 
privuklo žene. Najveći broj stručnjaka je ubeđen da je Isus objavljivao 
dolazak Carstva Božjeg u kome više neće biti nepravde, patnji ni zla, u 
kome će svi ljudi bogati i siromašni, bolesni i zdravi, robovi i slobodni, 
muškarci i žene, biti rav nopravni. To se očigledno pokazalo kao pose-
bno privlačna po ruka nade za one koji su bili podređeni – siromašne, 
bolesne, izgnanike i žene.

U svakom slučaju, jasno je da je i posle Isusove smrti njegova 
poruka ostala privlačna za žene. Jasan pojam o tome stičemo već kod 
ranih hrišćanskih pisaca čija su dela preživela, napr. Apo       stola Pavla. 
Pavlove poslanice u Novom zavetu pružaju nam obi lje dokaza da su 
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žene igrale istaknutu ulogu u najranijem pe riodu rastućih hrišćanskih 
zajednica.

Sa fi zičkim nestankom Isusa i Pavla uloga žene se drasti čno menja. 
Moćni ljudi u prvobitnoj hrišćanskoj crkvi obmanuli su svet tako što su 
propagirali laži koje su obezvredile ženu i pokrenule tas na vagi u korist 
muškaraca. Satana se odmah trans formisao u Konstantina. Prvi pisani 
dokument za ovu stra šnu i monstruoznu laž počeo je sa Konstantinom. 
Konstantin i njegovi muški naslednici su preobratili svet paganskog 
matrijarhata u hrišćanski patrijarhat, tako što su pokrenuli propagandnu 
kampanju koja je satanizovala žensko božanstvo i sveti ženski princip 
zauvek prognavši boginju iz savremene religije. 

Katolička inkvizicija objavila je knjigu koja se može smatra ti 
najkrvavijim izdanjem u ljudskoj istoriji: Malleus Malefi car um ili u pre-
vodu „Veštičiji čekić“.

U njoj je upozoren svet na opasnost od žena koje slobodno mi sle i 
uputio je sveštenstvo kako da pronađe, muči i uništi takve žene. Među 
„sveštenicama“ nalazile su se sve obrazovane žene, sve štenice, žene 
mistici, žene obožavaoci prirode, skupljačice bilja i sve „sumnjive“ koje 
su naginjale svetu prirode. Babice su takođe ubijane zbog svoje jereti-
čke upotrebe medicinskog znanja za olakšavanje bola pri porođajima 
– što je bila patnja koja je, kako je crkva tvrdila, zaslužena Božja kazna 
zbog Evinog greha. Tokom tri stotine godina lova na veštice Crkva je na 
lomači spalila preko pet miliona žena. Propaganda i krvoproliće su bili 
efi  kasni. Današnji svet je živi dokaz za to.

Žene koje su nekada slavljene kao neophodna polovina duho-
vnog prosvetljenja, prognane su iz hramova širom sveta. Nije bilo žena 
ortodoksnih rabina, katoličkih, pravoslavnih ili islam skih sveštenica. 
Nekada sveti čin Hieros Gamos – prirodno sek sualno sjedinjenje mu-
škarca i žene kroz koje svako od njih postaje duhovna celina, odbačena 
je kao sramni čin. Sveti ljudi kojima je nekada seksualno spajanje sa 
svojim ženskim, drugim po lovi nama bilo neophodno kako bi komu-
nicirali sa Bogom, sada su se plašili sopstvenih prirodnih nagona kao 
đavolove rabote.

Dani boginje bili su završeni. Majka Zemlja postala je mu ški svet a 
bogovi destrukcije i rata uzimali su svoj danak. Muški ego je proveo dve 
hiljade godina jureći okolo bez kontrole svog žen skog pandana. Nastao 
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je život bez ravnoteže i rastuće nepošto vanje prema Majci Zemlji. Ako 
se žene ne otrgnu i ako ubrzano ne uzmu stvar u svoje ruke i silom 
nametnu ravnotežu, ubrzo će nestati života sa Zemlje.

Koliko je Satana a i sama Crkva spremna da ide daleko da bi sa-
čuvala svoju vlast najbolje pokazuje primer Marije Magdalene. Marija 
Magdalena je predstavljala muškoj Crkvi potencijalnu katastrofu. Isus je 
poverio zadatak osnivanja Crkve ženi, ali je žena ugrožavala predstavu 
Hristove božanske prirode. Crkva ju je, kako bi se zaštitila proglasila za 
bludnicu i uništila dokaze o braku i na taj način uništila sve tvrdnje da je 
Hristos imao žive naslednike i bio smrtni prorok.

Crkva je imala snažnu motivaciju da izvede takvo zataška vanje. 
Nikako ne bi mogla da opstane kada bi javnost saznala za Hristovo 
potomstvo. Isusovo dete bi potamnelo Hristovu bo žan sku prirodu a 
time i hrišćansku crkvu, koja se proglasila za jedinog posrednika do 
kraljevstva nebeskog.

 



197

Izvori literature

Dokazi o postojanju vanzemaljaca.
Posetioci iz kosmosa.
Misija vanzemaljaca.
Bliski susreti sa vanzemaljcima.
Kočije Bogova.
Bliski susreti sa vanzemaljcima.
Misteriozna mesta na Zemlji.
Bogovi i vanzemaljci
Podvodni svetovi.
Podzemni vanzemaljci
Vanzemaljci i Treći rajh
Vanzemaljska tehnologija.
Vanzemaljci i anđeli.
Neobjašnjenje građevine.
Vanzemaljska uništenja.
Vanzemaljski kontakti.
Vanzemaljci i Stari Zapad.
Vanzemaljci i čudovišta.
Vanzemaljci i sveta mesta.
Vanzemaljci i hramovi zlata.
Vanzemaljci i misteriozni rituali.
Vanzemaljci i drevni inžinjeri.
Vanzemaljci i kuga, epidemija.
Vanzemaljci i izgubljeni svetovi.
Vanzemaljci i smrtonosno oružje.
Vanzemaljci i zla mesta.
Vanzemaljci i osnivači SAD.
Vanzemaljci i smrtonosni kultovi
Vanzemaljci i tajni kodovi.
Vanzemaljci i besmrtnici.



198

Bogovi i heroji.
Kreacija čoveka.
Zavera Maja.
Proročanstvo sudnjeg dana.
Sivi.
Mega katastrofe.
NASA povezanost
Misterija Puma Punku.
Vanzemaljci i Bigfut.
Da Vinčijeva zavera.
Putnici kroz vreme.
Vanzemaljci i dinosaurusi.
Nepoznata istorija čovečanstva.
Kuran.
Tora.
Biblija
„Nova hronologija“ Anatolij Fomenko
Dr. Oppenheimer Hindu tekst, Bhagavad Gita: 
Sveti hinduistički tekst Mahabharata.



199

Sadržaj

KO SMO MI, ODAKLE SMO MI? ...........................................................5
BOGOVI UMIRU .....................................................................................10
POSETIOCI IZ KOSMOSA .....................................................................17
PUTNICI KROZ VREME ........................................................................21
DA LI SMO U KOSMOSU SAMI? .........................................................27
LETEĆI TANJIRI .....................................................................................35
TRAGOVI VANZEMALJACA ................................................................41
VANZEMALJCI I NASA .........................................................................46
VANZEMALJCI I ČUDOVIŠTA .............................................................50
VANZEMALJCI I BIBLIJA .....................................................................55
VANZEMALJCI I DINOSAURUSI .........................................................60
PORUKE SA NEBA .................................................................................64
VANZEMALJCI I BOGOVI ....................................................................70
BAZE VANZEMALJACA NA ZEMLJI ..................................................74
DA LI JE TVORAC SVEST? ...................................................................77
TVORAC I HIJERARHIJA BOGOVA ....................................................79
VANZEMALJCI I KREACIJA ČOVEKA ...............................................82
VRSTE VANZEMALjSKIH BIĆA ..........................................................90
STVARANJE HIBRIDA ...........................................................................98
ŠIRENJE HIBRIDA................................................................................102
TRANSFORMACIJE REPTOIDA .........................................................107
KALIGULA, CAR ŠIZOFRENIK .........................................................108
NERON ...................................................................................................109
ATILA HUNSKI .....................................................................................110
PRINC VLAD DRAKUL .......................................................................111
FRANCISKO PISARO ...........................................................................112
KRVAVA MERI.......................................................................................113
IVAN IV „GROZNI“ ..............................................................................114



200

RASPUĆIN .............................................................................................115
POČETAK PRVOG SVETSKOG RATA ...............................................116
POČETAK RATA U JUGOSLAVIJI ......................................................117
SAVREMENE TRANSFORMACIJE ....................................................119
ADOLF HITLER ....................................................................................121
JOSIF STALJIN ......................................................................................128
DEMONI I NOVI SVETSKI POREDAK ..............................................130
KOLEKTIVNA KONTROLA ................................................................133
VLADARI IZ SENKE ............................................................................139
BILDERBERG I GLOBALNA SMRTNA ZAVERA .............................143
VANZEMALJCI I OSNIVAČI SAD-a ...................................................148
POČETAK KRAJA .................................................................................150
NOVI SVETSKI POREDAK .................................................................153
PROTOKOL SIJAMSKIH MUDRACA ................................................158
EVROPSKA UNIJA NOVI SOVJET? ...................................................160
MEĐUNARODNO BANKARSTVO ....................................................164
UJEDINJENE NACIJE ..........................................................................165
USPON NOVOG DIVLJAŠTVA ...........................................................166
VANZEMALJSKO ŠEGAČENJE SA HRIŠĆANSTVOM ...................168
VANZEMALJSKI SCENARIJO O ISUSU HRISTU ............................176
HRIŠĆANSTVO KAO RELIGIJA.........................................................182
SATANA I ŽENE ....................................................................................194


